

Coronavirus Disease 2019 (COVID-19) ကာကွယ်၊ ထိန်းချုပ်၊ ကုသရေး အမျိုးသားအဆင့်ပဟိုက်ဆာမတီဥက္ကဋ္ဌ၊ နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည် ကိုဗစ် - ၁၉ ရောဂါဖြစ်ပွားမှု နောက်ဆုံးအခြေအနေနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ပြည်သူများသို့ အစီရင်ခံတင်ပြသည့်မိန့်ခွန်း

အခုကိုဗစ်-၁၉ ရဲ့ နောက်ဆုံးအခြေအနေပြောရမယ်ဆိုရင် ရန်ကုန်တိုင်းကတော့ အထူးသတိထားရမယ်ဆိုတာ ကျွန်မအရင်လည်းပြောပြီးပါပြီ။ ထပ်လောင်းပြီးတော့လည်း ပြောချင်ပါတယ်။ ဘာဖြစ်လို့လဲဆိုတော့ အခု ရန်ကုန်တိုင်းမှာဆိုရင် အတည်ပြုလူနာအားလုံးပေါ့။ ဒီရောဂါစပြီးဖြစ် ကတည်းက အတည်ပြုလူနာအားလုံးရဲ့ ၇၄ ရာခိုင်နှုန်းဟာ ရန်ကုန်တိုင်းက ဖြစ်တာပါ။ နောက်ပြီးတော့ သေဆုံးသူအားလုံးရဲ့ ၉၂ ဒသမ ၇ ရာခိုင်နှုန်း ဟာလည်း ရန်ကုန်တိုင်းကပဲ ဖြစ်ပါတယ်။ ဒါကြောင့် ရန်ကုန်တိုင်းက အထူး သတိထားဖို့လိုတယ်လို့ ကျွန်မတို့ ထပ်တလဲလဲပြောတာပါ။

ရန်ကုန်တိုင်းက လူဦးရေထူထပ်မှုကြောင့်ရော၊ အသွားအလာများတာ ကြောင့်ရော ရောဂါပြန့်ပွားတာတွေလည်း များတယ်ဆိုတာ ကျွန်မတို့ လက်ခံပါတယ်။ ဒါပေမယ့်လည်း ပြည်သူလူထုရဲ့ စည်းကမ်းလိုက်နာမှုဟာ လည်း အရေးပါပါတယ်။ ပြည်သူလူထုက စည်းကမ်းလိုက်နာမှုများလေလေ၊ ကောင်းလေလေ၊ အခြေအနေကောင်းမှာပါ။ ဥပမာဆိုရင် မန္တလေးတိုင်း မှာဆိုရင်လည်း ကိုဗစ်ရောဂါဖြစ်ပွားမှုဟာ အရင်တစ်လလောက်က နည်းနည်း တက်လာတဲ့ အခြေအနေရှိပါတယ်။ သို့သော်ငြားလည်း ပြည်သူလူထုရဲ့ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုကြောင့် အရင် ၁၄ ရက်လောက်အတွင်းမှာဆိုရင် အခြေအနေက ပိုကောင်းလာပါတယ်။ ထိန်းထားနိုင်တဲ့အဆင့်ကို ရောက်ပြီ လို့ ပြောလို့ရပါတယ်။



နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည် ကိုဗစ် - ၁၉ ရောဂါဖြစ်ပွားမှု နောက်ဆုံးအခြေအနေနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ပြည်သူများသို့အစီရင်ခံ တင်ပြသည့် မိန့်ခွန်းပြောကြားစဉ်။

“ အခုဆိုရင် ကာကွယ်ထိုးဆေးကို တချို့နိုင်ငံတွေမှာ စပြီးတော့ သုံးနေပါပြီ။ သုံးနေတယ်ဆိုတာ တချို့နိုင်ငံတွေမှာ ကျယ်ကျယ်ပြန့်ပြန့် ဒီအပတ်စပြီးတော့ သုံးတော့မယ်ဆိုပြီး တော့ ကြေညာထားတာရှိတယ်။ တချို့တွေက စပြီးတော့ တောင်မှ စမ်းပြီးတော့ သုံးနေပါပြီ။ ဒီတော့ ကျွန်မတို့နိုင်ငံဟာ လည်း ကာကွယ်ဆေးရတဲ့အခါမှာ ကာကွယ်ဆေးသုံးလို့ အဆင်ပြေမယ့်အချိန်မှာဆိုရင် အမြန်ဆုံးစပြီးသုံးဖို့ ကျွန်မတို့ စီစဉ်နေပါပြီ”

အမျိုးသားကျောင်းများနှင့် အမျိုးသားကျောင်းသားများ၏ လွတ်လပ်ရေး ကြိုးပမ်းမှု ဟီရိုရီးမားတွင် ငှက်တုပ်ကွေးကြောင့် ကြက်အကောင်ရေ ၁၃၀၀၀၀ ကျော်ကို သုတ်သင် ဗြိတိန်တွင် ကိုဗစ်-၁၉ ကာကွယ်ဆေး ထိုးနှံမည့်အစီအစဉ်အတွက် အင်တိုက် အားတိုက်ပြင်ဆင်လျက်ရှိ

မြန်မာနိုင်ငံသူ ၊ နိုင်ငံသားများအားလုံး COVID-19 ကပ်ရောဂါဘေးမှ အမြန်ဆုံးလွတ်ကင်းပါစေကြောင်း ဆုတောင်းမေတ္တာပို့ သအပ်ပါသည်...
ထွန်းရွှေဝါတိုင်းရင်းဆေးဝါးထုတ်လုပ်ရေး

ဆန္ဒ ဝီရိယ စိတ်ဓာတ် ပညာဖြင့်...

ဒီဇင်ဘာလ ၇ ရက်နေ့တွင် မြန်မာနိုင်ငံ၌ ကိုဗစ်ရောဂါပိုး ဓာတ်ခွဲ အတည်ပြုလူနာ စုစုပေါင်း တစ်သိန်းကျော်သွားပြီ ဖြစ်ပါသည်။ ကိုဗစ်ကြောင့် သေဆုံးသူစုစုပေါင်းမှာလည်း ၂၁၀၀ ကျော်ရှိခဲ့ပြီ။ နိုင်ငံသား ပြည်သူလူထုအနေဖြင့် အလွန်အကြူး ထိတ်ထိတ်ပူပူ ဖြစ်သွားရန်မလိုဘူးဟု ဆိုနေရသည့်တိုင် လေးနက်သော အချက်ပေးခေါင်းလောင်းသံအဖြစ် မှတ်ယူကြရန်တော့ လိုပါပြီ။

ယခုသိရသည့် အဆိုပါပိုးကူးစက်မှုခံရသူ လူနာစုစုပေါင်း၏ ၇၄ ရာခိုင်နှုန်းသည် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးက ဖြစ်ပါသည်။ ကိုဗစ်ရောဂါကြောင့်သေဆုံးသူလူနာ စုစုပေါင်း၏ ၉၂ ဒသမ ၇ ရာခိုင်နှုန်းမှာလည်း ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးကပင် ဖြစ်ပါ၏။

ယင်းအနေအထားပေါ်မူတည်၍ နိုင်ငံတော်၏ အတိုင်ပင်ခံ ပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်က “ရန်ကုန်တိုင်းက အထူးသတိ ထားဖို့လိုတယ်လို့ ကျွန်မတို့ ထပ်တလဲလဲ ပြောတာပါ” ဟု ဆိုလိုက်ပါသည်။

ရန်ကုန်သည် မြန်မာနိုင်ငံတွင် လူဦးရေအများဆုံးမြို့၊ လှုပ်ရှား တက်ကြွအရှိဆုံးမြို့ဖြစ်သည့်အတွက် ရောဂါပိုးကူးစက်နိုင်မှုက လည်း အများဆုံး ဖြစ်နိုင်ခြေရှိသည်မှာ မှန်ပါသည်။ သို့သော်လည်း ဥပဒေလိုက်နာကြခြင်းဖြင့် လည်းကောင်း၊ စည်းကမ်းစည်းမျဉ်း များအတိုင်း ထိန်းသိမ်းကျင့်ကြံခြင်းဖြင့် လည်းကောင်း ရောဂါပိုးကူးစက်မှုကို များစွာကာကွယ်ထိန်းချုပ် နိုင်မည်မှာ လည်း အမှန်ပင်ဖြစ်ပါသည်။ စည်းကမ်းလျော့ရုံမျှ၊ ဥပဒေကို မထိမဲ့မြင်ပြုမှုတို့သည် ကာယကံရှင်အတွက်လည်း မည်သို့မျှ သက်သာလိမ့်မည်မဟုတ်သလို တစ်နိုင်လုံး၏ အထွေထွေအခြေ အနေကို ပိုမိုထိခိုက်နစ်နာစေမည်ကိုလည်း သတိပြုသင့်ကြ ပါသည်။

မြန်မာနိုင်ငံသာမက ကမ္ဘာ့နိုင်ငံအားလုံးလိုလိုပင် ယခု ၂၀၂၀ ပြည့်နှစ်၏ နှစ်ဆန်းမှသည် နှစ်ဆုံးထိတိုင် ကိုဗစ်ရောဂါနှင့် နပန်းလုံးနေခဲ့ကြရသည်။ အထူးသဖြင့်မူ နိုင်ငံရေးခေါင်းဆောင် များ၊ အုပ်ချုပ်ရေးနှင့် စီမံခန့်ခွဲမှုရေးရာ တာဝန်ရှိသူများ၊ ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာ တတ်ကျွမ်းနားလည်သူ ပညာရှင်များ၊ ကျန်းမာရေးဝန်ထမ်းများ၊ ကျန်းမာရေးအကူနှင့် ပရဟိတသမား များ ဖြစ်၏။ နှစ်ပေါက်သည့်တိုင် ဆက်တိုက်တာဝန်ယူ အလုပ် လုပ်ကြရသဖြင့် အမှန်ပင် ပင်ပန်းလှ၊ နှမ်းနယ်လှပြီ။

မြန်မာနိုင်ငံသည် အစစအရာရာ နိမ့်ပါးနေရာက ပြန်လည် ကုန်းရုန်းထရန် ကြိုးစားနေရသည့် အချိန်ဖြစ်သည့်အတွက် ငွေအား၊ လူအား၊ ယန္တရားနှင့် အထောက်အကူပြု အဆောက်အအုံ အင်အား စသည့် ရင်းမြစ်မျိုးစုံ အားနည်းလျော့ပါးနေမှုများကြားက တတ်နိုင်သမျှ ရှိသမျှနှင့် အားသွန်ခွန်စိုက် ဆောင်ရွက်နေကြရ ပါသည်။

ဤဖိစီးမှုက လေးလံလှပါသည်။ ထို့ပြင် စီးပွားရေးလုပ်ငန်း အားလုံး ထိခိုက်နစ်နာနေပြီဖြစ်ပြီး အနာဂတ် စီးပွားရေးပြန်လည် ဦးမော့ရေး၊ နာလန်ထူရေးကို များစွာ အားထုတ်လုပ်ကိုင်ကြရဦးမှာ ဖြစ်ပါသည်။ သံသယလူနာများ၊ ကူးစက်ခံထားရသူလူနာများ၊ ရောဂါခံစားနေရသူများတို့အတွက် ကျန်းမာရေးစရိတ်ကလည်း စီးပွားရေးအကျပ်အတည်းကို ပိုမိုလေးလံစေဦးမည်ဖြစ်ပါသည်။

ယနေ့ကာလ အရေးကြီးဆုံးလုပ်ငန်းမှာ နိုင်ငံတွင်း ပိုးကူးစက်မှုနှုန်းကို လျှော့ချနိုင်ရေးဖြစ်ပါသည်။ ဤသည်မှာ အစိုးရ၊ စီမံခန့်ခွဲသူများနှင့် ကျန်းမာရေးပညာရှင်များသက်သက် ဖြင့် အောင်မြင်အောင် အကောင်အထည်ဖော်နိုင်မည် မဟုတ်ပါ။ ပြည်သူလူထု၏ပူးပေါင်းပါဝင်မှု များစွာလိုအပ်ပါသည်။ လက်ကို ရေဆပ်ပြာတို့ဖြင့် စနစ်တကျဆေးခြင်း၊ လူစုလူဝေး လုံးဝမပြုလုပ် ခြင်း၊ လူချင်းခွာ စကားပြောဆိုဆက်ဆံခြင်း၊ အိမ်တွင်း၌ အတတ် နိုင်ဆုံး နေခြင်း၊ မဖြစ်မနေထွက်ရလျှင် နှာခေါင်း ပါးစပ် အကာ အကွယ်၊ မျက်နှာဖုံးတို့ကို တပ်ဆင်ခြင်းစသည့် အခြေခံများနှင့် အတူ ထုတ်ပြန်ကြေညာထားသော ဥပဒေစည်းကမ်းတို့ကို လိုက်နာရန် အထူးလိုအပ်ပါသည်။

နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် မြွက်ဆိုသကဲ့သို့ ဆန္ဒ၊ ဝီရိယ၊ စိတ်ဓာတ်၊ ပညာတို့က အရေးကြီးပါသည်။ အမှန်တကယ် ဖြစ်ချင်မှု လိုလားမှု၊ အားအင်စိုက်ထုတ်မှု၊ စိတ်ဓာတ်မြင့်မားမှုနှင့် ဘာလုပ်သင့်သည်၊ ဘာမလုပ်သင့်သည်ကို ကောင်းစွာနားလည် သည့် ပညာဉာဏ်ဖြင့် ကျင့်ကြံဆောင်ရွက်ကြခြင်းဖြင့် ယနေ့ ရင်ဆိုင်နေရသော ကပ်ရောဂါကို အောင်မြင်စွာကျော်လွှားနိုင်ကြ မည်ဟု ယုံကြည်ပါကြောင်း။ ။

မြန်မာနိုင်ငံပြန်တမ်း

ဝန်ထမ်းအဖွဲ့အစည်းအကြီးအမှူးများ အတည်ပြုခန့်ထားခြင်းနှင့် ဝန်ထမ်းအဖွဲ့အစည်းအကြီးအမှူး ခန့်ထားခြင်း

၁။ ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတသည် အောက်ဖော်ပြပါ ဝန်ထမ်းအဖွဲ့အစည်းအကြီးအမှူးများကို အစမ်းခန့်ကာလ	(ဂ) ဒေါက်တာ အောင်ဝင်း	ပါမောက္ခချုပ် နည်းပညာတက္ကသိုလ် (ရတနာပုံဆိုင်ကံဘာစီးတီး) အဆင့်မြင့်ပညာဦးစီးဌာန ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန
(၁) နှစ် ပြည့်မြောက်သည့်နေ့မှစ၍ အတည်ပြုခန့်ထားလိုက်သည် -	(ဃ) ဒေါက်တာ ခင်ထိုက်ထိုက်လွင်	ပါမောက္ခချုပ် နည်းပညာတက္ကသိုလ် (ကျောက်ဆည်) အဆင့်မြင့်ပညာဦးစီးဌာန ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန
အမည်	ဝန်ထမ်းအဖွဲ့အစည်း အကြီးအမှူး ရာထူး၊ ဌာန	ပါမောက္ခချုပ် ကွန်ပျူတာတက္ကသိုလ် (မအူပင်) အဆင့်မြင့်ပညာဦးစီးဌာန ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန
(က) ဒေါက်တာ နီနီဦး	ပါမောက္ခချုပ် မြိတ်တက္ကသိုလ် အဆင့်မြင့်ပညာဦးစီးဌာန ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန	(စ) ဒေါ်ဖြူမာဝေ
(ခ) ဒေါက်တာ ကျော်ထွန်း	ပါမောက္ခချုပ် လားရှိုးတက္ကသိုလ် အဆင့်မြင့်ပညာဦးစီးဌာန ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန	၂။ ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတသည် နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန၊ အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာအဖွဲ့အစည်းများနှင့် စီးပွားရေး ဦးစီးဌာနမှ ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဒေါ်မာလာသန်းထိုက် ကို ယင်းဦးစီးဌာန၏ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်အဖြစ် တာဝန်ဝတ္တရားများကို စတင်ဆောင်ရွက်သည့်နေ့မှစ၍ အစမ်းခန့်ထားလိုက်သည်။

ဗဟိုလယ်ယာမြေစီမံခန့်ခွဲမှုအဖွဲ့၏ (၃၄) ကြိမ်မြောက် လုပ်ငန်းညှိနှိုင်းအစည်းအဝေး ကျင်းပ

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၇
ဗဟိုလယ်ယာမြေ စီမံခန့်ခွဲမှုအဖွဲ့၏ (၃၄) ကြိမ်မြောက် လုပ်ငန်းညှိနှိုင်း အစည်းအဝေးကို ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့် ဆည်မြောင်း ဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးရုံး အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျန်းမာရေး ဆိုင်ရာ ညွှန်ကြားချက်များနှင့်အညီ ကျင်းပသည်။ (ယာပုံ)



အစည်းအဝေးတွင် ဗဟိုလယ်ယာ မြေစီမံခန့်ခွဲမှုအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီး ဒေါက်တာအောင်သူက နေပြည်တော်ကောင်စီ၊ တိုင်းဒေသ ကြီး/ပြည်နယ်လယ်ယာ မြေစီမံခန့်ခွဲမှု အဖွဲ့များက ဒေသဆိုင်ရာအစိုးရ အဖွဲ့ဝင်များ၏ကြီးကြပ်မှုဖြင့် ဒေသတွင်း ဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက် နိုင်ရန် တင်ပြလာသည့် လုပ်ငန်းစာတူ များကို တိုင်းဝန်းစိစစ် အတည်ပြုခြင်း၊ သက်ဆိုင်ရာကော်မတီသို့ ပြန်လည် ပေးပြန်ခြင်းများကို အချိန်ကြန့်ကြာမှုမရှိ ဘဲဆောင်ရွက်နိုင်ရေး စီစဉ်ဆောင်ရွက် ပေးလျက်ရှိသော်လည်း ယခု ကိုဗစ်- ၁၉ ကပ်ရောဂါကာလတွင် ကျန်းမာ ရေးဆိုင်ရာ ကန့်သတ်ချက်အမျိုးမျိုး ကြောင့် နေ့စဉ်အချိန်ရှိခဲ့ကြောင်း၊ မိမိတို့တက်က အကြောင်းမဲ့ကြန့်ကြာမှု မရှိစေဘဲ ဆောင်ရွက်ပေးနိုင်ခြင်း အားဖြင့် နိုင်ငံတော်၏ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု ဆိုင်ရာကိစ္စများ၊ ဒေသတွင်းဖွံ့ဖြိုးရေး ဆိုင်ရာ တည်ဆောက်ရေးကိစ္စရပ် များအတွက် တစ်ဖက်တစ်လမ်းမှ အထောက်အကူပြုနိုင်ရေးအတွက် စီစဉ်ဆောင်ရွက်ပေးနေခြင်း ဖြစ်ပါ ကြောင်း။

ဤ ဆောင်ရွက်ပေးနိုင်ရေးအတွက် လိုအပ်ချက်များ ပြည့်စုံစွာတင်ပြနိုင် ရေးလုပ်ငန်းစဉ်ကို ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီးဌာနအားလုံးနှင့် နေပြည်တော် ကောင်စီ၊ တိုင်းဒေသကြီး/ ပြည်နယ် အစိုးရအဖွဲ့အားလုံးသို့ ညွှန်ကြားပေးခဲ့ ပြီးဖြစ်ကြောင်း၊ ယင်းညွှန်ကြားချက် အပေါ် နားလည်သဘောပေါက်ပြီး လိုက်နာဆောင်ရွက် တင်ပြလာပါက ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့၏ လိုလား ချက်အတိုင်း လုပ်ငန်းများကို ယခုထက် ပိုမို၍ မှန်ကန်မြန်ဆန်စွာဖြင့် ဆောင် ရွက်ပေးနိုင်မည် ဖြစ်ပါကြောင်း။

သီးနှံစိုက်ပျိုးမှု ပြောင်းလဲစိုက်ပျိုး ခွင့်နှင့် ပတ်သက်၍ ယခုပြောင်းလဲ လာသော ရာသီဥတုနှင့်အညီ စိုက်ပျိုး လုပ်ကိုင်နိုင်ရေးနှင့် စိုက်ပျိုးသူ တောင်သူလယ်သမားများ အကျိုး ဖြစ်ထွန်းနိုင်မှုကို ဦးစားပေးဆန်းစစ် ဆောင်ရွက်ပေးရန် လိုအပ်ကြောင်း၊ သို့သော် စိုက်ပျိုးထုတ်လုပ်သူတောင်သူ လယ်သမားများအနေဖြင့် စိုက်ပျိုး ထုတ်လုပ်နိုင်မှု၏ အကျိုးကျေးဇူးကို ခံစားရရှိနိုင်မည် ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ရှေးယခင်ကာလများက သိမ်းယူခဲ့ သော လယ်ယာမြေများ၏ မြေလျော် ကြေး တွက်ချက်ရာတွင်လည်း သိမ်း ဆည်းစဉ်ကာလက ဖြစ်ပေါ်ခဲ့သော

ဈေးနှုန်းကို စတင်အခြေခံစဉ်းစား ကြရန် လိုအပ်ကြောင်း၊ ယခုအခါ ဒေသဖွံ့ဖြိုးလာမှုကြောင့် ဖြစ်ပေါ် လာသော ဈေးကွက်တစ်ခုတည်းကို အခြေခံစဉ်းစား၍ မသင့်ပါကြောင်း၊ တွက်ချက်မှု မှားယွင်းခြင်းကြောင့် နိုင်ငံတော်၏ ဘဏ္ဍာငွေကြေးများ လေလွင့်ဆုံးရှုံးမှု မဖြစ်စေရေးကို အထူးဂရုပြု စိစစ်ဆောင်ရွက်ပေးကြ ရန် လိုအပ်ကြောင်း ပြောကြားသည်။

ယင်းနောက် အတွင်းရေးမှူး ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးသက်နိုင်ဦးက နိုင်ငံတော်၏ စီမံကိန်းလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ရန် သိမ်းယူခဲ့သည့် လယ်ယာမြေများအတွက် ဘဏ္ဍာနှစ် အလိုက် လျော်ကြေး၊ နှစ်နှစ်ကြေး ပေးချေရမည့် လုပ်ငန်းကိစ္စရပ်များ၊ ဌာနဆိုင်ရာကိစ္စများ၊ သာသနာရေး ဆိုင်ရာကိစ္စရပ်များ၊ တိုင်းဒေသကြီး၊ ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့များ၏ ကြီးကြပ် မှုဖြင့် အကောင်အထည်ဖော်ဆောင် ရွက်မည့် ဒေသတွင်းဖွံ့ဖြိုးမှုဆိုင်ရာ ကိစ္စရပ်များအတွက် လယ်ယာမြေ အခြားနည်းသုံးစွဲခွင့် တောင်းခံလာမှု အပေါ် ဆွေးနွေးဆုံးဖြတ်ရမည့် အကြောင်းအရာများအား ဖတ်ကြား တင်ပြရာ အစည်းအဝေးတက်ရောက် လာကြသူများက လုပ်ငန်းတစ်ခုချင်း

သတင်းစဉ်

ပြည်သူ့သာလျှင် အဓိက

❖ ရှေးဦးမှ

အဲဒီတော့တိုင်းတိုင်း၊ပြည်နယ်တိုင်းမှာလည်းဒီလိုပဲသက်ဆိုင်ရာအစိုးရများက ဦးဆောင်ပြီး ပြည်သူလူထုရဲ့ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုနဲ့ ရောဂါကိုထိန်းသိမ်းဖို့ ကျွန်ုပ်တို့အားလုံး ကြိုးစားရမှာပါ။ ဒီသတင်းတွေကိုလိုက်ပြီးတော့ စုံစမ်း လေ့လာနားထောင်နေတဲ့ ပြည်သူတွေက သိပြီးသား ဖြစ်မှာပါ။

ကာကွယ်ဆေးအမြန်ဆုံး စသုံးဖို့ စီစဉ်နေ

အခုဆိုရင် ကာကွယ်ဆေးကို တချို့နိုင်ငံတွေမှာ စပြီးတော့ သုံးနေ ပါပြီ။ သုံးနေတယ်ဆိုတာ တချို့နိုင်ငံတွေမှာ ကျယ်ကျယ်ပြန့်ပြန့် ဒီအပတ် စပြီးတော့ သုံးတော့မယ်ဆိုပြီးတော့ ကြေညာထားတာရှိတယ်။ တချို့တွေက စပြီးတော့တောင်မှ စမ်းပြီးတော့ သုံးနေပါပြီ။ ဒီတော့ ကျွန်ုပ်တို့နိုင်ငံဟာလည်း ကာကွယ်ဆေးရတဲ့အခါမှာ ကာကွယ်ဆေးသုံးလို့ အဆင်ပြေမယ့်အချိန်မှာ ဆိုရင် အမြန်ဆုံးစပြီးဖို့ ကျွန်ုပ်တို့ စီစဉ်နေပါပြီ။ သို့သော်ငြားလည်း ပြည်သူလူထုအနေနဲ့ ဒီလိုကာကွယ်ဆေးရဲ့ အကျိုးသက်ရောက်မှုကို အပြည့် အဝခံစားဖို့ဆိုရင် အခုအချိန်မှာ သိပ်ပြီးတော့ သတိထားဖို့လိုတယ်။ ကျွန်ုပ်တို့ ဘာဖြစ်လို့ ဒီလိုပြောရတာလဲဆိုရင် တချို့ကနေပြီးတော့ ကာကွယ်ဆေး ရတော့မှာပဲဆိုပြီးတော့ ပေါ့သွားမှာကို ကျွန်ုပ်တို့စိုးရိမ်ပါတယ်။ ဒီလိုပေါ့သွားလို့ မဖြစ်ပါဘူး။

ပထမဦးဆုံးအားဖြင့်ဆိုရင် ကျန်းမာရေးပညာရှင်တွေကလည်း အခု ထပ်တလဲလဲတော့ သတိပေးနေပါတယ်။ ကိုဗစ်ရောဂါဟာ ဘယ်လိုနောင် အတွက် အကျိုးဆက်တွေ ဘယ်လိုရှိလဲဆိုတာ ပြောလို့မရဘူးဆိုပြီးတော့ သူတို့ပြောပါတယ်။ ပြောချင်တာက ကိုဗစ်ရောဂါတစ်ခုဖြစ်ပြီးတာနဲ့ နောက်တစ်ခုဖြစ်တော့လား၊ နောက်ထပ်ဖြစ်နိုင်တဲ့ အလားအလာရှိလား၊ ဖြစ်နိုင်တဲ့အလားအလာ နောက်ထပ်ဖြစ်သည့် ဖြစ်စေ၊ မဖြစ်သည့် ဖြစ်စေ ကိုဗစ်ရောဂါ တစ်ခုဖြစ်သွားပြီဆိုရင် နောင်ကိုယ့်ရဲ့ကျန်းမာရေးအပေါ်မှာ ဘယ်လိုအကျိုးသက်ရောက်မှုရှိမလဲဆိုတာ သေသေချာချာပြောလို့ မရသေး ပါဘူး။ ဒါဆိုရင် အများစုကလည်း သိပြီးသားပါ။ တချို့ ကျွန်ုပ်တို့ပြည်သူ တွေလည်း သိပြီးသားဖြစ်ပါလိမ့်မယ်။ ငယ်ငယ်တုန်းက ဒဏ်တွေဟာ တစ်ခါတလေ အသက်ကြီးမှပေါ်လာတာရှိပါတယ်။ ဥပမာဆို ငယ်ငယ်တုန်း က ထိခိုက်တဲ့ဟာလေး၊ ဘာမှမဟုတ်ဘူးလို့ ထင်တဲ့ဟာက အသက်ကြီးမှ အင်မတန်နာကျင်လာပြီးတော့ အသွားအလာမှာ ဒုက္ခဖြစ်စေတဲ့အထိ ဖြစ်တာ တွေလည်း ဖြစ်နိုင်ပါတယ်။

ကျန်းမာရေးအတွက် အရေးကြီး

ဒါကြောင့် ကျန်းမာရေးနဲ့ပတ်သက်လို့၊ ရုပ်ပိုင်းဆိုင်ရာ ကောင်းမွန်မှု နဲ့ပတ်သက်လို့ ထိခိုက်တာလေးရှိသွားလို့၊ လွှဲမှားသွားတာလေး ရှိသွားလို့ ဆိုရင် ဘယ်အချိန် ဘယ်အခါမှာ ဒီဟာက အကျိုးသက်ရောက်မှုရှိမယ်ဆိုတာ ပြောလို့မရပါဘူး။ အဲဒါကတော့ ပထမဦးဆုံး အချက်ပေါ့။ ဒီအချိန်မှာ ပေါ့ပေါ့နဲ့ နေပြီးတော့ ကာကွယ်ဆေးက မကြာခင်ရတော့မှာပဲ။ ဒီအချိန် ရောဂါဖြစ်လို့ လည်း အရေးမကြီးပါဘူးလို့ထင်ပါနဲ့။ အရေးကြီးပါတယ်။ ကိုယ့်ရဲ့နောင် ကျန်းမာရေးအတွက် အရေးကြီးပါတယ်။ ကိုယ့်ပတ်ဝန်းကျင်အတွက် အရေးကြီးပါတယ်။

အောင်အောင်မြင်မြင်နဲ့ အဆုံးသတ်စေချင်

နောက်တစ်ခုကတော့ အရင်အပတ်က ကျွန်ုပ်တို့ပြောထားတဲ့အတိုင်းပေါ့။ ကျွန်ုပ်တို့နိုင်ငံပြန်ပြီးတော့ စီးပွားရေးနာလန်ထောင်ဖို့အတွက်ကို အင်မတန် မှ အရေးကြီးပါတယ်။ ဘာဖြစ်လို့လဲဆိုတော့ ကျွန်ုပ်တို့က တခြားနိုင်ငံတွေနဲ့ ပြိုင်ပြီးတော့ စီးပွားရေးနာလန်ထူနိုင်အောင်လို့ အားလုံးလုပ်ရမှာပါ။ မလုပ်လို့ လည်း မဖြစ်ပါဘူး။ တစ်ကမ္ဘာလုံးကလည်း လုပ်နေတာပါ။ အဲဒီတော့ ကျွန်ုပ် တို့က အားလုံးနဲ့ပြိုင်နိုင်ဖို့ဆိုရင် ကျွန်ုပ်တို့ရဲ့ အလုပ်စွမ်းအားတွေဟာ အပြည့်အဝရှိဖို့ လိုပါတယ်။ ကျွန်ုပ်တို့ရဲ့ ပြည်သူတွေဟာ အပြည့်အဝ ဒီပြိုင်ပွဲထဲမှာ ဝင်ပြီးတော့ ပါဝင်နိုင်ဖို့ဟာ အင်မတန်မှ အရေးကြီးပါတယ်။ ဒါကြောင့် ဒီအချိန်မှာ ကျန်းမာရေးနာကျင်မှုတွေဟာ သည်းညည်းခံပါ။ စည်းကမ်း ထိန်းသိမ်းပါ။ ရောဂါ မဖြစ်အောင်နေပါ။ ရောဂါမပွားအောင်နေပါ။ ရောဂါပွား လေလေ ကျွန်ုပ်တို့အပတ်က ပြောခဲ့သလိုပေါ့။ ကျွန်ုပ်တို့ဟာ ဒီရောဂါ အတွက်ကို ကျွန်ုပ်တို့ဘာဝှားတော်၊ နိုင်ငံရဲ့ဘာဝှားတော်တွေကို သုံးလာ နေတယ်။ အဲဒီတော့ စီးပွားရေးပြန်လည်ထူထောင်ဖို့အတွက် နည်းသွားတာ ပေါ့။ တစ်ဖက်မှာသုံးရင် တစ်ဖက်မှာ နည်းသွားမယ်ဆိုတာ ဒါကတော့

◆ ကိုဗစ်ရောဂါထိန်းချုပ်တယ်ဆိုတာ ပြည်သူတွေတစ်ယောက်ချင်း၊ တစ်ယောက်ချင်း ကိုယ့်စိတ်ကိုယ်ကိုယ် ထိန်းချုပ်တာပါပဲ။ ရောဂါမဖြစ်အောင်နေပါ။ ကျွန်ုပ်တို့အစိုးရအနေနဲ့ နိုင်ငံတော်အနေနဲ့ကတော့ ကာကွယ်ဆေးကို အမြန်ဆုံးပြည်သူတွေဆီကိုရောက်အောင်လို့၊ ပြည်သူတွေကို ထိုးပေးနိုင်အောင်လို့ ကျွန်ုပ်တို့စီစဉ်ပါမယ်။

◆ နောက်ပြီးတော့လည်း ကျွန်ုပ်တို့ကနေပြီး ပြန်လည်ပြီးစီးပွားရေးလုပ်ငန်းတွေ ပြန်ပြီး လည်ပတ်နိုင်အောင်လို့၊ ကျွန်ုပ်တို့ရဲ့စီးပွားရေးပြန်ပြီး တိုးတက်လာနိုင်အောင်လို့၊ အရင်တုန်းကထက်တောင်မှ ပိုပြီးကောင်းသွားနိုင်အောင်လို့ဆိုပြီး ကျွန်ုပ်တို့ကြိုးစားပါမယ်။ အခုအချိန်မှာဆိုရင် ကိုဗစ်ရောဂါနောက်ပိုင်းအချိန်မှာ အရင်တုန်းက ရောဂါမဖြစ်ခင်တုန်းက အချိန်နဲ့စာလို့ရှိရင် မရှိခဲ့တဲ့ အခွင့်အရေးတွေ ကျွန်ုပ်တို့ရဖို့ ဖြစ်ပါတယ်။

အားလုံး လွယ်လွယ်ကူကူနဲ့ နားလည်နိုင်တဲ့ကိစ္စပါ။ ဒါကြောင့် ကျွန်ုပ်တို့ ပြောရမယ်ဆိုရင် ကိုဗစ်ပွဲကြီး အဆုံးသတ်တဲ့အချိန်မှာ အောင်အောင်မြင်မြင်နဲ့ အဆုံးသတ်စေချင်ပါတယ်။ ပွဲသိမ်းတဲ့အခါကျမှ ကမောက်ကမဖြစ်တာမျိုးကို ကျွန်ုပ်တို့ မဖြစ်စေချင်ပါဘူး။

ဒါကြောင့် ပြည်သူတွေအနေနဲ့ အထူးသတိပြုပါ။ ဒီအချိန်မှာ ကျန်းမာ အောင်နေပါ။ ကိုယ့်စိတ်ကိုယ်ထိန်းရမှာပေါ့။ နောက်ဆုံးတော့ ဒါပါပဲ။ ကိုဗစ် ရောဂါထိန်းချုပ်တယ်ဆိုတာ ပြည်သူတွေ တစ်ယောက်ချင်း၊ တစ်ယောက်ချင်း ကိုယ့်စိတ်ကိုယ်ကိုယ် ထိန်းချုပ်တာပါပဲ။ ရောဂါမဖြစ်အောင်နေပါ။ ကျွန်ုပ်တို့ အစိုးရအနေနဲ့ နိုင်ငံတော်အနေနဲ့ကတော့ ကာကွယ်ဆေးကို အမြန်ဆုံး ပြည်သူတွေဆီကို ရောက်အောင်လို့၊ ပြည်သူတွေကို ထိုးပေးနိုင်အောင်လို့ ကျွန်ုပ် တို့ စီစဉ်ပါမယ်။ နောက်ပြီးတော့လည်း ကျွန်ုပ်တို့ကနေပြီး ပြန်လည်ပြီး စီးပွားရေးလုပ်ငန်းတွေ ပြန်ပြီးလည်ပတ်နိုင်အောင်လို့၊ ကျွန်ုပ်တို့ရဲ့စီးပွားရေး ပြန်ပြီးတိုးတက်လာနိုင်အောင်လို့၊ အရင်တုန်းကထက်တောင်မှ ပိုပြီးကောင်းသွား နိုင်အောင်လို့ဆိုပြီး ကျွန်ုပ်တို့ ကြိုးစားပါမယ်။ အခုအချိန်မှာဆိုရင် ကိုဗစ်ရောဂါ နောက်ပိုင်းအချိန်မှာ အရင်တုန်းက ရောဂါမဖြစ်ခင်တုန်းက အချိန်နဲ့စာလို့ရှိရင် မရှိခဲ့တဲ့ အခွင့်အရေးတွေ ကျွန်ုပ်တို့ ရဖို့ဖြစ်ပါတယ်။ ဒါပေမယ့်အခွင့်အရေးဆိုတာ၊ အခွင့်အရေးရလာပေမယ့် ဒီအခွင့်အရေးကို ကျွန်ုပ်တို့ကနေပြီး မိမိရရှိနိုင်ဆုပ် ပြီးတော့သုံးနိုင်မှ အကျိုးရှိမှာပါ။

မလိုအပ်ဘဲအပြင်မထွက်ပါနဲ့

ဒါကြောင့် အားလုံးကနေပြီးတော့ ဝိုင်းဝန်းပြီးတော့ ပါစေချင်ပါတယ်။ ဝိုင်းဝန်းပြီးပါရင် ဖြစ်နိုင်တယ်ဆိုတာလည်း ကျွန်ုပ်တို့ပြောသလိုပေါ့။ မန္တလေး တိုင်းကို ကြည့်လိုက်လို့ရှိရင် သိနိုင်ပါတယ်။ ပြည်သူလူထုက ပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်မယ်ဆိုရင် မဖြစ်နိုင်တာ ဘာမှမရှိပါဘူး။ အဲဒါကြောင့် ကြိုးစား စေချင်ပါတယ်။ ကျန်းမာရေးပညာပေးနဲ့ ပတ်သက်လို့တော့ ကျွန်ုပ်တို့ ထပ်တ လဲလဲ ပြောနေတယ်ဆိုတာ ပြည်သူတွေလည်း သိပြီးသားတော့ ဖြစ်ပါလိမ့်မယ်။ Mask ကတော့ အမြဲတပ်ပါ။ လက်ဆေးတာကိုတော့ သေသေချာချာ ကျန်းမာရေး ဝန်ကြီးဌာနရဲ့ ညွှန်ကြားချက်နဲ့ ကိုက်ညီအောင်လို့ သေသေချာချာဆေးကြပါ။ နောက်ပြီး တစ်ယောက်နဲ့တစ်ယောက် ပါ ပေ အနည်းဆုံး ကွာအောင်နေကြပါ။ မလိုအပ်ဘဲနဲ့ အပြင်ကို မထွက်ပါနဲ့။ အထူးသဖြင့် အခုအချိန်မှာ အပြင်ကို မထွက်ပါနဲ့။ နှစ်သစ်ကူးလာတော့မယ့်အချိန်၊ ခရစ္စမတ်ကာလ လာတော့မယ့် အချိန် အဲဒီအချိန်မှာ အပြင်မှာထွက်ပြီးတော့ ဒီတစ်ခါလေးတော့ တစ်ပွဲနဲ့လိုက်ပါ ဦးမယ်ဆိုတဲ့ စိတ်နဲ့မနွှပ်ပါနဲ့။ ဒီတစ်ပွဲလေး နွှဲလိုက်ချင်တာနဲ့ပဲ နောင်အနာဂတ် အတွက် ကိုယ့်အကျိုးဆုတ်ယုတ်နိုင်တဲ့ ကိစ္စတွေကို မဖြစ်စေချင်ပါဘူး။ ပြည်သူ တွေအကျိုး ဆုတ်ယုတ်တယ်ဆိုရင် နိုင်ငံအကျိုးဆုတ်ယုတ်တာပါပဲ။ ဒါကြောင့်

ဒီအချိန်မှာတော့ အထူးသတိထားစေချင်ပါတယ်။ ထိန်းသိမ်းစေချင်ပါတယ်။ ကိုယ့်ရဲ့ပတ်ဝန်းကျင်ကိုလေ့လာ

ကျွန်ုပ်တို့ အလုပ်အကိုင်ဖန်တီးရေးတွေအတွက်လည်း အလေးထား ပြီးတော့ လုပ်နေပါတယ်။ အခုစီစဉ်နေပါတယ်။ သို့သော်ငြားလည်း အလုပ် လုပ်နိုင်ဖို့အတွက် ကျန်းမာဖို့ကလိုတယ်ဆိုတာလည်း ကျွန်ုပ်တို့ပြည်သူတွေ သိမှာ ဖြစ်ပါတယ်။ ဒါကြောင့် အလုပ်တွေဖန်တီးတဲ့အချိန်မှာ အလုပ်တွေ ရနိုင်တဲ့အချိန်ကျမှ ကိုယ့်ရဲ့ကျန်းမာရေး မကောင်းလို့ ကိုယ်ကနေပြီးတော့ နောက်ကိုရောက်သွားမယ်ဆိုလို့ရှိရင် ကိုယ်လည်း နစ်နာတယ်။ ကိုယ့်ရဲ့ မိသားစုလည်း နစ်နာတယ်။ ကိုယ့်နိုင်ငံလည်း နစ်နာပါတယ်။ ကျွန်ုပ်တို့ အခု ကိုဗစ်ရောဂါနဲ့ ပတ်သက်လို့ဆိုရင် ကျန်းမာရေးအစီအစဉ်တွေသာ မဟုတ်ဘူး။ စီးပွားရေးနဲ့ပတ်သက်လို့ ပညာရေးအစီအစဉ်တွေလည်း လုပ်နေ တယ်ဆိုတာ အများသိပြီးသားပဲဖြစ်ပါတယ်။ အဲဒါကြောင့် ဒီအစီအစဉ်တွေကို အာရုံစိုက်ပြီးတော့ လိုက်နာစေချင်ပါတယ်။ နားထောင်စေချင်ပါတယ်။ ပြင်ဆင်ထားဖို့ပေါ့။ ဘာလုပ်လို့ရမလဲ။ ဘယ်လိုအခွင့်အရေးတွေရှိမလဲ။ ကိုဗစ်နောက်ပိုင်း ကမ္ဘာကြီးမှာ ဘယ်လိုအသစ်အဆန်း တီထွင်မှုတွေနဲ့ ကျွန်ုပ်တို့ တိုးတက်နိုင်မလဲဆိုတာကို စဉ်းစားဖို့၊ ဆင်ခြင်ဖို့ အဲဒါအတွက်ကို ကျွန်ုပ်တို့ရဲ့ ကျန်းမာရေးနဲ့ပတ်သက်တဲ့ အစီအစဉ်တွေရော၊ စီးပွားရေးနဲ့ ပတ်သက်တဲ့ အစီအစဉ်တွေရော ဂရုစိုက်ပြီးတော့ နားထောင်စေချင်ပါတယ်။ နောက်ပြီးတော့ ကိုယ့်ဟာကိုယ်လည်း လေ့လာစေချင်ပါတယ်။ ကိုယ့်ရဲ့ ပတ်ဝန်းကျင်ကိုလည်း ကြည့်ပြီးတော့ လေ့လာစေချင်ပါတယ်။

အရေးအကြီးဆုံးကိစ္စကတော့ ကျန်းမာအောင်နေဖို့ပါပဲ။ ဒါကြောင့် ဒီအချိန်မှာတော့ နည်းနည်းပါးပါး၊ နည်းနည်းပါးပါးမဟုတ် အများကြီးပေါ့။ စည်းကမ်းလိုက်နာဖို့ကို ရှေ့တန်းတင်ပြီးတော့ လုပ်စေချင်ပါတယ်။ အောင်မြင် ခြင်းတရားလေးပါးက ဆန္ဒနဲ့ စတင်ပေးပေးမယ့် ဆန္ဒ၊ ဝီရိယ၊ စိတ်ဓာတ်၊ ပညာ ကျွန်ုပ်တို့အကြိမ်ကြိမ်အခါခါပြောပါတယ်။ ဆန္ဒနဲ့မပြီးဘူး။ ဝီရိယ၊ ဝီရိယ ဆိုတာ အင်အားစိုက်ထုတ်မှု၊ အင်အားစိုက်ထုတ်ရင်းနဲ့ ပင်ပန်းလာတဲ့အခါ ကျရင် စိတ်ဓာတ်၊ ကိုယ့်စိတ်ကနေပြီးတော့၊ ကိုယ့်စိတ်ပိုင်းဆိုင်ရာကနေ ပြီးတော့ ဆက်ပြီးတော့ လုပ်နိုင်အောင်လို့ စွမ်းဆောင်ပေးရတာဖြစ်ပါတယ်။ အဲဒီတော့ ဒီလိုကိုယ်ရဲ့အင်အားတွေ၊ ကိုယ်ရဲ့စိတ်ပိုင်းအင်အားတွေ၊ ကိုယ်ရဲ့ ရုပ်ပိုင်းအင်အားတွေကို ဘယ်လိုအကောင်းဆုံး သုံးရမလဲဆိုတာတော့ ပညာ က ဒီဟာကို လမ်းပြတာ ဖြစ်ပါတယ်။ ဒါကြောင့် ကျွန်ုပ်တို့ပြည်သူလူထုအားလုံး အောင်မြင်ခြင်းတရားလေးပါးနဲ့ ပြည့်စုံစွာနဲ့ ကိုဗစ် -၁၉ ကို မြန်မြန်ဆန်ဆန် ကျော်လွှားနိုင်ပါစေလို့ ဆုတောင်းမေတ္တာပို့သလိုက်ပါတယ်။ ကျေးဇူးတင် ပါတယ်။

COVID-19 ရောဂါဆိုင်ရာ အမေး၊ အဖြေ အစီအစဉ် ဆက်လက်ထုတ်လွှင့်မည်

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၇

ကျန်းမာရေးနှင့်အားကစားဝန်ကြီးဌာနနှင့် ပြန်ကြားရေး ဝန်ကြီးဌာနတို့ ပူးပေါင်းပြီး COVID-19 ရောဂါအကြောင်း သိကောင်းစရာ အမေး/အဖြေ အစီအစဉ်ကို အပတ်စဉ် အင်္ဂါနေ့ ညနေ ၆ နာရီ မိနစ် ၃၀ မှ ၂၃ နာရီ အထိ မြန်မာ့အသံနှင့် ရုပ်မြင်သံကြားတွင် ထုတ်လွှင့်ပြသလျက် ရှိသည်။

ဒီဇင်ဘာ ၈ ရက်ညနေတွင် COVID-19 ကူးစက်ရောဂါ ကာကွယ် ထိန်းချုပ်၊ ကုသရေးနှင့်စပ်လျဉ်း၍ နည်းပညာ ပိုင်းဆိုင်ရာ ကူညီပံ့ပိုးအကြံပြုအားဖြည့် ဆောင်ရွက် နိုင်ရေး အဖွဲ့ဝင် ကျန်းမာရေးပညာရှင်ကြီးများနှင့် ကျန်းမာရေးနှင့် အားကစားဝန်ကြီးဌာနမှ တာဝန်ရှိသူ ကျန်းမာရေးပညာရှင်များဖြစ်သည့် နည်းပညာပိုင်း ဆိုင်ရာ ကူညီပံ့ပိုးအားဖြည့်ဆောင်ရွက်ရေးအဖွဲ့ဝင် ခေတ္တညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် (အငြိမ်းစား) ဒေါက်တာ သန်းဝင်း၊ ကျန်းမာရေးနှင့် အားကစားဝန်ကြီးဌာန ရန်ကုန်ဆေးတက္ကသိုလ် (၁) အထူးကုသမားတော်ကြီး (ဆေးပညာ) ပါမောက္ခဒေါက်တာ လှိုင်မြဝင်းနှင့် မြောက်ဥက္ကလာဆေးရုံကြီးမှ ဆေးရုံအုပ်ကြီး ဒေါက်တာ ကြည်စိုးတို့က ပြည်သူများ သိရှိမေးမြန်းလိုသည့် COVID-19 ကူးစက်ရောဂါကာကွယ် ထိန်းချုပ်၊ ကုသရေး နှင့်စပ်လျဉ်းသည့် မေးခွန်းများအပေါ် ပြန်လည်ဖြေကြား ချက်များကို ဆက်လက်ထုတ်လွှင့်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရှိရသည်။

ခရမ်းလွန်ရောင်ခြည် အန္တရာယ်ကာကွယ်ရေး အိုဇုန်းလွှာကို ထိန်းသိမ်းပေး

၂၀၂၀ ပြည့်နှစ်၊ နှစ်တစ်ရာပြည့် အမျိုးသားအောင်ပွဲနေ့ ဦးတည်ချက်များ

- ★ ကျောင်းနေအရွယ် လူငယ်အားလုံး အခြေခံပညာသင်ယူခွင့် ရရှိရေး၊
- ★ လူမှုစီးပွားရေးအတွက် လက်တွေ့ကျ အကျိုးပြုသည့် ဘာသာရပ်များ တစ်သက်တာ သင်ယူမှုအခွင့်အလမ်းရရှိရေး၊
- ★ ပြည်ထောင်စုကြီး ဘက်စုံဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် တိုင်းရင်းသားဒေသများ၌ ပညာရေးတွင် ပိုမိုပံ့ပိုး ရင်းနှီးမြှုပ်နှံရေး၊
- ★ ပညာရေးဖွံ့ဖြိုးမှုအတွက် နည်းပညာနှင့် အခြေခံအဆောက်အအုံများ ဖြည့်ဆည်းရေး၊
- ★ တိုင်းရင်းသားအားလုံး၏ စုပေါင်းအင်အားဖြင့် ဒီမိုကရေစီ ဖက်ဒရယ် ပြည်ထောင်စု တည်ဆောက်ရေး။

၂၀၂၀ ပြည့်နှစ်၊ နှစ်တစ်ရာပြည့် အမျိုးသားအောင်ပွဲနေ့ ဆောင်ပုဒ်

★ ရာပြည့်အမျိုးသားအောင်ပွဲနေ့မှသည် တိုင်းရင်းသားအားလုံး ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်လို့ ပြည်ထောင်စု ငြိမ်းချမ်းရေး တည်ဆောက်စို့။

၁၃၈၂ ခုနှစ်၊ တန်ဆောင်မုန်းလပြည့်ကျော် (၁၀)ရက် (၉-၁၂-၂၀၂၀)

● ကျောပိုးမှ

ရက်ပေါင်း ၉၀ ကာလအတွင်း လွှတ်တော်အစည်းအဝေးများကို ကျင်းပရမည့် ဖြစ်၍ လွှတ်တော်အသီးသီး၏ တတိယအကြိမ် ပထမပုံမှန်အစည်းအဝေးများကို ၂၀၂၁ ခုနှစ်၊ ဖေဖော်ဝါရီလ ပထမပတ်အတွင်း ကျင်းပရန်လျာထားပါကြောင်း၊ အဆိုပါ လွှတ်တော်အစည်းအဝေးများ အောင်မြင်စွာ ကျင်းပပြုလုပ်နိုင်ရေး အုပ်ချုပ်မှုဆိုင်ရာလုပ်ငန်းများ ကြိုတင်ညှိနှိုင်းနိုင်ရန် ယခုအစည်းအဝေးကို ပြုလုပ်ရခြင်းဖြစ်ပါကြောင်း၊ လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ၏ လုံခြုံရေး၊ ကျန်းမာရေးနှင့် တည်းခိုနေထိုင်ရေးဆိုင်ရာ အုပ်ချုပ်မှုကိစ္စရပ်များအတွက် ကြိုတင်ပြင်ဆင်မှုများ လိုအပ်ပါကြောင်း၊ လွှတ်တော်သက်တမ်းတစ်ရပ်၏ ပထမပုံမှန်အစည်းအဝေးများ အောင်မြင်စွာကျင်းပနိုင်ရေးမှာ နိုင်ငံတော်၏ ဥပဒေပြုရေး၊ အုပ်ချုပ်ရေး၊ တရားစီရင်ရေးမဏ္ဍိုင်များအပါအဝင် နိုင်ငံသား ပြည်သူများအားလုံးအတွက် လွန်စွာအရေးကြီးသည့် အစည်းအဝေး ဖြစ်ပါ

ကြောင်း၊ တတိယအကြိမ်လွှတ်တော်အသီးသီး၏ ပထမပုံမှန်အစည်းအဝေးများကို ကိုဗစ်-၁၉ ကပ်ရောဂါပြန့်ပွားခြင်း အန္တရာယ်ကာကွယ်မှုအတွက် ယခင်အတွေ့အကြုံများအပေါ်မူတည်၍ ပိုမိုကောင်းမွန်သည့် လုပ်ငန်းအစီအမံများဖြင့် အောင်မြင်စွာ ဆောင်ရွက်နိုင်ရေး ဝိုင်းဝန်းအကြံပြု ဆွေးနွေးပေးကြစေလိုကြောင်း ပြောကြားသည်။

ဆက်လက်၍ ဗဟိုကော်မတီနာယက၊ အမျိုးသားလွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ မန်းဝင်းခိုင်သန်းက ယခင်လွှတ်တော် ပုံမှန်အစည်းအဝေးများနည်းတူ ကိုဗစ်-၁၉ ကပ်ရောဂါ ကူးစက်ဖြစ်ပွားမှုအန္တရာယ် ကာကွယ်ထိန်းချုပ်ရေးကာလအတွင်း တတိယအကြိမ် လွှတ်တော်ပုံမှန်အစည်းအဝေးများ အောင်မြင်စွာ ကျင်းပပြုလုပ်နိုင်ရေးအတွက် သက်ဆိုင်ရာ လုပ်ငန်းကော်မတီများက ဝိုင်းဝန်းပူးပေါင်း၍ အကြံပြုဆွေးနွေးပေးကြစေလိုကြောင်း ပြောကြားသည်။

ယင်းနောက် အစည်းအဝေးသို့ တက်ရောက်လာကြသည့် သက်ဆိုင်ရာ

လုပ်ငန်းကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများနှင့် တာဝန်ရှိသူများက လုပ်ငန်းကော်မတီအလိုက် စီမံဆောင်ရွက်ထားရှိမှု အခြေအနေများကို ရှင်းလင်းတင်ပြကြပြီး ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် နာယက က လုပ်ငန်းကော်မတီများ၏ ဆွေးနွေးတင်ပြချက်များအပေါ် ဖြည့်စွက်ဆွေးနွေး၍ နိဂုံးချုပ်အမှာစကား ပြောကြားပြီး အစည်းအဝေးကို ရုပ်သိမ်းလိုက်သည်။

အစည်းအဝေးသို့ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် ဒုတိယနာယက ဦးထွန်းအောင် (ခ) ဦးထွန်းထွန်းဟိန်၊ အမျိုးသားလွှတ်တော် ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးအေးသာအောင်၊ ပြည်ထဲရေး၊ ပြန်ကြားရေး၊ ပို့ဆောင်ရေးနှင့်ဆက်သွယ်ရေး၊ လျှပ်စစ်နှင့်စွမ်းအင်၊ ကျန်းမာရေးနှင့်အားကစား၊ ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာနတို့မှ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများ၊ သက်ဆိုင်ရာလုပ်ငန်းကော်မတီ အတွင်းရေးမှူးများနှင့် လွှတ်တော်အသီးသီးမှ တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ကြသည်။

သတင်းစဉ်

တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင် တပ်မတော်နည်းပညာတက္ကသိုလ် ဗိုလ်လောင်းသင်တန်း အမှတ်စဉ်(၂၂) သင်တန်းဆင်း ဂုဏ်ပြုစစ်ရေးပြအခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်မိန့်ခွန်းပြောကြား



နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၇ တပ်မတော် နည်းပညာတက္ကသိုလ် ဗိုလ်လောင်းသင်တန်း အမှတ်စဉ်(၂၂) သင်တန်းဆင်း ဂုဏ်ပြုစစ်ရေးပြ အခမ်းအနားကို ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် ပြင်ဦးလွင်မြို့ တပ်မတော်နည်းပညာ တက္ကသိုလ် စစ်ရေးပြကွင်း၌ ကျင်းပ ရာ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မဟာသရေစည်သူ မင်းအောင်လှိုင် တက်ရောက်မိန့်ခွန်း ပြောကြားသည်။

တက်ရောက်

အဆိုပါ အခမ်းအနားသို့ ကာကွယ် ရေးဦးစီးချုပ်(၁) ဗိုလ်ချုပ်ကြီး ဇေယျ ကျော်ထင် တင်အောင်စံနိုး၊ ကာကွယ် ရေးဦးစီးချုပ် (၂) ဗိုလ်ချုပ်ကြီး ဇေယျကျော်ထင် မောင်မောင်ကျော်၊ ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်ရုံး (ကြည်း) မှ တပ်မတော်အရာရှိကြီးများ၊ တပ်မတော်နည်းပညာ တက္ကသိုလ် ကျောင်းအုပ်ကြီးနှင့် ပြင်ဦးလွင် ဗိုလ်လောင်းများအား မိန့်ခွန်းပြောကြား သည်။

အလေးပြုခြင်းခံယူ

ယင်းနောက်တပ်မတော်ကာကွယ် ရေးဦးစီးချုပ်သည် ဗိုလ်လောင်းတပ်ခွဲ များ၏ အလေးပြုခြင်းကို ခံယူပြီး စစ်ရေးပြအခမ်းအနားမှ ပြန်လည် ထွက်ခွာသည်။

ဂုဏ်ပြုအမှာစကားပြောကြား

စစ်ရေးပြအခမ်းအနားအပြီးတွင် တပ်မတော် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် သည် တပ်မတော် နည်းပညာ တက္ကသိုလ်ကျောင်း ဌာနချုပ် စဉ်ခန်းမ၌ ထူးချွန်ဆုရရှိကြသည့် ဗိုလ်လောင်း သုံးဦးကို တွေ့ဆုံ၍ ဂုဏ်ပြုအမှာစကား ပြောကြားခဲ့ ကြောင်း တပ်မတော်ကာကွယ်ရေး ဦးစီးချုပ်ရုံး၏ သတင်းထုတ်ပြန်ချက် အရ သိရှိရသည်။

သတင်းစဉ်

တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင် အောင်စစ်သည်ဆုရရှိသူ ဗိုလ်လောင်းအမှတ် ၇၇၀၄ ဗိုလ်လောင်း ထွန်းလှိုင်ဝင်းအား ဆုပေးအပ်ချီးမြှင့်စဉ်။

ဓာတ်ပုံ-တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်ရုံး

စစ်တွေမြို့နယ်၌ ကျေးရွာ ၁၅ ရွာအား သောက်သုံးရေရရှိရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်မည်

စစ်တွေ ဒီဇင်ဘာ ၇ ရခိုင်ပြည်နယ် စစ်တွေမြို့နယ် ကျေးလက်ဒေသ ဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနမှ ကျေးလက်နေပြည်သူများ သန့်ရှင်းသောသောက်သုံးရေ ဖူလုံစွာရရှိရေးအတွက် ၂၀၂၀-၂၀၂၁ ဘဏ္ဍာရေးနှစ် ပြည်ထောင်စု၊ ပြည်နယ်အစိုးရ အဖွဲ့ ခွင့်ပြုရန်ပုံငွေကျပ်သန်း ၁၄၆ ဒသမ ၂၀၀ အသုံးပြုကာ ကျေးရွာ ၁၅ ရွာ၌ သောက်သုံးရေရရှိရေး လုပ်ငန်းများကို ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း စစ်တွေ မြို့နယ် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနမှ သိရသည်။

စစ်တွေမြို့နယ် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ဦးစီးဌာနအနေဖြင့် ကျေးလက်နေပြည်သူများ သန့်ရှင်း သောသောက်သုံးရေဖူလုံစွာရရှိရေးအတွက် သောက်သုံးရေ ရှားပါးနိုင်သည့် ကျေးရွာများကို ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အလိုက် သက်ဆိုင်သူအားလုံးနှင့် ဆွေးနွေးညှိနှိုင်းရွေးချယ်ပြီး အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း၊ ယခု ဘဏ္ဍာရေးနှစ်တွင် ပြည်ထောင်စု၊ ပြည်နယ် အစိုးရအဖွဲ့ ခွင့်ပြုရန်ပုံငွေကျပ်သန်း ၁၄၆ ဒသမ ၂၀၀ ဖြင့် လက်တူးတွင်းတူးဖော်ခြင်း ၁၀ တွင်း၊ မွမ်းမံ ကိုးတွင်း၊ လက်နှိပ်တုံကင် ရှစ်ချ၊ ရေစုကန် နှစ်ကန်၊ အိမ်တိုင်ရာရောက် ရေပေးရေးလုပ်ငန်း တစ်ခုနှင့် ရေကန်ခြံစည်းရိုး ကာရံခြင်းငါးခုတို့ကို ဆောင်ရွက်ပေးသွားမည်ဖြစ်ပြီး လက်ရှိအချိန်တွင် ပြည်ထောင်စုရန်ပုံငွေဖြင့် ဆောင်ရွက် မည့်လုပ်ငန်းမှာ တင်ဒါအောင်မြင်သည့် ကုမ္ပဏီနှင့် လုပ်ငန်းအပ်နှံ စာချုပ်ချုပ်ပြီးဖြစ်ကြောင်းနှင့် ပြည်နယ် အစိုးရအဖွဲ့ရန်ပုံငွေဖြင့် ဆောင်ရွက်မည့်လုပ်ငန်းကို တင်ဒါဆောင်ရွက်ဆဲဖြစ်ကြောင်း စစ်တွေမြို့နယ် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ဦးစီးဌာန ဦးစီးမှူး ဦးသန်းစိုးဦးက ပြောသည်။

တင်ထွန်း (ပြန်/ဆက်)

ဒီမိုကရေစီအမြစ်တွယ်ခိုင်မာရေးနှင့် ရေရှည်တည်တံ့ခိုင်မြဲစွာ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးတို့အတွက် ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်သွားကြ

တိုင်းရင်းသား ညီအစ်ကိုမောင်နှမများအားလုံးက လွတ်လပ်ရေးကြိုးပမ်းစဉ် ကာလကဲ့သို့ပင် အမျိုးသားညီညွတ်ရေးကို အခြေခံသည့် စုပေါင်းအင်အားဖြင့် ငြိမ်းချမ်းရေးလုပ်ငန်းစဉ်ကြီး အောင်မြင်ရေး၊ ဒီမိုကရေစီအသွင်ကူးပြောင်းရေး လုပ်ငန်းအဆင့်ဆင့်ကို အောင်မြင်စွာ ကျော်ဖြတ်ပြီး ဒီမိုကရေစီ အမြစ်တွယ်ခိုင်မာရေးနှင့် ရေရှည်တည်တံ့ခိုင်မြဲစွာ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးတို့အတွက် ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်သွားကြရမည် ဖြစ်ပါသည်။

[နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးဝင်းမြင့်၏ ၄-၁-၂၀၂၀ ရက်နေ့တွင် (၇၂) နှစ်မြောက် လွတ်လပ်ရေးနေ့အထိမ်းအမှတ်အခမ်းအနားသို့ ပေးပို့သည့် သဝဏ်လွှာမှ ကောက်နုတ်ချက်]



ပုဂံရှေးဟောင်းယဉ်ကျေးမှုနယ်မြေရှုခင်း

ဓာတ်ပုံ - ထွန်းထွန်းသိန်း

လက်နက်ကိုင်ပဋိပက္ခအတွင်း ကလေးသူငယ်များ ပါဝင်ပတ်သက်မှုဆိုင်ရာ နောက်ဆက်တွဲ အခြေပြစာချုပ် အကောင်အထည်ဖော်နိုင်ရေး အမျိုးသားအဆင့်ကော်မတီ၏ ပထမအကြိမ် အစည်းအဝေး ကျင်းပ

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၇
လက်နက်ကိုင်ပဋိပက္ခအတွင်း ကလေးသူငယ်များ ပါဝင်ပတ်သက်မှုဆိုင်ရာ နောက်ဆက်တွဲအခြေပြစာချုပ် အကောင်အထည်ဖော်နိုင်ရေး အမျိုးသားအဆင့်ကော်မတီ၏ ပထမအကြိမ်အစည်းအဝေးကို ယနေ့ နံနက်ပိုင်းတွင် လူမှုဝန်ထမ်း၊ ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်နေရာချထားရေးဝန်ကြီးဌာန၌ Virtual Meeting ဖြင့် ကျင်းပသည်။ (အောက်ပုံ)



အစည်းအဝေးတွင် ကော်မတီ ဥက္ကဋ္ဌ၊ လူမှုဝန်ထမ်း၊ ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်နေရာချထားရေးဝန်ကြီး ဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာဝင်းမြတ်အေးက လက်နက်ကိုင်ပဋိပက္ခအတွင်း ကလေးသူငယ်များ ပါဝင်ပတ်သက်မှုဆိုင်ရာ နောက်ဆက်တွဲ အခြေပြစာချုပ် အကောင်အထည်ဖော်နိုင်ရေး အမျိုးသားအဆင့်ကော်မတီကို ၂၀၂၀ပြည့်နှစ် နိုဝင်ဘာ ၂၁ ရက်တွင် နိုင်ငံတော်သမ္မတရုံး၏ အမိန့်ကြော်ငြာစာအမှတ် ၁၁၆/၂၀၂၀ အရ ဖွဲ့စည်းခဲ့ပြီး လုပ်ငန်းတာဝန် (၁၃) ချက်ရှိပါကြောင်း၊ ထိုလုပ်ငန်းတာဝန်များကို အကောင်အထည်ဖော်ရန် အမျိုးသားအဆင့်ကော်မတီ၏ ပထမအကြိမ် ညှိနှိုင်းအစည်းအဝေးကို ခေါ်ယူရခြင်းဖြစ်ကြောင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံသည် ၁၉၄၈ ခုနှစ် ဧပြီ ၁၉ ရက်တွင် ကမ္ဘာ့ကုလသမဂ္ဂ အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံတစ်ခု ဖြစ်ခဲ့ပြီး ကမ္ဘာ့လူ့အခွင့်အရေးကြေညာစာတမ်းကို ပထမဆုံးထောက်ခံခဲ့သော နိုင်ငံတစ်နိုင်ငံဖြစ်ကြောင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံ၏ ဒီမိုကရေစီအသွင်ကူးပြောင်းရေးကာလတွင် လူတစ်ဦးချင်းစီ၏ အခွင့်အရေးကို မြှင့်တင်ပေးရန်နှင့် ကာကွယ်စောင့်ရှောက်ရန် ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း၊ လုပ်ငန်းစီမံချက်ရေးဆွဲဖော်ဆောင် ကလေးသူငယ် အခွင့်အရေးများကို ဖော်ဆောင်ရန် ကုလသမဂ္ဂ၏ ကလေးသူငယ်များ၏ အခွင့်အရေးဆိုင်ရာသဘောတူစာချုပ်ကို ၁၉၉၁ ခုနှစ်တွင် လက်မှတ်ရေးထိုးခဲ့ပြီး နောက်ဆက်တွဲအခြေပြစာချုပ် သုံးခုကိုလည်း ဆက်လက်ပါဝင်သွားမည် ဖြစ်ကြောင်း၊ ညစ်ညမ်းရုပ်ပုံများနှင့် ကလေးများအား ပြည့်တန်ဆာအဖြစ် စေခိုင်းခြင်းနှင့် ရောင်းချခြင်းအား

ကော်မတီသုံးခုဖြင့် ဖွဲ့စည်း ကြိုတင်ဆက်တွဲ အခြေပြ စာချုပ်သည် ၂၀၁၉ ခုနှစ် အောက်တိုဘာ ၂၇ ရက်မှစ၍ အာဏာသက်ရောက်ခဲ့ပြီး ဖြစ်ပါကြောင်း၊ အာဏာသက်ရောက်ပြီး နှစ်နှစ်အတွင်း မြန်မာနိုင်ငံ၏ ဆောင်ရွက်ထားရှိမှုများအား ကုလသမဂ္ဂ၏ ကလေးသူငယ်များ အခွင့်အရေးဆိုင်ရာ သဘောတူစာချုပ် ကော်မတီသို့ အစီရင်ခံစာ တင်သွင်းရမည် ဖြစ်သဖြင့် အချိန်ကိုးလသာ ကျန်ရှိ ပါတော့ကြောင်း၊ ဆောင်ရွက်ရမည့် လုပ်ငန်းများမှာ ယခုမှ စတင် ဆောင်ရွက်ရသည့် လုပ်ငန်းများ မဟုတ်ဘဲ အရွယ်မရောက်သေးသူ ကလေးသူငယ်များအား စစ်မှုထမ်းခြင်းမှ ကာကွယ်တားဆီးရေးသိမ်းဆည်းရေးကော်မတီ၊ လက်နက်ကိုင်ပဋိပက္ခအတွင်း ကလေးသူငယ်များအပေါ် ကြီးလေးသော ကျူးလွန်မှုများမှ ကာကွယ်တားဆီးရေး ကော်မတီနှင့် ကလေးသူငယ်အခွင့်အရေးများဆိုင်ရာ အမျိုးသားကော်မတီ စသည့် ကော်မတီသုံးခုဖြင့် ဖွဲ့စည်းဆောင်ရွက် လျက်ရှိသော လုပ်ငန်းများတွင်လည်း ပါဝင်ပြီးဖြစ်ကြောင်း၊ နိုင်ငံ၏ လက်နက်ကိုင်တပ်ဖွဲ့ ဟု ဆိုရာတွင် တပ်မတော်သာမက နိုင်ငံအတွင်းရှိ အခြားသော လက်နက်ကိုင်အဖွဲ့အစည်းများပါဝင်နေသဖြင့် ညှိနှိုင်း ဆွေးနွေးနိုင်ရေးအတွက် ငြိမ်းချမ်းရေး ဖော်ဆောင်ရာ၌ အရေးကြီးသော အခန်းကဏ္ဍတွင် ပါဝင်သည့် နိုင်ငံတော်အတိုင်ပင်ခံရုံး ဝန်ကြီးဌာန၊ အမျိုးသား ပြန်လည်သင့်မြတ်ရေးနှင့် ငြိမ်းချမ်းရေးဗဟိုဌာနနှင့် ပစ်ခတ် တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲရေးဆိုင်ရာ ပူးတွဲ စောင့်ကြည့်ရေး ကော်မတီတို့နှင့် ချိတ်ဆက်ဆောင်ရွက်ရမည် ဖြစ်ပါ

သတင်းစဉ်

အမျိုးသားကျောင်းများနှင့် အမျိုးသားကျောင်းသားများ၏ လွတ်လပ်ရေး ကြိုးပမ်းမှု

ပန်းချီ သန်းမြင့်ညိမ်း(ပုသိမ်)

၂၀၂၀ ပြည့်နှစ်သည် မြန်မာနိုင်ငံအတွက် ထူးခြားသောနှစ်ဟု ဆိုနိုင်ပါသည်။ အဘယ်ကြောင့် ထူးခြားသောနှစ်ဟု ဆိုသော် မြန်မာ့ရုပ်ရှင်၏ ရာပြည့်၊ ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်ကြီး၏ ရာပြည့်၊ ၁၉၂၀ ပြည့်နှစ် ပထမကျောင်းသားသပိတ်ကြောင့် ပေါ်ပေါက်ခဲ့သော အမျိုးသားအောင်ပွဲ၏ ရာပြည့် စသည့် ရာပြည့်အထိမ်းအမှတ်များနှင့် ကြုံတွေ့၍ ဖြစ်ပါသည်။ ရာပြည့်အထိမ်းအမှတ်ဆိုသည်မှာ လူတစ်ဦးချင်းစီ၏ ဘဝတွင် နှစ်ခါ မရနိုင်သောကြောင့် ထူးခြားစွာ တန်ဖိုးထားရခြင်းလည်း ဖြစ်ပါသည်။

ရာပြည့်နှင့်ပတ်သက်၍ မီဒီယာများတွင် ဟောပြောကြ၊ ရေးသားကြ၊ ထုတ်လွှင့်ကြသည်ကို တွေ့ရှိရပါသည်။ အနုပညာ၊ စာပေ၊ အားကစား စသည့်လောကများနှင့် ပတ်သက်၍ ပြောဆိုကြ၊ ရေးသားကြ၊ ထုတ်လွှင့်ကြသည်ကို တွေ့ရသော်လည်း နိုင်ငံလွတ်လပ်ရေးအတွက် ကျောင်းသားများ၏ ဆောင်ရွက်မှုများကို ထုတ်ဖော်မှုကုန်ရှိနေသည်ကို တွေ့ရပါသည်။ ဤကွက်လပ်ကို ဖြည့်ဆည်းချင်သော ဆန္ဒနှင့် နှောင်းလူတို့အတွက် သိသင့်သော ကိစ္စများသိရှိနိုင်ရန် ရည်ရွယ်ခြင်း ဖြစ်ပါသည်။

လွတ်လပ်ရေးအစ ကျောင်းသားက

ပန်းတနော်ဦးသန့်က “အမျိုးသားကျောင်းများသည် မျိုးချစ်ပုဂ္ဂိုလ်များကို မွေးထုတ်ပေးသော စတင်ရုံများသဖွယ်ဖြစ်သည်”ဟု ဆိုပါသည်။ ၁၉၂၀ ပြည့်နှစ်က ပေါ်ပေါက်ခဲ့သော ပထမကျောင်းသားသပိတ်ကြောင့် မြန်မာတစ်နိုင်ငံလုံး အမျိုးသားကျောင်းများ ၁၅၀ ခန့် ပေါ်ထွက်ခဲ့ပါသည်။ နယ်ချဲ့၏ ကျွန်ုပ်တို့အားကိုးတော်လှန်ပြီး အမျိုးသားပညာရေးကို အမျိုးသားကျောင်းများတွင် မျိုးချစ်ဆရာများက သင်ကြား ပို့ချကြသည်။ သမိုင်းကြောင်းအရ အစဉ်အလာ မြင့်မားခဲ့သော မြန်မာ့သမိုင်းကြောင်းကို မြန်မာနိုင်ငံသား လူငယ်ကလေးများအား သိစေသည်။ ကျောင်းများတွင် အတတ်ပညာသာမက အသိပညာတိုးပွားအောင်လည်း သင်သည်။ နိုင်ငံနှင့် လူမျိုးကို ချစ်မြတ်နိုး၍ လွတ်လပ်ရေးကို ကြိုးပမ်းရယူလိုသော စိတ်ဓာတ်များ လူငယ်များ၏ စိတ်တွင် ခိုင်မာလာအောင် သင်ကြားပို့ချသည်။

ထို့ကြောင့်ပင် အမျိုးသားကျောင်းထွက်လူငယ်များမှာ မျိုးချစ်စိတ်ဓာတ်ထက်သန်ကြသည်။ တိုင်းပြည် သူ့ကျွန်ဘဝမှ လွတ်မြောက်အောင် ဆောင်ရွက်လိုစိတ်များ လူငယ်များ၏ ရင်တွင် ဖွံ့ဖြိုးလာကြသည်။ ၁၉၂၀ ပြည့်နှစ်မှသည် ဆယ်စုနှစ်တစ်စု ကျော်ကျော်လောက်တွင် ၎င်းလူငယ်လေးများမှာ ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်တွင် လာရောက် ဆုံကြသည်။ ကိုထွန်းစိန်၊ ကိုပင်လုံ၊ ကိုနု၊ ကိုကျော်ငြိမ်း၊ ကိုအုန်း၊ ကိုအောင်ဆန်း၊ ကိုသိန်းဖေမြင့်၊ ကိုရာရှစ် စသည့် မျိုးချစ်ကျောင်းသား တော်တော်များများ လာရောက် ဆုံစည်းကြသည်။

သို့သော် ၁၉၂၀ ပြည့်နှစ်အထိ တက္ကသိုလ်တွင် သမဂ္ဂအဖွဲ့ မရှိသေးသလို သမဂ္ဂအဆောက်အအုံလည်း မရှိသေးပေ။ ဆန်စက်သူဌေး ဦးညိုက တက္ကသိုလ်သမဂ္ဂ အဆောက်အအုံဆောက်လုပ်ရန်အတွက် ငွေကျပ် ၁၇၀၀၀၀ လှူဒါန်းပါသည်။ ဤငွေဖြင့် ၁၉၂၉ ခုနှစ်တွင် ဆောက်လုပ်ခဲ့ရာ ၁၉၂၀ ပြည့်နှစ်တွင် ပြီးစီးပါသည်။ သမဂ္ဂအဆောက်အအုံကြီး ဆောက်လုပ်လှူဒါန်းသဖြင့် ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်ကျောင်းအုပ်ကြီး ဒီဂျေစလော့က ဦးညိုအား ဂုဏ်ထူးဆောင် ခေါက်တာဘွဲ့ ချီးမြှင့်ပါသည်။ ဤအဆောက်အအုံသည် မျိုးချစ်ကျောင်းသားများ စုစည်းရာဌာန၊ လွတ်လပ်ရေးကြိုးပမ်းလိုသူများ၏ ဘူမိနက်သန်ဖြစ်လာခဲ့သည်။ ဤသို့ဖြစ်လာမည်



အထက (၂) ဒဂုံ (ယခင် မြို့မ အမျိုးသားကျောင်း)။

ဓာတ်ပုံ - တင်စိုး

မှန်း ဒီဂျေစလော့သည် အစက တွေးထင်မိလျှင် ဆောက်လုပ်လှူဒါန်းခွင့်ပေးခဲ့မည် မဟုတ်ပေ။ ၁၉၂၁ ခုနှစ်တွင် သံတွဲဇာတိ ကိုထွန်းစိန်က ဥက္ကဋ္ဌ၊ ကိုဘဂျမ်းက အထွေထွေအတွင်းရေးမှူးအဖြစ် တာဝန်ယူကြသော ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်ကျောင်းသားများသမဂ္ဂကို ဖွဲ့စည်းနိုင်ခဲ့ကြသည်။ ဥက္ကဋ္ဌ အတွင်းရေးမှူး အပါအဝင် အလုပ်အမှုဆောင် ကိုးဦးဖြင့် ဖွဲ့စည်းသည်။ ကိုထွန်းစိန်သည် အမျိုးသားရေးစိတ်ဓာတ် ပြင်းထန်သည်။ သမဂ္ဂ ဥက္ကဋ္ဌအဖြစ် ရွေးကောက်ခံရသောအခါ ဥက္ကဋ္ဌမိန့်ခွန်းတွင် “ဤကျောင်းသားသမဂ္ဂကြီးမှနေ၍ မြန်မာနိုင်ငံတော်ကြီး လွတ်လပ်ရေးရအောင် ဆောင်ရွက်မည့် သားကောင်းရတနာများ ပေါ်ထွက်လာလိမ့်မည်ဟု ယုံကြည်ကြောင်း၊ အားလုံးအတူတူ ကြိုးပမ်းကြပြီး လွတ်လပ်ရေး ပန်းတိုင်ရောက်အောင် သွားရမည်ဖြစ်ကြောင်း” ရဲရဲတောက် ပြောကြားသွားခဲ့သည်။

ဆက်လက်၍ ကိုထွန်းစိန်က “ကျွန်တော်တို့ရဲ့ သမဂ္ဂအဆောက်အအုံမှာ အင်္ဂလိပ် ရဲ့ ယူနိုက်တက်အလံကို မလွင့်ဘဲ ကျွန်တော်တို့ရဲ့ ခေါင်းအလံကို လွင့်မယ်။ (ကခေါင်းအလံဖြစ်ပါသည်) ခေါင်းအလံဟာ မြန်မာအလံစစ်စစ်ဖြစ်တယ်။ ဒီနေ့ကစပြီး ကျွန်တော်တို့ နယ်ချဲ့ရဲ့ ယူနိုက်တက်အလံကို အလေးမပြုတော့ဘဲ အမျိုးသား ခေါင်းအလံကိုသာ အလေးပြုကြမယ်။ အခမ်းအနားတွေအဖွင့်မှာ ကိုယ့်အမျိုး

သား သီချင်းဖြစ်တဲ့ “တို့ဗမာ” သီချင်းကိုသာ သီဆိုကြမယ်။ ဗြိတိသျှနယ်ချဲ့ရဲ့ အမျိုးသား သီချင်းနဲ့ နယ်ချဲ့ရဲ့အလံကို ယနေ့မှစ၍ ဖယ်ထုတ်လိုက်ပါပြီ”ဟု ပြောကြားလိုက်သောအခါ ကျောင်းသားထုတစ်ရပ်လုံးက တစ်ခဲနက် ဩဘာပေးလိုက်ကြပါသည်။ နယ်ချဲ့၏ အာဏာစက်အောက်မှနေ၍ ဤသို့ပြောဆိုပြုမူကြသည်မှာ အန္တရာယ်ကြီးသောလုပ်ရပ်ဖြစ်သဖြင့် တော်ရုံမျိုးချစ်စိတ်ရှိရုံနှင့် ပြောရုံ လုပ်ရုံမဟုတ်ပေ။ ဆရာစစ်ကို နယ်ချဲ့အစိုးရက သေဒဏ်(ကြိုးမိန့်)ပေးသောအခါ ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်ကျောင်းသား သမဂ္ဂသည် ကျောင်းသားထုတစ်ရပ်လုံးအား အစည်းအဝေးခေါ်၍ နယ်ချဲ့အစိုးရအား ရှုတ်ချကြောင်း အဆိုတင်သွင်းကြပြီး ဝမ်းနည်းခြင်းအထိမ်းအမှတ်အဖြစ် မတ်တတ်ရပ်၍ တော်လှန်ရေးသမားကြီး ဆရာစစ်အား နှစ်မိနစ် ငြိမ်သက် အလေးပြုကြသည်။

၁၉၂၅ - ၂၆ ခုနှစ်တွင် ကိုနုက ဥက္ကဋ္ဌ၊ ကိုရာရှစ်က ဥက္ကဋ္ဌ၊ ကိုသီဟနီက အတွင်းရေးမှူး၊ ကိုအောင်ဆန်းက အိုးဝေမဂ္ဂဇင်း စာတည်းမှူးတို့ ပါဝင်သော အမှုဆောင် ကိုးဦးဖြင့် သမဂ္ဂအမှုဆောင်အဖွဲ့သစ် ဖြစ်လာသည်။ ၁၉၂၆ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီလ ၁ ရက်နေ့တွင် သမဂ္ဂအဆောက်အအုံ၌ ဟောပြောပွဲကျင်းပရာ သဘာပတိအဖြစ် ဆောင်ရွက်သော ဥက္ကဋ္ဌ ကိုနုက “တက္ကသိုလ်ကျောင်းသားများသည် နိုင်ငံတော် လွတ်လပ်ရေးအတွက် နယ်ချဲ့

ဆန့်ကျင်ရေးတိုက်ပွဲများတွင် ပါဝင်ဆောင်ရွက်ကြရမည်ဖြစ်ကြောင်း” ထည့်သွင်း ပြောကြားခဲ့သည်။

အိုးဝေမဂ္ဂဇင်းအယ်ဒီတာ ကိုအောင်ဆန်းကလည်း နယ်ချဲ့၏ ပညာရေးစနစ်သည် ကျွန်ုပ်တို့အဖွဲ့အစည်းကြောင်း “ကျွန်ုပ်တို့နှင့် သခင်ပညာ”ဆောင်းပါးဖြင့် ထောက်ပြသည်။ ကိုသိန်းဖေ(သိန်းဖေမြင့်)ကလည်း နယ်ချဲ့က သင်ကြားပေးနေသော ပညာသည် ပျားရည်မရှိသော ပျားအုံ၊ အဆန်မရှိသော သစ်ကြားသီး၊ အနံ့မရှိသော ပေါက်ပန်းနှင့်သာတူကြောင်း၊ “နတ်အိုးကွဲ”ကဲ့သို့ မည်သို့မျှသုံးမရကြောင်းစသည် “နတ်အိုးကွဲ” ခေါင်းစဉ်ဖြင့် စာတမ်းတစ်စောင်ရေးသားပြီး ကျောင်းသားထုအတွင်း ဖြန့်ဝေခဲ့သည်။ ကိုသိန်းတင်(ကိုညိုမြ)က အိုးဝေမဂ္ဂဇင်းအင်္ဂလိပ်စာကဏ္ဍတွင် Held Hound at large “ငရဲခွေးကြီး လွတ်နေပြီ” ဟူသော ဆောင်းပါးတိုလေးဖြင့် နယ်ချဲ့ အစိုးရနှင့် နယ်ချဲ့၏ ပညာရေးအာဏာပိုင်များကို ထိုးနှက်ခဲ့သည်။ ဤဆောင်းပါးကို အကြောင်းပြု၍ပင် ၁၉၂၆ ခုနှစ် ဒုတိယအကြိမ် ကျောင်းသားသပိတ်ကြီး ပေါ်ပေါက်ခဲ့ခြင်းပင် ဖြစ်ပါသည်။

ဗမာနိုင်ငံလုံးဆိုင်ရာ ကျောင်းသားများသမဂ္ဂ ၁၉၂၆ ခုနှစ် မေလ ၈ ရက်နေ့တွင် ဗမာနိုင်ငံလုံးဆိုင်ရာ ကျောင်းသားများ သမဂ္ဂကို ဖွဲ့စည်းခဲ့ကြသည်။ ဗမာသမ္မတ ပထမဆုံးဥက္ကဋ္ဌ



မှာ ကိုရာရှစ်ဖြစ်ပြီး ကိုအောင်ဆန်းက ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌဖြစ်သည်။ ဗမာသမ္မတ ပထမညီလာခံကို ရန်ကုန်မြို့၊ ဂျူဗလီဟောတွင် ကျင်းပခဲ့ကြသည်။ ၁၉၂၇ ခုနှစ်တွင် ဗမာသမ္မတ ဒုတိယအကြိမ် ညီလာခံကို မန္တလေးမြို့ ဗဟိုအမျိုးသား ကျောင်းဝင်းအတွင်း၌ ကျင်းပသည်။ အိန္ဒိယနိုင်ငံခေါင်းဆောင်ကြီး ပန်ဒစ်ဂျပါလာနေရှူးနှင့် သမီးတို့ တက်ရောက်အားပေးခဲ့သည်။

ပုသိမ်မြို့သုံးထပ်အမျိုးသားကျောင်းကြီးနှင့် ဗမာသမ္မတ ကိုအောင်ဆန်း

၁၉၂၇-၂၈ ခုနှစ်တွင် ကိုအောင်ဆန်းက ဗမာသမ္မတ ဖြစ်လာသည်။ ကိုမြစ်နီ(ပုသိမ်)က အတွင်းရေးမှူးဖြစ်သည်။ ဗမာသမ္မတ တတိယအကြိမ်ညီလာခံကို ၁၉၃၈ ခုနှစ် ဧပြီလ ၂၄ ရက်နှင့် ၂၅ ရက်နေ့တို့တွင် ပုသိမ်မြို့ အမျိုးသားအထက်တန်းကျောင်း သုံးထပ်တိုက်ကျောင်းကြီးတွင် ကျင်းပသည်။ ပုသိမ်အမျိုးသား အထက်တန်းကျောင်းသည် ၁၉၂၀ ပြည့်နှစ် ပထမကျောင်းသားသပိတ်ကြောင့် ပေါ်ပေါက်လာသော အမျိုးသားကျောင်းများတွင် တစ်ကျောင်းအပါအဝင် ဖြစ်သည်။ ကျောင်းအုပ်ကြီးမှာ ရခိုင်အမျိုးသား ဦးရွှေကျော် ဖြစ်သည်။ မျိုးချစ်စိတ်ဓာတ်ပြင်းထန်သည်။ ကျောင်းအုပ်ကြီးနည်းတူ ဆရာ ဆရာမများသည်လည်း မျိုးချစ်စိတ်ဓာတ်ပြင်းထန်သူများဖြစ်ကြသည်။

ကျောင်းအဆောက်အအုံကြီးကို ဝံသာနုစိတ်ဓာတ်ထက်သန်ပြည့်ဝသည့် ဆန်ကုန်သည်ကြီး ဦးရွှေဖြူ (ရခိုင်အမျိုးသား)နှင့် ဝံသာနုစိတ်ဓာတ်ရှိသူ ကုန်သည်တစ်စုတို့ စုပေါင်းလှူဒါန်းကြခြင်း ဖြစ်ပါသည်။ ကြီးမားသပ်ရပ် ခုံညားသည်။ ကျောင်းဖွင့်စဉ်က ရွှေမုဋ္ဌဘုရားရင်ပြင်ရှိ တန်ဆောင်းများတွင် ဖွင့်ရသည်။ ထိုမှတစ်ဆင့် ပုဂံဘုန်းတော်ကြီးကျောင်း၊ ယင်းမှတစ်ဆင့် ခါတော်မီဘုန်းတော်ကြီးကျောင်းဝင်းအတွင်းရှိ သရက်တောကျောင်းတိုက်၊ ထိုမှတစ်ဆင့် ၁၉၃၁ ခုနှစ်တွင် လက်ရှိနေရာ မန်းကျောင်းဘုန်းတော်ကြီးကျောင်းသို့ ပြောင်းရွှေ့ခဲ့ခြင်း ဖြစ်သည်။ ဆရာတော်ကြီး ဦးနုဒါရအရှင်မြတ်က ၇ ဒဿမ ၇၇ ဇာတိ ကျောင်းဝင်းကြီးကို အမျိုးသားကျောင်း ဖွင့်လှစ်ရန် အပြီးအပြတ် လှူဒါန်းခဲ့ခြင်း ဖြစ်ပါသည်။

သုံးထပ်ကျောင်းကြီးကို ၁၉၃၃ ခုနှစ်တွင် စတင်ဆောက်လုပ်ကြရာ ၁၉၃၆ ခုနှစ်တွင် ပြီးစီးသည်။ ကျောင်းတွင် ကျောင်းသားသမဂ္ဂရှိသည်။ ဆရာများ သမဂ္ဂရှိသည်။ အသက်မွေးဝမ်းကျောင်း ပညာအဖြစ် သင်ကြားရန် ရက်ကန်းခြောက်စင်ရှိသည်။ ပင်နီဖျင်ရက်လုပ်သည်။ ကျောင်းတွင် စကောက်အဖွဲ့ကဲ့သို့ ပင်နီတပ်ဖွဲ့ရှိသည်။ ကျောင်းမှရက်လုပ်သော ပင်နီဖျင်ဖြင့် တစ်စောင်းဦးထုပ်၊ ပင်နီရုပ်လက်တို၊ ပင်နီနူးကျ ဘောင်းဘီ၊ ကင်းဘက်ဖိနပ်စီးရသည်။ ဝါးတုတ်ကိုင်ရသည်။ စစ်သင်တန်းပေးသည်။ ထို့ပြင် ဘင်ခရာတပ်ဖွဲ့ရှိသည်။ ကျောင်းပိုင်စန္ဒရား၊ ကျောင်းပိုင်ဘတ်စကားရှိသည်။ တစ်နှစ်တစ်ကြိမ်ကျောင်းမဂ္ဂဇင်းထုတ်သည်။ မြန်မာပိုင်းရော အင်္ဂလိပ်ပိုင်းပါ ပါရှိသည်။ ကျောင်းသားသမဂ္ဂသည် အလွန်တက်ကြွကြီး ပဗမာနိုင်ငံလုံးဆိုင်ရာ ကျောင်းသားသမဂ္ဂ(ဗကသ)နှင့် အဆက်အသွယ်ရှိသည်။

ရာပြည့်အမျိုးသားအောင်ပွဲနေ့ အထိမ်းအမှတ်ဆောင်းပါး

စာမျက်နှာ ၆ မှ

ကျောင်းအုပ်ကြီးကိုယ်တိုင် နယ်ချဲ့ဆန့်ကျင်ရေး တရားဟောသဖြင့် အင်္ဂလိပ်အစိုးရက ခေါ်ယူသတ်ပေးပြီး တစ်ရက် ထိန်းသိမ်းခံရသည်။

သုံးထပ်ကျောင်းကြီးတွင် ကျင်းပသော ဗကသ၏ တတိယအကြိမ် ညီလာခံ

၁၉၃၈ ခု ဧပြီလ (၂၄/၂၅)

တတိယအကြိမ် ဗကသ ညီလာခံကို ပုသိမ်မြို့ ဗဟိုအမျိုးသားအထက်တန်းကျောင်း သုံးထပ်တိုက်ကျောင်းကြီးတွင် ခမ်းနားထည်ဝါစွာ ကျင်းပသည်။ မြန်မာတစ်နိုင်ငံလုံးမှ ကျောင်းသားကိုယ်စားလှယ် ၁၀၄ ဦး တက်ရောက်ကြသည်။ မြို့မိ မြို့ဖများ၊ ပုသိမ်အမျိုးသားကျောင်း၏ ကျောင်းသားသမဂ္ဂဝင်များ၊ ကျောင်းသားကျောင်းသူများ စိတ်ဝင်စားသူ မြို့လူထုပါဝင်တက်ရောက်ကြသည်။

နံနက် ၉ နာရီ ၁၅ မိနစ်တွင် မင်္ဂလာအချိန်ကျရောက်သဖြင့် စဉ့်ကော်မတီဥက္ကဋ္ဌကိုလှမောင်က ရှေ့ဆောင်ကာ ဆရာကြီးသခင်ကိုယ်တော်မှစ၍ ဗကသဥက္ကဋ္ဌကိုအောင်ဆန်းနှင့် အမှုဆောင်များ တန်းစီ၍ စင်မြင့်ပေါ်သို့ တက်ရောက်လာကြသောအခါ ကျောင်းဆင်ဝင်အောက်မှ စည်တော်ကြီးတီးပေးသည်။ စည်တော်ယွန်း၍ တက်လာသောမြင်ကွင်းမှာ ကျက်သရေရှိလှပါသည်။

အစည်းအဝေးတက်ရောက်သူ အားလုံး (စုံထောက်များပါမကျန်) ပင်နီတိုက်ပုံဝတ်ဆင်ထားကြသည်။ ကိုဦးအုန်းက တိုင်ပေးပြီး အားလုံးမတ်တတ်ရပ်ကာ “တို့ဗမာ” သီချင်းကိုတက်ကြွစွာ သံပြိုင်သီဆိုကြသည်။ ကျောင်းဝင်းကြီးတစ်ဝင်းလုံး တို့ဗမာသီချင်းသံဖြင့် ဖုံးလွှမ်းသွားသည်။ ကိုအောင်ဆန်းက နာယကအဖြစ် ဆောင်ရွက်သည်။ ဆရာကြီးကိုယ်တော်မှစ၍ က အဖွင့်အမှာစကား ပြောကြားပေးသည်။ ဥက္ကဋ္ဌ ကိုအောင်ဆန်းက ၂၅ မျက်နှာရှိ မိန့်ခွန်း ရှည်ကြီးကို ဖတ်ကြားတင်ပြသည်။ လက်ခုပ်သံ တဖြောင်းဖြောင်းဖြင့် အားပေးကြသည်။ အိန္ဒိယဝန်ကြီးချုပ် နေရူး၏ သဝဏ်လွှာကို အတွင်းရေးမှူး ကိုမြစိန်က ဖတ်ကြား တင်သွင်းသည်။ နှစ်ပတ်လည် အစီရင်ခံစာ ဖတ်ကြားတင်သွင်းခြင်း၊ ဆွေးနွေးခြင်း၊ ထောက်ခံခြင်းများ ပြုလုပ်ကြသည်။

၂၅-၄-၁၉၃၈ ရက်နေ့တွင် ဒုတိယနေ့ အဖြစ် ဆက်လက်ကျင်းပသည်။ အသင်းဥက္ကဋ္ဌဟောင်း ကိုရာရှစ်က အင်္ဂလိပ်ဘာသာဖြင့် ဆုံးမစကားပြောကြားကာ မြစ်ကြီးနားမြို့တွင် နယ်ချဲ့အစိုးရက ပြည်သူများကို ဖိနှိပ်ချုပ်ချယ်ကြောင်း တစ်နာရီခန့် ပြောကြားပါသည်။ အဆိုတင်ခြင်း၊ ဆွေးနွေးခြင်း စသည်တို့ ပြုလုပ်ကြသည်။ အတည်ပြုချက်များတွင် ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်မှ ကိုဗဟိန်း တင်သွင်းပြီး မန္တလေးဥပစာကောလိပ်မှ

ကိုတိုးရင် ထောက်ခံသည်။ “ကျောင်းသားများ နိုင်ငံရေးဝင်လုပ်ခွင့်” အဆိုကိုလည်း အတည်ပြုချက်တစ်ချက်အဖြစ် ပါဝင်သည်။ မြန်မာနိုင်ငံလုံးဆိုင်ရာ အလေးမပြိုင်ပွဲကို ထည့်သွင်းကျင်းပခဲ့ရာ ဆရာကြီး ဆရာကြီး သခင်ကိုယ်တော်မှစ၍ ချီးမြှင့် ပေးပါသည်။ အစည်းအဝေးနာယက ကိုအောင်ဆန်းက နိဂုံးချုပ်အမှာစကား ပြောကြားပြီး “တို့ဗမာ သီချင်း” သံပြိုင် သီဆိုကာ ဒုတိယနေ့ အစည်းအဝေးကို ရပ်သိမ်းပါသည်။

ဤသို့ အနာဂတ်၏ ခေါင်းဆောင်လောင်းများဖြစ်ကြသည့် တက္ကသိုလ်ကျောင်းသားကြီးများနှင့် ဆရာကြီး သခင်ကိုယ်တော်မှစ၍ ကိုသန်းထွန်းတို့ ကျွန်ုပ်တို့ ပုသိမ်မြို့အမျိုးသားကျောင်းတွင် ညီလာခံလာရောက်ကျင်းပခဲ့သည့်အတွက် များစွာဂုဏ်ယူလျက် ရှိပါသည်။ ထိုညီလာခံကျင်းပနေချိန်တွင် ပုသိမ်အမျိုးသားကျောင်းသားများဖြစ်ကြသော မောင်တင်ဦး (နောင်တွင် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်ကြီး သူရတင်ဦး)၊ မောင်ညွန့်မောင် (နောင်တွင် နိုင်ငံ့ဂုဏ်ရည် ဒုတိယအဆင့်ရ ဦးညွန့်မောင် (ပန်းချီ)၊ မောင်ဖေသိန်း အာရှလူငယ် (နောင်တွင် နိုင်ငံရေးကာတွန်းတွင် လှမ်းလှမ်းတောက်ကျော်ကြားသူ ကာတွန်း ဦးဖေသိန်း)၊ မောင်အောင်ရှိန် (ဦးရဲစား၊ ဒိန်းဒေါင် ဇာတ်ကောင်အပါအဝင် ဇာတ်ကောင်ပေါင်းမြောက်မြားစွာတို့၏ ဖန်တီးရှင် ကာတွန်းဦးအောင်ရှိန်)၊ မောင်ဝင်းမောင် (အမျိုးသားစာပေဆု တစ်သက်တာ အမျိုးသားစာပေဆု အပါအဝင် စာပေဆုများရှင် ဆရာကြီး မင်းယုဝေ)တို့သည် အလယ်တန်းကျောင်းသားကလေးများအဖြစ် ရှိနေခဲ့ကြသည်။

နိုင်ငံရေးအစ ဇီးချိုင်က (ပါ) လွတ်လပ်ရေးအစ ဇီးချိုင်က

ဇီးချိုင်ရွာသူ ရွာသား အဆက်ဆက်ဂုဏ်ယူပြောကြားလျက်ရှိသော စကားဖြစ်သည်။ ဇီးချိုင်တွင် ရခိုင်၊ ကရင်၊ ဗမာလူမျိုးများ စုပေါင်းနေထိုင်ကြသည်။ တစ်ရွာလုံးနီးပါးရှိ ရခိုင်လူမျိုးများသည် ရိုးသားကြသည်။ ဘာသာတရားကိုင်းရှိုင်းသည်။ စပါးစိုက်ခြင်း၊ တောင်ယာစိုက်ခြင်း၊ အုန်းသားထုတ်လုပ်ခြင်းတို့ဖြင့် အသက်မွေးကြသည်။ ရိုးမတောင်ကို ကျောထောက်နောက်ခံထား၍ အရှေ့တွင် ကျယ်ပြန့်သော သံသောင်ပြင်ရှိသည်။ ကမ်းခြေအလှက ဆွဲဆောင်မှုရှိသည်။ မြေပုံများလည်း မွှေးမွှေး၊ ဆောင်း စိုက်ပျိုးကြသည်။ ကမ်းခြေတွင် ရေကူးသူတို့အတွက် အန္တရာယ်ကင်းသည်။ လှိုင်းအိကလေးများသာရှိသည်။ အင်္ဂလိပ်ခေတ်က လေယာဉ်ကွင်းငယ်ရှိသည်။ မျက်နှာဖြူများ လေကြောင်းမှလည်းကောင်း၊ ရေကြောင်းမှလည်းကောင်း လာရောက်ပြီး အပန်းဖြေရေကူးကြောင်း သိရသည်။ တစ်နေ့တည်း လေယာဉ်ကိုးစင်းအထိ လာရောက်ဖူး

ကြောင်း ပြောကြသည်။ ဇီးချိုင်တွင် ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်း သုံးကျောင်းရှိရာ ကျောင်းဟောင်း ဆရာတော်မှာ သာသနာရေးသာမက မြန်မာ့အရေးကိုပါ ဂရုစိုက်သူဖြစ်သည်။ ဆရာတော်သည် ဦးဥတ္တမနှင့် ဦးဝိစာရကို ထောက်ခံသည်။ ရွာသားများကို အမျိုးသားရေးစိတ်ဓာတ် သွတ်သွင်းပေးပြီး နယ်ချဲ့ဆန့်ကျင်ရေးကို အစဉ်တစိုက် ဟောပြောသူ ဆရာတော်တစ်ပါး ဖြစ်ပါသည်။

ဗကသဥက္ကဋ္ဌ ကိုအောင်ဆန်းနှင့် ကျောင်းသားခေါင်းဆောင်များသည် ပုသိမ်ညီလာခံပြီးသောအခါ သင်္ဘောစင်းလုံးငှား၍ အပန်းဖြေခရီးအဖြစ် မော်တင်စွန်းသို့ ထွက်ခဲ့ကြသည်။ ၂၆-၄-၁၉၃၈ ရက်နေ့ နံနက် ၆ နာရီတွင် ကျောင်းသား ၇၀ ခန့် ပါဝင်သော အဖွဲ့သည် ဟိုင်းကြီးသို့ ညနေတွင် ရောက်သည်။ စက်လှေဖြင့် ဆက်ထွက်လာကြပြီး ကမ်းခြေသို့ရောက်သည့်အခါ အောက်လင်းဓာတ်မီးကြီးများ တထိန်ထိန်ဖြင့် အထုပ်ကိုယ်စီထမ်းကာ ဆက်ထွက်ကြသည်။ မော်တင်သို့ ည ၁၁ နာရီခန့်တွင် ရောက်ပါသည်။ ၂၇ ရက်နေ့ နံနက်တွင် ကမ်းခြေမှာ လမ်းလျှောက်သူက လျှောက်၊ ကိုယ်လက်ကြံခိုင်ရေးလုပ်သူကလုပ်၊ ကမ်းခြေတွင် ဘောလုံးကစားသူက ကစား၊ ရေကူးသူက ကူး၍ ပျော်နေကြသည်။ ကျောင်းသားတစ်ယောက် ရေနစ်သောအခါ ရေမကူးတတ်သော အညာသား ကိုအောင်ဆန်းက ကယ်ရန် ပြေးဆင်းသွားပြီး သူပါ ရေနစ်တော့သည်။

ကိုဇော်ဝိတ်နှင့် ရေကူးကျွမ်းသူ နှစ်ယောက် သုံးယောက် ပြေးဆင်းသွားပြီး ရေနစ်သူ နှစ်ယောက်စလုံးကို ကယ်ခဲ့ကြရသည်။ ကိုအောင်ဆန်း၏ စရိုက်က သူတစ်ပါး ဒုက္ခရောက်နေတာကို တွေ့ရှိရပါက မိမိအသက်ကိုပင် ဂရုမစိုက်နိုင်ဘဲ ကူညီတတ်ကြောင်း ပေါ်လွင်နေပါသည်။ ကိုအောင်ဆန်းသာ ထိုစဉ်က ရေနစ်ဆုံးရှုံးသွားပါက မြန်မာ့လွတ်လပ်ရေးသမိုင်းကြောင်းသည် တစ်မျိုးတစ်ဖုံပြောင်းလဲသွားနိုင်ပါသည်။ ညဘက်ရောက်သည့်အခါ အုပ်စုလိုက်ခွဲပြီး နိုင်ငံရေး ဆွေးနွေးပွဲလုပ်ကြသည်။ အနာဂတ် မြန်မာနိုင်ငံအတွက် အစီအစဉ်ရေးဆွဲကြသည်။ မော်တင်စွန်းသို့ ထွက်ခွာလာကြသည်မှာ အပန်းဖြေခရီးဟု အမည်တပ်ထားသော်လည်း နိုင်ငံရေးဆွေးနွေးပွဲများ ပြုလုပ်ရန်မှာ အဓိကရည်ရွယ်ချက်ဖြင့် လာခဲ့ကြခြင်းဖြစ်ပါသည်။

သောင်ပြင်လမ်းလျှောက်သော အဖွဲ့မှာ မြေတောင်(ငွေတောင်)သို့ ရောက်သွားကြသည်။ မြေတောင်မှာ မော်တင်စွန်းမှ ခုနစ်မိုင်ခန့်ဝေးသည်။ နေကလည်းမြင့်၊ ပင်လည်းပင်ပန်း၊ ဆာလည်းဆာသဖြင့် ရွာဆီသို့ တက်လာကြသည်။ ရွာအမည်က ဇီးချိုင်၊ ဇီးချိုင်ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်းသို့ ရောက်ရှိသောအခါ ဆရာတော်ဘုရားကြီးကို ဦးချကြသည်။ ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်မှ ကျောင်းသားများ

ဖြစ်ကြောင်း၊ ပုသိမ်ညီလာခံ အပြီးမှာ အပန်းဖြေထွက်လာကြခြင်း ဖြစ်ကြောင်း လျှောက်ထားသောအခါ ဆရာတော်က ဝမ်းသာသည်။ ဆရာတော်က ခေတ်ကို မျက်ခြည်ပြတ်သူ မဟုတ်၊ လွတ်လပ်ရေးကို မြော်တွေးသူ ဖြစ်သည်။ အစားအသောက်များ ကျွေးမွေးသည်။ ကျောင်းသားများက ထမင်းမစားမီ တို့ဗမာသီချင်းဆိုပြီးမှ စားကြသည်။ ဆရာတော်နှင့် ရွာသားများမှာ တပြုံးပြုံးဖြင့် သဘောကျနေကြသည်။ ၎င်းတို့တွင် ကျောင်းသားခေါင်းဆောင်များ ပါဝင်ကြောင်း ပြောကြားသည့်အခါ ဆရာတော်က လာရောက်တရားဟောပေးပါရန် ဖိတ်ကြားပါသည်။ ရွာဆီတစ်ဦးက ရွာလေ့အရ ဗျူဟာစသည်။

“သဗ္ဗရီသန္ဓယ်ဝင်သူတော်စဉ်အပေါင်း တို့ခင်ဗျာ၊ မွန်းတည့် ၁၂ နာရီအချိန်တွင် ကျောင်းဟောင်း ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်း၌ ကာယဗလတရားနှင့် သခင်ကျောင်းသားများက နိုင်ငံရေးတရားဟောကြားမည်ဖြစ်ပါသဖြင့် အတူတကွ တရားတော်နာယူရန် အတွက် ကြွရောက်ကြပါရန် အကျိုးမျှော်၍ နှိုးဆော်ဖိတ်ကြားအပ်ပါတယ်ဗျို့” ဟု။

၂၈ ရက်နေ့ နံနက် ၄ နာရီခန့်တွင် ပါလာသည့် စုံထောက်များ မရိပ်မိအောင် အချင်းချင်း လက်တို့၍ ထွက်လာခဲ့ကြသည်။ ကိုအောင်ဆန်း၊ ကိုသန်းထွန်း၊ ကိုဇော်ဝိတ်၊ ကိုထွန်း၊ ကိုဗဟိန်း၊ ကိုလှရွှေတို့ ဖြစ်ကြသည်။ ကျောင်းသို့ စောစောရောက်သောအခါ ဆရာတော်နှင့် ဒါယကာ ဒါယကာမများက ကျေးလက်အစားအစာများ၊ အုန်းသီးနုနုလေးများကို ခြစ်ပြီး အုန်းရေနှင့် သောက်ရသော အုန်းကြာဆံများဖြင့် ကျွေးမွေးဧည့်ခံသည်။ စားသောက်ပြီးကြသောအခါ ကျောင်းဝင်းထဲရှိ အုန်းပင်များအောက် မြေပေါ်တွင်ပင် ဟောပြောပွဲပြုလုပ်သည်။ စားပွဲဝိုင်းတစ်ခုချထားပြီး ရေချိုင့် တင်ထားသည်။ ဆရာတော်နှင့် ရဟန်းသုံးပါးက ထိုင်ခုံများဖြင့် ထိုင်ကြသည်။ တရားပွဲစမီ ကိုဇော်ဝိတ်ကြီးက

ခါးတောင်မြောင်အောင်ကျိုက်၍ ကိုယ်ဟန်အမျိုးမျိုးဖြင့် ကာယဗလပြသည်။ ကြွက်သားစိုင့်ကြီးများကို အမျိုးမျိုးလှုပ်ပြသည်။ ကလေးလူကြီး အားလုံး တပါးဝါး တဟားဟားဖြင့် သဘောကျနေကြသည်။ တချို့က လာရောက် ကိုင်ကြည့်ကြသည်။ ကာယဗလပြပြီးသောအခါ တရားပွဲစသည်။ ကိုသန်းထွန်း၊ ကိုဗဟိန်း၊ ကိုအောင်ဆန်းတို့က နိုင်ငံရေးတရားဟောသည်။ ကိုအောင်ဆန်းသည် နယ်ချဲ့စနစ်၏ ဆိုးဝါးပုံ၊ မြန်မာနိုင်ငံသားများအပေါ်တွင် ဗိုလ်ကျစိုးမိုးပြီး အမျိုးမျိုးနှိပ်စက်ညှဉ်းပန်းကြကြောင်း၊ အလုပ်သမား၊ လယ်သမားများအပေါ်တွင် မတရားသော ဥပဒေအမျိုးမျိုးဖြင့် နှိပ်ကွပ်ကြောင်း၊ သူတို့ကိုယ်သူတို့ သခင်လိုသဘောထားပြီး မြန်မာနိုင်ငံသားတွေကို ကျွန်အဖြစ် သဘောထားကြကြောင်း၊ အမှန်မှာ ကျုပ်တို့တွေဟာ သခင်လူမျိုးတွေဖြစ်ကြောင်း ပီပီပြင်ပြင် ဟောပြောသည်။ နိုင်ငံလွတ်လပ်ရေးရမဖြစ်မယ်၊ လွတ်လပ်ရေးကို နယ်ချဲ့ဆီကနေ လက်နက်နဲ့တိုက်ယူရမယ်၊ လက်ဖြန့်တောင်းနေလို့တော့ရမှာ မဟုတ်ဘူး၊ အလုပ်သမား၊ လယ်သမား၊ ရခိုင်၊ ကရင်၊ ရှမ်း၊ ချင်း၊ မြန်မာစတဲ့ ကျုပ်တို့အားလုံးလက်တွဲပြီး လွတ်လပ်ရေးကို တိုက်ယူရမယ်၊ လက်နက်ကို တိုက်ပွဲဝင်မှ သူပုန်ထမှရမယ်၊ ဒါကြောင့် သူပုန်ထရမယ်လို့ ပြောနေရင်း ပိုမိုအရှိန်တက်လာကာ “သူပုန် ... သူပုန် ... ထထ” လို့ တိုင်ပေးလိုက်ရာ ကျောင်းသားခေါင်းဆောင်များကလည်း လက်သီးလက်မောင်းတန်းကာ အော်ကြသည်။ ရွာသားများကို ဆရာတော်က ဟဲ့ အော်ကြလေလို့ ဆိုလိုက်သည့်အခါမှ ဝိုင်းအော်ကြသည်။ ကိုအောင်ဆန်းသည် လက်နက်ကို တိုက်ပွဲဝင်ရန် ထိုအချိန်ကတည်းက ဆုံးဖြတ်ထားခဲ့ပုံရပါသည်။ ကိုဗဟိန်းက ရေနံမြေအလုပ်သမားများအကြောင်း၊ သခင်သန်းထွန်းက ဆရာစံသူပုန်ထရခြင်းနှင့် လယ်သမားများ၏ ဒုက္ခကို ဟောပြောသည်။

ဟောပြောပွဲပြီးသောအခါ ဆရာတော်ကြီးနှင့် ရွာသားများက ကျောင်းပေါ်တွင် ဧည့်ခံကျွေးမွေးသည်။ ရန်ကြီးအောင်ဟု ရေးထားသော စားပွဲကြီးပေါ်တွင် ဟင်းခွက်များပြည့်နေသည်။ ကိုအောင်ဆန်းက စားပွဲမှ စာကို တွေ့လိုက်ရသောအခါ အားပါးတရ ပြုံးလိုက်ပြီး “ဒါကျုပ်တို့တိုက်ပွဲအတွက် မင်္ဂလာရှိတဲ့ အောင်နိမိတ်ပဲဗျ” ဟု ပြောလိုက်သည်။ ထမင်းမစားမီ တို့ဗမာသီချင်းကို သံပြိုင်သီဆိုပြီးမှ စားသောက်ကြသည်။ ဤအဖြစ်အပျက်မှ နောက် လေးနှစ်ကြာသောအခါ ကိုအောင်ဆန်းသည် မြန်မာ့မျိုးချစ်တပ်မတော်၏ စစ်သေနာပတိ ဖြစ်လာလိမ့်မည်ဟု ထိုစဉ်က တွေးထင်မိကြမည် မဟုတ်ပေ။

ဇီးချိုင်ရွာသားများက ဤသည်ကို ဂုဏ်ယူလျက်ရှိသည်။ ကိုအောင်ဆန်းသည် ၁၉၃၈ ခုနှစ် ဧပြီလ ၂၈ ရက်နေ့တွင် ရွာမှာ တရားဟော ပြောပြီး ထိုနှစ် အောက်တိုဘာလတွင် နိုင်ငံလွတ်လပ်ရေးအတွက် ကြိုးပမ်းရန် နိုင်ငံရေးနယ်သို့ ခြေစုံပစ်ဝင်သွားသည်။ တို့ဗမာအစည်းအရုံး၏ အထွေထွေအတွင်းရေးမှူးအဖြစ် ဆောင်ရွက်သည်။ ၁၉၄၀ ပြည့်နှစ်တွင် အသက် ၂၅ နှစ်တွင် စစ်ပညာ သင်ယူရန် ဂျပန်သို့ ထွက်ခွာပြီး ၁၉၄၁ ခုနှစ်တွင် မြန်မာ့တပ်မတော်စစ်ဦးစီးချုပ်ဖြစ်လာသည်။ ထို့ကြောင့် ဇီးချိုင်ရွာသားများက “နိုင်ငံရေးအစ ဇီးချိုင်က” “လွတ်လပ်ရေးအစ ဇီးချိုင်က” ဟု သားစဉ်မြေးဆက် ဂုဏ်ယူလျက်ရှိကြရာ ယနေ့တိုင်ဖြစ်ပါသည်။

၁၉၂၀ ပထမကျောင်းသားသပိတ်မှ မွေးဖွားပေးလိုက်သော မျိုးချစ်ကျောင်းသားများ၏ ကိုယ်ကျိုးစွန့်အနစ်နာခံပြီး တိုက်ပွဲဝင်ခဲ့မှုကြောင့် နိုင်ငံတော်ကြီး သူ့ကျွန်ဘဝမှ လွတ်မြောက်ခဲ့ရပါသည်။ အမျိုးသားကျောင်းများသည် မျိုးချစ်ပုဂ္ဂိုလ်များကို မွေးထုတ်ပေးသော စက်ရုံများသဖွယ်ဖြစ်သည်ဟူသော စကားမှာ ရာနုန်းပြည့် မှန်ကန်လှပါသည်။ ဤဆောင်းပါးတွင် အမည်ပါဝင်သော ကျောင်းသားခေါင်းဆောင်များမှာ မြန်မာတစ်နိုင်ငံလုံးရှိခဲ့သော ကျောင်းသားထုတစ်ရပ်လုံးကို ကိုယ်စားပြုပါသည်။ ယခုခေတ်လူငယ်များအနေဖြင့် မိမိနိုင်ငံနှင့် လူမျိုးတို့၏ သမိုင်းကို သိရှိအောင်လေ့လာဖို့ လိုအပ်ပါသည်။

သမိုင်းပညာရှင် ဒေါက်တာသန်းထွန်းက “သမိုင်းသင်တာ မအေအောင် သင်တာ” ဟု ပြောဖူးပါသည်။ ၁၉၄၅ ခုနှစ် ဖက်ဆစ်တော်လှန်ရေးကာလတွင် ဗိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်းက စာရေးဆရာ ကိုကိုမောင်ဖြစ်မည့် လူငယ်အား “ငါမင်းကို အမြဲတမ်း အသုံးဝင်မယ့်စကားပြောလိုက်မယ်။ အဲဒါ တခြားမဟုတ်ဘူး။ သမိုင်းစာအုပ်မှန်ရင် ဘာစာအုပ်ဖြစ်ဖြစ်ဖတ်၊ သမိုင်းမသိရင်လည်း ဘာမှမသိနိုင်ဘူး။ ဒါကြောင့် မင်း သမိုင်းစာအုပ်တွေ ဖတ်ပါကွာ” ဟု မိန့်ကြားခဲ့ပါသည်။ လူငယ်မျိုးဆက်သစ်များအနေဖြင့် သမိုင်းကို လေ့လာခြင်းဖြင့် အမျိုးသားကျောင်းများနှင့် ကျောင်းသားထုတစ်ရပ်လုံး၏ လွတ်လပ်ရေးကြိုးပမ်းမှုကို သိရှိနိုင်ကြပါစေဟု ဆန္ဒပြုရင်း ရာပြည့်အမျိုးသားအောင်ပွဲနေ့ကို ဂုဏ်ပြုအပ်ပါသည်။ ။

“၁၉၂၀ ပထမကျောင်းသားသပိတ်မှ မွေးဖွားပေးလိုက်သော မျိုးချစ်ကျောင်းသားများ၏ ကိုယ်ကျိုးစွန့်အနစ်နာခံပြီး တိုက်ပွဲဝင်ခဲ့မှုကြောင့် နိုင်ငံတော်ကြီး သူ့ကျွန်ဘဝမှ လွတ်မြောက်ခဲ့ရပါသည်။ အမျိုးသားကျောင်းများသည် မျိုးချစ်ပုဂ္ဂိုလ်များကို မွေးထုတ်ပေးသော စက်ရုံများ သဖွယ်ဖြစ်သည်ဟူသောစကားမှာ ရာနုန်းပြည့် မှန်ကန်လှ”

စာကိုး-
၁။ ဦးဘသန်း၏ မြန်မာရာဇဝင်
၂။ ၂၀၁၄ (ပုသိမ်အမျိုးသားကျောင်း) အထက် (၂) မြတ်ဆရာပူဇော်ပွဲ အထိမ်းအမှတ် ထုတ်ဝေသော နေရှင်နယ်မဂ္ဂဇင်းပါ သူရဦးတင်ဦး၏ ဥပယောဇဉ် ကောက်နုတ်ချက်နှင့် သင်းမြတ်(ပုသိမ်)၏ အမျိုးသား နိုင်ငံရေးနှင့် အမျိုးသားသမိုင်းကြောင်းထဲက ပုသိမ် အမျိုးသား ကျောင်း ဆောင်းပါး။
၃။ မိဇုံနှင့် နီကရေဆဲလင်းတို့၏ မော်တင်စွန်း အညွှန်းစာအုပ် (နေလုံးနီ စာကြည့်တိုက် ရန်ပုံငွေအဖြစ် ထုတ်ဝေသည်)

တိုင်ကြားပေးပို့လာသော မူးယစ်ဆေးဝါးသတင်းများနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ထပ်မံဖော်ထုတ်ရရှိမှုများ ထုတ်ပြန်

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်

နိုင်ငံတော်သမ္မတရုံး

သတင်းထုတ်ပြန်ချက်အမှတ်၊ ၄၂ / ၂၀၂၀

၁၃၈၂ ခုနှစ်၊ တန်ဆောင်မုန်းလပြည့်ကျော် ၈ ရက်

(၂၀၂၀ ပြည့်နှစ်၊ ဒီဇင်ဘာလ ၇ ရက်)

“တိုင်ကြားပေးပို့လာသော မူးယစ်ဆေးဝါးသတင်းများနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ထပ်မံဖော်ထုတ်ရရှိမှုများ ထုတ်ပြန်ခြင်း”

၁။ မူးယစ်ဆေးဝါးနှင့် စိတ်ကိုပြောင်းလဲစေသည့် ဆေးဝါးအန္တရာယ်တားဆီးကာကွယ်နှိမ်နင်းရေးအတွက် ပြည်သူ့ လူထုထံမှ ပေးပို့တိုင်ကြားလာသည့် သတင်းအချက်အလက်များကို စနစ်တကျလက်ခံရယူနိုင်ရန် “မူးယစ်ဆေးဝါး အထူးသတင်းတိုင်ကြားရေးဌာန” ကို ဤရုံးတွင် ဖွင့်လှစ်ထားရှိကြောင်း ၂၀၁၈ ခုနှစ်၊ ဇူလိုင်လ ၂၆ ရက်နေ့တွင် အများ ပြည်သူသို့ ထုတ်ပြန်ကြေညာခဲ့ပါသည်။

၂။ “မူးယစ်ဆေးဝါး အထူးသတင်းတိုင်ကြားရေးဌာန” သို့ ၂၀၂၀ ပြည့်နှစ်၊ ဒီဇင်ဘာလ ၅ ရက်နေ့အထိ ပေးပို့တိုင်ကြား လာသည့် မူးယစ်ဆေးဝါးသတင်းများနှင့်စပ်လျဉ်း၍ နိုင်ငံတော်သမ္မတရုံး၏ ညွှန်ကြားချက်အရ ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာနက အောက်ပါအတိုင်း ထပ်မံဖော်ထုတ်ဖမ်းဆီးအရေးယူနိုင်ခဲ့ပါသည်။ -

စဉ်	သတင်းလက်ခံရရှိမှု	ဖော်ထုတ်ဖမ်းဆီးအရေးယူမှု
၁	ကချင်ပြည်နယ်၊ မိုးကောင်းမြို့နယ်၊ ပင်းဘော ကျေးရွာနေ ဝင်းထွန်းသည် မူးယစ်ဆေးဝါးများ ဖြန့်ဖြူးရောင်းချ နေကြောင်း သတင်းပေးပို့ခြင်း။	၁-၁၂-၂၀၂၀ ရက်နေ့တွင် မိုးကောင်းမြို့နယ်၊ ပင်းဘော ကျေးရွာနေ ဇေယျာနိုင် (ခ) ဖိုးတူး (၄၉) နှစ်၊ (ဘ) ဦးမောင်ရာဇာ နေအိမ်အား ဝင်ရောက်ရှာဖွေရာ ၎င်းနှင့်အတူ တစ်ရွာတည်းနေ ဝင်းထွန်း(၄၈) နှစ်၊ (ဘ)ဦးမောင်ညိုတို့ (၂) ဦးအား စိတ်ကြွဆေးပြားများ၊ ဘိန်းဖြူ များနှင့်အတူ ဖမ်းဆီးရမိသဖြင့် နမစ(ပင်းဘော)မယ(ပ)၃၂/၂၀၂၀၊ မူး/စိတ်ပုဒ်မ ၁၉(က)/၂၀ ဖြင့် အမှုဖွင့်အရေးယူထားရှိပါသည်။
၂	စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ ကောလင်းမြို့၊ ဈေးရုံဗိုလ်တံရပ်ကွက်နေ မင်းညီသည် မူးယစ်ဆေးဝါးများ သုံးစွဲ/ ဖြန့်ဖြူး ရောင်းချနေကြောင်း သတင်းပေးပို့ခြင်း။	၂၂-၁၀-၂၀၂၀ ရက်နေ့တွင် ကောလင်းမြို့၊ ဈေးရုံဗိုလ်တံ ရပ်ကွက်နေ မင်းညီ(၄၆)နှစ်၊ (ဘ)ဦးဘဦး၏ နေအိမ်အား ဝင်ရောက်ရှာဖွေရာ ဘိန်းဖြူ၊ အဆင့်နိမ့်ဘိန်းဖြူနှင့်အတူ ဖမ်းဆီးရမိသဖြင့် မမစ (ကောလင်း) မယ(ပ) ၁၉၉/ ၂၀၂၀၊ မူး/စိတ်ပုဒ်မ ၁၆(ဂ) ဖြင့် အမှုဖွင့် အရေးယူထားရှိပါသည်။
၃	စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ မော်လိုက် မြို့နယ်၊ သရက်ပင်လယ်ကျေးရွာနေ ခင်မောင်သန်း(ခ) အသေးသည် မူးယစ် ဆေးဝါးများ အကြီးအကျယ် ဖြန့်ဖြူး ရောင်းချနေကြောင်း သတင်းပေးပို့ခြင်း။	၂၃-၁၁-၂၀၂၀ ရက်နေ့တွင် မော်လိုက်မြို့နယ်၊ သရက်ပင်လယ် ကျေးရွာနေ ခင်မောင်သန်း(ခ)ခင်မောင်စန်း(ခ)အသေး (၄၃)နှစ်(ဘ) ဦးဘုန်းမောင်၏ယာဘတ်အား ဝင်ရောက်ရှာဖွေရာ ၎င်းမှာကြိုတင် တိမ်းရှောင်နေပြီး တစ်ရွာတည်းနေ ပြူးတင် (၄၃) နှစ်၊ (ဘ) ဦးကျော်ခင်အား ဘိန်းဖြူများ၊ ဘိန်းဖြူနှင့်အတူ ဖမ်းဆီးရမိသဖြင့် မမစ (မော်လိုက်) မယ(ပ) ၈၅/၂၀၂၀၊ မူး/စိတ်ပုဒ်မ ၁၆(ဂ) ဖြင့် အမှုဖွင့်အရေးယူထားရှိပါသည်။
၄	စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ ကလေးမြို့၊ ကလေးမြို့ပြည်သူ့ဆေးရုံပတ်ဝန်းကျင် အနီးတွင် မူးယစ်ဆေးဝါးများသုံးစွဲနေ ကြောင်း သတင်းပေးပို့ခြင်း။	၂၅-၁၁-၂၀၂၀ရက်နေ့တွင် ကလေးမြို့၊ မြို့နယ်ပြည်သူ့ဆေးရုံအနီး ဘုရင့်နောင်လမ်းမပေါ်၌ မင်္ဂလာဥယျာဉ် ရပ်ကွက်နေ မင်းထိုက် မောင်(၂၅)နှစ်၊ (ဘ) ဦးမောင်မောင်မြင့်စိန်အား ဘိန်းဖြူများနှင့် အတူဖမ်းဆီးရမိသဖြင့် မမစ (ကလေး)မယ(ပ)၁၇၂/၂၀၂၀၊ မူး/ စိတ်ပုဒ်မ ၁၆(ဂ) ဖြင့် လည်းကောင်း၊ ဆက်လက်၍ ၎င်းဆေးရုံအနီး စကားဝါလမ်းနှင့် မင်းရဲကျော်စွာလမ်းထောင့်၌ ချမ်းမြေ့အောင်စည် ရပ်ကွက်နေ ဂိုရှမ်းမန်(၂၆)နှစ်(ဘ)ဦးဂိုဇနန်နှင့် အောင်မြေမာန် ရပ်ကွက်နေ အောင်ကျော်မိုး(၃၀)နှစ်၊ (ဘ) ဦးချစ်လွင် တို့(၂)ဦးအား ဘိန်းဖြူများနှင့်အတူ ဖမ်းဆီးရမိသဖြင့် မမစ(ကလေး)မယ(ပ) ၁၇၃/၂၀၂၀၊ မူး/စိတ်ပုဒ်မ ၁၆(ဂ)/ ၂၀ ဖြင့်လည်းကောင်း၊ ထပ်မံ၍ ၎င်းဆေးရုံအနီး ရွှေတောင်ကြားလမ်းမပေါ်၌ ဖောင်ကူးကျေးရွာနေ ရန်မင်းဆန်(ခ)ကိုမင်း(ခ)ကိုရန်(၃၈)နှစ်၊ (ဘ) ဦးဆန်းအား ဘိန်းဖြူ များနှင့်အတူ ဖမ်းဆီးရမိသဖြင့် မမစ (ကလေး) မယ(ပ)၁၇၄/၂၀၂၀၊ မူး/စိတ်ပုဒ်မ ၁၆(ဂ) ဖြင့် လည်းကောင်း အသီးသီးအမှုဖွင့် အရေးယူ ထားရှိပါသည်။
၅	စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ ဗန်းမောက် မြို့နယ်၊ ဝေသုက္ခကျေးရွာနေ စိုးခိုင်ဦး နှင့်ဒေါ်စိန်သန်း တို့သည် မူးယစ်ဆေးဝါး များအကြီးအကျယ် ဖြန့်ဖြူးရောင်းချ နေကြောင်း သတင်းပေးပို့ခြင်း။	၃၀-၁၁-၂၀၂၀ ရက်နေ့တွင် ဗန်းမောက်မြို့နယ်၊ ဝေသုက္ခ ကျေးရွာနေ စိုးခိုင်ဦး(၄၈)နှစ်၊ (ဘ)ဦးချစ်ခိုင်နှင့်ဇနီး ဒေါ်စိန်သန်း(၅၅)နှစ်၊ (ဘ) ဦးကျော်တို့၏နေအိမ်အား ဝင်ရောက်ရှာဖွေရာ ၎င်းတို့နှင့်အတူ ပင်လည်ဘူးဖြူ၊ မြို့မ(၂) ရပ်ကွက်နေ စိုးဝေအောင်(၂၉)နှစ်၊ (ဘ) ဦးအောင်စိုးတို့(၃)ဦးအား စိတ်ကြွဆေးပြားများ၊ ဘိန်းဖြူများနှင့်အတူ ဖမ်းဆီးရမိသဖြင့် နမစ(မံစီကြီး)မယ(ပ)၁၀၅/ ၂၀၂၀၊ မူး/စိတ်ပုဒ်မ ၁၉(က)/၂၀(က)/၂၀ ဖြင့် အမှုဖွင့်အရေးယူထားရှိပါသည်။
၆	စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ ကလေး မြို့နယ်၊ သာစည်ကျေးရွာနေ အဲပေါက်စ သည် မူးယစ်ဆေးဝါးများ ဖြန့်ဖြူး ရောင်းချနေကြောင်း သတင်းပေးပို့ခြင်း။	၃-၁၂-၂၀၂၀ ရက်နေ့တွင် ကလေးမြို့နယ်၊ သာစည်ကျေးရွာ၊ ရွာလယ် တံတားအနီးလမ်းပေါ်၌ ၎င်းကျေးရွာနေ အဲပေါက်စ (ခ) အောင်တင်ဝင်း(၃၈)နှစ်၊ (ဘ)ဦးဘိုကြီးအား စိတ်ကြွဆေးပြား ဘိန်းဖြူ များ၊ ဂတ်စ်သေ့နတ်(၁)လက်နှင့်အတူ ဖမ်းဆီးရမိသဖြင့် မမစ (ကလေး) မယ (ပ)၁၇၇/ ၂၀၂၀၊ မူး/စိတ်ပုဒ်မ ၁၆(ဂ) ဖြင့် လည်းကောင်း၊ မမစ (ကလေး) (ပ)၈၇၅/၂၀၂၀၊ လက်နက်ပုဒ်မ ၁၉ (စ) ဖြင့် လည်းကောင်း အသီးသီး အမှုဖွင့်အရေးယူထားရှိ ပါသည်။
၇	တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး၊ ဘုတ်ပြင်း မြို့နယ်၊ ကြိမ်မဲတောင်ကျေးရွာနေ နိုင်ငယ်သည် မူးယစ်ဆေးဝါးများ ဖြန့်ဖြူးရောင်းချနေကြောင်း သတင်း ပေးပို့ခြင်း။	၂၂-၁၁-၂၀၂၀ ရက်နေ့တွင် ဘုတ်ပြင်းမြို့နယ်၊ ကြိမ်မဲတောင် ကျေးရွာနေ နိုင်ငယ် (၄၀) နှစ်၊ (ဘ) ဦးစိုးသင်း၏နေအိမ်အား ဝင်ရောက်ရှာဖွေရာ WY စာတန်းပါစိတ်ကြွဆေးပြားများ၊ ဘိန်းစာ မှုန့်များနှင့်အတူ ဖမ်းဆီးရမိသဖြင့် နမစ (ကလေး)မယ(ပ)၉/၂၀၂၀၊ မူး/စိတ်ပုဒ်မ ၁၆(ဂ) ဖြင့် အမှုဖွင့် အရေးယူထားရှိပါသည်။

၈	ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ ဖြူးမြို့၊ မြို့မ (အနောက်) ရပ်ကွက်နေ ကိုအောင်ပု+ မအေးရိပ်စံတို့သည် မူးယစ်ဆေးဝါးများ သုံးစွဲ/ဖြန့်ဖြူး ရောင်းချနေကြောင်း သတင်းပေးပို့ခြင်း။	၂၄-၁၁-၂၀၂၀ ရက်နေ့တွင် ဖြူးမြို့နယ်၊ သပြေတန်းကျေးရွာ လမ်းမပေါ်၌ ဆေးရုံရပ်ကွက်နေ ပြည့်ဖြိုးအောင်(၂၈)နှစ်၊ (ဘ) ဦးကိုကိုနိုင်အား WY စာတန်းပါစိတ်ကြွဆေးပြားများနှင့်အတူ ဖမ်းဆီးရမိသဖြင့် မမစ(ဖြူး)မယ(ပ) ၁၁/ ၂၀၂၀၊ မူး/စိတ်ပုဒ်မ ၁၉(က) /၂၀ (က)/ ၂၀ ဖြင့် အမှုဖွင့်အရေးယူထားရှိပြီး စစ်ဆေး ဖော်ထုတ်ချက်အရ ၎င်းကျေးရွာနေ မအေးရိပ်စံ(ခ)အေးအိမ်(၂၅) နှစ်၊ (ဘ)ဦးလှစိုးထံမှ ဝယ်ယူရရှိခဲ့ကြောင်းသိရှိရသဖြင့် ၎င်း၏ နေအိမ်အား ဝင်ရောက်ရှာဖွေရာ ၎င်းနှင့်အတူ မိခင်ဖြစ်သူ ဒေါ်မူမူ (၅၀)နှစ်၊ (ဘ) ဦးတင်အောင်တို့(၂)ဦးအား WY စာတန်းပါ စိတ်ကြွ ဆေးပြားများနှင့်အတူ ဖမ်းဆီးရမိပြီး အဆိုပါမူးယစ်ဆေးဝါးများ အား မြို့မ(အနောက်)ရပ်ကွက်နေ မအေးရိပ်စံ၏ခင်ပွန်း ဖြစ်သူ အောင်ပု(ခ)ရန်နိုင်ထွေး(၂၈)နှစ်၊ (ဘ)ဦးမြင့်သိန်းထံမှ ရောင်းချရန် အတွက်ရယူထားသည့် ဆေးပြားများဖြစ်ကြောင်း သိရှိရသဖြင့် အောင်ပု(ခ)ရန်နိုင်ထွေး၏ နေအိမ်အား ဝင်ရောက်ရှာဖွေရာ မူးယစ် ဆေးဝါးနှင့် ပတ်သက်သည့် တစ်စုံတစ်ရာ မတွေ့ရှိသော်လည်း ၎င်းတို့(၃)ဦးအား မမစ (ဖြူး)မယ(ပ)၁၂/၂၀၂၀၊ မူး/စိတ်ပုဒ်မ ၁၉(က)/၂၀(က)/ ၂၀ ဖြင့် အမှုဖွင့် အရေးယူထားရှိပါသည်။
၉	မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ ရမည်းသင်း မြို့နယ်၊ ဝါးဖြူတောင်ကျေးရွာတွင် မူးယစ်ဆေးဝါးများ ဖြန့်ဖြူးရောင်းချနေ ကြောင်း သတင်းပေးပို့ခြင်း။	၂၇-၁၁-၂၀၂၀ ရက်နေ့တွင် ရမည်းသင်းမြို့နယ်၊ ဝါးဖြူတောင် ကျေးရွာနေ ကျော်စွာဝင်း(၃၃)နှစ်၊ (ဘ) ဦးတင်ရွှေ၏ နေအိမ်အား ဝင်ရောက်ရှာဖွေရာ 88/1 စာတန်းပါ စိတ်ကြွဆေးပြားများနှင့်အတူ ဖမ်းဆီးရမိသဖြင့် မမစ (ရမည်းသင်း)မယ(ပ)၃၇/၂၀၂၀၊ မူး/စိတ် ပုဒ်မ ၁၉(က)/ ၂၀ ဖြင့်အမှုဖွင့် အရေးယူထားရှိပါသည်။
၁၀	မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ နွားထိုးကြီး မြို့နယ်၊ ပြင်စည်ကျေးရွာအတွင်း မူးယစ်ဆေးဝါးများ အရောင်းအဝယ် ပြုလုပ်လျက်ရှိကြောင်း သတင်းပေးပို့ ခြင်း။	၃၀-၁၁-၂၀၂၀ ရက်နေ့တွင် နွားထိုးကြီးမြို့နယ်၊ ပြင်စည် ကျေးရွာနေ ဇော်မျိုးလင်း(၃၃)နှစ်၊ (ဘ)ဦးအောင်သိန်း၏ နေအိမ် အားဝင်ရောက်ရှာဖွေရာ စိတ်ကြွဆေးပြားများနှင့်အတူ ဖမ်းဆီးရမိ သဖြင့် မမစ(နွားထိုးကြီး)မယ(ပ) ၇/၂၀၂၀၊ မူး/စိတ်ပုဒ်မ ၁၆(ဂ) ဖြင့်လည်းကောင်း၊ ဆက်လက်၍ အဆိုပါကျေးရွာနေ ဆန်းသူ အောင် (၃၀) နှစ်၊ (ဘ) ဦးမောင်ကို၏ ဆိုင်ကယ်ပြင်ဆိုင်အား ဝင်ရောက်ရှာဖွေရာ စိတ်ကြွဆေးပြားများနှင့်အတူ ဖမ်းဆီးရမိ သဖြင့် မမစ (နွားထိုးကြီး) မယ(ပ)၈/၂၀၂၀၊ မူး/စိတ်ပုဒ်မ ၁၆(ဂ) ဖြင့် လည်းကောင်း အသီးသီးအမှုဖွင့် အရေးယူထားရှိပါသည်။
၁၁	မွန်ပြည်နယ်၊ မုဒုံမြို့နယ်၊ အဘစ်- ခလယ် တံခွန်တိုင်ကျေးရွာသွားလမ်း ပေါ်၌ မူးယစ်ဆေးဝါးများ သုံးစွဲ/ဖြန့်ဖြူး ရောင်းချသူ ပေါများလျက်ရှိကြောင်း သတင်းပေးပို့ခြင်း။	ယခင်သီတင်းပတ်များ၌ အမှု(၂၄)မူဖော်ထုတ်နိုင်ခဲ့ပြီး တရားခံ ကျား(၄၁)ဦးတို့အား ဘိန်းစာရွက်များ၊ စိတ်ကြွဆေးပြားများနှင့်အတူ ဖမ်းဆီးရမိ၍ ဥပဒေနှင့်အညီ အမှုဖွင့်အရေးယူထားကြောင်း သတင်း ထုတ်ပြန်ပြီး ဖြစ်ပါသည်။ ၂၂-၁၁-၂၀၂၀ ရက်နေ့တွင် ယခင်ဖမ်းဆီးရမိအမှုများမှ ကွင်းဆက် သတင်းအရ မုဒုံမြို့နယ်၊ အဘစ်ကျေးရွာအနီး အဘစ်-ခလယ်တံခွန် တိုင်ကျေးရွာသွားကားလမ်းမပေါ်၌ သံဖြူဇရပ်မြို့၊ ဖောင်စိန်ရပ်ကွက် နေ အောင်သူရိန်ဦး (၂၁) နှစ်၊ (ဘ) ဦးအောင်စိုးမောင်းနှင့်ပြီး တစ်ရပ်ကွက်တည်းနေ စိုးဝင်း(၃၅)နှစ်၊(ဘ)ဦးနိုင်တို့(၂)ဦး စီးနင်း လာသည့် ဆိုင်ကယ်အားရပ်တန့်စိစစ်ရာ WY စာတန်းပါစိတ်ကြွ ဆေးပြားများနှင့်အတူ ဖမ်းဆီးရမိသဖြင့် နမစ (ကမာဝက်) မယ(ပ)၅၅/၂၀၂၀၊ မူး/စိတ်ပုဒ်မ ၁၉ (က)/၂၀ ဖြင့် လည်းကောင်း၊ ဆက်လက်၍ အဆိုပါလမ်းမပေါ်၌ ၎င်းမြို့နယ်၊ နီးပဒေါကျေးရွာနေ ဇော်ဦး(၃၉)နှစ်၊ (ဘ)ဦးဖေ မောင်းနှင့်ပြီး တစ်ရွာတည်းနေ မြင့်ဦး (၄၀)နှစ်၊ (ဘ)ဦးထိန် တို့(၂)ဦး စီးနင်းလာသည့် ဆိုင်ကယ်အား ရပ်တန့်စိစစ်ရာ WY စာတန်းပါစိတ်ကြွဆေးပြားများနှင့်အတူ ဖမ်းဆီး ရမိသဖြင့် နမစ (ကမာဝက်) မယ (ပ)၅၆/၂၀၂၀၊ မူး/စိတ်ပုဒ်မ ၁၆(ဂ)/၂၀ ဖြင့်လည်းကောင်း၊ အလားတူ ၂၈-၁၁-၂၀၂၀ ရက်နေ့တွင် အဆိုပါလမ်းမပေါ်၌ ၎င်းမြို့နယ်၊ ကလေးသော့ကျေးရွာနေ အောင်ဆွေ(၄၂)နှစ်၊ (ဘ)ဦးနေဝင်း မောင်းနှင့်လာသည့် D-Max ယာဉ်အားစိစစ်ရန် ရပ်တန့်ခိုင်းစဉ် ရပ်တန့်ပေးခြင်းမရှိဘဲ မောင်းနှင့် ထွက်ပြေးသဖြင့် ပစ်ခတ်ဖမ်းဆီးခဲ့ရာ ယာဉ်၏ရှေ့ရေတိုင်ကီအား ကျည်ထိမှန်ယာဉ်ရပ်တန့်သွားပြီး ယာဉ်၏အနောက်ခန်းအတွင်းမှ ဘိန်းစာရွက်များနှင့်အတူ ဖမ်းဆီးရမိသဖြင့် နမစ(ကမာဝက်) မယ (ပ) ၅၇/၂၀၂၀၊ မူး/စိတ်ပုဒ်မ ၁၉(က) ဖြင့်လည်းကောင်း အသီးသီး အမှုဖွင့်အရေးယူထားရှိပါသည်။
၁၂	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ အင်းစိန်မြို့နယ်၊ အောင်ဇေယျတံတားကြီးအောက်တွင် မူးယစ်ဆေးဝါးရောင်းချသူများ များပြား နေကြောင်း သတင်းပေးပို့ခြင်း။	၂၃-၁၁-၂၀၂၀ ရက်နေ့တွင် အင်းစိန်မြို့နယ်၊ ကမ်းနားအလယ် ရပ်ကွက်၊ အောင်ဇေယျတံတားအောက်ခြေရိလမ်းမပေါ်၌ မရမ်း ကုန်းမြို့နယ်၊ အမှတ်(၁)ရပ်ကွက်နေ သက်ဦးမောင်(ခ)အကြီးကောင် (၁၉)နှစ်၊ (ဘ) ဦးကျော်ဝင်းအား WY စာတန်းပါ စိတ်ကြွဆေးပြား များနှင့်အတူ ဖမ်းဆီးရမိသဖြင့် မမစ(အင်းစိန်)မယ(ပ) ၁၆၄/၂၀၂၀၊ မူး/ စိတ်ပုဒ်မ ၁၆(ဂ) ဖြင့်အမှုဖွင့် အရေးယူထားရှိပါသည်။
၁၃	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သာကေတ မြို့နယ်၊ (၁၀)တောင်၊ (၁၃) ရပ်ကွက်နေ စိုးမင်းသည် မူးယစ်ဆေးဝါးရောင်းချ နေကြောင်း သတင်းပေးပို့ခြင်း။	၂၅-၁၁-၂၀၂၀ ရက်နေ့တွင် သာကေတမြို့နယ်၊ (၁၀)တောင်၊ (၁၃) ရပ်ကွက်နေ စိုးမင်း(၄၁)နှစ်၊ (ဘ)ဦးလှရွှေ၏ နေအိမ်အား ဝင်ရောက် ရှာဖွေရာ ၎င်းနှင့်အတူ ဇနီးဖြစ်သူ မဖြူဖြူဝင်း(ခ) ဖြူဖြူ(၄၀)နှစ်၊ (ဘ)ဦးခွေးနှင့် သားဖြစ်သူ ခန့်ဝင်း (၁၉)နှစ်၊ (ဘ)ဦးစိုးမင်းတို့(၃) ဦးအား စိတ်ကြွဆေးပြားများနှင့်အတူ ဖမ်းဆီးရမိသဖြင့် နမစ (သာကေတ)မယ(ပ)၄၃/၂၀၂၀၊ မူး/စိတ်ပုဒ်မ ၁၆(ဂ)/၂၀ ဖြင့် အမှုဖွင့် အရေးယူထားရှိပါသည်။

စာမျက်နှာ ၈ မှ

စဉ်	သတင်းလက်ခံရရှိမှု	ဖော်ထုတ်ဖမ်းဆီးအရေးယူမှု
၁၄	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ အမှတ်(၁)ရပ်ကွက်နေ ဇော်ဇော်အောင်သည် မူးယစ်ဆေးဝါးများ ဖြန့်ဖြူးရောင်းချနေကြောင်း သတင်းပေးပို့ခြင်း။	၄-၁၂-၂၀၂၀ ရက်နေ့တွင် မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ အမှတ် (၁) ရပ်ကွက်နေ ဇော်ဇော်အောင်(၂၇)နှစ်၊ (ဘ)ဦးခင်အောင်၏ နေအိမ်အား ဝင်ရောက်ရှာဖွေရာ ၎င်းနှင့်အတူ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ အမှတ်(၅) ရပ်ကွက်တွင်နေထိုင်သော ဝင်းထက် (၁၉)နှစ်၊ (ဘ)ဦးအောင်မျိုးဝင်း နှင့် ထွန်းထွန်းဦး(၁၅)နှစ်၊ (ဘ)ဦးမြင့်သိန်းတို့ (၃)ဦးအား WY စာတန်းပါ စိတ်ကြွဆေးပြားများနှင့်အတူ ဖမ်းဆီးရမိသဖြင့် မမစ (မြောက်ဥက္ကလာပ)မယ(ပ)၉၃/၂၀၂၀၊ မူး/စိတ်ပုဒ်မ(၈)/ ၂၀၂၀ ဖြင့် အမှုဖွင့် အရေးယူထားရှိပါသည်။
၁၅	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ (ည)ရပ်ကွက်နေ အောင်မျိုးသည် မူးယစ်ဆေးဝါးများ သုံးစွဲ/ဖြန့်ဖြူး ရောင်းချနေကြောင်း သတင်းပေးပို့ခြင်း။	၄-၁၂-၂၀၂၀ ရက်နေ့တွင် မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ (ည) ရပ်ကွက်နေ အောင်မျိုး(ခ)အောင်မျိုးဝင်း(ခ)သာတီဖိုး (၄၀)နှစ်၊ (ဘ) ဦးတို့၏ နေအိမ်အား ဝင်ရောက်ရှာဖွေရာ WY စာတန်းပါ စိတ်ကြွဆေးပြားများနှင့်အတူ ဖမ်းဆီးရမိသဖြင့် နမစ(ဝေဘာဂီ) မယ(ပ)၆၃/၂၀၂၀၊ မူး/စိတ်ပုဒ်မ ၁၉(က) ဖြင့် အမှုဖွင့်အရေးယူ ထားရှိပါသည်။
၁၆	ရမ်းပြည်နယ်(မြောက်ပိုင်း)၊ လားရှိုးမြို့၊ ရပ်ကွက်(၅)အတွင်း မူးယစ်ဆေးဝါး သုံးစွဲ/ ဖြန့်ဖြူးရောင်းချနေကြောင်း သတင်းပေးပို့ခြင်း။	ယခင်သိတင်းပတ်များ၌ အမှု(၂၀)မှ ဖော်ထုတ်နိုင်ခဲ့ပြီး တရားခံ ကျား(၂၁)ဦး၊ မ(၅)ဦး၊ ပေါင်း(၂၆)ဦးတို့အား ဘိန်းဖြူးများ၊ စိတ်ကြွဆေးပြားများနှင့်အတူ ဖမ်းဆီးရမိ၍ ဥပဒေနှင့်အညီ အမှုဖွင့်အရေးယူ ထားကြောင်း သတင်းထုတ်ပြန်ပြီးဖြစ်ပါသည်။ ၂၅-၁၁-၂၀၂၀ ရက်နေ့တွင် ယခင်ဖမ်းဆီးရမိမှုများမှ ကွင်းဆက် သတင်းအရ လားရှိုးမြို့၊ ရပ်ကွက်(၅)လမ်းမပေါ်၌ ရပ်ကွက်(၇)နေ မျိုးဖြင့်(ခ)ဟူစိန်(၃၉)နှစ်၊ (ဘ)ဦးသန်းအား စိတ်ကြွဆေးပြားများ နှင့်အတူ ဖမ်းဆီးရမိသဖြင့် မမစ (လားရှိုး)မယ(ပ)၁၆၁/၂၀၂၀၊ မူး/စိတ်ပုဒ်မ ၁၉(က) ဖြင့် လည်းကောင်း၊ ဆက်လက်၍ ၃-၁၂-၂၀၂၀ ရက်နေ့တွင် အဆိုပါလမ်းမပေါ်၌ ၎င်းရပ်ကွက်နေ ဒေါ်အောင်မိန်း (၆၀)နှစ်၊ (ဘ)ဦးရွှန်အိုင် မောင်းနှင်လာသည့် ဆိုင်ကယ်အား ရပ်တန့် စိစစ်ရာ စိတ်ကြွဆေးပြားများ၊ ဘိန်းဖြူးများနှင့်အတူ ဖမ်းဆီးရမိသဖြင့် မမစ(လားရှိုး)မယ(ပ)၁၆၃/ ၂၀၂၀၊ မူး/စိတ်ပုဒ်မ ၁၉(က)/၂၀(က) ဖြင့်လည်းကောင်း အသီးသီးအမှုဖွင့် အရေးယူထားရှိပါသည်။

၁၇	ရမ်းပြည်နယ်(တောင်ပိုင်း)၊ တောင်ကြီးမြို့နယ်၊ တောင်နီကျေးရွာနေ ဒေါ်လှလှ၏ ခြံအနီး မူးယစ်ဆေးဝါး ရောင်းချ/ သုံးစွဲသူများဖြင့် နေ့စဉ်စည်ကားလျက် ရှိကြောင်း သတင်းပေးပို့ခြင်း။	၃-၁၂-၂၀၂၀ ရက်နေ့တွင် တောင်ကြီးမြို့နယ်၊ တောင်နီကျေးရွာနေ ဒေါ်လှလှ၏ ခြံအနီး ရွာလမ်းမပေါ်၌ ၎င်းကျေးရွာနေ ကျောက်ခဲ (၂၇)နှစ်၊ (ဘ) ဦးဝင်းမောင်အား စိစစ်ရှာဖွေရာ WY စာတန်းပါ စိတ်ကြွဆေးပြားများနှင့်အတူ ဖမ်းဆီးရမိသဖြင့် နမစ(ရွှေညောင်) မယ(ပ)၅၁/ ၂၀၂၀၊ မူး/စိတ်ပုဒ်မ ၁၆(ဂ) ဖြင့် လည်းကောင်း၊ ဆက်လက်၍ အဆိုပါရွာလမ်းမပေါ်၌ ၎င်းမြို့နယ်၊ ရေပူကျေးရွာ နေ ဖိုးလှိုင် (ခ)ထွန်းအောင်နိုင်(၂၃)နှစ်၊ (ဘ)ဦးနေမျိုးအား စိစစ်ရှာဖွေ ရာ WY စာတန်းပါစိတ်ကြွဆေးပြားများနှင့်အတူ ဖမ်းဆီးရမိသဖြင့် နမစ(ရွှေညောင်)မယ (ပ)၅၂/၂၀၂၀၊ မူး/စိတ်ပုဒ်မ ၁၆(ဂ) ဖြင့် လည်းကောင်း အသီးသီးအမှုဖွင့် အရေးယူထားရှိပါသည်။
----	--	--

၃။ တိုင်ကြားလာသော သတင်းများအနက် အထက်ဖော်ပြပါ ယခုသိတင်းပတ်အတွင်း ဖော်ထုတ်ဖမ်းဆီး ရမိမှု အပါအဝင် မူးယစ်ဆေးဝါးအထူးသတင်းတိုင်ကြားရေးဌာန စတင်ဖွင့်လှစ်ဆောင်ရွက်ခဲ့သည့် ၂၆-၆-၂၀၁၈ ရက်နေ့မှ ၅-၁၂-၂၀၂၀ရက်နေ့အထိ စုံစမ်းဖော်ထုတ်ချက်များအရ အမှုပေါင်း (၁၄၄၄) မှု ဖွင့်လှစ်အရေးယူခဲ့ပြီး တရားခံကျား(၁၈၃၉) ဦး၊ မ(၃၆၆)ဦး၊ ပေါင်း(၂၀၀၅)ဦးဖမ်းဆီးရမိခဲ့၍ ဘိန်းဖြူး(၁၀၉၈.၀၅၀၄)ဂရမ်၊ ICE (၁၄၈၉.၄၂)ဂရမ်၊ ဘိန်း(၄၇၉၅.၁၇၈၆) ဂရမ်၊ အဆင့်နိမ့်ဘိန်း(၁၄၀၈.၉၆)ဂရမ်၊ ဘိန်းစာမှုန့် (၅၄၉၃၄.၄၀)ဂရမ်၊ ဘိန်းစာရွက်(၅၅၈၅၉၇.၃၂)ဂရမ်၊ ဘိန်းစာရည်(၂.၅) လီတာ၊ စိတ်ကြွဆေးပြား (၆၉၇၈၈၂)ပြား၊ ဆေးခြောက် (၁၄၈၈၃.၂၀)ဂရမ်၊ ဘိန်းရည်(၀.၁)လီတာ၊ ဘိန်းဆီခဲ(၆၄၀.၂၈) ဂရမ်၊ ဘိန်းစေ့ (၆၀) ဂရမ်၊ စိတ်ကြွဆေးပြားအကြေမှုန့်(၆၀.၁၅)ဂရမ်၊ Ecstasy အကြေ(၀.၀၀၁)ဂရမ်၊ လက်နက်မျိုးစုံ(၂၉) လက်၊ ကျည်မျိုးစုံ(၆၆၉)တောင့်၊ လက်ပစ်ဗုံး(၁)လုံးတို့အား သိမ်းဆည်းရမိခဲ့ကြောင်းနှင့် မူးယစ်ဆေးဝါး သတင်း များနှင့် ပတ်သက်၍ ဖော်ထုတ်ဖမ်းဆီးအရေးယူမှုကို အရှိန်အဟုန်ဖြင့် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပြီး ထပ်မံဖော်ထုတ် ဖမ်းဆီးအရေးယူနိုင်မှု အခြေအနေအား ဆက်လက်ထုတ်ပြန်သွားမည် ဖြစ်ပါသည်။

၄။ မူးယစ်ဆေးဝါးများ ပိုမိုဖမ်းဆီးရမိနိုင်ရေးနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာနနှင့် တိုင်းဒေသကြီး/ ပြည်နယ် အစိုးရအဖွဲ့များသို့ တိုင်ကြားနိုင်သည့်အပြင် ထူးခြားသည့်ကိစ္စရပ်များနှင့်ကြီးမားသည့် မူးယစ်ဆေးဝါး ရောင်း/ဝယ်မှု ကိစ္စရပ်များကို နိုင်ငံတော်သမ္မတရုံး၏ “မူးယစ်ဆေးဝါးအထူးသတင်းတိုင်ကြားရေးဌာန” အောက်ဖော်ပြပါ တယ်လီဖုန်း/ ဖက်စ်ဖုန်းနှင့် အီးမေးလ်လိပ်စာတို့သို့ ရုံးချိန်အတွင်း လုံခြုံစိတ်ချစွာ တိုင်ကြားနိုင်ပါကြောင်း ထပ်မံအသိပေးအပ် ပါသည်-

- ဆက်သွယ်ရန်-**
- အော်တိုတယ်လီဖုန်းနံပါတ် - ၀၆၇-၅၉၀၂၀၀
 - ဖက်စ်ဖုန်းနံပါတ် - ၀၆၇-၅၉၀၂၃၃
 - အီးမေးလ်လိပ်စာ - antinarcotics@presidentoffice.gov.mm

COVID-19 Safe Service Master Trainer ဆရာဖြစ်သင်တန်းနှင့် စစ်ဆေးရေးမှူးသင်တန်း ပထမအကြိမ် သင်တန်းပွင့်ပွဲကျင်းပ

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၇
COVID-19 Safe Service Master Trainer ဆရာဖြစ် သင်တန်းနှင့် စစ်ဆေးရေးမှူးသင်တန်း (Inspector Training for Inspection) ပထမအကြိမ် သင်တန်းပွင့်ပွဲအခမ်း အနားကို ယနေ့နံနက် ၁၀ နာရီက ဟိုတယ်နှင့် ခရီးသွား လာရောက်ကြီးငွာန နီလာအစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပ သည်။ (ယာပုံ)



အခမ်းအနားသို့ ဟိုတယ်နှင့် ခရီးသွားလာရေးဝန်ကြီး ဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးအုန်းမောင်၊ ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးတင်လတ်၊ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်များနှင့် အရာရှိကြီးများ၊ ဌာနခွဲ တာဝန်ခံညွှန်ကြားရေးမှူးများ၊ တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်တို့မှ ရုံးခွဲတာဝန်ခံများ၊ မြန်မာနိုင်ငံ ခရီးသွား လုပ်ငန်းအဖွဲ့ချုပ်နှင့် ညီနောင်အသင်း (၁၁)သင်းတို့မှ ကိုယ်စားလှယ်များ၊ မြန်မာနိုင်ငံ လုပ်သားများကျွမ်းကျင်မှု ‘စံ’သတ်မှတ်ပြဋ္ဌာန်းရေးအဖွဲ့၊ မြန်မာနိုင်ငံ ဟိုတယ်နှင့် ခရီး သွားလုပ်ငန်းဆိုင်ရာ ကျွမ်းကျင်ပညာရှင်များအသင်းမှ သင်တန်းဆရာများ၊ အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ အလုပ်သမား ရေးရာအဖွဲ့အစည်းမှ တာဝန်ရှိသူများနှင့် သင်ကြားရေး ဆရာများ တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်တို့မှ သင်တန်းသား၊ သင်တန်းသူများက ဗီဒီယိုကွန်ဖရင့်စနစ်ဖြင့် တက်ရောက် ကြသည်။

အပေါ်အခြေခံကာ ရေးဆွဲထုတ်ပြန်ခဲ့ပြီး ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ကိုဗစ်-၁၉ ဆိုင်ရာ ခရီးသွားလုပ်ငန်းကုစားမှု အစီအစဉ်တွင် ပါဝင်သည့် လုပ်ငန်းစဉ်များအရ ခရီးသွားလုပ်ငန်း ဆောင် ရွက်ရာတွင် ခရီးသွားများ၊ ခရီးသွားများကို ဝန်ဆောင်မှု ပေးမည့် ဝန်ထမ်းများ ကျန်းမာစေရန်နှင့် ဘေးအန္တရာယ် ကင်းရှင်းစေရန် လိုအပ်ပါကြောင်း။ ထို့ကြောင့် ကျန်းမာရေးနှင့် အားကစားဝန်ကြီးဌာန၊ ပို့ဆောင်ရေးနှင့် ဆက်သွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန၊ သာသနာရေး နှင့် ယဉ်ကျေးမှုဝန်ကြီးဌာနနှင့် မိမိတို့ဝန်ကြီးဌာနတို့မှ ထုတ်ပြန်ထားသော လမ်းညွှန်မှုများကို စုစည်းပြီး National Tourism Guidelines ကို ထုတ်ပြန်ခဲ့ပါကြောင်း၊ တိုင်းဒေသ ကြီးနှင့် ပြည်နယ်အသီးသီးရှိ ဒေသဆိုင်ရာ ခရီးသွားလုပ်ငန်း ကော်မတီများမှ ခရီးသွားလုပ်ငန်း ပြန်လည်စတင်ခွင့်ပြု ပေးသည့်အချိန်တွင် ထုတ်ပြန်ထားသော Guidelines များ နှင့် ကိုက်ညီမှုကို တာဝန်ရှိသူများက ပူးပေါင်းစိစစ်ပြီး Regional အဆင့်တွင် ဖွင့်လှစ်ခွင့်ပြုပေးခဲ့ပါကြောင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံကို safe to travel destination တစ်ခုအဖြစ် နိုင်ငံတကာခရီးသွားများက သိမြင်လက်ခံလာအောင်

အသိအမှတ်ပြု Safe Tourism Myanmar Stamp အသုံး ပြုခွင့်ပေးသွားမည်ဖြစ်ပြီး မိမိလုပ်ငန်း၏ Safe Service ကို promote လုပ်နိုင်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ World Travel and Tourism Council အဖွဲ့အစည်းနှင့် ညှိနှိုင်းပြီး WTTC ၏ နိုင်ငံတကာအဆင့် Safe Travel Logo ထည့်သွင်း ပေးအပ်နိုင်ရေးကိုလည်း WTTC မှ ချမှတ်ထားသော Guidelines များနှင့်အညီ Country partner ရယူဆက်လက် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ယင်းအစီအစဉ်များ အရ Health and Safety SOP နှင့် Operator Manual များထုတ်ဝေခြင်း၊ Safe Travel Myanmar အစီအစဉ်တွင် ဟိုတယ်နှင့် ခရီးသွားဆိုင်ရာ လုပ်ငန်းများ၊ Online မှတ်ပုံ တင်နိုင်ရေး စသည့်လုပ်ငန်းစဉ်များကို ဆက်လက်ဆောင် ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ခရီးသွားကန်သတ်ချက်များ ပြန်လည်ဖြေလျှော့သည့်အခါတွင် Sightseeing Flight ခရီးစဉ်များ၊ River cruise ခရီးစဉ်များ၊ Caravan tour များစတင်နိုင်ရန်အတွက် Health and Safety Protocol နှင့်အညီ စစ်ဆေးဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း ပြောကြားသည်။

ယင်းနောက် သင်ကြားရေးဆရာများက သင်တန်း ဖွင့်လှစ်ခြင်း၏ အကျိုးရလဒ်များကို ဆွေးနွေးတင်ပြကာ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးအုန်းမောင်က သင်ကြားရေးဆရာ များနှင့် သင်တန်းသားများကို မိမိတို့ တတ်သိနားလည် ကျင့်သုံးဆောင်ရွက်နေသည့် ပညာရပ်များကို အပြည့်အဝ မျှဝေပေးရန်နှင့် သင်တန်းသားများအနေဖြင့်လည်း ဆရာ များ၏သင်ကြားမှုကို မှတ်သားနာယူလိုက်နာပြီး သင်တန်း ပြီးဆုံးပါက မိမိတို့သက်ဆိုင်ရာ ဒေသအသီးသီးတွင် သင်ယူ ခဲ့သည့် ပညာရပ်များကို ကောင်းစွာပြန်လည်အသုံးချကာ မြန်မာနိုင်ငံ၏ အမှတ်တံဆိပ် (Brand)ကို ပြန်လည် တည်မတ်ပေးကြရန် တိုက်တွန်းပြောကြားသည်။ အဆိုပါသင်တန်းများကို (၁)ကြိမ်လျှင် သင်တန်းသား ၃၀ ပါဝင်ကာ သင်တန်း (၁၀)ကြိမ်ဖြင့် စုစုပေါင်းသင်တန်း သား ၃၀၀ ကို တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ် အသီးသီး အတွက် မွေးထုတ်သင်ကြားသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရ သည်။ သတင်းစဉ်

ပြင်ဆင် သိမှတ်ပေးပါရန်

၇-၁၂-၂၀၂၀ ရက်ထုတ် မြန်မာ့အလင်းသတင်းစာပါ ရန်ကုန်တက္ကသိုလ် နှစ်(၁၀၀)ခရီး တက္ကသိုလ်အိပ်မက် ဆောင်းပါး၏ စာမျက်နှာ ၈ နှင့် ၉ ၌ ပါရှိသည့် ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်ဥပဒေကြမ်းကို “ဟန်းတားဥပဒေကြမ်း”(အစား) ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်ဥပဒေကြမ်းကို “ဟန်းတားဥပဒေကြမ်း”ဟု လည်းကောင်း၊ ရန်ကုန် တက္ကသိုလ်ဥပဒေ(ဟန်းတားဥပဒေ)(အစား) ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်ဥပဒေ(ဟန်းတားဥပဒေ)ဟု လည်းကောင်း ပြင်ဆင်သိမှတ်ပေးပါရန် မေတ္တာရပ်ခံအပ်ပါသည်။ စာတည်းအဖွဲ့

မဲစာရင်းမိတ္တူကူးယူရန်ကိစ္စနှင့်စပ်လျဉ်း၍ အသိပေးကြေးညာချက်ထုတ်ပြန်ခြင်း

၂၀၂၀ ပြည့်နှစ်၊ ဒီဇင်ဘာလ ၇ ရက်

၁။ ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်သည် ၂၀၂၀ ပြည့်နှစ် နိုဝင်ဘာလ ၈ ရက်နေ့တွင် ကျင်းပခဲ့သည့် ပါတီစုံဒီမိုကရေစီအထွေထွေရွေးကောက်ပွဲ အတွက် မဲစာရင်းများကို ၂၅-၇-၂၀၂၀ ရက်နေ့မှ ၁၄-၈-၂၀၂၀ ရက်နေ့အထိ တစ်ကြိမ်၊ ၁-၁၀-၂၀၂၀ ရက်နေ့မှ ၁၄-၁၀-၂၀၂၀ ရက်နေ့အထိ တစ်ကြိမ် မဲဆန္ဒရှင်ပြည်သူများသို့ နှစ်ကြိမ် အသိပေးကပ်ထား ကြေညာခဲ့ပါသည်။ အင်တာနက်အွန်လိုင်းပေါ်တွင်လည်း မဲစာရင်းများကို တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်အလိုက် ကြည့်ရှုစစ်ဆေးနိုင်ရန် တင်ထားခဲ့ပါသည်။

၂။ မဲစာရင်းများကို နယ်မြေဒေသအလိုက် ဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်မည့် နိုင်ငံရေး ပါတီများနှင့် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်လောင်းများအား မဲဆန္ဒနယ်အလိုက် Soft Copy CD (PDF Format) ဖြင့် ပေးအပ်နိုင်ရေးအတွက် ပြည်ထောင်စု ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်က ၃၀-၉-၂၀၂၀ ရက်စွဲပါစာအမှတ်၊ ၄/ရကပ (၂၅၅)/ကမရ ဖြင့် တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ် ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲများသို့ အကြောင်းကြားခဲ့ပါသည်။ မိတ္တူကူး နိုင်ငံရေးပါတီများအားလုံးသို့ ပေးပို့ခဲ့ပါသည်။

၃။ မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲများသည် မဲစာရင်းမိတ္တူ ကူးယူ လိုကြောင်း တင်ပြတောင်းခံလာသည့် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်လောင်း များကို သက်ဆိုင်ရာ လွှတ်တော် ရွေးကောက်ပွဲနည်းဥပဒေများ၊ နည်းဥပဒေ ၁၅ (ခ) (၁) နှင့်အညီ အခမဲ့ကူးယူခွင့်ပြုခဲ့ပါသည်။ သို့ရာတွင် ရွေးကောက်ပွဲ ကျင်းပပြီးစီးသည့်နေ့အထိ အခြားသူတစ်ဦးဦးက နည်းဥပဒေ ၁၅ (ခ) (၂) အရ ခိုင်လုံသော အကြောင်းပြချက်များဖြင့် မဲစာရင်းမိတ္တူကူးလိုကြောင်း လျှောက်ထားတောင်းခံလာပါက နည်းဥပဒေပြဋ္ဌာန်းချက်နှင့်အညီ ထုတ်ပေး နိုင်သော်လည်း လျှောက်ထားတောင်းခံလာခြင်းမရှိပါ။

၄။ ရွေးကောက်ပွဲကျင်းပပြီးစီးခဲ့ပြီး မဲရလဒ်များကြေညာပြီးသည့် အချိန် တွင်မှ ရွေးကောက်ပွဲနေ့တွင် မဲစာရင်းဌာနမရှိသော မဲဆန္ဒရှင်များ၊ အသက် ၁၈ နှစ် မပြည့်သေးသူများ၊ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေး ကတ်ပြားမရှိသူများ လာရောက် ဆန္ဒမဲပေးသည်ကို ခွင့်ပြုခဲ့ကြောင်း၊ မဲစာရင်းစာရွက် ကိုင်ဆောင်လာသူများကို မစစ်ဆေးဘဲ မဲပေးခွင့်ပြုခဲ့ကြောင်း၊ မဲစာရင်းတွင်ပါရှိသော အရေအတွက်ထက် ပိုမို၍ မဲပေးစေခဲ့ကြောင်း စသည့်ဖြင့်စွပ်စွဲချက်အမျိုးမျိုးကို နိုင်ငံရေးပါတီ အချို့က ရေးသားထုတ်ဝေခြင်း၊ သတင်းစာရှင်းလင်းပုံများတွင် ပြောဆိုခြင်း များ ပြုလုပ်ခဲ့ကြပြီး လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်လောင်း အချို့နှင့် မဲဆန္ဒရှင် အချို့က မြို့နယ်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲများသို့ မဲစာရင်းမိတ္တူများကို တောင်းခံလာ

ကြပါသည်။ ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ (ရန်ကုန်တိုင်းဒေသ ကြီး) ကလည်း ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအတွင်းရှိ မြို့နယ် ၄၅ မြို့နယ်၏ နောက်ဆုံးမဲစာရင်းပုံစံ (၁) ကို မိတ္တူကူးယူခွင့်ပြုပေးရန် တင်ပြလာပါသည်။

၅။ မဲဆန္ဒနယ်အလိုက် မဲရုံအသီးသီးတွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်ခဲ့ကြသော မဲရုံမှူးများ၊ ဒုတိယမဲရုံမှူးများ၊ မဲစာရင်းစစ်ဆေးသူများနှင့် ဆန္ဒမဲလက်မှတ် ထုတ်ပေးသူများသည် လာရောက်ဆန္ဒမဲပေးကြသူများအား မဲစာရင်းတွင် ပါဝင်သူ ဟုတ်/မဟုတ် စစ်ဆေးပါသည်။ မှန်ကန်လျှင် မဲစာရင်းတွင် မဲဆန္ဒရှင် ကို လက်မှတ်ရေးထိုးစေခြင်း၊ လက်မှတ်ရေးထိုးနိုင်ခြင်းမရှိပါက လက်ဗွေ နှိပ်စေပြီးမှ ဆန္ဒမဲလက်မှတ်ထုတ်ပေး၍ ဆန္ဒမဲပေးစေပါသည်။

၆။ မဲရုံပိတ်သည့်အခါ မဲစာရင်းပါ မဲဆန္ဒရှင်ဦးရေနှင့် လာရောက်ဆန္ဒမဲ ပေးသူများ၊ ကိုယ်စားလှယ်လောင်းတစ်ဦးစီရရှိသော ဆန္ဒမဲအရေအတွက်၊ ပယ်မဲ၊ ပျောက်မဲ စသည်ဖြင့် သတ်မှတ်ပုံစံများတွင် ရေးသွင်းကာ ရရှိသော မဲရလဒ်ကို ပုံစံ (၁၆) ဖြင့် မဲရုံတွင် ကပ်ထား ကြေညာပါသည်။ ပုံစံ (၁၆) တွင် မဲရုံမှူး၊ မဲရုံအဖွဲ့ဝင်များ၊ လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်လောင်းများ၏ မဲရုံ ကိုယ်စားလှယ်များနှင့် အများပြည်သူအသိသက်သေများက လက်မှတ်ရေးထိုး ကြရပါသည်။

၇။ မဲရုံမှူးသည် ဆန္ဒမဲလက်မှတ်များကိုရေတွက်၍ သတ်မှတ်ထားသည့် ပုံစံများကို ဖြည့်သွင်းပြီးသည့်အခါ လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်လောင်း တစ်ဦးချင်းစီရရှိသည့် ဆန္ဒမဲလက်မှတ်များနှင့် ကြိုတင်ဆန္ဒမဲလက်မှတ်များ၊ မသုံးဘဲကျန်နေသော ဆန္ဒမဲလက်မှတ်များ၊ လက်ခံဖြတ်ပိုင်းများနှင့် ပုံစံ (၁၆-၁)၊ မဲရုံတွင် အသုံးပြုသောမဲစာရင်း၊ ကြိုတင်ဆန္ဒမဲလက်မှတ် လက်ခံ ဖြတ်ပိုင်းများ၊ ပယ်မဲ ပုံစံ (၁၇) များကို သက်ဆိုင်ရာ လွှတ်တော်ရွေးကောက်ပွဲ နည်းဥပဒေ ၆၆ (ဆ)၊ (ဇ)၊ (ဈ) နှင့် (ည) တို့ပါ ပြဋ္ဌာန်းချက်များနှင့်အညီ အထုပ်ကလေးများတွင် ထည့်သွင်း၍ အထုပ်ကြီးတစ်ထုပ်ပြုလုပ်ခြင်း၊ ချိတ်ဆိပ်ရိုက်နှိပ်ခြင်း၊ မဲရုံကိုယ်စားလှယ်များကိုလည်း ချိတ်ဆိပ်ရိုက်နှိပ် ခြင်းများ ပြုလုပ်စေပြီး ရပ်ကွက် သို့မဟုတ် ကျေးရွာအုပ်စုကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲ နှင့်အတူ မြို့နယ်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲသို့ ချက်ချင်းအပ်နှံရပါသည်။

၈။ မြို့နယ်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲသည် ရွေးကောက်ပွဲကျင်းပသည့်နေ့ ညနေ ၄ နာရီအထိ မိမိလက်ဝယ်ရရှိထားသည့် ဆန္ဒပြုထားသော ကြိုတင်ဆန္ဒမဲ လက်မှတ်များကို နည်းဥပဒေ ၆၇ ပါ ပြဋ္ဌာန်းချက်များနှင့်အညီ ရေတွက်၍

ပုံစံ (၁၈) တွင် ရေးသွင်းခြင်း၊ မဲရုံမှူးများထံမှရရှိသည့် ပုံစံ (၁၆) ပါ ရလဒ်များ နှင့် ပုံစံ (၁၈) ပါ ရလဒ်များကို စုစည်း၍ ပုံစံ (၁၉) တွင် ရေးသွင်းခြင်းများ ပြုလုပ်ပြီးနောက် မြို့နယ်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲဝင်များ၊ လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် လောင်းများ သို့မဟုတ် ရွေးကောက်ပွဲကိုယ်စားလှယ်များနှင့် အများပြည်သူ အသိသက်သေများက လက်မှတ်ရေးထိုးကြရပါသည်။ ထို့နောက် ရွေးကောက်ပွဲ ရလဒ်များ အတည်ပြုကြေညာပေးနိုင်ရန် သက်ဆိုင်ရာတိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲများသို့ ပေးပို့ရပါသည်။

၉။ ထို့နောက် မြို့နယ်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲသည် သက်ဆိုင်ရာ လွှတ်တော် ရွေးကောက်ပွဲနည်းဥပဒေ ၈၆ (က) အရ မြို့နယ်၏ ရွေးကောက်ပွဲမှတ်တမ်း အား သက်ဆိုင်ရာ ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရတိုင်း၊ ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသ ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲ သို့မဟုတ် ခရိုင်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲသို့ ပေးပို့ပါသည်။ နည်းဥပဒေ ၈၆ (ခ) အရ ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရတိုင်း၊ ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသ ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲ သို့မဟုတ် ခရိုင်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲသည် မိမိတို့လက်ခံရရှိသော မဲစာရင်းများအပါအဝင် ရွေးကောက်ပွဲမှတ်တမ်းများနှင့် လွှတ်တော်ကိုယ်စား လှယ်လောင်း ကုန်ကျစရိတ်စာရင်းများ၊ အခြားစာရွက်စာတမ်းများကို ရွေးကောက်ပွဲပြီးသည့်နေ့မှစ၍ နောက်တစ်ကြိမ် အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲ ပြုလုပ်ပြီးစီးသည်အထိ မပျောက်မပျက်စေရန် ကောင်းမွန်စွာ ထိန်းသိမ်း စောင့်ရှောက်ထားရပါသည်။

၁၀။ လွှတ်တော်ရွေးကောက်ပွဲနည်းဥပဒေ ၈၆ (ခ) ပါ ပြဋ္ဌာန်းချက်အရ မဲစာရင်းအပါအဝင် ရွေးကောက်ပွဲစာရွက်စာတမ်းများကို သက်ဆိုင်ရာ ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရတိုင်း၊ ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသ ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲ သို့မဟုတ် ခရိုင်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲများက ထိန်းသိမ်းထားရပါသည်။ ရွေးကောက် ပွဲတွင် အသုံးပြုသောမဲစာရင်းများမှာ ချိတ်ဆိပ်ထားသော အထုပ်များထဲတွင် ရှိနေပါသဖြင့် အဆိုပါ မဲစာရင်း၏ မိတ္တူကူးယူခွင့်ပြုပေးနိုင်မည့် မဟုတ် ပါ။ လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်လောင်း၏ ရွေးကောက်ပွဲကုန်ကျစရိတ်စာရင်း ပုံစံ (၂၀) မှလွဲ၍ အခြားသော ရွေးကောက်ပွဲဆိုင်ရာ အသုံးပြုပုံစံများနှင့် စာရွက်စာတမ်းများကိုလည်း မိတ္တူကူးယူခွင့်ပြုရမည်ဆိုသည်ကို သက်ဆိုင်ရာ လွှတ်တော်ရွေးကောက်ပွဲဥပဒေများနှင့် နည်းဥပဒေများတွင် ပြဋ္ဌာန်းထားခြင်း မရှိပါကြောင်း အသိပေးထုတ်ပြန်အပ်ပါသည်။

ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်

သက်သေခံဥပဒေပုဒ်မ ၇၄ နှင့် ၇၆ တို့အရ ညွှန်ကြားပေးပါရန် ကိစ္စနှင့်စပ်လျဉ်း၍ အသိပေးကြေးညာချက်ထုတ်ပြန်ခြင်း

၂၀၂၀ ပြည့်နှစ်၊ ဒီဇင်ဘာလ ၇ ရက်

၁။ တပ်မတော်သတင်းမှန်ပြန်ကြားရေးအဖွဲ့၏ ၃၀-၁၁-၂၀၂၀ ရက်စွဲဖြင့် သဘောထားထုတ်ပြန်ကြေညာချက်တွင် လွတ်လပ်၍ တရားမျှတမှုရှိသော ရွေးကောက်ပွဲတစ်ခုအဖြစ် သံသယကင်းရှင်းစွာ အသိအမှတ်ပြုနိုင်ရေးအတွက် ရည်ရွယ်ဆောင်ရွက်ခြင်းဖြစ်သည့် အားလျော်စွာ ရွေးကောက်ပွဲဖြစ်စဉ်များအား စိစစ်သုံးသပ်ရာတွင် လိုအပ်သည့်စာရွက်စာတမ်းများကို ကူးယူခွင့်တောင်းခံ သည့်အခါ သက်ဆိုင်ရာ ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲ အဆင့်ဆင့်အနေဖြင့် သက်သေခံဥပဒေပုဒ်မ ၇၄ နှင့် ၇၆ တို့အရ အများပြည်သူနှင့် သက်ဆိုင် သည့် စာတမ်းအမှတ်အသားများကို ဥပဒေနှင့်အညီ ကူးယူခွင့်ပေးရေး ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်မှ လိုအပ်သလို ညွှန်ကြားပေးနိုင်ရန် မေတ္တာရပ်ခံအပ်ပါသည်ဟု ဖော်ပြထားပါသည်။

၂။ တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်အချို့တွင် အချို့သော မဲဆန္ဒနယ်မြေများ၌ တပ်ရင်းတပ်ဖွဲ့ မဲဆန္ဒရှင်များက ကန့်ကွက်လွှာအတွက်ဟုဆိုကာ သက်သေခံ ဥပဒေပုဒ်မ ၇၄ နှင့် ၇၆ တို့ကို ကိုးကားရည်ညွှန်းလျက် အောက်ပါစာရွက် စာတမ်းများကို မိတ္တူကူးယူခွင့်ပြုရန် သက်ဆိုင်ရာ မြို့နယ်ကော်မရှင်အဖွဲ့ ခွဲများသို့ တောင်းခံနေကြောင်း တွေ့ရပါသည် -

(က) ပြည်တွင်း/ပြည်ပ မဲဆန္ဒနယ်ပြင်ပရောက် ကြိုတင်မဲများနှင့် ပတ်သက်၍ -

(၁) ပုံစံ (၁၅)၊ သက်ဆိုင်ရာ မဲဆန္ဒနယ်ပြင်ပရောက် ဆန္ဒမဲ ပေးပိုင်ခွင့်ရှိသူများနှင့် ပတ်သက်၍ ဖြည့်သွင်းရန်ပုံစံ၊

(၂) ပုံစံ (၁-၃)၊ ကြိုတင်ဆန္ဒမဲလက်မှတ်ဖြင့် ဆန္ဒမဲပေးနိုင်ရေး အတွက် ပုံစံ (၁၅) ဖြင့် တောင်းဆိုသော သက်ဆိုင်ရာ မဲဆန္ဒနယ်ပြင်ပရောက်နိုင်ငံပြင်ပရှိ အစိုးရအဖွဲ့ဖြုတ်ချက်ဖြင့် ရောက်ရှိနေသော ဆန္ဒမဲပေးပိုင်ခွင့်ရှိသူများစာရင်း၊

(၃) ပုံစံ (၁၈)၊ မဲဆန္ဒနယ်ပြင်ပရောက် ဆန္ဒမဲပေးပိုင်ခွင့်ရှိသူများ

ပေးပို့ထားသည့် ကြိုတင်ဆန္ဒမဲလက်မှတ်များအရ လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်လောင်းများရရှိသော ဆန္ဒမဲ စာရင်း၊

(၄) ပုံစံ (၁၇-က)၊ ပယ်မဲစာရင်း၊

(၅) ကြိုတင်ဆန္ဒမဲလက်မှတ် လက်ခံဖြတ်ပိုင်းများ။

(ခ) နိုဝင်ဘာလ ၈ ရက်နေ့တွင် ပေးခဲ့သည့် ဆန္ဒမဲများနှင့် ပတ်သက်၍ -

(၁) ပုံစံ (၁)၊ လွှတ်တော်ရွေးကောက်ပွဲ မဲဆန္ဒရှင်စာရင်း၊

(၂) ပုံစံ (၁၆)၊ လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်လောင်းများ ရရှိသော ဆန္ဒမဲစာရင်း၊

(၃) ပုံစံ (၁၆-၁)၊ အသုံးမပြုဘဲကျန်ရှိနေသော ဆန္ဒမဲလက်မှတ် များ စာရင်း၊

(၄) မဲရုံတွင် အသုံးပြုသော မဲစာရင်း၊

(၅) အသုံးမပြုဘဲကျန်နေသော ဆန္ဒမဲလက်မှတ်နှင့် လက်ခံ ဖြတ်ပိုင်းများ၊

(၆) ပုံစံ (၁၇)၊ ပယ်မဲစာရင်း။

(ဂ) မဲဆန္ဒနယ်အတွင်း လူကိုယ်တိုင်ပေးသည့် ကြိုတင်ဆန္ဒမဲများ နှင့် ပတ်သက်၍ -

(၁) ပုံစံ (၁၃)၊ မဲဆန္ဒနယ်အတွင်း ကြိုတင်ဆန္ဒမဲပေးသူများ စာရင်း၊

(၂) ပုံစံ (၁၆)၊ လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်လောင်းများရရှိသော ဆန္ဒမဲစာရင်း၊

(၃) ပယ်မဲစာရင်း၊

(၄) ကြိုတင်ဆန္ဒမဲလက်မှတ် လက်ခံဖြတ်ပိုင်းများ။

ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်

၃။ ထို့ပြင် မြောက်ပိုင်းတိုင်းစစ်ဌာနချုပ်၏ ၂၉-၁၁-၂၀၂၀ ရက်စွဲဖြင့် တပ်ရင်းတပ်ဖွဲ့များနှင့် သက်ဆိုင်သည့် မဲရုံပေါင်း ၁၂၇ ရုံအတွက် မဲစာရင်းများ အပါအဝင် ရွေးကောက်ပွဲ စာရွက်စာတမ်း ၁၁ မျိုးကို မှတ်တမ်းထားရှိလိုကြောင်း အကြောင်းပြချက်ဖြင့် ကချင်ပြည်နယ် ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲသို့ တောင်းခံလာပါသည်။

၄။ မဲစာရင်းမူရင်းများသည် ရွေးကောက်ပွဲကျင်းပပြီးနောက် မြို့နယ် ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲများတွင် မရှိတော့ပါ။ သက်ဆိုင်ရာ လွှတ်တော်ရွေးကောက်ပွဲ နည်းဥပဒေများ၊ နည်းဥပဒေ ၈၆ (ခ) ပါ ပြဋ္ဌာန်းချက်အရ မဲစာရင်းများနှင့် ရွေးကောက်ပွဲစာရွက်စာတမ်းများကို သက်ဆိုင်ရာ ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရ တိုင်း၊ ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲ သို့မဟုတ် ခရိုင်ကော်မရှင် အဖွဲ့ခွဲများက မပျောက်မပျက်စေရန် ကောင်းမွန်စွာ ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက် ထားရပါသည်။ မဲစာရင်းမူရင်းများသည် နည်းဥပဒေနှင့်အညီ ချိတ်ဆိပ်ထား သော အထုပ်များထဲတွင် ရှိနေပါသည်။ ထို့ပြင် တောင်းခံလာသော အခြား ရွေးကောက်ပွဲစာရွက်စာတမ်းများကိုလည်း မိတ္တူကူးယူခွင့်ပြုရမည်ဆိုသည် ကို သက်ဆိုင်ရာ လွှတ်တော်ရွေးကောက်ပွဲဥပဒေများနှင့် နည်းဥပဒေများတွင် ပြဋ္ဌာန်းထားခြင်းမရှိပါ။

၅။ သက်သေခံဥပဒေ ပုဒ်မ ၁ တွင် “ သက်ဆိုင်ခြင်း Application of Act” နှင့်စပ်လျဉ်း၍ “ဤဥပဒေသည် တရားရုံးတစ်ခုခု၌ စစ်ဆေးစီရင်သော မှုခင်း အားလုံးနှင့်ဖြစ်စေ၊ တပ်မတော်ဆိုင်ရာ ဥပဒေတစ်ရပ်ရပ်ပါ ပြဋ္ဌာန်းချက်များနှင့် မဆန့်ကျင်သရွေ့ စစ်တရားရုံးတစ်ခုခု၌ စစ်ဆေးစီရင်သော မှုခင်းအားလုံး၌ ဖြစ်စေ သက်ဆိုင်စေရမည်” ဟု ပြဋ္ဌာန်းထားပါသည်။ သက်ဆိုင်ရာ လွှတ်တော် ရွေးကောက်ပွဲဥပဒေများ၏ ပုဒ်မ ၇၈ တွင် ရွေးကောက်ပွဲခံအဖွဲ့သည် ရွေးကောက်ပွဲကန့်ကွက်မှုများကို စစ်ဆေးသည့်အခါတွင်သာ သက်သေခံ ဥပဒေပါ ပြဋ္ဌာန်းချက်များကို ကျင့်သုံးဆောင်ရွက်ခွင့်ရှိသည်ဟု ပြဋ္ဌာန်းထား ပါသည်။ ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင် ရွေးကောက်ပွဲခံအဖွဲ့က ရွေးကောက်ပွဲကန့်ကွက်လွှာအမှုများကို စစ်ဆေးရာတွင်သာ သက်သေခံ ဥပဒေပါ ပြဋ္ဌာန်းချက်များကို ကျင့်သုံးဆောင်ရွက်ခွင့်ရှိပါသည်။ ကျင့်သုံးရမည် ဟု ပြဋ္ဌာန်းထားခြင်းမရှိပါ။

၆။ သို့ဖြစ်ပါ၍ တပ်မတော်သတင်းမှန်ပြန်ကြားရေးအဖွဲ့က မေတ္တာရပ်ခံ သည့်အတိုင်း ဆောင်ရွက်မည်ဆိုပါက သက်ဆိုင်ရာ ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲအသီးသီး အား ဥပဒေနှင့်မညီသော ဆောင်ရွက်မှုကို ပြုလုပ်စေရန် ပြည်ထောင်စု ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်က ဥပဒေနှင့်မညီသော ညွှန်ကြားမှုကို ပြုရာရောက် မည်ဖြစ်သဖြင့် ညွှန်ကြားပေးနိုင်မည့် မဟုတ်ပါကြောင်း အသိပေးထုတ်ပြန် အပ်ပါသည်။

နိုင်ငံရေးဆွေးနွေးမှုဆိုင်ရာ မူဘောင်သုံးသပ်ပြင်ဆင်ရေး ညှိနှိုင်းအစည်းအဝေးကျင်းပ

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၇

နိုင်ငံရေးဆွေးနွေးမှုဆိုင်ရာ မူဘောင် ပြင်ဆင်ရေး ညှိနှိုင်းအစည်းအဝေးကို ယနေ့ နံနက် ၁၀ နာရီတွင် နေပြည်တော်ရှိ အမျိုးသားပြန်လည်သင့်မြတ်ရေးနှင့် ငြိမ်းချမ်းရေးဗဟိုဌာန (NRPC) ၌ ကျင်းပသည်။ (ယာဝု)

အစည်းအဝေးသို့ အမျိုးသား ပြန်လည်သင့်မြတ်ရေးနှင့် ငြိမ်းချမ်းရေး ဗဟိုဌာန ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ပြည်ထောင်စု ရှေ့နေချုပ် ဦးထွန်းထွန်းဦး၊ ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်ရုံး (ကြည်း) မှ ဒုတိယ ဗိုလ်ချုပ်ကြီး ရာပြည့်၊ ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး မင်းနောင်နှင့် ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး အောင်လင်းဌေး၊ ငြိမ်းချမ်းရေး

ကော်မရှင် အတွင်းရေးမှူး ဒုတိယ ဗိုလ်ချုပ်ကြီး ခင်ဇော်ဦး(ငြိမ်း)၊ ပြည်သူ့ လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးမြိုးချို (ခ)ဦးဌေးဝင်းအောင်၊ ငြိမ်းချမ်းရေး ကော်မရှင် အကြံပေးအဖွဲ့ဝင် ဦးလှ မောင်ရွှေ၊ ဦးမိုးဇော်ဦးနှင့် နိုင်ငံတော် အတိုင်ပင်ခံရုံးဝန်ကြီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးဇော်ဌေးတို့ တက်ရောက်ကြသည်။

အစည်းအဝေးတွင် နိုင်ငံရေး ဆွေးနွေးမှုဆိုင်ရာ မူဘောင်ကို ပြန်လည်သုံးသပ်ခြင်း၊ ပြည်ထောင်စု သဘောတူစာချုပ် အစိတ်အပိုင်း(၃) ၏ အပိုင်း(၂)တွင် ပါရှိသည့် ၂၀၂၀ အလွန် ဒီမိုကရေစီ ဖက်ဒရယ်

ပြည်ထောင်စု တည်ဆောက်ရေး ဆိုင်ရာ အဆင့်လိုက်လုပ်ငန်းစဉ်များ နှင့် အဆင့်လိုက် အကောင်အထည် ဖော်မူများကို အခြေခံသည့် နိုင်ငံရေး ဆွေးနွေးမှုဆိုင်ရာ မူဘောင်တစ်ရပ် ပေါ်ထွက်လာရေး ဆွေးနွေးခြင်း၊ ပြင်ဆင်သင့်သည့်အချက်များ ဖြည့်စွက် ပြင်ဆင်ခြင်းတို့နှင့် စပ်လျဉ်း၍ ဆွေးနွေးကြသည်။

နိုင်ငံရေး ဆွေးနွေးမှုဆိုင်ရာ မူဘောင်ပြင်ဆင်ရေး ညှိနှိုင်းအစည်း အဝေး ဒုတိယနေ့ကို ဒီဇင်ဘာ ၈ ရက် တွင် ဆက်လက် ကျင်းပမည် ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

မျိုးမင်းနိုင်၊ ဓာတ်ပုံ-ကျော်ရဲဆွေ



အစိုးရနှင့် ကရင်နီအမျိုးသားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပါတီ (KNPP) ငြိမ်းချမ်းရေးလုပ်ငန်းစဉ်ဆိုင်ရာ အစည်းအဝေးကျင်းပ

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၇

အစိုးရနှင့် ကရင်နီအမျိုးသားဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရေးပါတီ (KNPP) တို့အကြား ငြိမ်းချမ်းရေး လုပ်ငန်းစဉ်ဆိုင်ရာ အစည်းအဝေးကို ယနေ့ ညနေ ၄ နာရီ က နေပြည်တော်ရှိ အမျိုးသား

ပြန်လည်သင့်မြတ်ရေးနှင့် ငြိမ်းချမ်းရေးဗဟိုဌာနမှ Video Conferencing ဖြင့် ပြုလုပ်သည်။

အစည်းအဝေးသို့ ငြိမ်းချမ်းရေး ကော်မရှင်အတွင်းရေးမှူး ဒုတိယ ဗိုလ်ချုပ်ကြီး ခင်ဇော်ဦး(ငြိမ်း)၊ ကယား

ပြည်နယ် လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေးနှင့် လျှပ်စစ်ဝန်ကြီးဌာနဝန်ကြီး ဦးခင် မောင်ဖြူ၊ ငြိမ်းချမ်းရေးကော်မရှင် အကြံပေးအဖွဲ့ဝင် ဦးလှမောင်ရွှေနှင့် ဦးမိုးဇော်ဦး၊ နိုင်ငံတော်အတိုင်ပင်ခံရုံး ဝန်ကြီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်

ဦးဇော်ဌေးနှင့် ကယားပြည်နယ်အစိုးရ အဖွဲ့ အတွင်းရေးမှူး ဦးအိုမော်၊ ကရင်နီအမျိုးသားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ပါတီ (KNPP) ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးရယ်၊ အတွင်းရေးမှူး(၁) ခုပလူးရယ်၊ ဗဟို ကော်မတီဝင် ခုထဲဗူး၊ ဖွံ့ဖြိုးရေး၊ လူမှုလုံခြုံရေးနှင့် ပြန်လည်နေရာ ချထားရေးကော်မတီ (KNPP) ဒုတိယဝန်ခံ(၂) ဦးဦးချစ်တို့ တက် ရောက်ကြသည်။

Video Conferencing ဖြင့် ကျင်းပသည့် အစည်းအဝေးတွင် တက်ရောက်ကြသူများက အပြန်အလှန် မိတ်ဆက်ကြပြီး ဆယ်တောရီ ဘော်ဒါ ဆောင်ဆိုင်ရာကိစ္စရပ်များ၊ ငြိမ်းချမ်းရေး လုပ်ငန်းစဉ်ဆိုင်ရာ ကိစ္စများနှင့် ရှေ့ဆက်လက်ဆောင်ရွက်မည့် လုပ်ငန်းစဉ်များအပေါ် သဘောထားရယူ ညှိနှိုင်းဆွေးနွေးကြကြောင်း သိရှိရ သည်။



ကျောစိုးမှ

၂။ ရွေးကောက်ပွဲနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ရွေးကောက်ပွဲဆိုင်ရာပြစ်မှုများ ကျူးလွန်ကြောင်း တွေ့ရှိရသည့်အခါတွင် လည်းကောင်း၊ ရွေးကောက်ပွဲ ဆိုင်ရာ တရားမဲ့ပြုကျင့်မှုများပြုလုပ်ကြောင်း တွေ့ရှိရသည့်အခါတွင်လည်း ကောင်း မည်သူက မည်ကဲ့သို့ အရေးယူဆောင်ရွက်ပိုင်ခွင့်ရှိသည်ကို သက်ဆိုင်ရာလွှတ်တော်ရွေးကောက်ပွဲဥပဒေများ၏ အခန်း(၁၃)၊ အခန်း (၁၄) နှင့် နည်းဥပဒေများတွင် ပြဌာန်းထားပါသည်။ ယင်းပြဌာန်းချက်နှင့်အညီ ဆောင်ရွက်ခြင်းဖြင့် ဥပဒေ၏ အကာအကွယ်ကို ရယူနိုင်ကြပါသည်။

၃။ ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်နှင့် ရွေးကောက်ပွဲတာဝန်ရှိသူ အားလုံးတို့သည် ရွေးကောက်ပွဲလုပ်ငန်းများကိုဆောင်ရွက်ကြရာ၌ ဖွဲ့စည်းပုံ အခြေခံဥပဒေနှင့် တည်ဆဲဥပဒေများ၊ လွှတ်တော်ရွေးကောက်ပွဲ ဥပဒေနှင့် နည်းဥပဒေများကို လေးစားလိုက်နာပြီး ဆုံးဖြတ် ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြပါသည်။ ၂၀၀၈ ခုနှစ် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေပုဒ်မ ၄၀၂ တွင် ရွေးကောက်တင်မြှောက် ခြင်းဆိုင်ရာလုပ်ငန်းများနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲ ကော်မရှင်၏ ဆုံးဖြတ်ချက်နှင့် ဆောင်ရွက်ချက်များသည် အပြီးအပြတ် အတည်ဖြစ်စေရမည်ဟု ပြဌာန်းထားပါသည်။ သက်ဆိုင်ရာလွှတ်တော် ရွေးကောက်ပွဲဥပဒေများ၏ ပုဒ်မ ၈၆ တွင် ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲ ကော်မရှင်နှင့် ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲအဆင့်ဆင့်တို့၏ လွှတ်တော် ရွေးကောက်ပွဲဥပဒေများပါ ပြဌာန်းချက်များအရ ဆောင်ရွက်ချက် သို့မဟုတ် ဆုံးဖြတ်ချက်များနှင့်စပ်လျဉ်း၍ မည်သည့်တရားရုံးတွင်မျှ စစ်ဆေးပိုင်ခွင့် မရှိစေရဟု ပြဌာန်းထားပါသည်။

၄။ အမျိုးသားနိုင်ငံရေးဒီမိုကရက်တစ်ပါတီ (DNP) သည် ရွေးကောက်ပွဲ ဆိုင်ရာပြစ်မှုများ၊ တရားမဲ့ပြုကျင့်မှုများကို သက်ဆိုင်ရာလွှတ်တော် ရွေးကောက်ပွဲဥပဒေ၊ နည်းဥပဒေများပါ ပြဌာန်းချက်များနှင့်အညီ ဆောင်ရွက်ရန်ဖြစ်သော်လည်း သဘောထားထုတ်ပြန်ချက်တွင် ဤကဲ့သို့ ရေးသားဖော်ပြခြင်းသည် ရွေးကောက်ပွဲတာဝန်ရှိသူများကို ခြိမ်းခြောက် ခြင်း၊ ရွေးကောက်ပွဲတာဝန်ရှိသူ၏ ဆုံးဖြတ်ဆောင်ရွက်ခဲ့သည့် ရွေးကောက်ပွဲ ဆိုင်ရာလုပ်ငန်းများအပေါ် နှောင့်ယှက်စော်ကားခြင်းတို့ ပြုလုပ်ရာရောက် ပါသည်။ ထို့ပြင် နိုင်ငံရေးပါတီတစ်ရပ်အနေဖြင့် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေနှင့် တည်ဆဲဥပဒေများ၊ သက်ဆိုင်ရာလွှတ်တော် ရွေးကောက်ပွဲဥပဒေများ၊ နည်းဥပဒေများနှင့် နိုင်ငံရေးပါတီများမှပိုင်ဆိုင်ခွင့်ရှိသည့် ဥပဒေ၊ နည်း ဥပဒေတို့ကို လေးစားလိုက်နာမှုမရှိသည်ကိုလည်း တွေ့ရှိရပါကြောင်း အသိပေးထုတ်ပြန်အပ်ပါသည်။

ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်

ကျောစိုးမှ

ချန်ပီယံလိဂ်အုပ်စု (H) တွင် နောက်တစ်ဆင့် သို့ တက်ရောက်ရန် အပြေထွက်ပေါ်မလာသေးဘဲ နောက်ဆုံးပွဲစဉ်တွင် အကြိတ်အနယ် ယှဉ်ပြိုင် ကစားဦးမည်ဖြစ်သည်။ အဆိုပါအုပ်စုတွင် မန်ယူ၊ ဝီအက်စ်ဂျီ၊ လိုက်ပင်စစ်အသင်းတို့က ပွဲစဉ် ငါးပွဲကစားပြီးချိန်တွင် ရမှတ် ကိုးမှတ်စီ ရရှိထား ကြသည့်အသင်းများ ဖြစ်သည်။ အုပ်စုအဆင့် နောက်ဆုံးပွဲစဉ်တွင် ဝီအက်စ်ဂျီအသင်းက အစွတန်ဘူလ်အသင်းနှင့် ဆုံတွေ့နေပြီး မန်ယူ အသင်းက လိုက်ပင်စစ်အသင်းနှင့် ဆုံတွေ့နေသည်။ ထို့ကြောင့် ဝီအက်စ်ဂျီအသင်းအနေဖြင့် ချန်ပီယံ လိဂ်ပြိုင်ပွဲတွင် ငါးပွဲကစားပြီး သုံးမှတ်သာ ရရှိထား သေးသည့် အစွတန်ဘူလ်အသင်းနှင့် ယှဉ်ပြိုင် ကစားရမည်ဖြစ်သည့်အတွက် အနည်းငယ်ပွဲချောင်

သည်ဟုဆိုနိုင်သော်လည်း လိုက်ပင်စစ်အသင်းနှင့် မန်ယူအသင်းတို့ပွဲစဉ်တွင် ငါးပွဲကစားပြီး ကိုးမှတ် စီရရှိထားသည့် အသင်းများဖြစ်သည့်အတွက် ပွဲကျပ်သည်ဟု ဆိုနိုင်ပေသည်။ ဝီအက်စ်ဂျီအသင်း အနေဖြင့် ယနေ့ပွဲစဉ်တွင် မထင်မှတ်ဘဲ အစွတန် ဘူလ်အသင်းကို ရှုံးနိမ့်ခဲ့လျှင် လိုက်ပင်စစ်အသင်း နှင့် မန်ယူအသင်းတို့ သရေကျရမည် နောက် တစ်ဆင့် တက်ရောက်နိုင်ခွင့်ရှိနေသည်။

လိုက်ပင်စစ်အသင်းနှင့် မန်ယူအသင်းတို့ ပွဲစဉ် ကို ပုဒ္ဒဟူးနေ့ နံနက် ၂ နာရီခွဲတွင် လိုက်ပင်စစ် အိမ်ကွင်း၌ ယှဉ်ပြိုင်ကစားမည်ဖြစ်သည်။ လိုက်ပင် စစ်အသင်းနှင့် မန်ယူအသင်းတို့ ပထမအကျော့ အိုးထရက်ဖွဲ့ခွဲတွင် ဆုံတွေ့ခဲ့စဉ်က မန်ယူအသင်း က ငါးဂိုး-ကိုးဂိုးဖြင့် လိုက်ပင်စစ်အသင်းကို အနိုင်ရရှိ ထားသည်။ လိုက်ပင်စစ်အသင်းသည် ယနေ့ပွဲစဉ်

တွင် ကလိုစတာမန်း၊ ဟတ်မန်း၊ လာမာ၊ ဟင်းရစ်ချို၊ ဟွမ်ဟီချန်းတို့ ပါဝင်လာနိုင်ဖွယ်မရှိကြောင်း သိရ သည်။ မန်ယူအသင်းတွင် ပွဲပယ်ဖြစ်ခဲ့ကြောင်း ဖရက်ပါဝင်လာနိုင်ဖွယ်မရှိသလို လုဒ်ရော့သည် လည်း ပါဝင်လာနိုင်ဖွယ်မရှိချေ။ ထို့အပြင် မန်ယူ အသင်းသည် ဝက်စ်ဟမ်းအသင်းကို သုံးဂိုး-တစ်ဂိုး ဖြင့် အနိုင်ရရှိခဲ့သောပွဲစဉ်တွင် မာရယ်နှင့် ကာဗာနီ တို့ ကြွက်သားဒဏ်ရာရှိခဲ့သည့်အတွက် ယခုပွဲစဉ် ကိုပါဝင်ရန် သံသယအနေအထားတွင် ရှိနေသည်။ ထို့ကြောင့် ချန်ပီယံလိဂ်နောက်ဆုံးအဆင့်ပွဲစဉ်တွင် လိုက်ပင်စစ်အသင်းက မန်ယူအသင်းကို အနိုင်ရရှိ သွားမလား မန်ယူအသင်းကပင် လိုက်ပင်စစ်အသင်း ကိုအနိုင်ရရှိကာ နောက်တစ်ဆင့်သို့တက်ရောက်သွား နိုင်မလား ပုဒ္ဒဟူးနေ့ နံနက် ၂ နာရီခွဲတွင် အဆုံးအဖြတ် ပေးသွားမည်ဖြစ်သည်။

အောင်ဇော်

ဆန်ကုန်သည်များထံမှ ကျပ်သိန်းပေါင်း တစ်သိန်းကျော် လိမ်ယူထွက်ပြေး တိမ်းရှောင်သွားသည့် တရုတ်နိုင်ငံသားအား ဥပဒေကြောင်းအရ တရားစွဲဆိုနိုင်ရေး စီးပွားကူးသန်းသို့တင်ပြ၍ နှစ်နိုင်ငံ သံခင်းတမန်ခင်းအရ ဆက်လက်လုပ်ဆောင်သွားမည်

ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၇

ဆန်ကုန်သည်များထံမှ ကျပ်သိန်းပေါင်း တစ်သိန်းကျော် လိမ်ယူထွက်ပြေး တိမ်းရှောင်သွားသည့် တရုတ်နိုင်ငံသားအား ဥပဒေကြောင်းအရ တရားစွဲဆို နိုင်ရေး စီးပွားရေးနှင့် ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေးဝန်ကြီးဌာနသို့ တင်ပြ၍ နှစ်နိုင်ငံ သံခင်းတမန်ခင်းအရ ဆက်လက်လုပ်ဆောင်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း မူဆယ် ဆန်စပါးကုန်စည်နှင့် ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးမင်းသိန်းက ပြောသည်။

ပြီးခဲ့သည့် နိုဝင်ဘာလကုန်ပိုင်းက တရုတ်နိုင်ငံ ဟူပေပြည်နယ်မှ ဆန် ကုမ္ပဏီပိုင်ရှင် လော်ကြီဖန် (Luo Jianfang) (ခေါ်) လော်လောပန်းသည် မြန်မာနိုင်ငံဆန်ကုန်သည်များထံမှ ငွေကျပ်သိန်းပေါင်း ၂၆၀၀၀ နှင့် တရုတ်နိုင်ငံ ရွှေလီမြို့ အခြေစိုက် ဆန်ကုန်သည်များထံမှ ငွေကျပ်သိန်းပေါင်း ၈၀၀၀၀ ကျော် စုစုပေါင်း ငွေကျပ်သိန်းပေါင်း ၁၀၀၀၀၀ ကျော် လိမ်ယူ၍ ထွက်ပြေးတိမ်းရှောင် လျက်ရှိသည်။

“အခု ကုန်သည်တွေကို အစည်းအဝေးခေါ်မယ်။ အစည်းအဝေးခေါ်ပြီးလို့ရှိရင် ငွေပါသွားတဲ့လူတွေကို စာရင်းကောက်မယ်။ စာရင်းကောက်ပြီးလို့ စာရင်းရပြီ ဆိုရင် အဲဒီစာရင်းတွေကို စီးပွားရေးနှင့် ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန ကို တင်ပြပေးမယ်။ စီးပွားရေးနှင့် ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေးဝန်ကြီးဌာနက တစ်ဆင့် သံတမန်နည်းလမ်းနဲ့ သံခင်းတမန်ခင်းအရ ဆက်သွယ်ပြီး ဆောင်ရွက် မယ်။ ပြီးတော့ အဲဒီ လိမ်ယူထွက်ပြေး တိမ်းရှောင်သွားတဲ့ တရုတ်နိုင်ငံသားကို တစ်ဖက်နိုင်ငံကို သံတမန်နည်းနဲ့ အကြောင်းကြားပြီးတော့ တရားစွဲဆိုသင့်ရင် တရားစွဲမယ်။ ဖမ်းသင့်ရင် ဖမ်းခိုင်းမယ်”ဟု ဦးမင်းသိန်းက ပြောသည်။

ပြီးခဲ့သည့် ဒီဇင်ဘာ ၅ ရက်က ရွှေလီမြို့နှင့် ဝမ်တိမ်မြို့ရှိ တရုတ်နိုင်ငံ ဟူပေပြည်နယ်မှ ဆန်ကုမ္ပဏီပိုင်ရှင် လော်ကြီဖန် (ခေါ်) လော်လော ပန်းပိုင်ဆိုင် သော ဆန်စက်နှစ်ခုကို အကြွေးရရှိရန်ရှိသောသူများက တစ်စီစီ ဖြုတ်ယူသွားကြ ကြောင်း ၎င်းက ဆက်ပြောသည်။

လက်ရှိအဆိုပါကျပ်သိန်းပေါင်း တစ်သိန်းကျော် လိမ်ယူ ထွက်ပြေးတိမ်းရှောင် သွားသော်လည်း မူဆယ်နယ်စပ်ကုန်သွယ်ရေး ဆန်ရောင်းဝယ်မှုတွင် ထိခိုက် မှုမရှိဘဲ ဆက်လက်အရောင်းအဝယ်ဖြစ်နေပြီး တစ်ရက်လျှင် ဆန်နှင့်ဆန်ကွဲ အိတ်ရေ လေးသောင်းခန့် ပုံမှန်ဝင်ရောက်ကာ တရုတ်နိုင်ငံသို့လည်း ယင်း အရေအတွက်အတိုင်း တရားဝင်ရောင်းဝယ်နေကြကြောင်း သိရသည်။

“အခုလောလောဆယ်တော့ ရိုက်ခတ်မှုမရှိပါဘူး။ ပုံမှန်အတိုင်းသွားတယ်။ ဆန်တွေလည်း ဝင်တယ်။ ဆန်ကွဲတွေလည်း ဝင်တယ်။ ဆန်ကွဲလည်း ရောင်းရ တယ်။ ဆန်လည်း ရောင်းရတယ်။ ဆန်ကွဲနဲ့ ဆန် တစ်နေ့ လေးသောင်းလောက် ပုံမှန်ဝင်ပါတယ်။ ဆန်ကွဲက မူဆယ်အထိုင်ဈေးကို ကိုလို ၅၀ တစ်အိတ် ယွမ် ၁၃၀ လောက် ရောင်းရပါတယ်။ ဆန်ဆိုလည်း ကိုလို ၅၀ တစ်အိတ်ကို ၁၃၇ ယွမ်လောက် ရောင်းရပါတယ်” ဟု မူဆယ်ဆန်စပါးကုန်စည်နှင့် ဒုတိယ ဥက္ကဋ္ဌက ပြောသည်။

ထို့ကြောင့် မြန်မာနိုင်ငံမှ ဆန်ကုန်သည်များ၊ မြန်မာကုမ္ပဏီများအနေဖြင့် လည်း စာချုပ်စာတမ်းခိုင်မာစွာ ချုပ်ဆိုရောင်းချရန်နှင့် လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများကို စနစ်တကျလိုက်နာဆောင်ရွက်ရန်နှင့် အခက်အခဲများရှိပါက အသင်းချုပ်ထံသို့ ဖြစ်စေ၊ ဆန်စပါးကုန်စည်နှင့် (မူဆယ်)သို့ဖြစ်စေ အသိပေးတင်ပြပြီး အကူအညီ ရယူနိုင်ကြောင်း မြန်မာနိုင်ငံဆန်စပါးအသင်းချုပ်က နိုဝင်ဘာ ၂၇ ရက်၌ အသိပေးထုတ်ပြန်ထားသည်။

ငြိမ်းငြိမ်း

အင်ဒိုနီးရှားဝန်ကြီးတစ်ဦးကို လာဘ်ပေးလာဘ်ယူပြုလုပ်မှုဖြင့် တရားစွဲ

ဂျကာတာ ဒီဇင်ဘာ ၇
ကိုဗစ်-၁၉ ဆိုင်ရာ ထောက်ပံ့မှုအစီအစဉ်တစ်ခုနှင့် ဆက်စပ်ပြီး ဒေါ်လာတစ်သန်းကျော်ဖိုး လာဘ်ပေးလာဘ်ယူ ပြုလုပ်ခဲ့မှုဖြင့် အင်ဒိုနီးရှား လူမှုရေးဝန်ကြီး ဂျူလီယာရီ ဘာတူဘာရာကို တရားစွဲဆိုထားကြောင်း သိရသည်။



လာဘ်ပေးမှုဖြင့် တရားစွဲဆိုထားရသည့် အင်ဒိုနီးရှား လူမှုရေးဝန်ကြီး ဂျူလီယာရီ ဘာတူဘာရာ။

အစိုးရနှင့် အစားအသောက် ပို့ဆောင်သည့် ကုမ္ပဏီနှစ်ခုအကြား ပြုလုပ်ခဲ့သည့် သဘောတူညီမှုမှ အစပြုကာ အကျင့်ပျက်ခြစားမှုဖြင့် တရားစွဲခံရခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

အစားအသောက် ပို့ဆောင်ရန် လိုအပ်သည့်နေရာများသို့ ပို့ဆောင်သည့် အစားအသောက်ပါဆယ် တစ်ပွဲစီတိုင်းအတွက် ဆင့် ၇၀ ပေးရန် ဘာတူဘာရာက အဆိုပါ ကုမ္ပဏီများသို့ တောင်းခံခဲ့ကြောင်း အာဏာပိုင်များက စွပ်စွဲထားသည်။ ယခုဖြစ်ရပ်သည် အင်ဒိုနီးရှားနိုင်ငံ၌ ရက်သတ္တနှစ်ပတ်အတွင်း အစိုးရအဖွဲ့ဝန်ကြီး တစ်ဦး လာဘ်ပေးမှုဖြင့်

ဒုတိယအကြိမ် တရားစွဲဆိုခံရခြင်း ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ ယင်းဖြစ်ရပ်ကြောင့် အကျင့်ပျက်ခြစားမှုကို အမြစ်ပြတ်အောင် လုပ်ဆောင်မည်ဟု အလေးအနက်

ကတိပြုခဲ့သည့် အင်ဒိုနီးရှားသမ္မတ ဂျိုကိုဝီဒိုဒို၏ လုပ်ဆောင်ချက်များ အပေါ် သံသယဖြစ်လာစေခဲ့ကြောင်း နိုင်ငံရေးလေ့လာသူများက သုံးသပ်ခဲ့သည်။ သို့ရာတွင် သမ္မတ ဂျိုကိုဝီဒိုဒိုက

ယင်းကဲ့သို့ လုပ်ရပ်များကို သည်းမခံနိုင်ကြောင်းနှင့် ထိရောက်စွာ အရေးယူဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ကြောင်း ပြောကြားခဲ့သည်။

အင်န်အိတ်ချ်ဂေ

ရေနံထုတ်လုပ်မှုကို တိုးမြှင့်ရန် အီရန်အသင့်ဖြစ်နေပြီဟု သမ္မတ ဟတ်ဆန်ရိုဟာနီ ပြောကြား

တီဟီရန် ဒီဇင်ဘာ ၇
အီရန်နိုင်ငံသည် ရေနံထုတ်လုပ်မှုမာဏကို တိုးမြှင့်ရန်နှင့် ပြည်ပသို့ မြန်မြန် ဆန်ဆန် တင်ပို့ရောင်းချရန် အဆင်သင့်ဖြစ်နေပြီဖြစ်ကြောင်း အီရန်သမ္မတ ဟတ်ဆန်ရိုဟာနီက ဒီဇင်ဘာ ၆ ရက်တွင် ပြောကြားခဲ့သည်။

အီရန်၏ လုပ်ငန်းလည်ပတ်မှုစွမ်းဆောင်ရည်သာမက အတွေ့အကြုံများက ရေနံထုတ်လုပ်မှုမာဏကို ချက်ချင်းတိုးမြှင့်ရန်နှင့် ပြည်ပသို့ တင်ပို့ရောင်းချရန် အဆင်ပြေနိုင်စေလိမ့်မည်ဖြစ်ကြောင်း အီရန်သမ္မတ ရိုဟာနီကပြောကြားခဲ့မှုကို အီရန်နိုင်ငံပိုင် အိုင်အာရ်အင်န်အေ သတင်းအေဂျင်စီက ဖော်ပြလိုက်သည်။

၂၀၁၈ ခုနှစ်တွင် အမေရိကန်က အီရန်နိုင်ငံအပေါ် တစ်ဖက်သတ်ဒဏ်ခတ် ပိတ်ဆို့မှုများ မလုပ်ဆောင်မီ ၂၀၁၅ ခုနှစ်က ချုပ်ဆိုခဲ့သည့် အီရန်ချွာလီယား သဘောတူစာချုပ်အရ အီရန်အနေဖြင့် ရေနံစည်ပေါင်း နှစ်သန်းကျော်အထိ တင်ပို့ခွင့်ရရှိခဲ့ကြောင်း သမ္မတ ပြောကြားခဲ့သည်။

ရေနံထုတ်လုပ်မှုနှင့် ရောင်းချမှုမာဏကို လာမည့် သုံးလအတွင်း တိုးမြှင့် ရေးအတွက် ရေနံစက်ရုံများ၏လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှုကို ပြင်ဆင်ရန် လိုအပ် သည့်အားလုံးကို ဆောင်ရွက်ထားရန် အီရန်ရေနံဝန်ကြီးဌာနကို တာဝန်ပေးအပ်ထားပြီဖြစ်ကြောင်း သမ္မတ ရိုဟာနီက ပြောကြားခဲ့သည်။

ဆင်ဟွာ

ဟီရိုရှီးမားတွင် ငှက်တုပ်ကွေးကြောင့် ကြက်အကောင်ရေ ၁၃၀၀၀၀ကျော်ကို သုတ်သင်

တိုကျို ဒီဇင်ဘာ ၇
ဂျပန်နိုင်ငံအနောက်ပိုင်း ဟီရိုရှီးမားတွင် အိတ်ချ် ၅ ဗိုင်းရပ်စ်ကို ဒေသတွင်း မွေးမြူရေးခြံတွင် တွေ့ရှိရသည့်အတွက် ကြက်အကောင်ရေ ၁၃၀၀၀၀ ကျော် ကို သုတ်သင်ရှင်းလင်းပစ်ခဲ့ရသည်ဟု သိရသည်။

ဒီဇင်ဘာ ၆ ရက်က မိဟာရာမြို့ရှိ မွေးမြူရေး ခြံတစ်ခုတွင် ကြက်များ သေဆုံးနေသည်ကို တွေ့ရှိခဲ့ရသည်ဟု ဒေသခံအရာရှိများက ပြောသည်။ ထို့ကြောင့် သေဆုံးသွားသည့်ကြက်များကို ဆေးစစ်ကြည့်ရာ ငှက်တုပ်ကွေး ဗိုင်းရပ်စ် တွေ့ရှိရသည်ဟု အရာရှိများကပြောသည်။ ခရိုင်အရာရှိများနှင့် ဂျပန် ကာကွယ်ရေးတပ်မှ အဖွဲ့ဝင်များသည် ဒီဇင်ဘာ ၇ ရက်တွင် ကြက်ခြံများမှ ကြက်အကောင်ရေ ရှင်းလင်းရေးကို စတင်လုပ်ဆောင်သည်။

ယင်းလုပ်ငန်းကို ကူညီဆောင်ရွက်ပေးရန် လူပေါင်း ၈၆၀ ကို စေလွှတ်ပေး ခဲ့ရသည်။ ကြက်များတွင် အဆိုပါ ဗိုင်းရပ်စ်မည်သို့ ကူးစက်သည်ကို စုံစမ်းမည်ဟု ဒေသခံအစိုးရက ပြောသည်။ သေဆုံးသွားသော ကြက်များကို မြေပြင်တွင် မြှုပ်နှံခဲ့သည်။ အဆိုပါ ကြက်ခြံမှ ၃ ကီလိုမီတာအတွင်းရှိ ကြက်များနှင့် ကြက်ဥ များကို သယ်ယူပို့ဆောင်ခွင့်ပိတ်ထားသည်။

အဆိုပါ ဒေသတွင် ကြက်မွေးမြူရေးခြံကြီး ၁၃ ခုရှိသည်။ ထို့နောက် အာဏာ ပိုင်များသည် နေရာဒုနစ်ခုရှိ မွေးမြူရေးခြံကြီးများ၏ အဝင်အထွက်၌ ဆေးဖျန်း ခြင်းလုပ်ငန်းများ လုပ်ဆောင်ပေးခဲ့သည်။ ကြက်ခြံများတွင် နောက်ထပ် ကြက်များ သေဆုံးခြင်း ရှိ မရှိကိုလည်း စစ်ဆေးစောင့်ကြည့်လျက်ရှိသည်။

အင်န်အိတ်ချ်ဂေ

ဝယ်လိုအားမြင့်မားလာသဖြင့် နိပွန်စတီးကုမ္ပဏီမှ သတ္တုဖိုလုပ်ငန်းများ ပြန်လည်စတင်

တိုကျို ဒီဇင်ဘာ ၇
ဂျပန်နိုင်ငံ၏ ထိပ်တန်းသံမဏိ လုပ်ငန်းကြီးဖြစ်သည့် နိပွန်ကုမ္ပဏီ သည် တစ်ကမ္ဘာလုံးဆိုင်ရာ စီးပွားရေး

တွင် ဆက်လက်နာလန်ထူလျက်ရှိနေ သည်။ ကိုဗစ်-၁၉ ကြောင့် ပိတ်ထားရ သည့် သတ္တုဖိုလုပ်ငန်းကို မကြာမီ ပြန်လည်စတင်နိုင်တော့မည်ဟု နိပွန်

သံမဏိ ကုမ္ပဏီကပြောသည်။ ဇန်နဝါရီ လကုန်ပိုင်းတွင် တိုကျိုမြို့အနီးရှိ အီဘာရာကီခရိုင်တွင် သတ္တုဖို လုပ်ငန်းကို အရှိန်အဟုန်ဖြင့်

လုပ်ဆောင်မည်ဟု ကုမ္ပဏီမှ အလုပ် အမှုဆောင်အဖွဲ့က ပြောသည်။

ကိုဗစ်-၁၉ ဖြစ်ပွားမှုကြောင့် ဧပြီလမှ စတင်ကာ နိပွန်သံမဏိ ကုမ္ပဏီမှ ပြည်တွင်းသတ္တုဖိုလုပ်ငန်း သုံးခုကို ဆိုင်းငံ့ခဲ့ရသည်။ လွန်ခဲ့သည့် လအတွင်းက ချီဘာခရိုင်ရှိ သတ္တုဖို လုပ်ငန်းကို ပြန်လည်စတင်လည်ပတ် နိုင်ခဲ့သည်။ ကားများတွင် အသုံးပြု သည့် သံမဏိအတွက် ဝယ်လိုအား မြင့်တက်လာသောကြောင့်ဟု သိရ သည်။

ဝယ်လိုအား မြင့်မားလာသည့် အတွက် ဒုတိယမြောက် သတ္တုဖိုကို ပြန်လည်ဖွင့်လှစ်ရန် စီစဉ်နေခြင်းဖြစ် သည်ဟု ကုမ္ပဏီဘက်က ပြောသည်။

ဂျပန်နိုင်ငံ အနောက်ပိုင်းရှိ သုံးခု မြောက် သတ္တုဖိုလုပ်ငန်းကိုမူ မည် သည့်အချိန်တွင် ပြန်လည်နိုင်မည်ဟု ဆုံးဖြတ်ချက် မချရသေးကြောင်း ကုမ္ပဏီဘက်မှ ပြောသည်။

အင်န်အိတ်ချ်ဂေ



၂၀၁၈ ခုနှစ်က ကိမိဆုမြို့ရှိ စက်ရုံတွင် သံမဏိလုပ်ငန်းလည်ပတ်နေသည်ကို တွေ့ရစဉ်။

အိန္ဒိယနိုင်ငံတွင် ထူးဆန်းသည့် အဖျားရောဂါတစ်မျိုးကြောင့် လူ ၁၄၀ ကျော် ဆေးရုံတက်ရ

နယူးဒေလီ ဒီဇင်ဘာ ၇
အိန္ဒိယနိုင်ငံတွင် အမျိုးအမည်မသိရသည့် အဖျားရောဂါ တစ်မျိုးကြောင့် လူ ၁၄၀ ကျော်ဆေးရုံသို့ တက်ရောက်ခဲ့ပြီး နောက်အာဏာပိုင်များက အကြောင်းရင်းကို စုံစမ်းစစ်ဆေး လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

ကိုဗစ်-၁၉ စစ်ဆေးမှုဆောင်ရွက်ခဲ့ပြီး လူနာများအားလုံး တွင် ကိုဗစ်-၁၉ ကူးစက်ထားခြင်းမရှိကြောင်း ဒေသ မီဒီယာက ဖော်ပြသည်။

ဖျားနာသည့်လူနာများ အထူးသဖြင့် ကလေးများမှာ မျက်စိများဖူစပ်လာပြီးနောက် စတင်အော့အန်ခဲ့ကြောင်း အီလူရူအစိုးရဆေးရုံမှ ဆရာဝန်တစ်ဦးက ပြောသည်။ ဆေးရုံသို့ ရောက်ရှိလာသည့် လူနာများအားလုံး ပြန်ကောင်းလာပြီး ဆေးရုံမှ ဆင်းသွားပြီဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

အန်ဒရာပရာဒေရှ် ကျန်းမာရေးဝန်ကြီး အလာကာလီ ကရစ်ရှနာ ဆရီနီဗက်စ်က ဖျားနာခဲ့သည့် လူနာများ၏ သွေးနမူနာစစ်ဆေးမှုတွင် ကူးစက်ရောဂါဖြစ်ပွားမှုနှင့် ဆိုင်သည့် အထောက်အထားမျိုး တွေ့ရခြင်းမရှိကြောင်း ပြောကြားခဲ့သည်။ မည်သည့် အဖျားရောဂါ ဖြစ်ကြောင်း ဓာတ်ခွဲစစ်ဆေးမှုဖြင့်သာ သိရှိနိုင်လိမ့်မည်ဖြစ်ကြောင်း ၎င်းက ပြောသည်။

ဆေးရုံတက်ရောက်ကုသမှုခံယူခဲ့ရသည့် အန်ဒရာ ပရာဒေရှ်ပြည်နယ် အီလူရူ မှ လူနာများမှာ မူးဝေအော့အန် ခြင်း၊ ရုတ်တရက်ဖျားနာ၍ တက်ခြင်းနှင့် သတိလစ်မေ့မြော ခြင်း လက္ခဏာများ ခံစားခဲ့ရကြောင်း ဆရာဝန်များက ဒေသမီဒီယာသို့ ပြောပြခဲ့သည်။

အီလူရူ အစိုးရဆေးရုံမှ လူနာတစ်ဦးအမြောက်အမြား အရေးပေါ်လိုအပ်ချက်ကြောင့် နေရာလွတ်များ ရရှိ အောင် စီစဉ်ခဲ့ရသည်။ အိန္ဒိယနိုင်ငံတွင် ကိုဗစ်-၁၉ ကူးစက် ဖြစ်ပွားမှုကို အကြီးအကျယ်ရင်ဆိုင်နေရချိန် အမျိုးအမည် မသိရသည့် အဆိုပါအဖျားရောဂါဖြစ်ပွားမှု ဝင်ရောက်လာ ခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ဆေးရုံသို့ တက်ရောက်ခဲ့ရသည့် လူနာများအားလုံးကို

အေဝီ



အိန္ဒိယနိုင်ငံ၌ ထူးဆန်းသည့်အဖျားရောဂါဖြစ်ပွားသည့် လူနာတစ်ဦးကို ဆေးရုံသို့ ခေါ်ဆောင်လာစဉ်။



လန်ဒန်တွင် ကိုဗစ်-၁၉ ကာကွယ်ဆေးများကို သိုလှောင်ရန် ကြိုတင်ပြင်ဆင်နေသည်ကို တွေ့ရစဉ်။

မြိတ်နီတွင် ကိုဗစ်-၁၉ ကာကွယ်ဆေးထိုးနှံမည့် အစီအစဉ်အတွက် အင်တိုက်အားတိုက် ပြင်ဆင်လျက်ရှိ

လန်ဒန် ဒီဇင်ဘာ ၇

မြိတ်နီအရပ်ရပ်များနှင့် ကျန်းမာရေးဝန်ထမ်းများသည် ဒီဇင်ဘာ ၈ ရက်တွင် ကိုဗစ်-၁၉ ကာကွယ်ဆေးထိုးနှံမည့် အစီအစဉ်အတွက် အင်တိုက်အားတိုက် ပြင်ဆင်နေကြောင်း နိုင်ငံတကာသတင်းတစ်ရပ်တွင် ဒီဇင်ဘာ ၇ ရက်က ဖော်ပြ လိုက်သည်။

လန်ဒန်ရှိ ဆေးရုံတစ်ရုံသည် ကိုဗစ်-၁၉ ကာကွယ်ဆေး ပထမဆုံး လက်ခံရရှိသည့် မြိတ်နီရှိ ဆေးရုံများအနက် ဆေးရုံတစ်ရုံဖြစ်သည်။ အမေရိကန်ဆေးဝါးကုမ္ပဏီ ဖြစ်သည့် ဖိုက်ဇာနှင့် ဂျာမန်ဘိုင်အိုအင်နိုတက်ချိုတို့မှ ထုတ်လုပ်သည့် ကိုဗစ်-၁၉ ကာကွယ်ဆေးကို ဒီဇင်ဘာ ၈ ရက်တွင် စတင်ထိုးနှံပေးမည်ဖြစ်သည်။

အဆိုပါ ကာကွယ်ဆေးကို အနုတ် ၇၀ ဒီဂရီ ဆဲလ်စီး ရပ်စ်တွင် သိမ်းဆည်းရန်လိုအပ်သည်။ အင်္ဂလန်နိုင်ငံရှိ ဆေးရုံ ၅၀ သည် သင့်လျော်သည့် သိုလှောင်ခန်းများရှိသည့် အတွက် ပထမဆုံး ကာကွယ်ဆေးထိုးနှံပေးနိုင်မည့် ဆေးရုံများအဖြစ် သတ်မှတ်ထားသည်။

အဆိုပါ ကာကွယ်ဆေးကို အသက် ၈၀ ကျော်နှင့် အထက် ဘိုးဘွားများ၊ စောင့်ရှောက်ရေးမဟာ ဝန်ထမ်း များ၊ ကျန်းမာရေးဝန်ထမ်းများကို ဦးစားပေးထိုးနှံပေး မည်ဖြစ်သည်။

ကာကွယ်ဆေးသည် လုံခြုံစိတ်ချရပြီး ထိရောက်မှု ရှိမည်ဟု ယုံကြည်ကြောင်း ဆေးဝါးနှင့်ကျန်းမာရေး ထုတ်ကုန်ပစ္စည်းဆိုင်ရာ ကြီးကြပ်ရေးအေဂျင်စီမှ အမှုဆောင်ချုပ် ဂျွန်ရိုနီက ပြောကြားလိုက်သည်။

အင်္ဂန်အိတ်ချ်ကော

တရုတ်နိုင်ငံမှ ကာကွယ်ဆေးများ အခြေအနေကောင်းမွန်ကြောင်း အင်ဒိုနီးရှားကျန်းမာရေးဝန်ကြီး ပြော

ဂျကာတာ ဒီဇင်ဘာ ၇

အင်ဒိုနီးရှားနိုင်ငံသို့ ရောက်ရှိလာသော တရုတ်နိုင်ငံမှ ကိုဗစ်-၁၉ ကာကွယ် ဆေးများသည် အခြေအနေကောင်းမွန်လျက်ရှိကြောင်းနှင့် ကာကွယ်ဆေး ဖြန့်ဖြူးရာတွင်လည်း မပျက်စီးဘဲ လုံခြုံစိတ်ချရမှုရှိစေရန်အတွက် အအေးခန်း ပါ မော်တော်ယာဉ်များကိုလည်း အဆင်သင့်ပြင်ဆင်ထားကြောင်း ကျန်းမာရေးဝန်ကြီး တီရာဝမ်အေဂက်စ်ပူဝေရန်တို့က ဒီဇင်ဘာ ၇ ရက်က ပြောကြားလိုက်သည်။



အင်ဒိုနီးရှားနိုင်ငံ ဘန်တန်းပြည်နယ် တန်ဂရန်ခရိုင်ရှိ ဆိုကာနီ-ဟက်တာ အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလေဆိပ်၌ တရုတ်နိုင်ငံမှ ရောက်ရှိလာသော ကာကွယ် ဆေးကို အလုပ်သမားတစ်ဦး အောက်ချနေစဉ်။

ကာကွယ်ဆေးအခြေအနေ ကောင်းမွန်စိတ်ချရန် ပြင်ပစစ်ဆေးမှုများကို တိတိကျကျ ဆောင်ရွက်ရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ထုပ်ပိုးထားရှိမှုအခြေအနေများ နှင့် ပါဝင်မှုအပိုင်းများတွင် ပျက်စီးယိုယွင်းမှု မရှိကြောင်းနှင့် အပူချိန်မှာ လည်း သတ်မှတ်ချက်များနှင့် အညီ ကိုက်ညီကြောင်း ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးက သတင်းစာရှင်းလင်းပွဲတွင် ပြောကြားလိုက်သည်။

တရုတ်နိုင်ငံကပို့သည့် ဆီနီဗက်ကာကွယ်ဆေး သိုလှောင်မည့်နေရာကို လည်း ကာကွယ်ဆေး အလုံးရေ ၁ ဒသမ ၂ သန်းခန့် သိုလှောင်နိုင်ရန် ပြင်ဆင် ထားကြောင်း ၎င်းက ဆက်လက်ပြောကြားသည်။

ကိုဗစ်-၁၉ ကာကွယ်ဆေးကို အင်ဒိုနီးရှားနိုင်ငံအတွင်းရှိ ဒေသသို့မဟုတ် မြို့တော်ကျန်းမာရေးအရပ်ရပ်များကို မဖြန့်ဖြူးခင် ပြည်နယ်ကျန်းမာရေး အရပ်ရပ်များကို ဖြန့်ဖြူးပေးမည်ဖြစ်ကြောင်း ၎င်းက ဆက်လက်ပြောကြား သည်။

ဖြန့်ဖြူးပို့ဆောင်မည့် ခရီးစဉ်အတွင်း ကာကွယ်ဆေးအတွက် လိုအပ် သော အပူချိန်ထိန်းညှိစနစ်နှင့်အညီ လုပ်ကိုင်ဆောင်ရွက်နိုင်ရန် အင်ဒိုနီးရှား ဆေးကုမ္ပဏီ ဘိုင်အိုဖာမာက အဆင်သင့်ဖြစ်နေပြီဖြစ်ကြောင်းနှင့် ကာကွယ် ဆေး အရည်အသွေးကိုလည်း ကောင်းမွန်စွာ ထိန်းသိမ်းမည်ဖြစ်ကြောင်း ဝန်ကြီးက ဖြည့်စွက်ပြောကြားသည်။

ပထမအသုတ် ကိုဗစ်-၁၉ ကာကွယ်ဆေးများကို ကျန်းမာရေးဝန်ထမ်းများ၊ ကျန်းမာရေးလုပ်သားအမှုများနှင့် ဆေးရုံ ဆေးခန်းများတွင် ကူညီလုပ်ကိုင် ဆောင်ရွက်နေသူများကို ဦးစားပေးထိုးနှံပေးမည်ဖြစ်ကြောင်း ဝန်ကြီး၏ ပြောကြားချက်ကို ကိုးကား၍ အန်တာရာ သတင်းအေဂျင်စီက ပြောကြား လိုက်သည်။

ဆင်ဟွာ

အင်ဒိုနီးရှားနိုင်ငံတွင် တစ်ရက်အတွင်း ကိုဗစ်-၁၉ ထပ်မံကူးစက်သူ ၅၇၅၄ ဦးရှိပြီး သေဆုံးသူ ၁၂၇ ဦးရှိ

ဂျကာတာ ဒီဇင်ဘာ ၇

အင်ဒိုနီးရှားနိုင်ငံတွင် ဒီဇင်ဘာ ၆ ရက် တစ်ရက်အတွင်း ကိုဗစ်-၁၉ ကူးစက် ခံရသူ ၅၇၅၄ ဦး တိုးလာပြီး စုစုပေါင်း ကိုဗစ်-၁၉ ကူးစက်ခံရသူပေါင်း ၅၈၁၅၅၀ ရှိလာကြောင်း၊ ထို့အပြင် ကိုဗစ်-၁၉ ကြောင့် ဒီဇင်ဘာ ၆ ရက် တစ်ရက်အတွင်း သေဆုံးသူ ၁၂၇ ဦး တိုးလာပြီး စုစုပေါင်း သေဆုံးသူ ၁၇၆၆၇ ဦး ရှိလာကြောင်း ကျန်းမာ ရေးဝန်ကြီးဌာနက ဒီဇင်ဘာ ၇ ရက်က ပြောကြားလိုက်သည်။

ကိုဗစ်-၁၉ ကူးစက်မှုမှ ပြန်လည် ကောင်းမွန်လာပြီး ဆေးရုံမှဆင်းသွား သူ ၄၄၃၁ ဦး ရှိလာမှုနှင့်အတူ စုစု ပေါင်း ဆေးရုံမှ ဆင်းသွားသူပေါင်း ၄၇၉၂၂ ဦး ရှိလာသည်။

ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါသည် နိုင်ငံ အတွင်းရှိ ပြည်နယ်ပေါင်း ၃၄ ခုလုံး ပျံ့နှံ့ဖြစ်ပွားလျက်ရှိသည်။ ဒီဇင်ဘာ ၆ ရက်က ဂျကာတာတွင် ကိုဗစ်-၁၉



အင်ဒိုနီးရှားနိုင်ငံ ဂျကာတာမြို့တွင် ကိုဗစ်-၁၉ စစ်ဆေးရန် သွေးနမူနာယူနေစဉ်။

ထပ်မံဖြစ်ပွားသူ ၁၄၆၆ ဦး၊ အနောက် ၅၄၅ ဦးနှင့် တောင် ဆူလာဝေစီတွင် ကိုဗစ်-၁၉ ကူးစက်ဖြစ်ပွားခြင်း မရှိ ကြောင်း သိရသည်။

ဂျာဗား တွင် ၁၁၇၁ ဦး၊ အလယ်ဂျာဗား တွင် ၅၉၄ ဦး၊ အရှေ့ဂျာဗားတွင် ၅၄၅ ဦးနှင့် တောင် ဆူလာဝေစီတွင် ၃၄၅ ဦး ရှိသည်။ သို့သော် ဂျမ်ဘီနှင့် ဝီရူန် သာလိုတို့တွင် နောက်ထပ်

ဆင်ဟွာ

ကမ္ဘာတစ်ဝှမ်း ကိုဗစ်-၁၉ ကူးစက်ခံရသူပေါင်း ၆၇ သန်းကျော် ရှိလာ

နယူးယောက် ဒီဇင်ဘာ ၇

ကမ္ဘာတစ်ဝှမ်း ဒီဇင်ဘာ ၆ ရက်အထိ ကိုဗစ်-၁၉ ကူးစက်ခံရသူပေါင်း ၆၇ သန်းကျော်ရှိလာကြောင်း ဂျွန်ဟော့ ကင်းတက္ကသိုလ် သိပ္ပံနှင့် အင်ဂျင် နီယာဌာနက သတင်းထုတ်ပြန်ဖော်ပြ လိုက်သည်။

ဒီဇင်ဘာ ၆ ရက် ဒေသစံတော်ချိန် ၂၁ ဝ ၃၈ နာရီ ၄၅ မိနစ် (၈ ရင်းနစ် စံတော်ချိန် ၀၃၄၅) တွင် ကမ္ဘာတစ်ဝှမ်း ကိုဗစ်-၁၉ ကူးစက်သူ ၆၇၀၂၇၈၀ ရှိလာကြောင်းနှင့် သေဆုံးသူ ၁၅၃၅၄၉ ဦး ရှိလာကြောင်း ဂျွန်ဟော့ကင်း တက္ကသိုလ်က

ဆက်လက်ဖော်ပြထားသည်။ အမေရိကန်ပြည်ထောင်စုသည် ကမ္ဘာပေါ်တွင် ကိုဗစ်-၁၉ ကူးစက် မှုနှင့် သေဆုံးမှုအများဆုံးဖြစ်သည်။ အမေရိကန် ပြည်ထောင်စုတစ်ဝန်း ကိုဗစ်-၁၉ ကူးစက်သူ ၁၄၇၅၄၇၁၉ ဦးရှိပြီး သေဆုံးသူ ၂၈၂၅၄ ဦး

ရှိကြောင်း သိရသည်။

အိန္ဒိယနိုင်ငံသည် ကိုဗစ်-၁၉ ကူးစက်သူ စုစုပေါင်း ၉၆၄၄၂၂ ဦး ဖြင့် ကမ္ဘာပေါ်တွင် ဒုတိယအများဆုံး ကိုဗစ်-၁၉ ကူးစက်သူ နိုင်ငံဖြစ် သည်။ ဘရာဇီးနိုင်ငံ၌ ကိုဗစ်-၁၉ ကူးစက်ဖြစ်ပွားသူ ၆၆၀၃၅၄၀ ရှိပြီး ကမ္ဘာတတိယ အများဆုံး ကိုဗစ်-၁၉ ကူးစက်ခံရသည့် နိုင်ငံဖြစ်သည်။ သို့သော် ဘရာဇီးနိုင်ငံသည် ကိုဗစ်-၁၉ ကြောင့်သေဆုံးမှုတွင် ကမ္ဘာဒုတိယ အများဆုံး နိုင်ငံတစ်နိုင်ငံဖြစ်သည်။

ကိုဗစ်-၁၉ ကူးစက်ဖြစ်ပွားသူ ၁ ဒသမ ၁ သန်း ကျော်လွန်လာသော နိုင်ငံများတွင် ရုရှား၊ ပြင်သစ်၊ အီတလီ၊ စပိန်၊ အာဂျင်တီးနား၊ ကိုလံဘီယာ၊ ဂျာမနီနှင့် မက္ကဆီကိုနိုင်ငံတို့ပါဝင်ပြီး ကိုဗစ်-၁၉ ကြောင့် သေဆုံးသူ ၅၀၀၀ ကျော်လာသော နိုင်ငံများမှာ အိန္ဒိယ၊ ပြင်သစ်၊ အီတလီ၊ မြိတ်နီ၊ မက္ကဆီကိုနှင့် အီရန်နိုင်ငံတို့ဖြစ် ကြောင်း ဂျွန်ဟော့ကင်းတက္ကသိုလ်မှ ထုတ်ပြန်သော စာရင်းများအရ သိရ သည်။

ဆင်ဟွာ



အမေရိကန်ပြည်ထောင်စု နယူးယောက်ရှိ တူတာရုံတွင် နှာခေါင်းစည်းတပ်ဆင်ထားသည့် ခရီးသည်များကို တွေ့ရစဉ်။

နိုင်ငံတကာ

သတင်းတိုထွာ

အမေရိကန်တွင် ဒီဇင်ဘာလ ပထမ ငါးရက်အတွင်း ကိုဗစ်-၁၉ လူနာ ၁ ဒသမ ၀၄ သန်းကျော်ရှိ

ဝါရှင်တန် ဒီဇင်ဘာ ၇ - အမေရိကန်တွင် ဒီဇင်ဘာလ၏ ပထမ ငါးရက်အတွင်း ကိုဗစ်-၁၉ ကူးစက်ရသူအရေမှာ ၁ ဒသမ ၀၄ သန်းရှိကြောင်း ဂျွန်ဟော့ကင်း တက္ကသိုလ်က ထုတ်ပြန်သည့် ကိန်းဂဏန်းများတွင် ဖော်ပြလိုက်သည်။

အမေရိကန်ပြည်ထောင်စုတွင် နေ့စဉ် သေဆုံးမှုသည် ဖြစ်ပွားမှု ၂၀၀၀ ကျော်ရှိသည်။ ကျေးဇူးတော်နေ့ အားလပ်ရက်ပြီးနောက် ကိုဗစ်-၁၉ ကူးစက်မှု ထပ်မံမြင့်တက်လာ သည့်အတွက် ကယ်လီဖိုးနီးယားပြည်နယ် တွင်ရှိ နေရာများကို နေအိမ်အတွင်း၌သာ နေထိုင်ရန် အမိန့်ထုတ်ထားသည်။

ဒီဇင်ဘာ ၆ ရက်က ကယ်လီဖိုးနီးယား ပြည်နယ်တွင် ကိုဗစ်-၁၉ အသစ်ထပ်မံကူးစက် ရသူ ၃၀၀၀၀ ကျော်ရှိကြောင်း သိရသည်။

လော့ဒ်အိန်ဂျလစ်အပါအဝင် ဒေသ အများအပြားရှိ ဒေသခံများအနေဖြင့် ခရီးမသွားမဖြစ်ကိစ္စမှလွှဲ၍ အနည်းဆုံး သီတင်းပတ်သုံးပတ်ကြာ နေအိမ်မှာပဲ နေရမည်ဟု သတ်မှတ်ထားပြီး လက်လီဆိုင်များ သည် ၂၀ ရာခိုင်နှုန်းသာ လုပ်ငန်းလည်ပတ် ခွင့်ရှိမည်ဖြစ်ကာ စားသောက်ဆိုင်များသည် ဆိုင်ထိုင်စနစ်မဟုတ်ဘဲ ပါဆယ်စနစ်နှင့် အိမ်အရောက်ပို့စနစ်များနှင့်အညီ ဖွင့်လှစ်နိုင် မည်ဖြစ်သည်။

ဆိုးလ်မြို့တွင်

ကိုဗစ်-၁၉ ထိန်းချုပ်မှုများကို ပိုမိုတင်းကျပ်သွားမည်

ဆိုးလ် ဒီဇင်ဘာ ၇ - တောင်ကိုရီးယားနိုင်ငံ ဆိုးလ်မြို့တွင် ကိုဗစ်-၁၉ ကူးစက်မှုဆိုင်ရာ ထိန်းချုပ်မှုများအတွက် အစိုးရအနေဖြင့် ပိုမိုတင်းကျပ်သည့်ကန့်သတ် ချက်များ ထပ်မံချမှတ်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

တောင်ကိုရီးယား တစ်နိုင်ငံလုံးတွင် နေ့စဉ် ကိုဗစ်-၁၉ ကူးစက်မှုအသစ် ၆၀၀ ကျော် ရှိလာခဲ့ပြီးနောက် ယခုလို လုပ်ဆောင်သွား မည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ အဆင့် ငါးဆင့် ရှိသည့် သတိပေးချက်အဆင့်များထဲမှ ဒုတိယ အမြင့်ဆုံးအဆင့်ကို ဆိုးလ်မြို့နှင့် အနီးဝန်း ကျင်ဒေသများ၌ ဒီဇင်ဘာ ၈ ရက်စပြီး သီတင်းပတ် သုံးပတ်ကြာ ချမှတ်သွားမည် ဖြစ်ကြောင်း တောင်ကိုရီးယားအစိုးရက ဒီဇင်ဘာ ၆ ရက်က ပြောကြားခဲ့သည်။

တစ်ဦးနှင့်တစ်ဦး ခပ်ခွာခွာနေထိုင်ရမည့် စည်းမျဉ်းစည်းကမ်းများကိုလိုက်နာရန် ထိုသို့ လုပ်ဆောင်ခြင်းဖြစ်ပြီး အစည်းအဝေးပွဲများနှင့် အခြားပွဲများတွင် လူအများဆုံး ပါဝင်နိုင် သည့်အရေအတွက်ကို ၅၀ အောက် ခွင့်ပြုပေး သွားမည်ဖြစ်သည်။

ဈေးဝယ်ကုန်တိုက်ကြီးများနှင့် ရုပ်ရှင်ရုံ များသည် ၂၄ နာရီတွင် ပိတ်ရမည်ဖြစ်သည်။ ဒီဇင်ဘာ ၆ ရက်က နိုင်ငံတစ်ဝန်း ကိုဗစ်-၁၉ ကူးစက်ရသူ ၆၁၅ ဦးရှိပြီး တိုကျို၌ ဒီဇင်ဘာ ၇ ရက် ဒေသစံတော်ချိန် မွန်းလွဲ ၃ နာရီတွင် ထပ်မံကူးစက်သူ ၂၉၉ ဦး ရှိကြောင်း ဖော်ပြ ခဲ့သည်။

အင်န်အိတ်ချ်ကေ

အစိုးရနဲ့ အတိုက်အခံ နှစ်ဖက်စလုံးအပေါ် အယုံအကြည်ကင်းမဲ့လာကြတဲ့ ဗင်နီဇွဲလားပြည်သူများ

ကလျာမိုးမြင့်

ဗင်နီဇွဲလားနိုင်ငံမှာရှိတဲ့ အဖွဲ့အစည်းအများစုကတော့ အမျိုးသားလွှတ်တော်အတွက် ရွေးကောက်ပွဲကျင်းပမှုကို ကန့်ကွက်ဆန့်ကျင်နေကြပါတယ်။ သမ္မတ မစ္စတာ မာဒူရိုနဲ့ နှစ်နှစ်ကြာအောင် အာဏာယှဉ်ပြိုင်လာခဲ့တဲ့ ဗင်နီဇွဲလား အတိုက်အခံခေါင်းဆောင် ဂျူအန် ပြိုက်ဒိုက သပိတ်မှောက်ဆန့်ကျင်မှုကို ဦးဆောင်နေပါတယ်။



အမျိုးသားလွှတ်တော်ရွေးကောက်ပွဲတွင် မဲထည့်ဝင်ခဲ့သည့် ဗင်နီဇွဲလားသမ္မတ နီကိုလပ်စ်မာဒူရို။

အတိုက်အခံခေါင်းဆောင် မစ္စတာ ပြိုက်ဒိုကို အမေရိကန်နဲ့ အခြားနိုင်ငံပေါင်း ၅၀ ကျော်လောက်က ဗင်နီဇွဲလားရဲ့ တရားဝင် ခေါင်းဆောင်တစ်ဦးအနေနဲ့ အသိအမှတ်ပြု ထောက်ခံပေးထားတဲ့ အတွက် မစ္စတာပြိုက်ဒိုဟာ သမ္မတ မာဒူရိုနဲ့ ကောင်းကောင်းအာဏာယှဉ်ပြိုင်လို့ရတဲ့ အနေအထားတစ်ခုကို ပိုင်ဆိုင်ထား ပါတယ်။

ပြည်သူ့ဆန္ဒကို ကိုယ်စားမပြု

ဒီဇင်ဘာ ၆ ရက်မှာပြုလုပ်တဲ့ လူထု ဆန္ဒခံယူပွဲကို အမေရိကန်နိုင်ငံခြားရေး ဝန်ကြီး မိုက်ပွန်ပီအိုက အယောင်ဆောင် ရွေးကောက်ပွဲတစ်ခု၊ မသမာမှုတစ်ခုဖြစ် တယ်လို့ ဖော်ပြပါတယ်။

တရားမဝင်တဲ့ ခေါင်းဆောင်တစ်ဦး ဖြစ်တဲ့ မာဒူရိုအစိုးရအဖွဲ့က ကြေညာမယ့် ရွေးကောက်ပွဲရလဒ်ဟာ ဗင်နီဇွဲလားပြည်သူ တစ်ရပ်လုံးရဲ့ ဆန္ဒကို ကိုယ်စားပြုတဲ့ ရလဒ်တစ်ခုဖြစ်လာမှာ မဟုတ်ဘူးလို့ မစ္စတာ ပွန်ပီအိုက တွစ်တာပေါ်မှာ ရေးသား ဖော်ပြခဲ့ပါတယ်။ အမေရိကန်ပြည်နယ်များ အဖွဲ့အစည်း (OAS) ကလည်း ရွေးကောက်ပွဲ ရလဒ်ကို အသိအမှတ်ပြုမှာ မဟုတ်ဘူးလို့ ဆိုထားပါတယ်။

အစိုးရနဲ့ပေါင်းဖို့ မာဒူရို တိုက်တွန်း

ဒီဇင်ဘာ ၆ ရက် ဆန္ဒခံယူပွဲမှာ မဲပေးခဲ့ပြီးတဲ့နောက် မစ္စတာ မာဒူရိုက ရွေးကောက်ပွဲဟာ ဗင်နီဇွဲလားနိုင်ငံ ပြန်လည်ကောင်းမွန်လာမယ့် ခေတ်သစ် တစ်ခုကို အစပြုလိုက်တဲ့ အထိမ်းအမှတ် တစ်ခုလို့ ပြောခဲ့ပါတယ်။

မကြာသေးခင်က ကျင်းပခဲ့တဲ့ အမေရိကန် ရွေးကောက်ပွဲတွေကို အကြောင်းပြုပြီး မစ္စတာ မာဒူရိုက အတိုက်အခံအဖွဲ့အနေနဲ့ ဗင်နီဇွဲလားနိုင်ငံ အပေါ် ချမှတ်ထားတဲ့ အမေရိကန်ရဲ့ ဒဏ်ခတ်ပိတ်ဆို့မှုတွေကို အခုတက်လာမယ့်

ဂျိုးဘိုင်ဒင်ရဲ့အစိုးရအဖွဲ့က ဖယ်ရှားအောင် တွန်းအားပေးဖို့ရာအတွက် သမ္မတထရမ် ရဲ့အရေးနိမ့်မှုကို အခွင့်ကောင်းယူပြီး မိမိ နဲ့အတူ ပူးပေါင်းဖို့ တိုက်တွန်းလိုက်ပါတယ်။

ပြောင်းလဲပစ်တော့မလား

အခုလက်ရှိအချိန်အထိ အမျိုးသား လွှတ်တော်ဟာ အတိုက်အခံအဖွဲ့က ထိန်းချုပ်ထားတဲ့ တစ်ခုတည်းသော အစိုးရ အဖွဲ့ဌာနခွဲတစ်ခုအဖြစ် ကျန်ရှိနေတာဖြစ်ပြီး ဒီဇင်ဘာ ၆ ရက်မှာ ပြုလုပ်တဲ့ ဆန္ဒခံယူ ပွဲက ဒီအရာကို ပြောင်းလဲပစ်တော့မယ့် အနေအထားကို တွေ့နေရပါတယ်။ ဒါပေမယ့် ဆန္ဒခံယူပွဲမှာ အတိုက်အခံအဖွဲ့ ပါဝင်ခြင်းမရှိတဲ့အတွက် ထွက်ပေါ်လာမယ့် ရလဒ်က ဘယ်လိုရလဒ်မျိုးဖြစ်မယ်ဆိုတာကို ရှင်းရှင်းလင်းလင်း သိမြင်နိုင်ပါတယ်။

“ဗင်နီဇွဲလားနိုင်ငံရဲ့ စီးပွားရေး အကြီး အကျယ် ပြိုလဲနေတဲ့အချိန်မှာ လူတွေ အားလုံး ငုံ့လင့်နေတဲ့အရာကတော့ ၎င်းတို့ရဲ့ လူမှုဘဝအခြေအနေတွေ ပိုကောင်းလာဖို့ဖြစ်ပြီး ဘယ်နိုင်ငံရေး အဖွဲ့အစည်းကမှ အဲဒီဆန္ဒတွေကို ပြည့်မြောက်အောင် လုပ်ဆောင်ပေးနိုင် ခြင်း မရှိသေးပါဘူး။”

အကြီးအကဲဖြစ်တဲ့ ဂျူအန် ပြိုက်ဒိုဟာ ဗင်နီဇွဲလားနိုင်ငံကို ဦးဆောင်ဖို့ ဖွဲ့စည်းပုံ အခြေခံဥပဒေအရ ရွေးချယ်ခံထားရသူ အဖြစ် နှစ်နှစ်ကြာအောင် ရပ်တည်လာခဲ့သူဖြစ် ပါတယ်။

အယုံအကြည်ကင်းမဲ့လာ

ပြိုက်ဒိုက နီကိုလပ်စ်မာဒူရိုအစိုးရအဖွဲ့ ကို ရင်ဆိုင်တိုက်ခိုက်ဖို့ ဗင်နီဇွဲလားနိုင်ငံမှာ ၎င်းဆက်လက်ရှိနေဦးမယ်လို့ အခိုင်အမာ ပြောဆိုနေပေမယ့် ဗင်နီဇွဲလားပြည်သူတွေကို ကြည့်ရသလောက်ဆိုရင် အများစုဟာ အစိုးရကိုရော အတိုက်အခံအဖွဲ့ကိုပါ အယုံအကြည်ကင်းမဲ့လာကြသလို နိုင်ငံရေး ဆိုင်ရာ အရှုပ်အထွေးတွေအပေါ်မှာ စိတ်ကုန် လှုပ်ရှား ဖြစ်နေကြပုံ ပေါ်နေပါတယ်။

ဗင်နီဇွဲလားနိုင်ငံရဲ့ စီးပွားရေး အကြီး အကျယ် ပြိုလဲနေတဲ့အချိန်မှာ လူတွေအားလုံး ငုံ့လင့်နေတဲ့အရာကတော့ ၎င်းတို့ရဲ့ လူမှု ဘဝအခြေအနေတွေ ပိုကောင်းလာဖို့ဖြစ်ပြီး ဘယ်နိုင်ငံရေးအဖွဲ့အစည်းကမှ အဲဒီဆန္ဒတွေ ကို ပြည့်မြောက်အောင် လုပ်ဆောင်ပေးနိုင်ခြင်း မရှိသေးပါဘူး။

စီးပွားရေးကျပ်တည်းမှု

ရွေးကောက်ပွဲမှာ သပိတ်မှောက်တဲ့သူ နည်းပါးတယ်လို့ ခန့်မှန်းထားပေမယ့် မဲရုံ အများစုမှာ လူသူကင်းမဲ့ခဲ့ပြီး တချို့မဲရုံတွေ မှာတော့ ဆန္ဒမဲထည့်ဖို့ တန်းစီးနေတဲ့သူ အနည်းငယ်သာရှိခဲ့တယ်လို့ သိရပါတယ်။ ဆိုရလိမ့်မဟုတ်ဘဲ ချုပ်ကိုင်ထားတဲ့ မြို့တော် ကရာကက်မှာတော့ မဲပေးဖို့ တန်းစီနေသူ တွေ အများဆုံးတွေ့ရတယ်လို့ အေအက်ပီပီ သတင်းမှာ ဖော်ပြထားပါတယ်။

ဗင်နီဇွဲလားနိုင်ငံရဲ့ စီးပွားရေးအကျပ် အတည်း ဘယ်လောက်အထိ ဆိုးရွားနေ

တယ်ဆိုတဲ့ ပြယုဂ်တစ်ခုကတော့ နိုင်ငံ အတွင်းမှာရှိတဲ့ ဓာတ်ဆီဆိုင်တွေမှာ အဆက်မပြတ် စောင့်ဆိုင်းနေကြတဲ့ လူတန်းရှည်ကြီးပါပဲ။

ဓာတ်ဆီဆိုင်တစ်ခုမှာ နာရီများစွာ ကြာတဲ့အထိ စောင့်ဆိုင်းနေခဲ့တဲ့ ဂျီစီ အယ်လ်ဘာတိုက အခုလို မပြီးနိုင် မစီးနိုင် စောင့်ဆိုင်းနေရတဲ့အလုပ်ဟာ တော်တော် စိတ်ပျက်စရာကောင်းတာပဲ။ ဂျွန်တော် ကတော့ မဲသွားပေးမှာ မဟုတ်ဘူးလို့ ၎င်းကပြောခဲ့ပါတယ်။

ထောက်ခံမှုမရှိ

မဲရုံတွေမှာ ကိုဗစ်-၁၉ ကူးစက်မှုကို ကြိုတင်ကာကွယ်ဖို့ မဲဆန္ဒရှင်တွေကို နှာခေါင်းစည်းတပ်ဆင်စေခြင်းနဲ့ မဲရုံ အတွင်းမှာ လူမှုဝေးကွာဆောင်ရွက်ချက် တွေ လုပ်ဆောင်ထားတာတွေ့ရပါတယ်။ ဗင်နီဇွဲလားနိုင်ငံမှာ ကိုဗစ်-၁၉ ကူးစက် ရသူ အရေအတွက် စုစုပေါင်း ၁၀၄၀၀၀ ကျော်အထိ ရှိပြီဖြစ်ပြီး သေဆုံးသူ အရေ အတွက်စုစုပေါင်း ၉၁၆ ဦးအထိ ရှိပါတယ်။

မကြာသေးခင်က ထွက်ပေါ်ခဲ့တဲ့ ပြည်သူ့ ဆန္ဒသဘောထားရလဒ်အရဆိုရင် ဗင်နီဇွဲလား ပြည်သူတွေရဲ့ ၆၂ ဒသမ ၂ ရာခိုင်နှုန်းဟာ သမ္မတ နီကိုလပ်စ်မာဒူရိုကို သာမက အတိုက်အခံခေါင်းဆောင် ဂျူအန် ပြိုက်ဒိုကိုပါ ထောက်ခံခဲ့ခြင်း မရှိပါ ဘူး။ ဗင်နီဇွဲလား အမျိုးသားလွှတ်တော်ရဲ့ ရာထူးနေရာ ၂၂၇ ခုကို ၂၀၁၅ ခုနှစ်ကစပြီး အတိုက်အခံအဖွဲ့အစည်းက လွှမ်းမိုးထား ပါတယ်။ လုပ်ဆောင်နေတဲ့ ရွေးကောက် ပွဲဟာ လွတ်လပ်ပြီး တရားမျှတတဲ့ အခြေ အနေမရှိတာကြောင့် မဲသွားမထည့်ကြဖို့ ပြိုက်ဒိုက မဲဆန္ဒရှင် ပြည်သူတွေကို ဆော်ဩခဲ့ပါတယ်။ ။

ကိုးကား- အေအက်ပီပီဘီစီ

ကိုဗစ် - ၁၉ ကာကွယ်၊ ထိန်းချုပ်၊ ကုသရေး သတင်းအချက်အလက်နှင့် အသိပညာပေး

အင်္ဂါ၊ ဒီဇင်ဘာ ၈၊ ၂၀၂၀

၁၅

ကိုဗစ်ရောဂါ လူနာတစ်ဦးအတွက် ကုန်ကျစရိတ်



ကျွန်မတို့ပြည်သူတွေ လေးလေးနက်နက်ရှိအောင်လို့ ကျွန်မ ကိန်းဂဏန်းလေးတွေတချို့ ပြောပြချင်ပါတယ်။ ပြည်သူတစ်ယောက်၊ လူတစ်ယောက်ပေါ့နော်။ ဘယ်သူပဲဖြစ်ဖြစ် ကျွန်မတို့ ပြည်သူမဟုတ်ဘဲနဲ့ ဒီနိုင်ငံမှာ ရောက်နေတဲ့ ဧည့်သည်တွေဆိုရင်လည်း ကျန်းမာရေးအရ စောင့်ရှောက်မှုပေးရတာပဲ။ တစ်ယောက်က ကိုဗစ် ရောဂါပိုးဝင်သွားပြီ အဲ့ဒီဟာကို ကုပေးရတယ်ဆိုရင် ရောဂါမပြင်းထန်ရင်တောင်မှ တစ်ယောက်အတွက် ကုန်ကျစရိတ်က ၁၅ သိန်းနဲ့ သိန်း ၂၀ ကြား ဖြစ်ပါတယ်။ အဲဒါ တိုက်ရိုက်ကုန်ကျစရိတ်လည်းပါတယ်။ သွယ်ဝိုက်တဲ့ ကုန်ကျစရိတ်လည်းပါတယ်။ ဒါတစ်ယောက်ကိုပါ။ ပြင်းထန်တဲ့ အဆင့်ရောက်သွားပြီဆိုရင် တစ်ယောက်အတွက်က ၂၅ သိန်း နဲ့ သိန်း ၅၀ ကြား အကုန်အကျခံရပါတယ်။ တိုက်ရိုက်ရော၊ သွယ်ဝိုက်သော စရိတ်ရော အားလုံးပေါင်း လိုက်မယ်ဆိုရင်ပေါ့။ အဲဒီတော့စဉ်းစားကြည့်ပါ။ ကျွန်မတို့ နိုင်ငံမှာဆိုရင် အခု ဒီလို ဥသောင်းကျော်လို့ တစ်သိန်း နီးပါး ရောဂါပိုးတွေ့ရှိတဲ့သူတွေ ရှိခဲ့ပြီဆိုတော့ ဘယ်လောက် ကျွန်မတို့ ပြုစုကုသမှုဘက်မှာ သုံးခဲ့ရသလဲဆိုတော့ စောစောက ပြောသလို ၁၅ သိန်းနဲ့ သိန်း ၂၀ ကြား ရောဂါမပြင်းထန်တဲ့ သူတစ်ယောက်အတွက် သုံးရတယ်ဆိုရင် ဒါဟာ ဘာနဲ့ညီမျှသလဲဆိုတော့ ကျွန်မတို့ ရောဂါကာကွယ်ဆေးရတဲ့အခါကျရင် ဒီကာကွယ်ဆေး လူ ၃၀၀ ကို ထိုးပေးနိုင်တဲ့ ငွေပမာဏနဲ့ ညီမျှပါတယ်။

(Coronavirus Disease 2019 (COVID-19) ကာကွယ်၊ ထိန်းချုပ်၊ ကုသရေး အမျိုးသားအဆင့် ဗဟိုကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ၊ နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည် ၄-၁၂-၂၀၂၀ ရက်နေ့တွင် ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါဖြစ်ပွားမှု နောက်ဆုံးအခြေအနေနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ပြည်သူများသို့ အစီရင်ခံတင်ပြသည့် မိန့်ခွန်းမှကောက်နုတ်ချက်)

COVID-19 ရောဂါ ဓာတ်ခွဲအတည်ပြု လူနာသစ် ၁၂၇၆ ဦး တွေ့ရှိ

COVID-19 ရောဂါ စောင့်ကြပ်ကြည့်ရှုမှုနှင့်ပတ်သက်၍ သတင်းထုတ်ပြန်ခြင်း

(၇-၁၂-၂၀၂၀) ရက်နေ့၊ ည (၈:၀၀)နာရီ

(၆-၁၂-၂၀၂၀) ရက်နေ့၊ ည (၈:၀၀) နာရီမှ (၇-၁၂-၂၀၂၀) ရက်နေ့၊ ည (၈:၀၀) နာရီအတွင်း ဓာတ်ခွဲနမူနာ စုစုပေါင်း (၁၉,၃၇၉) ခုအား စစ်ဆေးပြီးစီးခဲ့ရာ COVID-19 ရောဂါ ဓာတ်ခွဲအတည်ပြု လူနာသစ် (၁,၂၇၆) ဦး တွေ့ရှိရပါသည်။

ဓာတ်ခွဲခန်းများနှင့် တိုင်းဒေသကြီး/ ပြည်နယ်များတွင် ဓာတ်ခွဲစမ်းသပ်မှုအခြေအနေ

(၇-၁၂-၂၀၂၀) ရက်နေ့၊ ည (၈:၀၀) နာရီ

ဓာတ်ခွဲခန်းအမည်	စစ်ဆေးခဲ့သည့် ဓာတ်ခွဲနမူနာ စုစုပေါင်း	ပိုးတွေ့ လူနာသစ်
အမျိုးသားကျန်းမာရေးဓာတ်ခွဲဆိုင်ရာဌာန (ရန်ကုန်)	(၁,၀၄၁) ခု	(၁၃၀) ဦး
ဆေးသုတေသနဦးစီးဌာန (ရန်ကုန်)	(၄၈၉) ခု	(၅၆) ဦး
ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဓာတ်ခွဲဆိုင်ရာဌာန (မန္တလေး)	(၂၂၀) ခု	(၃၉) ဦး
ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဓာတ်ခွဲဆိုင်ရာဌာန (မော်လမြိုင်)	(၂၅၂) ခု	(၁၃) ဦး
ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဓာတ်ခွဲဆိုင်ရာဌာန (မုဆယ်)	(၃၆၉) ခု	(၄) ဦး
ရန်ကုန်မြို့ အမှတ် (၁) တပ်မတော်ဆေးရုံကြီး (ခုတင် ၁၀၀၀)	(၆၈၉) ခု	(၂၁) ဦး
နေပြည်တော်၊ အမှတ် (၂) တပ်မတော်ဆေးရုံကြီး (ခုတင် ၁၀၀၀)	(၄၈) ခု	-
နေပြည်တော်ကောင်စီ၊ တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်များတွင် GeneXpert စက်များဖြင့် ဓာတ်ခွဲစမ်းသပ်မှုအခြေအနေ	(၁၃၂) ခု	(၂၅) ဦး
နေပြည်တော်ကောင်စီ၊ တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်များရှိ ဆေးရုံများတွင် COVID-19 Rapid Antigen Diagnostic Test စစ်ဆေးမှုအခြေအနေ	(၁,၄၁၉) ခု	(၄၁၆) ဦး
နေပြည်တော်ကောင်စီ၊ တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ် ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာနများတွင် COVID-19 Rapid Antigen Diagnostic Test စစ်ဆေးမှုအခြေအနေ	(၁၄,၆၉၀) ခု	(၅၇၂) ဦး
စုစုပေါင်း	(၁၉,၃၇၉) ခု	(၁,၂၇၆) ဦး

- Rapid Antigen Diagnostic Test Kit များဖြင့် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအတွင်းရှိ ဆေးရုံကြီးများနှင့် မြို့နယ်များတွင် ဆက်လက်စစ်ဆေးလျက်ရှိပြီး အဆိုပါစစ်ဆေးမှုများတွင် အနံ့မရှိသူများလည်း ပါဝင်ပါသည်။
- ဓာတ်ခွဲအတည်ပြုလူနာနှင့် အနီးကပ်ထိတွေ့သူများ၊ အသွားအလာကန့်သတ်ထားရှိသူများနှင့် စောင့်ကြည့် လူနာများ၏ ဓာတ်ခွဲနမူနာများအား ရယူစစ်ဆေးလျက်ရှိရာတွင် COVID-19 နေ့စဉ် စမ်းသပ်တွေ့ရှိရမှုနှုန်းမှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည် -

	၂၈-၁၁-၂၀	၂၉-၁၁-၂၀	၃၀-၁၁-၂၀	၁-၁၂-၂၀	၂-၁၂-၂၀	၃-၁၂-၂၀	၄-၁၂-၂၀	၅-၁၂-၂၀	၆-၁၂-၂၀	၇-၁၂-၂၀
ပိုးတွေ့ရှိမှု ရာခိုင်နှုန်း	၇.၅	၉.၉	၇.၇	၇.၈	၇.၂	၆.၂	၇.၀	၆.၆	၆.၀	၆.၆

မှတ်ချက်။ COVID-19 စမ်းသပ်တွေ့ရှိရမှုနှုန်းမှာ ဓာတ်ခွဲစစ်ဆေးသည့်အရေအတွက်ပေါ်၌လည်း မူတည် နေပါသည်။

(၂၈-၁၁-၂၀၂၀) ရက်နေ့မှ (၇-၁၂-၂၀၂၀) ရက်နေ့အထိ နေ့စဉ်စစ်ဆေးသော ဓာတ်ခွဲနမူနာအရေ အတွက်မှာ အနည်းဆုံး (၁၅,၂၂၀) ခုမှ အများဆုံး (၂၃,၃၀၀) ခု အထိ ဖြစ်ပြီး ပျမ်းမျှအရေအတွက်မှာ (၁၉,၃၀၅)ခု ဖြစ်ပါသည်။

* ပြည်သူ့လူထုအနေဖြင့် ကျန်းမာရေးနှင့်အားကစားဝန်ကြီးဌာန၏ ညွှန်ကြားချက်များကို ယခုထက် ပိုမို တိကျစွာ လိုက်နာဆောင်ရွက်ကြမှသာလျှင် ရောဂါဖြစ်ပွားမှုနှုန်း ကျဆင်းလာပါမည်။

မြန်မာနိုင်ငံတွင် COVID-19 လူနာဖြစ်ပွား၊ သေဆုံးမှုအခြေအနေ

(၇-၁၂-၂၀၂၀) ရက်နေ့၊ ည (၈:၀၀) နာရီ

	အသစ် (လွန်ခဲ့သော ၂၄ နာရီအတွင်း)	ယခုအထိ စုစုပေါင်း
စစ်ဆေးခဲ့သည့် ဓာတ်ခွဲနမူနာ စုစုပေါင်း	(၁၉,၃၇၉) ဦး	(၁,၃၀၇,၇၄၄) ဦး
COVID-19 ဓာတ်ခွဲအတည်ပြုလူနာ စုစုပေါင်း	(၁,၂၇၆) ဦး	(၁၀၀,၄၃၁) ဦး
ဆေးရုံဆင်းခွင့်ရရှိသူ	(၁,၆၀၄) ဦး	(၇၉,၂၄၀) ဦး
သေဆုံးလူနာ	(၂၂) ဦး	(၂,၁၃၂) ဦး

- ယနေ့ သေဆုံးသူ (၂၂) ဦးမှာ ပြည်သူ့ဆေးရုံများ၊ COVID-19 ရောဂါ ကုသရေးဌာနများနှင့် တပ်မတော်ဆေးရုံ များမှဖြစ်ပြီး ၎င်းတို့အနက် ရောဂါအခံရှိသူ (၁၉) ဦးပါဝင်ပါသည်။
- တိုင်းဒေသကြီး/ ပြည်နယ်များရှိ ဆေးရုံများနှင့် ရန်ကုန်မြို့ရှိ COVID-19 ရောဂါ ကုသရေးဌာနများမှ ဆေးရုံ ဆင်းခွင့်ရရှိသူ စုစုပေါင်း (၁,၆၀၄) ဦးတွင်-
 - ပြည်သူ့ဆေးရုံများ - (၆၃၃) ဦး
 - COVID-19 ရောဂါကုသရေးဌာနများ (ရန်ကုန်မြို့) - (၉၇၁) ဦး ပါဝင်ပါသည်။
- ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအတွင်း အသွားအလာကန့်သတ်ထားရှိရာ နေရာများမှ ဓာတ်ခွဲအတည်ပြုလူနာများနှင့် အနီးကပ်ထိတွေ့ခဲ့သူများအနက် Negative အဖြေထွက်ရှိခဲ့ပြီး နေအိမ်များတွင် အသွားအလာကန့်သတ်ထားရှိသူ စုစုပေါင်း (၉၃၁) ဦးတွင်-
 - Hotel Quarantine - (၁၅၂) ဦး
 - Facility Quarantine - (၁၁၉) ဦး
 - Community Based Facility Quarantine - (၅၉၃) ဦး
 - Anosmia Center - (၆၇) ဦး

ပါဝင်ပြီး ၎င်းတို့အား နေအိမ်များတွင် အသွားအလာဆက်လက်ကန့်သတ်ထားရှိပါသည်။
ကျန်းမာရေးနှင့်အားကစားဝန်ကြီးဌာန

COVID-19 ရောဂါ စောင့်ကြပ်ကြည့်ရှုမှုနှင့် ပတ်သက်၍ သတင်းထုတ်ပြန်ခြင်း

(၇-၁၂-၂၀၂၀) ရက်နေ့၊ ညနေ (၄:၀၀)နာရီ

၁။ (၆-၁၂-၂၀၂၀) ရက်နေ့အတွက် ဓာတ်ခွဲအတည်ပြုလူနာ (၁,၁၀၈) ဦး၏ မြို့နယ်အလိုက် တွေ့ရှိရမှုအခြေအနေမှာ အောက်ပါအတိုင်း ဖြစ်ပါသည် -

စဉ်	တိုင်းဒေသကြီး/ ပြည်နယ်/ ပြည်ထောင်စုနယ်မြေ နေပြည်တော်	မြို့နယ်	အတည်ပြု လူနာ (ဦးရေ)
၁။	ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး	မြောက်ဥက္ကလာပ	၆၄
		ဒဂုံမြို့သစ် (အရှေ့ပိုင်း) *	၅၁
		မှော်ဘီ	၄၁
		လှိုင်သာယာ*	၄၀
		သန်လျင်	၃၈
		ရွှေပြည်သာ	၃၅
		မင်္ဂလာဒုံ	၃၂
		မရမ်းကုန်း	၃၀
		လှည်းကူး	၂၉
		တိုက်ကြီး	၂၆
		သယ်ခင်းကျွန်း	၂၃
		တာမွေ	၂၁
		အင်းစိန်	၁၉
		ခရမ်း	၁၈
		လှိုင်	၁၆
		ကြည့်မြင်တိုင်	၁၆
		သာကေတ	၁၅
		ကျောက်တန်း	၁၁
		ဒဂုံမြို့သစ် (တောင်ပိုင်း)	၈
		လသာ	၈
		တောင်ဥက္ကလာပ	၇
သုံးခွ	၆		
ဒဂုံမြို့သစ် (မြောက်ပိုင်း)	၅		
လမ်းမတော်	၅		
မင်္ဂလာတောင်ညွန့်	၅		
ဗိုလ်တထောင်	၄		
စမ်းချောင်း	၃		
ထန်းတပင်	၃		
ဗဟန်း	၃		
ပုဇွန်တောင်	၃		
ကမာရွတ်	၂		
ဒဂုံအိမ်ကမ်း	၂		
ဆိပ်ကြီးခနောင်တို	၂		
အလုံ	၂		
ရန်ကင်း	၁		
ကျောက်တံတား	၁		
စုစုပေါင်း			၅၉၅
၂။	မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး	အောင်မြေသာစံ	၃၀
		ချမ်းအေးသာစံ	၂၉
		ချမ်းမြသာစည်	၂၁
		မဟာအောင်မြေ	၁၈
		ပြင်ဦးလွင်	၁၆
		ပြည်ကြီးတံခွန်	၁၅
		ပုသိမ်ကြီး	၁၁
အမရပူရ	၉		

၃။	ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး	တံတားဦး	၅
		မတ္တရာ	၅
		ဝမ်းတွင်း	၅
		နွားထိုးကြီး	၄
		ကျောက်ဆည်	၃
		ကျောက်ပန်းတောင်း	၂
		မြင်းခြံ	၂
		မြစ်သား	၂
		ရမည်းသင်း	၂
		ပျော်ဘွယ်	၁
မိတ္ထီလာ	၁		
ညောင်ဦး	၁		
တောင်သာ	၁		
စုစုပေါင်း			၁၈၃
၄။	ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး	လမ္ပတ္တာ	၁၉
		မော်လမြိုင်ကျွန်း	၁၈
		ပုသိမ်	၁၇
		ဒေးဒရ	၁၁
		ညောင်တုန်း	၁၀
		မြောင်းမြ	၉
		ဇလွန်	၅
		ဓနုပြု	၃
		ဟင်္သာတ	၂
		ကျောက်လတ်	၂
စုစုပေါင်း			၉၆
၅။	ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး	ပဲခူး	၃၈
		ရေတာရှည်	၁၀
		သာယာဝတီ	၆
		သနပ်ပင်	၅
		နတ်တလင်း	၅
		အုတ်တွင်း	၃
		လက်ပံတန်း	၃
		မြူး	၃
		ပြည်	၃
		ကျောက်တံခါး	၁
မိုးညို	၁		
ပန်းတောင်း	၁		
ပေါင်းကည်	၁		
ရွှေတောင်	၁		
ခေါ	၁		
စုစုပေါင်း			၈၁
၆။	ကရင်ပြည်နယ်	ဘားအံ	၁၅
		မြဝတီ	၇
		ကျောက်ရိတ်	၇
		လှိုင်ဘွဲ့	၁
သံတောင်ကြီး	၁		
စုစုပေါင်း			၃၁
၇။	စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး	ရွှေဘို	၁၀
		ကလေး	၁၀
		ကျွန်းလှ	၄
		ကသာ	၂
		တမူး	၂
		ဟုမ္မလင်း	၁
ဘုတလင်	၁		
စုစုပေါင်း			၃၀

၈။	မွန်ပြည်နယ်	မော်လမြိုင်	၁၇
		သထုံ	၅
		ချောင်းဆုံ	၂
		ကျွက်မရော	၂
ဘီးလင်း*	၁		
စုစုပေါင်း			၂၇
၉။	နေပြည်တော်	ဧမ္ပသီရိ	၆
		လယ်ဝေး	၄
		ဥတ္တရသီရိ	၂
		ဧယျာသီရိ	၂
		ပုဗ္ဗသီရိ	၁
စုစုပေါင်း			၁၅
၁၀။	ရခိုင်ပြည်နယ်	မြေပုံ	၄
		ကျောက်ဖြူ	၂
		ပုဏ္ဏားကျွန်း	၂
		သံတွဲ	၁
		ရမ်းဗြဲ	၁
		ပု	၁
အမ်း	၁		
စုစုပေါင်း			၁၂
၁၁။	ရှမ်းပြည်နယ်	တာချီလိတ်	၆
		မိုင်းယောင်း	၂
		ပင်းတယ	၁
		လားရှိုး	၁
		သီပေါ	၁
တောင်ကြီး	၁		
စုစုပေါင်း			၁၂
၁၂။	မကွေးတိုင်းဒေသကြီး	တောင်ကြီး	၅
		မကွေး	၃
		မင်းဘူး	၁
		ပခုက္ကူ	၁
စုစုပေါင်း			၁၀
၁၃။	ကချင်ပြည်နယ်	ဖားကန့်	၁၀
စုစုပေါင်း			၁၀
၁၄။	တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး	ပုလော	၁
		လောင်းလုံ	၁
		ထားဝယ်	၁
စုစုပေါင်း			၃
၁၅။	ချင်းပြည်နယ်	ပလက်ဝ	၁
		မတူပီ	၁
စုစုပေါင်း			၂
၁၆။	ကယားပြည်နယ်	လှိုင်ကော်	၁
စုစုပေါင်း			၁

(၆-၁၂-၂၀၂၀) ရက်နေ့အတွက် ဓာတ်ခွဲအတည်ပြုလူနာ စုစုပေါင်း (၁,၁၀၈) ဦး

* လှိုင်သာယာမြို့နယ်မှ (၁) ဦး၊ ဒဂုံမြို့သစ် (အရှေ့ပိုင်း) မြို့နယ်မှ (၁) ဦး၊ နှင့် ဘီးလင်းမြို့နယ်မှ (၁) ဦးတို့သည် ပြည်ပမှ ပြန်လည်ရောက်ရှိလာပြီး အသွားအလာကန့်သတ်ထားရှိသူများ ဖြစ်ပါသည်။

မှတ်ချက်။ (၆-၁၂-၂၀၂၀) ရက်နေ့တွင် စစ်ဆေးတွေ့ရှိခဲ့သော ဓာတ်ခွဲ အတည်ပြုလူနာ (၁,၁၀၈) ဦးတွင် အနံ့မရှိသူ (၁၆၂) ဦး ပါရှိပါသည်။

ကျန်းမာရေးနှင့် အားကစားဝန်ကြီးဌာန

ကျောပိုးမှ

ဒီဇင်ဘာ ၅ ရက်နှင့် ၆ ရက်တွင် မဟာဗန္ဓုလ ပန်းခြံသို့ လာရောက်သူပိုမိုများပြားလာခဲ့ပြီး မဟာဗန္ဓုလ ပန်းခြံလမ်းအတွင်း၌ စားသောက်ဆိုင်များ ပြန်လည် ဖွင့်လှစ်ကာ ထိုင်စားသူများပါ ရှိလာခဲ့သည့်အပြင် ပန်းခြံ အတွင်း၌ပါ ဝင်ရောက်စေ့ဆော်ခြင်းမျိုး ရှိလာကြောင်း ရန်ကင်းမြို့တော် ဒုတိယမြို့တော်ဝန် ဦးစိုးလွင်က ပြောသည်။

ရန်ကင်းမြို့တော် စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီက လိုက်လံစစ်ဆေးရာတွင် အင်းလျားကန်ပေါင်တစ်လျှောက် နှင့် ကန်တော်ကြီး ဗိုလ်ချုပ်ကြေးရုပ်ပန်းခြံတို့တွင် ဝိုင်းဖွဲ့ စားသောက်နေမှုများ၊ အရက်သေစာ သောက်စားနေမှုများ ကို စစ်ဆေးတွေ့ရှိခဲ့ရသည့်အတွက် ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာ အသိပညာပေးမှုများပြုလုပ်ခဲ့ပြီး ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ တားဆီး ထိန်းချုပ်နိုင်ရေးအတွက် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

လက်ရှိအချိန်တွင် မဟာဗန္ဓုလပန်းခြံအတွင်း လူစု လူဝေးမဖြစ်ပေါ်စေရန် လူများဝင်ရောက်မှုမရှိစေရေး အတွက်ကန့်သတ်ထားပြီး အင်းလျားကန်ပေါင်တစ်လျှောက် နှင့် ကန်တော်ကြီး ဗိုလ်ချုပ်ကြေးရုပ်ပန်းခြံတို့ကို ရန်ကင်း မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ သက်ဆိုင်ရာမြို့နယ် စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီနှင့် ပန်းခြံတာဝန်ခံတို့က လူစုလူဝေးမဖြစ်ပေါ်စေရေးအတွက် ရှင်းလင်းဆောင်ရွက် လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

ထင်ပေါင်း(ကမာရွတ်) ဓာတ်ပုံ - အာကာစိုး

ပြည်ပနိုင်ငံများတွင် အခက်အခဲကြုံတွေ့နေရသည့် မြန်မာသင်္ဘောသားများအား ပြန်လည်ခေါ်ဆောင်

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၇
နိုင်ငံတကာခရီးသည်တင် လေယာဉ်များပျံသန်းမှု ယာယီ ရပ်ဆိုင်းထားခြင်းကြောင့် ပြည်ပနိုင်ငံများတွင် စာချုပ် သက်တမ်းကုန်ဆုံး၍ အခက်အခဲကြုံတွေ့နေရသည့် မြန်မာ သင်္ဘောသားများအား ဆုံးလ်မြို့ရှိ မြန်မာသံရုံးနှင့် မြန်မာ နိုင်ငံ ပင်လယ်ကူးသင်္ဘောသား ဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်းရှင် များ အဖွဲ့ချုပ် (MSEF) တို့မှ ပူးပေါင်းစီစဉ်သည့် မြန်မာ အမျိုးသားလေကြောင်းလိုင်း (MNA) ကယ်ဆယ်ရေး လေယာဉ်ဖြင့် ကိုရီးယားသမ္မတနိုင်ငံ အင်ချွန်းအပြည်ပြည် ဆိုင်ရာလေဆိပ်မှတစ်ဆင့် ပြန်လည်ခေါ်ဆောင်ခဲ့ရာ ယနေ့ ည ၉ နာရီခွဲတွင် ရန်ကင်းအပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလေဆိပ်သို့ အဆင်ပြေချောမွေ့စွာ ပြန်လည်ရောက်ရှိကြသည်။ အဆိုပါ ကယ်ဆယ်ရေးလေယာဉ်တွင် ကိုရီးယား သမ္မတနိုင်ငံမှ ၉၂ ဦး၊ ၇၂ ပန်မု ရှစ်ဦး၊ နယ်သာလန်မှ သုံးဦး၊ အင်ဒိုနီးရှားမှ ငါးဦး၊ စင်ကာပူမှ ခုနစ်ဦး၊ ဖိလစ်ပိုင်မှ ၁၁ ဦး၊ ဩစတြေးလျမှ နှစ်ဦး၊ ကနေဒါမှ နှစ်ဦး၊ မလေးရှားမှ တစ်ဦး၊ နိုင်ဂျီးရီးယားမှ တစ်ဦး၊ ချီလီမှ နှစ်ဦး၊ ဘရာဇီးမှ တစ်ဦး၊ အီသီယိုးပီးယားမှ တစ်ဦးနှင့် အီဂျစ်မှ လေးဦး၊ မြန်မာသင်္ဘောသား စုစုပေါင်း ၁၄၀ လိုက်ပါခဲ့ကြ သည်။

၎င်းတို့ ရန်ကင်းအပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလေဆိပ်သို့ ရောက်ရှိချိန်တွင် လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေး၊ ကျန်းမာရေး စစ်စစ်ရေး၊ သီးသန့်စီစဉ်ပေးသည့်နေရာ / သတ်မှတ်ဟိုတယ် များ၌ အသွားအလာ ကန့်သတ်မှု ခုနစ်ရက်နှင့် နေအိမ်တွင် အသွားအလာကန့်သတ်မှု ခုနစ်ရက် နေထိုင်စေရေးတို့ကို အလုပ်သမား၊ လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် ပြည်သူ့အင်အား

ဝန်ကြီးဌာန၊ ကျန်းမာရေးနှင့် အားကစားဝန်ကြီးဌာနနှင့် ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့တို့မှ သက်ဆိုင်ရာအခန်း ကဏ္ဍအလိုက် တာဝန်ယူဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ကြသည်။ ပြည်ပနိုင်ငံများတွင် အခက်အခဲကြုံတွေ့နေရသည့် မြန်မာသင်္ဘောသားများအား ပြန်လည်ခေါ်ဆောင်ရန် Coronavirus Disease 2019(COVID-19) ကာကွယ်၊ ထိန်းချုပ်၊ ကုသရေး အမျိုးသားအဆင့် ဗဟိုကော်မတီ၏ လမ်းညွှန်ချက်နှင့်အညီ နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာနအနေဖြင့် သက်ဆိုင်ရာဝန်ကြီးဌာနများ၊ သက်ဆိုင်ရာနိုင်ငံများရှိ မြန်မာသံရုံးများ၊ သင်္ဘောကုမ္ပဏီများ၊ အဖွဲ့အစည်းများနှင့် ပူးပေါင်းညှိနှိုင်း ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိကြောင်း သိရ သည်။

သတင်းစဉ်

COVID-19 Call Center ကို နံနက် ၉ နာရီမှ ညနေ ၅ နာရီအထိ ဖွင့်လှစ်ထား

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၇
COVID-19 ရောဂါ ကာကွယ်၊ ထိန်းချုပ်၊ ကုသရေးတွင် အရှိန်အဟုန်မြှင့်ဆောင်ရွက်ရန်အတွက် COVID - 19 Call Center ကို ဆေးသုတေသနဦးစီးဌာန၊ ဆက်သွယ်ရေး ညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာနတို့ ညှိနှိုင်းမှုဖြင့် ဆက်သွယ်ရေး အော်ပရေတာလေးခု၊ Blue Ocean ကုမ္ပဏီတို့ ပူးပေါင်း၍ COVID-19 Call Center (ဖုန်းနံပါတ် ၂၀၁၉)

အား ဖြေ စ ရက်မှစ၍ နံနက် ၈ နာရီ မှ ည ၈ နာရီအထိ ဖွင့်လှစ်ခဲ့ပြီး ယခုအခါ နေ့စဉ် နံနက် ၉ နာရီမှ ညနေ ၅ နာရီအထိ ရန်ကင်းမြို့၊ ဆေးသုတေသနဦးစီးဌာနတွင် ဆေးသုတေသနဦးစီးဌာနမှ ဝန်ထမ်း ၄၃ ဦး၊ မြန်မာနိုင်ငံ ဆရာဝန်များအသင်းမှ စေတနာ့ဝန်ထမ်းဆရာဝန် ၁၇ ဦး စုစုပေါင်း ၆၀ ဖြင့် ဖွင့်လှစ်ထားရှိသည်။

သတင်းစဉ်



ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ် ဦးဖြိုးမင်းသိန်း

ဖောင်ကြီး ကိုဗစ် - ၁၉ ကုသရေးစင်တာ တာဝန်ရှိသူများနှင့်တွေ့ဆုံ

ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၇ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ် ဦးဖြိုးမင်းသိန်းသည် လှည်းကူးမြို့နယ် ဗဟိုဝန်ထမ်းတက္ကသိုလ် ဖောင်ကြီး ကိုဗစ် - ၁၉ ကုသရေးစင်တာ ဧည့်ရိပ်သာတွင် ယနေ့နံနက် ၈ နာရီက စင်တာတာဝန်ရှိသူများနှင့် တွေ့ဆုံ ပြီး ကိုဗစ် - ၁၉ ရောဂါ ကာကွယ်၊ ထိန်းချုပ်၊ ကုသရေး လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်နေမှုများနှင့် ပတ်သက်၍ ညှိနှိုင်း အစည်းအဝေး ပြုလုပ်သည်။

ရှေးဦးစွာ တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ်က ရန်ကုန် မြို့နေ ပြည်သူများ၏ ကျန်းမာရေးအတွက် မြို့နယ်၊ ရပ်ကွက်များ၏ ရေယူအလိုက် ကိုဗစ် - ၁၉ ရောဂါစစ်ဆေး ပေးနိုင်ရန် စီမံဆောင်ရွက်ရန် လိုအပ်မည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ကျန်းမာရေးဝန်ထမ်းများ နားရက်မရှိ ပင်ပန်းနေပြီဖြစ်၍ ပုဂ္ဂလိကဆေးရုံများနှင့် ပေါင်းစပ်ပြီး Non Covid လူနာများအား ကုသမှုပေးနိုင်ရေးအကြောင်းအရာများ နှင့် ပေါင်းစပ်ဖြည့်ဆည်း ဆောင်ရွက်ပေးရမည့်ကိစ္စရပ် များကို ပြောကြားသည်။

ထို့နောက် ဗဟိုဝန်ထမ်းတက္ကသိုလ် ဖောင်ကြီး ပါမောက္ခချုပ် ဦးကျော်ဝင်းဟန်၊ ဆေးတက္ကသိုလ် (၁) ပါမောက္ခချုပ် ဒေါက်တာဇော်စောစိုး၊ ဖောင်ကြီးကိုဗစ် - ၁၉ ကုသရေးစင်တာ - တာဝန်ခံဆေးရုံအုပ်ကြီး ဒေါက်တာ ကိုကိုနိုင်တို့က အောက်ဆီဂျင်နှင့်လေအေးပေးစက် ထပ်မံ တိုးချဲ့မည့်အစီအစဉ်များ၊ လူနာများအတွက် လှူဒါန်း ပစ္စည်းပံ့ပိုးမှု အားနည်းလျှော့ချခြင်း၊ အခြားတိုင်းဒေသကြီး နှင့်ပြည်နယ်များမှ လာရောက်လုပ်အားပေးနေကြသော ဆရာဝန်များနှင့် သူနာပြုများ၏ အခြေအနေများ၊ ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းရှင်များအသင်းဥက္ကဋ္ဌ ဦးရှိန်ဝင်း နှင့် အထွေထွေအတွင်းရေးမှူး ဦးမျိုးမြင့်တို့က ဓာတ်ခွဲခန်း

အပါအဝင် ဆရာဝန်၊ သူနာပြုများနှင့် လူနာများအတွက် အဆောင် ခြောက်ဆောင် ထပ်မံတည်ဆောက်မည့် အခြေအနေများနှင့် တာဝန်ရှိသူများက အခြားဆောင်ရွက် ထားရှိသည်များကိုရှင်းလင်းတင်ပြကြရာ တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ်က လိုအပ်ချက်များကို ပေါင်းစပ်ညှိနှိုင်း ဆောင်ရွက်ပေးပြီး တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့က ဖြည့်ဆည်းဆောင်ရွက်ပေးရမည့် ကိစ္စရပ်များကိုလည်း အမြန်ဆုံးဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ကြောင်း ပြောကြား သည်။

ယင်းနောက် တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ်သည် ဓာတ်ခွဲ ခန်းအပါအဝင် ဆရာဝန်၊ သူနာပြုများနှင့် လူနာများအတွက် အဆောင် ခြောက်ဆောင် ထပ်မံတည်ဆောက်နေမှုများကို လှည့်လည်ကြည့်ရှုစစ်ဆေးသည်။

ဆက်လက်၍ တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ်သည် လမ်းမတော်မြို့နယ် ဆေးတက္ကသိုလ် (၁)တွင် ပုဂ္ဂလိက ဆေးရုံများမှ တာဝန်ရှိသူများနှင့် တွေ့ဆုံ၍ Non Covid လူနာများအား ကုသမှုပေးနိုင်ရေးအကြောင်းအရာများနှင့် ပေါင်းစပ်ဖြည့်ဆည်းဆောင်ရွက်ပေးရမည့် ကိစ္စရပ်များ အတွက် ညှိနှိုင်းဆွေးနွေးပွဲတွင် တက်ရောက်သည်။

ဆွေးနွေးပွဲတွင် တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ်က အမှာစကားပြောကြားကာ တက်ရောက်လာသော ပုဂ္ဂလိက ဆေးရုံများမှ တာဝန်ရှိသူများက မိမိတို့ ဆေးရုံများတွင် လူနာများအား ရောဂါကုသပေးနိုင်ရေး ပြင်ဆင်ဆောင်ရွက် ထားရှိမှု၊ ကျန်းမာရေးဝန်ဆောင်မှုပေးနိုင်မည့်အခြေအနေ များနှင့် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့ထံမှ ပံ့ပိုးပေးရန် အချက်များကို ရှင်းလင်းတင်ပြပြီး တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ်က တင်ပြချက်များအပေါ် ပြန်လည်ရှင်းလင်း ဆွေးနွေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ဆန်းကျော်ဦး (ပြန် /ဆက်)

၇-၁၂-၂၀၂၀ ရက်၊ ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါဖြစ်ပွားမှု အများဆုံး ၁၀ နိုင်ငံ၏ အခြေအနေ

စဉ်	နိုင်ငံ	ဓာတ်ခွဲအတည်ပြု လူနာ စုစုပေါင်း	ရောဂါပိုး ကင်းစင်သွားသူ	သေဆုံးသူဦးရေ စုစုပေါင်း
၁။	အမေရိကန်	၁၅၁၅၉၅၉	၈၅၅၅၉၂	၂၈၈၉၀၆
၂။	အိန္ဒိယ	၉၆၈၀၅၉၄	၉၁၄၄၃၇၅	၁၄၀၆၈၈
၃။	ဘရာဇီး	၆၆၀၃၅၄၀	၅၇၇၆၁၈၂	၁၇၆၉၆၂
၄။	ရုရှား	၂၄၈၈၉၁၂	၁၉၅၆၅၈၈	၄၃၅၉၇
၅။	ပြင်သစ်	၂၂၉၂၄၉၇	၁၆၉၅၈၆	၅၅၁၅၅
၆။	အီတလီ	၁၇၂၈၈၇၈	၉၁၃၄၉၄	၆၀၀၇၈
၇။	ဗြိတိန်	၁၇၂၃၂၄၂	၈၈၈၈၈	၆၁၂၄၅
၈။	စပိန်	၁၆၉၉၁၄၅	၈၈၈၈၈	၄၆၂၅၂
၉။	အာဂျင်တီးနား	၁၄၆၃၁၁၀	၁၂၉၄၆၉၂	၃၉၇၇၀
၁၀။	ကိုလံဘီယာ	၁၃၇၁၁၀၃	၁၂၅၇၄၁၀	၃၇၈၀၈

အာဆီယံနိုင်ငံများမှ COVID-19 ရောဂါ သတင်းထုတ်ပြန်ချက်

	COVID-19 ရောဂါ ဓာတ်ခွဲအတည်ပြုလူနာ	ရောဂါပိုး ကင်းစင်သွားသူ	ပိုးတွေ့သေဆုံး လူနာ
အင်ဒိုနီးရှား	၅၈၁၅၅၀	၄၇၉၂၀၂	၁၇၈၆၇
ဖိလစ်ပိုင်	၄၄၁၃၉၉	၄၀၈၇၀၂	၈၅၇၂
မြန်မာ	၁၀၀၄၃၁	၇၉၂၄၀	၂၁၃၂
မလေးရှား	၇၄၂၉၄	၆၂၃၀၆	၃၈၄
စင်ကာပူ	၅၈၂၇၃	၅၈၁၆၀	၂၉
ထိုင်း	၄၁၀၇	၃၈၆၈	၆၀
ဗီယက်နမ်	၁၃၆၆	၁၂၂၀	၃၅
ကမ္ဘောဒီးယား	၃၄၈	၃၀၆	၀
ဘရူနိုင်း	၁၅၁	၁၄၇	၃
လာအို	၄၁	၂၆	၀

လှိုင်မြို့နယ်ရှိ ကိုဗစ်-၁၉ ကုသရေးစင်တာတွင် ကူညီဆောင်ရွက်ရန် ရှမ်းပြည်နယ်မြောက်ပိုင်းမှ ကြက်ခြေနီ စေတနာ့လုပ်အားရှင်များ ရောက်ရှိ

ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၇ ရှမ်းပြည်နယ်မြောက်ပိုင်းရှိ မြို့နယ် များမှ ကြက်ခြေနီစေတနာ လုပ်အားရှင် ၃၁ ဦးတို့သည် ရန်ကုန် တိုင်းဒေသကြီး လှိုင်မြို့နယ်ရှိ ကိုဗစ်-၁၉ ကုသရေးစင်တာတွင် ကျန်းမာရေးဝန်ထမ်းများနှင့် ပူးပေါင်း ကူညီဆောင်ရွက်ရန် ယနေ့နံနက်ပိုင်း က ရောက်ရှိရာ လှိုင် ခုတင် ၅၀၀ ဆံ့ ကိုဗစ်-၁၉ ကုသရေးစင်တာ တာဝန်ခံ ဒေါက်တာမိုးမိုးအေး၊ မြန်မာနိုင်ငံ ကြက်ခြေနီအသင်း ဒုတိယအထွေထွေ အတွင်းရေးမှူး ဒေါက်တာတင်ထွန်း အောင်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ကြက်ခြေနီကြပ်မူ ကော်မတီ ဥက္ကဋ္ဌ ဦးကျော်မိုးကြည်၊ အသင်းဘေး အန္တရာယ်ဆိုင်ရာ စီမံခန့်ခွဲမှုဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူး ဒေါ်စန်းစန်းမော်၊ အဖွဲ့အစည်းဆိုင်ရာ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက် ရေးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူး ဒေါက်တာ လင်းလင်းသက်တို့က ကြိုဆိုနှုတ်ခွန်း ဆက်စကားပြောကြားပြီး လိုအပ်ချက် များ ဖြည့်ဆည်းပေးကြသည်။



ကျောက်မဲမြို့နယ် ကြက်ခြေနီ အသင်းခွဲ မြို့နယ်ကြက်ခြေနီ သူနာပြု တပ်ဖွဲ့မှူး ဦးဖြိုးပြည့်ကျော် ဦးဆောင် သည့် ရှမ်းပြည်နယ်မြောက်ပိုင်း နမူတူ၊ နမ့်ဆန်၊ လားရှိုး၊ သီပေါ၊ ကွမ်းလုံ၊ လောက်ကိုင်၊ ကျောက်မဲ၊ တန့်ယန်း မြို့နယ်များမှ ကြက်ခြေနီစေတနာ လုပ်အားရှင် ၃၁ ဦးတို့သည် အဆိုပါ

အစီအစဉ်ဖြင့် ဧရာဝတီတိုင်းဒေသ ကြီး၊ နေပြည်တော်၊ မွန်ပြည်နယ်၊ မကွေးတိုင်းဒေသကြီးတို့မှ ကြက်ခြေနီ စေတနာ့လုပ်အားရှင်များသည် လှိုင် ကိုဗစ် - ၁၉ ကုသရေးစင်တာတွင် စက်တင်ဘာလမှစတင်ကာ အားဖြည့် ကူညီဆောင်ရွက်ခဲ့ကြကြောင်း သိရ သည်။ ဝင်းအောင်(MRCS)

ချင်းရွှေဟော်နယ်စပ်ဂိတ်မှ နေရပ်ပြန်ပြည်သူများ ထပ်မံဝင်ရောက်

ချင်းရွှေဟော် ဒီဇင်ဘာ ၇ တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံမှပြန်လာသည့် မြန်မာနိုင်ငံသား နေရပ်ပြန်ပြည်သူ များသည် ကိုးကန့်ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသ လောက်ကိုင်မြို့နယ် ချင်းရွှေ ဟော်မြို့ မြန်မာ-တရုတ် နှစ်နိုင်ငံနယ်စပ်ဂိတ်ပေါက်မှ နေ့စဉ်ဝင်ရောက်လျက်ရှိရာ ယမန်နေ့ နံနက် ၆ နာရီမှ ညနေ ၆ နာရီ အထိ နေရပ်ပြန်ပြည်သူ ၄၄ ဦး ထပ်မံ ဝင်ရောက်သည်။

အဆိုပါ ဝင်ရောက်လာသည့် နေရပ်ပြန်ပြည်သူ ၄၄ ဦးမှာ အမျိုးသား ၂၅ ဦး၊ အမျိုးသမီး ၁၉ ဦးတို့ဖြစ်ပြီး မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး စဉ့်ကိုင်မြို့နယ်မှ တစ်ဦး၊ ရမည်းသင်းမြို့နယ်မှ တစ်ဦး၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ပုလဲမြို့နယ်မှ တစ်ဦး၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ကျောက်တံခါးမြို့နယ်မှ နှစ်ဦး၊ မကွေးတိုင်းဒေသကြီး ချောက်မြို့နယ်မှ တစ်ဦး၊ မွန်ပြည်နယ် မော်လမြိုင်မြို့နယ်မှ နှစ်ဦး၊ ရှမ်းပြည်နယ် မြောက်ပိုင်း လားရှိုးမြို့နယ်မှ ငါးဦး၊ နောင်ချိုမြို့နယ်မှ သုံးဦးနှင့် ကွမ်းလုံမြို့နယ်မှ ၂၈ ဦးတို့ ဖြစ်သည်။

ထိုသို့ ချင်းရွှေဟော်နယ်စပ်ဂိတ်မှ ဝင်ရောက်လာသည့် နေရပ်ပြန်ပြည်သူ ၄၄ ဦးမှာ ချင်းရွှေဟော်မြို့နှင့် ထိစပ်လျက်ရှိသည့် လားရှိုးခရိုင် ကွမ်းလုံမြို့နယ်တွင် နေရပ်ပြန်ပြည်သူ ၂၈ ဦးအား ကွမ်းလုံမြို့နယ်မှ တာဝန်ရှိသူများနှင့်ချိတ်ဆက်ပြီး အထကကျောင်းရှိ အသွားအလာကန့်သတ်စောင့်ကြည့်ရေးစင်တာသို့ စနစ်တကျ စီစဉ်လွှဲပြောင်းပို့ဆောင်ပေးခဲ့ကာ ကျန်ရှိသည့် အခြားမြို့နယ်များမှ နေရပ်ပြန် ပြည်သူ ၁၆ ဦးအား ချင်းရွှေဟော်မြို့ အမှတ်(၁)ရပ်ကွက်တွင် အသွားအလာ ကန့်သတ်စောင့်ကြပ်၍ သီးခြားထားကြောင်း၊ ချင်းရွှေဟော်မြို့တွင် ပြည်သူ ကျန်းမာရေးနှင့် ကုသရေးဦးစီးဌာနမှ ၎င်းတို့အား ကိုဗစ်-၁၉ရောဂါပိုး ရှိ/မရှိ Rapid Test Kit ဖြင့် စစ်ဆေးခြင်းနှင့် ဓာတ်ခွဲနမူနာ တို့ဖတ်များရယူပြီး စစ်ဆေး နိုင်ရန် မူဆယ်မြို့ ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဓာတ်ခွဲခွဲဆိုင်ရာဌာနသို့ ဆက်လက်ပို့ဆောင် စစ်ဆေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ချင်းရွှေဟော်မြို့ ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ်၊ ထိန်းချုပ်၊ ကုသရေးလုပ်ငန်းကော်မတီထံမှ သိရသည်။ ဇင်ဇင်(ပြန်/ဆက်)

Stay at home အစီအစဉ်တွင်အကျိုးဝင်သော စက်ရုံ၊ အလုပ်ရုံ၊ လုပ်ငန်းဌာနများရှိ အလုပ်သမား၊ ဝန်ထမ်းများအား လူမှုဖူလုံရေးထောက်ပံ့ငွေများ ဆက်လက်ခွင့်ပြုထုတ်ပေးလျက်ရှိ

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၇

COVID-19 ရောဂါ ကူးစက်ပျံ့နှံ့မှုကို ပိုမိုထိရောက်စွာ ကာကွယ်ထိန်းချုပ်နိုင်ရေးအတွက် Stay at home အစီအစဉ်တွင် အကျိုးဝင်သော ပုဂ္ဂလိကပိုင် စက်ရုံ၊ အလုပ်ရုံ၊ လုပ်ငန်းဌာနများရှိ အာမခံအလုပ်သမားများအား လူမှုဖူလုံရေးထောက်ပံ့ငွေ ၄၀ ရာခိုင်နှုန်းကို ဘုတ်အဖွဲ့ဖြင့် စိစစ်ခွင့်ပြုလျက်ရှိရာ စိစစ်ရေးဘုတ်အဖွဲ့ အစည်းအဝေးအမှတ်စဉ် (၁/၂၀၂၀ မှ ၃၂/၂၀၂၀ အထိ)အရ စက်ရုံ၊ အလုပ်ရုံ၊ လုပ်ငန်းဌာန (၄,၅၂၃) ဌာနမှ အာမခံအလုပ်သမား (၆၁၁,၂၂၅) ဦးအတွက် ထောက်ပံ့ငွေ (၃၈,၆၈၂ ဒသမ ၀၉၃) ကျပ်သန်းအား သက်ဆိုင်ရာလုပ်ငန်းရှင်များသို့ ၂၀၂၀ ပြည့်နှစ် အောက်တိုဘာ ၅ ရက်မှစ၍ ခွင့်ပြုထုတ်ပေးခဲ့ပြီး ခွင့်ပြုထုတ်ပေးခဲ့သည့် စာရင်းအသေးစိတ်ကို နေ့စဉ်ထုတ်သတင်းစာများနှင့် ဝန်ကြီးဌာန Website တွင် ကြေညာခဲ့ပြီးဖြစ်သည်။

ဆက်လက်၍ စိစစ်ရေးဘုတ်အဖွဲ့အစည်းအဝေးအမှတ်စဉ် (၃၃/၂၀၂၀ မှ ၄၁/၂၀၂၀အထိ) တို့အရ စက်ရုံ၊ အလုပ်ရုံ၊

လုပ်ငန်းဌာန(၁,၅၅၆)ဌာနမှ အာမခံအလုပ်သမား (၆၂,၇၆၆) ဦးအတွက် ထောက်ပံ့ငွေ (၃,၈၀၃ ဒသမ ၈၃၃)ကျပ်သန်း အား သက်ဆိုင်ရာ လုပ်ငန်းရှင်များသို့ ခွင့်ပြုထုတ်ပေးခဲ့ပြီး၊ စာရင်းအသေးစိတ်ကို သက်ဆိုင်ရာလုပ်ငန်းဌာနများသို့ အကြောင်းကြားပြီးသည့်အပြင် ဝန်ကြီးဌာနနှင့် လူမှုဖူလုံရေးအဖွဲ့တို့၏ Website တို့တွင်လည်း ကြေညာထားပြီး၊ UMFCCI နှင့် အလုပ်သမားသမဂ္ဂများထံသို့လည်း အချိန်နှင့်တစ်ပြေးညီ ပေးပို့ထားပြီးဖြစ်သည်။

ယနေ့အထိ Stay at home အစီအစဉ်တွင် အကျိုးဝင်သော စက်ရုံ၊ အလုပ်ရုံ၊ လုပ်ငန်းဌာနစုစုပေါင်း (၅,၇၇၉) ဌာနမှ အာမခံအလုပ်သမား (၆၇၃,၉၉၁) ဦးအတွက် ထောက်ပံ့ငွေ (၄၂,၄၈၅ ဒသမ ၉၂၆) ကျပ်သန်းအား ခွင့်ပြု ထုတ်ပေးခဲ့ပြီးဖြစ်ပါကြောင်းနှင့် ကျန်တောင်းခံလွှာများကိုလည်း ဆက်လက်စိစစ်၍ ထုတ်ပေးလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

သတင်းစဉ်

၁၄-၁၁-၂၀၂၀ ရက်နေ့မှ ၂-၁၂-၂၀၂၀ ရက်နေ့အထိ လူမှုဖူလုံရေးထောက်ပံ့ငွေ ၄၀% ဆက်လက်ခွင့်ပြုထုတ်ပေးခဲ့သည့် စက်ရုံ/ အလုပ်ရုံ/ အလုပ်ဌာနများစာရင်း

စဉ်	အလုပ်ဌာနအမှတ်	စက်ရုံ/အလုပ်ရုံ/အလုပ်ဌာန အမည်	အလုပ်သမား ဦးရေ	ထောက်ပံ့ငွေ(ကျပ်)
၁	17001.31.4.2.18	ပွင့်ကမ္ဘာရေခဲစက်	၃	၁၀၈,၀၀၀.၀၀
၂	10002.32.1.2.13	ဦးဆိုင်ကံမောင်ရောင်းဝယ်ရေး	၁၂	၆၉၁,၂၀၀.၀၀
၃	10002.32.1.2.387	MK Trading	၁၃	၃၁၂,၀၀၀.၀၀
၄	10002.32.1.2.574	ဝင်းလိုက်ရုပ်ရှင်ရုံ	၆	၃၉၆,၈၀၀.၀၀
၅	10002.32.1.2.1012	ပရီစီးဒင်းစတိုး	၃	၉၆,၀၀၀.၀၀
၆	10002.32.1.2.1263	မြို့မအဆင့်မြင်ရုပ်ရှင်ရုံ	၅	၃၅၆,၀၀၀.၀၀
၇	10002.32.2.2.125	Deli Stationery	၁၈	၁၂၈၄,၀၀၀.၀၀
၈	10002.32.2.2.129	Mingalar Diamond Cineplex	၂	၁၅၆,၀၀၀.၀၀
၉	10002.32.2.2.130	Yee Shin Mobile	၂၄	၁,၃၈၂,၄၀၀.၀၀
၁၀	10002.32.2.2.159	Anycall	၁၃	၆၄၈,၉၆၀.၀၀
၁၁	10002.32.2.2.482	သရဖူဦးစိုးမြင့်Co,	၃၀	၁,၉၆၀,၀၀၀.၀၀
၁၂	10002.32.2.2.484	Technolond Computer Trading Co.,Ltd	၃၉	၂,၈၀၀,၀၀၀.၀၀
၁၃	10002.32.4.2.103	LS Trading Co.,Ltd	၃	၂၃၇,၆၀၀.၀၀
၁၄	10002.32.6.2.26	ဖီးနစ်ဒစ်ဂျစ်တယ်ကဏ္ဍား	၆၀	၃,၄၉၄,၀၀၀.၀၀
၁၅	10002.32.6.2.39	Green Farm Development	၁၄	၁,၁၅၂,၀၀၀.၀၀
၁၆	10002.32.6.2.60	The Hotel Nova	၆	၃၉၂,၀၀၀.၀၀
၁၇	10002.32.7.2.1	Home Aid	၁၇	၁,၂၈၄,၀၀၀.၀၀
၁၈	10002.32.7.2.3	Nova Apex Co.,Ltd	၁၃	၁,၁၉၂,၀၀၀.၀၀
၁၉	10002.32.7.2.42	80 Hotel	၁၃	၆၂၄,၀၀၀.၀၀
၂၀	10002.32.7.2.43	Hotel Victory Point	၁၃	၇၈၈,၀၀၀.၀၀
၂၁	10002.32.7.2.75	Mandalay In Bloom (MIB)	၈	၆၉၂,၀၀၀.၀၀
၂၂	10002.32.8.2.1	စိမ်းရတနာသိုက်ကုမ္ပဏီ	၃၁	၃,၁၃၂,၈၀၀.၀၀
၂၃	10002.32.8.2.11	စိမ်းရတနာသိုက်ကျောက်မျက်	၉	၉၉၇,၆၀၀.၀၀
၂၄	10002.32.8.2.22	PSWN Distribution Co.,Ltd	၈	၅၅၆,၀၀၀.၀၀
၂၅	11001.31.1.2.2	စိန်မြို့တော်(ကုမ္ပဏီ)	၁၆	၁,၀၂၆,၄၀၀.၀၀
၂၆	11001.31.1.2.8	ဦးစိုးဝင်း (သစ်ခွဲစက်)	၆	၁၂၀,၀၀၀.၀၀
၂၇	11001.31.1.2.59	ဒေါ်တင်တင်မြင့် (တွင်ခုံ)	၂	၄၀,၀၀၀.၀၀
၂၈	11001.31.1.2.223	သင်းရနံ့ (ပရိဘောဂ)	၃	၁၄၄,၀၀၀.၀၀
၂၉	11001.31.1.2.277	ကျော်ကြား(ကုန်မာဆိုင်)	၈၇	၅,၀၂၀,၈၀၀.၀၀
၃၀	11001.31.1.2.295	E.F.R ခရစ်ရာဘာ	၄	၁၆၀,၀၀၀.၀၀
၃၁	11001.31.1.2.297	ဦးညွန့်ဝေ(လွန်သွား)	၄	၈၀,၀၀၀.၀၀
၃၂	11001.31.2.2.102	မြို့နယ်သမဝါယမအသင်းစု	၈	၃၁၂,၀၀၀.၀၀
၃၃	11001.31.2.2.120	ရာမန်အိမ်ဆောက်ပစ္စည်း	၁၁	၆၃၃,၆၀၀.၀၀
၃၄	11001.31.2.2.141	စိုးသူဇာ (ခနောက်စိမ်း)	၅	၁၄၀,၀၀၀.၀၀
၃၅	11001.31.2.2.158	မိုးမြချယ်ကုမ္ပဏီလီမိတက်	၈၃	၅,၃၂၆,၄၀၀.၀၀
၃၆	11001.31.3.2.112	SOGO Plastic Tank	၁၄	၁,၀၅၅,၆၀၀.၀၀
၃၇	11001.31.4.2.3	ရာမည ဟိုတယ်	၃၆	၂,၀၇၃,၆၀၀.၀၀
၃၈	11001.31.4.2.13	ဦးမျိုးဝင်းသစ်စက်	၃	၈၄,၀၀၀.၀၀
၃၉	11001.31.4.2.31	Myanmar Cineplex (JCGV)	၁၀	၈၄၃,၃၅၂.၀၀
၄၀	11001.31.5.2.6	Myan Shwe Pyi Tractoer Ltd	၁၂	၁,၂၄၂,၀၉၇.၆၀
၄၁	11001.31.5.2.8	ကျော်ကြား (သွင်) စက်ရုံ	၈	၄၆၃,၂၀၀.၀၀
၄၂	11001.31.5.2.20	စုမွန်အေး (သစ်ဆိုင်)	၄	၁၆၀,၀၀၀.၀၀
၄၃	11001.31.5.2.26	U M G Co.ltd	၉	၆၁၇,၆၀၀.၀၀
၄၄	11001.31.6.2.1	မြန်မာရင်းရှင်းစိတယ်ကုမ္ပဏီ	၃၇	၂,၁၃၁,၂၀၀.၀၀
၄၅	11001.31.6.2.5	Eastern Nova Logistic Co.,Ltd	၃၂	၂,၇၇၂,၈၀၀.၀၀
၄၆	11001.31.6.2.11	Pro 1 Co.,Ltd	၂၀၈	၁,၂၈၇,၂၀၀.၀၀
၄၇	11001.31.6.2.17	Royal A to Z Holding Co.,Ltd	၁၈	၁,၁၇၂,၀၀၀.၀၀
၄၈	11001.31.6.2.37	MK Fashion Co.,Ltd	၇	၄၀၆,၀၀၀.၀၀

၄၉	11001.31.6.2.38	Sky Ward International Co.,Ltd	၅	၃၉၃,၂၀၀.၀၀
၅၀	11001.31.6.2.55	Myanmar San Zaw Co.,Ltd	၁၂	၉၈၀,၀၀၀.၀၀
၅၁	11001.31.8.2.6	ဝင်း မှန်ဆိုင်	၅	၂၈၈,၀၀၀.၀၀
၅၂	11001.31.8.2.7	ကောင်းလာဘ် စတိုးဆိုင်	၇	၃၂၁,၆၀၀.၀၀
၅၃	11001.31.8.2.8	ဓန ကွန်ပျူတာပန်းထိုးလုပ်ငန်း	၂	၁၁၅,၂၀၀.၀၀
၅၄	13001.37.6.2.8	First International	၂၃	၁,၈၁၀,၀၀၀.၀၀
၅၅	13001.37.8.2.13	Myanmar Baoshuo Shoes Co.,Ltd	၆	၃၄၅,၆၀၀.၀၀
၅၆	13003.311.8.2.3	Myanmar Mingxinpacking Material Co.,Ltd	၁၀	၆၅၃,၁၂၀.၀၀
၅၇	13007.312.1.2.57	Sinma (2)	၂၂	၁,၃၈၉,၂၀၀.၀၀
၅၈	13007.312.1.2.63	TAW WIN	၅	၂၂၄,၆၄၀.၀၀
၅၉	13007.312.1.2.70	မြို့တော်ပရိဘောဂ	၂၀	၁,၁၉၆,၄၀၀.၀၀
၆၀	13007.312.1.2.112	ရွှေမိုးပြည့်စုံ	၄	၁၂၉,၆၀၀.၀၀
၆၁	13007.312.1.2.113	နိုင်ဘရားသား	၂	၆၄,၀၀၀.၀၀
၆၂	13007.312.1.2.124	Sinma - 1	၅၈	၃,၆၂၆,၄၀၀.၀၀
၆၃	13007.312.1.2.177	Mandalay Golden Wing Construction Limited	၂	၁၁၅,၂၀၀.၀၀
၆၄	13007.312.1.2.184	Myanmar Chancellor	၅	၂၉၂,၈၀၀.၀၀
၆၅	13007.312.1.2.227	Tharaphu Decor Co.LTD	၅၆	၃,၈၅၃,၃၆၀.၀၀
၆၆	13007.312.1.2.238	ProvenTechnology	၅၄၁	၄၁,၄၅၈,၀၀၀.၀၀
၆၇	13007.312.1.2.258	အောင်စက္ကူစက်	၂	၄၃,၂၀၀.၀၀
၆၈	13007.312.1.2.261	Myanmar Postarion Co.,Ltd - 2.	၁,၁၈၅	၆၆,၇၃၄,၇၆၀.၀၀
၆၉	13007.312.1.2.310	လင်းသစ်ဖြိုး	၃	၉၆,၀၀၀.၀၀
၇၀	13007.312.1.2.333	သရဖူအထပ်သားစက်ရုံ	၁၂	၆၉၁,၂၀၀.၀၀
၇၁	13007.312.1.2.347	Kittenish (2)	၅၅	၃၀,၂၄၀,၀၀၀.၀၀
၇၂	13007.312.2.2.15	Lin Win Co., Ltd	၄၆	၂,၆၅၆,၀၀၀.၀၀
၇၃	13007.312.2.2.147	ကြွေရတနာပလတ်စတစ်	၃၂	၁,၉၃၁,၉၂၀.၀၀
၇၄	13007.312.2.2.149	TV Apparel	၃၅၆	၂၀,၅၀၅,၆၀၀.၀၀
၇၅	13007.312.2.2.163	လီတာမြန်မာ	၁,၀၀၀	၅၆,၁၇၆,၃၂၀.၀၀
၇၆	13007.312.2.2.166	KKK ပလတ်စတစ်ဗူးခွံ	၁၀	၅၇၆,၀၀၀.၀၀
၇၇	13007.312.2.2.170	အတိုင်းထက်အလွန်အထည်ချုပ်စက်ရုံ	၈၈၆	၅၁,၀၃၃,၆၀၀.၀၀
၇၈	13007.312.3.2.101	Royal ကြွေပြား	၂၂	၁,၇၈၂,၀၀၀.၀၀
၇၉	13007.312.3.2.111	ရတနာတောင်	၈	၂၅၉,၂၀၀.၀၀
၈၀	13007.312.3.2.131	YN Wood	၆၅	၃,၇၄၄,၀၀၀.၀၀
၈၁	13007.312.6.2.45	ဝင်းဝင်းမြိုင်ကုမ္ပဏီ	၆၈	၄,၂၁၅,၂၀၀.၀၀
၈၂	13007.312.7.2.53	Wanxinda (Myanmar)	၄၁၁	၂၃,၈၉၄,၄၀၀.၀၀
၈၃	13007.312.8.2.11	SanGYE Myanmar	၁၁	၆၃၃,၆၀၀.၀၀
၈၄	13009.34.1.2.7	ဦးထွန်းကြည် ကားဘော်ဒီ	၃	၄၂,၀၀၀.၀၀
၈၅	13009.34.1.2.102	အောင်အောင်တိုးစင်တာ	၄	၁၂၈,၀၀၀.၀၀
၈၆	13009.34.1.2.218	ဦးထွန်းကြည် သစ်စက်	၂	၃၂,၀၀၀.၀၀
၈၇	13009.34.1.2.219	နေနတ်သား ဖျော်ရည်	၃	၇၂,၀၀၀.၀၀
၈၈	13009.34.1.2.323	ဖြူဟွီ သ/မ	၂	၂၄,၀၀၀.၀၀
၈၉	13009.34.1.2.374	ဦးမောင်တင် ဖိနပ်လုပ်ငန်း	၃	၄၂,၀၀၀.၀၀
၉၀	13009.34.1.2.376	စွန်မင်းဘိနပ်	၂	၂၈,၀၀၀.၀၀
၉၁	13018.31.1.2.343	လေအေးပေးစက်	၁၀	၅၇၆,၀၀၀.၀၀
၉၂	13018.31.1.2.379	ကြိုင်ဦးသံဆိုင်	၃	၈၄,၀၀၀.၀၀
၉၃	13018.31.1.2.407	အောင်သစ္စာစက်မှု	၅	၁၂၀,၀၀၀.၀၀
၉၄	13018.31.1.2.437	ဇော်ပျံအမွှေးတိုင်	၅	၁၁၄,၄၀၀.၀၀
၉၅	13018.31.2.2.221	ဦးယဉ်ထွေးသံကော	၅	၁၀၈,၀၀၀.၀၀
၉၆	13018.31.3.2.14	SIKA Myanmar Limited	၃၃	၃,၈၈၉,၄၄၀.၀၀
၉၇	13018.31.3.2.129	ပြုံးမောင်မောင် သံခိုင်	၄	၁၂၀,၀၀၀.၀၀
၉၈	13018.31.8.2.31	UMG Co.,Ltd	၂၃	၁,၈၅၂,၈၀၀.၀၀
၉၉	13019.32.2.2.210	Bo Bo Min Hotel	၁၃	၈၁၂,၀၀၀.၀၀

ဆက်လက်ဖော်ပြပါမည်



အမျိုးသမီးများအပေါ် အကြမ်းဖက်မှုပျောက်ရေး (၁၆)ရက်တာလှုပ်ရှားမှု
အထိမ်းအမှတ်အခမ်းအနား
 “အမျိုးသမီးများအပေါ် အကြမ်းဖက်မှု ကာကွယ်တုံ့ပြန်ဖို့ သီးသန့်ရန်ပုံငွေထားရှိလို့ အချက်အလက်ကောက်ယူဖို့”
“Orange the World: Fund, Respond, Prevent, Collect!”

ဗန်းမော်မြို့ ကောင်းစက်ဝန်း စိုက်ပျိုးရေးနှင့် အထွေထွေလုပ်ငန်း သမဝါယမအသင်းက ဝဋ္ဋများ စိုက်ပျိုးထုတ်လုပ်

ဗန်းမော် ဒီဇင်ဘာ ၇

ကချင်ပြည်နယ် ဗန်းမော်မြို့ ကောင်းစက်ဝန်း စိုက်ပျိုးရေးနှင့် အထွေထွေလုပ်ငန်း သမဝါယမအသင်းက ယခုနှစ်ရာသီအတွင်း အသင်းသားတောင်သူဦးရေ ၂၀၀ ခန့်မှ အသင်းသားပိုင်မြေဧက ၅၄၄ ဧကပေါ်တွင် ရွက်သီးများဖြင့်လည်းကောင်း၊ မျိုးဥများဖြင့်လည်းကောင်း ဝဋ္ဋစိုက်ပျိုးခြင်းလုပ်ငန်းကို လုပ်ကိုင်လျက်ရှိကြောင်း၊ ရွက်သီးများဖြင့် စိုက်ပျိုးမည်ဆိုပါက တစ်ရာသီအတွင်း မျိုးဥအဆင့်များ ရရှိနိုင်ပြီး မျိုးဥများဖြင့် စိုက်ပျိုးပါက ရောင်းတန်းဝင် ဝဋ္ဋများကို ရရှိနိုင်ကြောင်း သိရသည်။

ဗန်းမော်မြို့နယ် ဦးစီးအရာရှိ ဦးတင်လှက မင်းလှ ရပ်ကွက်သို့ သွားရောက်၍ အသင်းမှတာဝန်ရှိသူများ၊ ဝဋ္ဋ စိုက်ပျိုးထုတ်လုပ်သူအသင်းသားများနှင့် ဒီဇင်ဘာ ၁

ရက်တွင် သွားရောက်တွေ့ဆုံပြီး အသင်း၏ ဝဋ္ဋများ ဝယ်ယူသိုလှောင်ထားရှိမှုနှင့် စိုက်ပျိုးထားသော ဝဋ္ဋ စိုက်ခင်းများမှ ဝဋ္ဋတူးဖော်ရန် အသင့်ရှိမှုအေးအေးများ ကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးပြီး အသင်းအမှုဆောင်အဖွဲ့၏ တင်ပြ ချက်အရ ၎င်းတို့အသင်းအနေဖြင့် ဝဋ္ဋစိုက်ပျိုးထုတ်လုပ် ခြင်းကို ကချင်ပြည်နယ်တစ်ခုလုံး စိုက်ပျိုးထုတ်လုပ် လွှမ်းမိုးနိုင်ရန်နှင့် မိသားစုတစ်စုတစ်စု စီးပွားဖြစ် စိုက်ပျိုးခြင်းအဆင့်သို့ လည်းကောင်း၊ ထုတ်ကုန်များကို ကုန်ကြမ်းမှ ကုန်ချောထုတ်လုပ်ရောင်းချသည့်အဆင့်သို့ လည်းကောင်း၊ ထုတ်ကုန်များကို နိုင်ငံခြားသို့ ချိတ်ဆက် တင်ပို့နိုင်သည့်အထိလည်းကောင်း ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက် လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

သတင်းစဉ်

စိတ်ကျန်းမာရေးဆေးရုံကြီး(မန္တလေး)တွင် အာဟာရဒါန ကျွေးမွေးလှူဒါန်း ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်းများသို့ ဆန်အိတ်လှူဒါန်း

မြစ်ငယ် ဒီဇင်ဘာ ၇

မန္တလေးခရိုင် အမရပူရမြို့နယ်အတွင်းရှိ စိတ်ကျန်းမာရေးဆေးရုံကြီး(မန္တလေး)တွင် ယနေ့နံနက်ပိုင်းက အလှူရှင် ဦးချစ်ခိုင်-ဒေါက်တာ အေးသူအောင်တို့က ဆေးရုံဝန်ထမ်းများနှင့် လူနာများအတွက် ချပါတီ၊ ကြက်ဥ၊ နွားနို့များ အာဟာရ ဒါနကုသိုလ်ပြုကျွေးမွေးလှူဒါန်းခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

အလားတူ မိုးကုတ်ဆရာတော်ကြီး မွေးဖွားရာဇာတိမြေ မြစ်ငယ်မြို့ ဥယျာဉ်တော်ကျေးရွာ ရွှေရန်လင်းမင်း ကျောင်းဘုန်းကြီးကျောင်းတွင်လည်း ချပါတီ၊ ကြက်ဥ၊ နွားနို့၊ ဆန်အိတ် ၁၀ပိုင်းနှင့် စာတိုးကျေးရွာ ဘုရားဖြူ ဘုန်းကြီးကျောင်းကိုလည်း အလားတူလှူဒါန်းခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ အမရပူရမြို့နယ် စိတ်ကျန်းမာရေးဆေးရုံကြီး (မန္တလေး)တွင် ဆေးဝါးကုသမှုထုတ်လုပ် လူနာများအားအခမဲ့ကုသပေးခြင်းဖြစ်ကြောင်း စိတ်ကျန်းမာရေးဆေးရုံကြီး (မန္တလေး)ဆေးရုံအုပ်ကြီး ဒေါက်တာ အေးသူအောင်ထံမှ သိရသည်။

မောင်မောင်စိုး(မြစ်ငယ်)



MRTV SCHEDULE Tuesday December 8 2020

- 6:00 AM ရတနသုတ် ပရိတ်တရားတော်
- 7:00 AM BREAKFAST NEWS
- 7:35 AM 'လှုပ်လှုပ်ရှားရှား လူထုအားကစား Physical Fitness Dance လှုပ်ရှားမှု ပြိုင်ပွဲ သတ်မှတ်တက်' (ပွဲစဉ်-၃)
- 10:00 AM သတင်းထဲက သတင်း
- 1:00 PM 'မြင်းပေါ်တိုက်အိတ်' ရလဒ် ထက်ထက်ပိုင်း ဖြိုဖျက်
- 2:45 PM သာသနာ့အဖွဲ့အစည်းများမှ ပြုစုထားသော ဖွဲ့စည်းတင်ဆက်မှုများ
- 3:00 PM Grade-11 အာသာရပ်သိုင်းကလောင်စာများ (သပိုင်းအာသာရပ်)
- 5:45 PM ရပ်တည်ရာပြည့် အမျိုးသားအောင်ပွဲဝေ၊ ဂုဏ်ပြုထား အင်အား
- 6:30 PM ကိုပပ် ၁၉ အခြေအခင်းအခြေအနေအထား/အခြေအနေအခြေ
- 6:00 PM ပြည်တွင်းသတင်း
- 7:20 PM 'ထူးခြားထင်ရှား ပုဂ္ဂိုလ်များ' ဂုဏ်ပြုတစ်ဆင့်
- 8:00 PM ပြည်တွင်းသတင်း၊ နိုင်ငံတကာသတင်း
- 8:50 PM 'ထွန်းကားသော အခြေအနေအထား' အမျိုးသမီးအကျင့်
- 9:00 PM အလှူဒါန်းလှူဒါန်းပွဲများ

www.mrtv.gov.mm www.facebook.com/mrtvwebmediaportal

အမြို့မြို့အနယ်နယ် ပျံ့နှံ့သည့် သတင်းစာ မြန်မာ့အလင်း သတင်းစာတွင် ကြော်ငြာပါ

မြန်မာ့အလင်း

- စာတည်းမှူးချုပ် - အောင်နိုင်ဦး
- ခေတ္တစာတည်းမှူး - ဝင်းကျော်
- သတင်းထောက်ချုပ် - မြင့်ဆွေ
- စာတည်းများ - ကြည်ဝင်း၊ ခင်ရတနာ၊ သိမ့်သိမ့်မိုး၊ ဇူလိုင်မိုး၊ မြတ်မွန်ထွေး၊
- ဘာသာပြန် စာတည်း - ချိုးစန္ဒီနွေး၊ ကလျာမိုးမြင့်၊ တင်လင်းအောင်
- အကြီးတန်း သတင်းထောက်များ - ကျော်သူဝင်း၊ စိန်လွင်အောင်၊ ဇင်ဦး၊ တင်မောင်လွင်၊ ဟိန်းထက်ဇော်၊ သန့်ဇင်ဝင်း
- အငယ်တန်း သတင်းထောက်များ - နေဝင်းထွန်း(၂)၊ ဝေသူနွယ်၊ ဇာခြည်အေး၊ မိမိဖြိုး
- ဓာတ်ပုံ သတင်းထောက် - တင်စိုး
- သုတေသန - အိအိခင်နှင့် အဖွဲ့
- စာပြင် - ကျော်ဇင်ဦး၊ အေးအေးမိုးလှိုင်နှင့် အဖွဲ့
- စာမျက်နှာဖွဲ့စည်းမှုနှင့် ဒီဇိုင်း - ဇော်ဝိုင်းအောင်၊ သန်းထွန်းအောင်နှင့် အဖွဲ့
- အီးမေးနှင့် အွန်လိုင်း - သီဟအောင်၊ သက်လွင်ဦးနှင့် အဖွဲ့
- ထုတ်ဝေခြင်းအမှတ် - (၀၁၀၉၃)
- ပုံနှိပ်ခြင်းအမှတ် - (၀၀၈၇၇)

mmalin.npt@gmail.com
www.facebook.com/MYANMAALINNEWS

ယနေ့ဈေးကွက်ပေါက်ဈေးများ ၇ - ၁၂ - ၂၀၂၀

မျိုး	နိုင်ငံတကာ ငွေကြေးများ
ရန်ကုန် ၁၆ ပဲရည် ရောင်းဈေး	အမေရိကန် တစ်ဒေါ်လာ ကျပ် ၁၃၂၇ . ၁
ရန်ကုန် ၁၆ ပဲရည် ပြန်ဝယ်ဈေး	ဥရောပ တစ်ယူရို ကျပ် ၁၆၀၆ . ၂
ရန်ကုန် ၁၅ ပဲရည်	စင်ကာပူ တစ်ဒေါ်လာ ကျပ် ၉၉၁ . ၃
မန္တလေး ၁၆ ပဲရည် ရောင်းဈေး	ဗြိတိန် တစ်ပေါင်စတာလင် ကျပ် ၁၇၆၁ . ၁
မန္တလေး ၁၆ ပဲရည် ပြန်ဝယ်ဈေး	ဂျပန် ၁၀၀ ယန်း ကျပ် ၁၂၇၃ . ၃
မန္တလေး ၁၅ ပဲရည်	ဩစတြေးလျ တစ်ဒေါ်လာ ကျပ် ၉၈၂ . ၁၀
(အောင်သမာဓိရွှေဆိုင်မှ ရယူပါသည်)	တရုတ် တစ်ယွမ် ကျပ် ၂၀၂ . ၉၇
စက်သုံးဆီ	အိန္ဒိယ တစ်ရူပီ ကျပ် ၁၇ . ၉၅၉
စက်သုံးဆီ လက်လီဈေး(ရန်ကုန်)	ကိုရီးယား ၁၀၀ ဝမ် ကျပ် ၁၂၂ . ၁၄
ဒီဇယ်(တစ်လီတာ) ၅၆၀/၆၀၅ ကျပ် ၅၉၅/၆၁၅ ကျပ်	မလေးရှား တစ်ရင်ဂစ် ကျပ် ၃၂၆ . ၁၅
ပရီဗီယံဒီဇယ်(တစ်လီတာ) ၅၇၀/၆၂၀ ကျပ် ၆၁၀/၆၃၀ ကျပ်	ထိုင်း တစ်ဘတ် ကျပ် ၄၃ . ၉၀၇
အောက်တိုန်း ၉၂ ၅၃၅/၅၆၅ ကျပ် ၅၉၅/၆၀၅ ကျပ်	(ဗဟိုဘဏ်ပေါက်ဈေးဖြစ်ပါသည်)
အောက်တိုန်း ၉၅ ၆၆၀/၆၈၀ ကျပ် ၇၂၅/၇၄၀ ကျပ်	
(Yangon Petrol မှ ရယူပါသည်)	

စတော့အိတ်ချိန်းဈေးကွက်

ကုမ္ပဏီအမည်	အဖွင့်ဈေး (ကျပ်)	အပိတ်ဈေး (ကျပ်)	ရှယ်ယာစောင်ရေ	ရှယ်ယာတန်ဖိုး (ကျပ်)
FMI	၉၈၀၀	၉၈၀၀	၆၀၅	၅၉၂၉၀၀
MTSH	၃၆၅၀	၃၆၅၀	၉၃၇၇	၃၄၂၃၉၅၀
MCB	၈၄၀၀	၈၄၀၀	၃	၂၅၂၀၀
FPB	၂၂၀၀၀	၂၂၀၀၀	၆၇၇	၁၄၈၉၄၀၀၀
TMH	၂၇၅၀	၂၇၅၀	၁၀၄၄	၂၈၇၁၀၀၀
EFR	၃၈၀၀	၃၈၀၀	၅၅	၂၀၉၀၅၀

နေပြည်တော်-စာတည်းမှူး ၀၆၇-၃၆၁၄၂၊ စာတည်းအဖွဲ့ ၀၆၇-၃၆၁၄၅၊ ဖက်စ် ၀၆၇-၃၆၁၄၃၊ ရန်ကုန်ခွဲ-အမှတ်(၅၃)၊ နတ်မောက်လမ်းသွယ်(၁)၊ ဗိုလ်ချုပ်(၂) ရပ်ကွက်၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ စာတိုက်သေတ္တာအမှတ်-၄၀၊ စာတည်းအဖွဲ့ ၀၁-၅၄၄၃၀၉၊ မန်နေဂျာ ၀၁-၅၄၄၃၁၄၊ စီမံ ၀၁-၅၄၄၃၁၅၊ ငွေစာရင်း ၀၁-၅၄၄၃၁၆၊ ကြော်ငြာ ၀၁-၅၄၄၈၃၄၊ ၀၁-၅၅၉၃၁၈၊ Fax ၀၁-၅၄၄၆၂၂၊ ၀၆၇-၃၆၁၄၈၊ ပြန်ချိရေး ၀၁-၅၄၄၃၁၇၊ Fax ၀၁-၆၀၈၄၅၅၆။



MYANMAR Digital News
Presented by NPE
www.mdn.gov.mm

ကိုယ်သင်ကြားတတ်မြောက်ထားတဲ့ ပညာရပ်တစ်ခုတည်းမဟုတ်ဘဲ ကိုယ်လုပ်ငန်းတာဝန်နဲ့ နီးနွယ်တဲ့အကြောင်းအရာတွေကို ကိုယ်တိုင်လေ့လာသင်ယူရမယ်

တွေ့ဆုံမေးမြန်း - မွန်းဦးနဒီ

ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်၌ ၂၀၀၈ ခုနှစ်မှ ၂၀၁၄ ခုနှစ်အထိ ပါမောက္ခချုပ် တာဝန်ထမ်းဆောင်ခဲ့သည့် ဒေါက်တာတင်ထွန်း (ယခု တောင်ငူတက္ကသိုလ် ပါမောက္ခချုပ်) အား ရန်ကုန် တက္ကသိုလ်တွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်ခဲ့စဉ်က အမှတ်တရများ အပါအဝင် ကြိုးစားအားထုတ်မှုများအကြောင်းကို တွေ့ဆုံမေးမြန်း ဖော်ပြလိုက်ပါသည်။

မေး။ ။ မင်္ဂလာပါ ဆရာကြီးရှင်။ ဆရာကြီးရဲ့ ကျောင်းသားဘဝ ပညာသင်ကြားရာ နေရာ ဒေသနဲ့ တက္ကသိုလ်တက်ရောက်ခဲ့တဲ့အကြောင်း ပြောပြ ပေးစေလိုပါတယ်ရှင်။

ဖြေ။ ။ ကျွန်တော်က ကချင်ပြည်နယ် မိုးညှင်းမြို့ ဇာတိဖြစ်ပါတယ်။ နယ်မှာရှိတဲ့ ကျောင်းသား လူငယ်တစ်ယောက်အနေနဲ့ ဖြတ်သန်းခဲ့တဲ့ အတွေ့အကြုံ ကို ယနေ့ ကျောင်းသား ကျောင်းသူလူငယ်တွေကို မျှဝေပေးလိုပါတယ်။ ကျွန်တော် တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းကို ၁၉၈၀ ပြည့်နှစ်မှာ မိုးညှင်းမြို့ အ.ထ.က (၁) ကနေ အောင်မြင်ခဲ့ပါတယ်။ ၁၉၈၁ ခုနှစ်မှာ မြစ်ကြီးနား ဒေသကောလိပ်ကို စတင်တက်ရောက်ခဲ့ပါတယ်။ ဒုတိယ နှစ်မှာ မြစ်ကြီးနားဒေသကောလိပ်ကနေ မြစ်ကြီးနား ကောလိပ်အဖြစ် ပြောင်းလဲခဲ့ပါတယ်။

အဲဒီတုန်းက သိပ္ပံ ဇီဝ ဘာသာတွေနဲ့ တက်ရောက်ခဲ့ပါ တယ်။ နှစ်နှစ်တက်ပြီးတော့ တတိယနှစ်မှာ သတ္တဗေဒ ဘာသာရပ်အထူးပြုနဲ့ မန္တလေးတက္ကသိုလ်မှာ တက်ရောက် ခွင့် ရရှိခဲ့ပါတယ်။ မန္တလေးတက္ကသိုလ်မှာ မဟာသိပ္ပံတန်း အထိ တက်ရောက်ခဲ့ပါတယ်။ ထူးထူးခြားခြား အမှတ်တရ အနေနဲ့ပြောရရင် မန္တလေးတက္ကသိုလ်မှာ လူရည်ချွန်အဖြစ် ရွေးချယ်ခံခဲ့ရပါတယ်။ ကျွန်တော်အနေနဲ့ ဒီနေရာမှာ ကြိုးစားအားထုတ်မှုအပိုင်းလေးကို ပြောချင်ပါတယ်။ ကျွန်တော်က မူလတန်းပညာရေးကို မိုးကောင်းမြို့နယ်၊ ဆားမွှာရွာလေးမှာ သူငယ်တန်းကနေ စတင်တက်ရောက် အထိ တက်ရောက်ခဲ့ပါတယ်။ ပဉ္စမတန်းကနေ တက္ကသိုလ် ဝင်တန်းအထိ မိုးညှင်း အ.ထ.က (၁)မှာ ပြောင်းရွှေ့ တက်ရောက်ခဲ့ပါတယ်။ ကျွန်တော့်ငယ်စဉ်ကတည်းက အတန်းစဉ်မှာ ပထမ၊ ဒုတိယ၊ တတိယ တစ်ခုခုအမြဲ ရရှိခဲ့ ပါတယ်။ အဲဒီတော့ ဂုဏ်ထူးဆောင်အဖြစ် စာထူးချွန်တဲ့ အတွက် လူရည်ချွန်ရွေးချယ်တဲ့ စာမေးပွဲဖြေခွင့်ရပါတယ်။

အဲဒီကနေစတန်း၊ ၉ တန်း၊ ၁၀ တန်း တောက်လျှောက် မြို့နယ်အဆင့်အထိ အရွေးခံခဲ့ရတယ်။ ကြိုးစားအားထုတ် မှု၊ ပြင်ဆင်မှုအားနည်းမပြည့်စုံလို့ထင်ပါတယ်။ ပြည်နယ် အဆင့်အထိတော့ အရွေးခံခြင်းမရှိခဲ့ပါဘူး။ မန္တလေး တက္ကသိုလ်ရောက်တော့ နောက်ဆုံးအခွင့်အရေးတစ်ရပ် အနေနဲ့ လူရည်ချွန်ရအောင် ဆက်ကြိုးစားမယ်ဆိုတဲ့ စိတ်နဲ့ အတန်းထဲမှာ ပထမ၊ ဒုတိယ၊ တတိယ ဝင်အောင် ကြိုးစားရပါတယ်။ တက္ကသိုလ်တစ်ခုလုံး ဘာသာရပ်ပေါင်း ၂၀ ခန့်ရဲ့ ပထမ၊ ဒုတိယ၊ တတိယ ရရှိတဲ့ ကျောင်းသား ကျောင်းသူတွေနဲ့ ယှဉ်ပြီး ကြိုးစားဖြေဆိုရတယ်။ အဲဒီ အချိန်မှာတော့ ငယ်ငယ်က အတွေ့အကြုံရှိခဲ့တာမို့ ဖြေဆို ရာမှာ အခက်အခဲ မရှိတော့ပါဘူး။ အဲဒီနှစ်မှာ စတုတ္ထနှစ် အတွက် လူရည်ချွန်နှစ်ယောက်ရွေးတဲ့အထဲမှာ ကျွန်တော် ပါဝင်ခဲ့ပါတယ်။

အဲဒီတော့ ဒီနေရာမှာ ရည်မှန်းချက်ထားပြီး နည်းလမ်းတကျကြိုးစားရင် ဖြစ်နိုင်တယ်ဆိုတာ ပြောချင် ပါတယ်။ ရည်မှန်းချက်ထားတိုင်း ဖြစ်သလားဆိုတော့ လည်း ဖြစ်ချင်မှတော့ ဖြစ်ပါမယ်။ သို့သော် ရည်မှန်းချက် တစ်ခုနဲ့ ကြိုးစားတဲ့ အလေ့အထပြုသင့်တယ်။ ရှိသင့် တယ်လို့လူငယ်တွေကို တိုက်တွန်းလိုပါတယ်။ ကျွန်တော် ရဲ့ ငယ်စဉ်က ရည်မှန်းချက်က ဆရာဝန်ဖြစ်ချင်ခဲ့တာပါ။ ဒါပေမယ့် ၁၀ တန်းမှာ အမှတ်နည်းသွားတယ်။ ကျွန်တော် တို့တန်းက ၁၀ တန်း၊ တက္ကသိုလ်ပထမနှစ်နဲ့ ဒုတိယနှစ် (သုံးနှစ်အမှတ်ပေါင်း) များမှာ သေ ဆေးတက္ကသိုလ်၊ စက်မှု တက္ကသိုလ်တို့တက်ခွင့်ရတယ်။ အမှတ်ပေါင်း နည်း သွားတော့ ထုံးစံအတိုင်း လူငယ်ပီပီ စိတ်ပိုင်းဆိုင်ရာမှာ ထိခိုက်မှုရှိခဲ့ပါတယ်။ ရိုးရိုး မေဂျာနဲ့ ဝိဇ္ဇာသိပ္ပံတက္ကသိုလ်ပဲ တက်ခွင့်ရတယ်။

အဲဒီမှာ ကျွန်တော်က ဘယ်လိုပြန်တွေးသလဲဆိုတော့ ဟိုဘက်မှာ ဆရာဝန် ဒေါက်တာဘွဲ့မရခဲ့ရင် ဒီဘက်မှာ နိုင်ငံခြားသွားပြီး ပါရဂူ ဒေါက်တာဘွဲ့ရအောင်ယူမယ်လို့ ရည်မှန်းချက်ပြောင်းခဲ့ပြီး ကျွန်တော်တက်ရောက်တဲ့ သတ္တဗေဒဘာသာရပ်မှာ အထူးကြိုးစားခဲ့တာဖြစ်ပါတယ်။ ရည်မှန်းထားတဲ့အတိုင်း ပြည်ပပညာတော်သင်ဆရာပြု



မော်လမြိုင်ကျွန်းမြို့နယ် စာတတ်မြောက်ရေး လုပ်အားပေး (၁၉၈၁)။

ပါရဂူဘွဲ့ ရယူနိုင်ခဲ့ပါတယ်။ အဲဒီတော့ ဒီနေရာမှ ရည်မှန်း ချက်ထားပြီး နည်းလမ်းတကျ ကြိုးစားအားထုတ်ဖို့ လိုတယ်ဆိုတာကို အကြံပြုလိုတာဖြစ်ပါတယ်။ ဒီလိုရရှိအတွက် ပညာရေးတစ်ခုတည်း ကြိုးစားခဲ့တာ မဟုတ်ပါဘူး။ ကျောင်းပညာရပ်အပြင် အခြားဝါသနာပါ တဲ့ လူမှုရေးဆောင်ရွက်ချက်တွေလည်း လူငယ်ဘဝမှာ အတွေ့အကြုံရအောင် လုပ်ဆောင်ခဲ့ပါတယ်။ ဘာတွေ ဆောင်ရွက်ခဲ့လဲဆိုတော့ ဆယ်တန်းအောင်ချိန်မှာ မိုးညှင်းမြို့နယ် စာမတတ်သူ ပပျောက်ရေးစီမံကိန်း (အသုံးလုံး) မှာ မြို့နယ် ဒေသခံ လူငယ်အဖြစ် တစ်လကြာ လုပ်အားပေးဆောင်ရွက်ခဲ့တယ်။ မြစ်ကြီးနားကောလိပ် ပထမနှစ်တက်ရောက်ချိန်မှာလည်း စာမတတ်သူပပျောက် ရေးလုပ်အားပေးအဖြစ် ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး မော်လမြိုင်ကျွန်းမြို့နယ်ကို သွားခဲ့ပါတယ်။ ဒေသ ဆိုင်ရာ ဗဟုသုတတွေရလို့ ဝမ်းသာမိပါတယ်။

အဲဒီနောက်မန္တလေးတက္ကသိုလ်ကို ရောက်လာတဲ့အခါ မှာ တက္ကသိုလ်အရန်တပ် လေ့ကျင့်ရေးတပ်မှာ ပါဝင်ခဲ့ပါ တယ်။ တတိယနှစ်၊ စတုတ္ထနှစ်တွေမှာ အခြေခံနှင့် တန်းမြင့်စစ်ပညာသင်တန်းတက်ရောက်ခဲ့ပြီး စာမေးပွဲပြီး ချိန်မှာ ပြင်ဦးလွင်ဘက်မှာ စခန်းချ တစ်လသင်တန်း တက်ရောက်ခဲ့ရပါတယ်။ အဲဒါပြီးတဲ့နောက် အတွေ့အကြုံ ရအောင်ဆိုပြီး စတုတ္ထနှစ်မှာ မှော်ဘီဆေးဝါးကျွန်ကြမ်း စက်ရုံမှာ လမ်းစဉ်လူငယ် လုပ်အားပေးအနေနဲ့ တစ်လ ပါဝင် လုပ်အားပေးခဲ့တယ်။ အဲဒီလို ဆောင်ရွက်မှုတွေကို အခြေခံပြီး တစ်ဖက်မှာလည်း စာပေထူးချွန်တယ်။ တစ်ဖက်ကလည်း လူငယ်ရေးရာကိစ္စတွေမှာ ပါဝင် ဆောင်ရွက်ခဲ့တာကြောင့်မို့လို့ မန္တလေးတက္ကသိုလ်ရဲ့ လူရည်ချွန်အဖြစ် ရွေးချယ်ခံရတာဖြစ်ပါတယ်။ ဒါကြောင့် လူငယ်ဘဝ ရည်မှန်းချက်တွေထားပြီး ကြိုးစား ဆောင်ရွက်မယ်ဆိုရင် ရနိုင်တယ်။ ဖြစ်နိုင်တယ်ဆိုတာကို အသိပညာပေး မျှဝေလိုပါတယ်။

မေး။ ။ ဆရာကြီးရဲ့ လူငယ် ကျောင်းသားဘဝ အကြောင်း သိခွင့်ရတဲ့အတွက် ကျေးဇူးတင် ပါတယ်။ နောက်ထပ်သိခွင့်ရချင်တာကတော့ ဆရာကြီး တက္ကသိုလ်တွေမှာ စတင်တာဝန်ထမ်းဆောင်ခဲ့ပြီး ပါမောက္ခချုပ်ရာထူး အဆင့်အထိ တာဝန်ထမ်းဆောင်ခဲ့ တာတွေနဲ့ ပတ်သက်ပြီးတော့လည်း သိချင်ပါတယ်ရှင်။ ဖြေ။ ။ ဟုတ်ကဲ့။ အဲဒါကလည်း ကျောင်းသားဘဝနဲ့ စရာမပေါ့။ ကျွန်တော် နောက်ဆုံးနှစ် ရောက်တဲ့ အခါမှာ တစ်ဖက်မှာနိုင်ငံခြားသွားပြီး ပါရဂူ ဘွဲ့ရ ဖို့ဆိုတဲ့ ရည်မှန်းချက် ရှိနေတော့ အဲဒီလိုဖြစ်ဖို့ဆိုရင် တက္ကသိုလ်မှာ ဆရာဖြစ်မှ ဖြစ်မယ်လို့ တွေးမိတယ်။ တစ်ဖက်မှာလည်း ကျွန်တော်အနေနဲ့ ပညာရပ်တွေနဲ့ အလုပ်လုပ်ရတာကို ဝါသနာပါတယ်။ စိတ်အားထက်သန် တယ်။ ဒီနေ့ခေတ်မှာ မည်သည့်လုပ်ငန်းမဆို ပညာမပါရင်

မဖြစ်ဘူးဆိုတာ တွေးမိတယ်။ အဲဒီလို စိတ်အားထက်သန် တဲ့ ရည်ရွယ်ချက်တွေရှိတဲ့အတွက်ကြောင့် ပါရဂူဘွဲ့ကို လိုချင်တယ်။ အဲဒါဆို တက္ကသိုလ်မှာ ဘယ်အချိန် ဆရာဖြစ် နိုင်သလဲလို့ မှန်းကြည့်လိုက်တဲ့အခါကျတော့ တိုက်တိုက် ဆိုင်ဆိုင် တစ်တိုင်းပြည်လုံးမှာ ဒေသကောလိပ်/ကောလိပ် တွေကို တက္ကသိုလ်အဆင့် တိုးမြှင့်နေတာ တွေ့ရတယ်။ အဲဒီအချိန်မှာ ကျွန်တော် စဉ်းစားမိတယ်။ တက္ကသိုလ်မှာ ဆရာ ဆရာမတွေ လိုမှာပဲ။ အဲဒါဆို ဘယ်သူတွေ ဖြစ်နိုင်မလဲဆိုတော့ ဂုဏ်ထူးတန်းနဲ့ မဟာတန်းတက်တဲ့သူတွေ ဖြစ်နိုင်မလဲဆိုတာ တွေးမိပြီး ကိုယ့် ကိုယ်ကိုယ်လည်း ဘွဲ့ရသွားပြီးရင် ထူးထူးချွန်ချွန် အောင်မြင်လို့ ဂုဏ်ထူးတန်း မဟာတန်းတွေ တက်ခွင့်ရ တယ်ဆိုရင်တော့ တက္ကသိုလ်မှာ ဆရာဖြစ်ဖို့ အလားအလာ ရှိတယ်။ ကြိုးစားမှပဲဆိုတဲ့ အသိရပြီးတော့ ဂုဏ်ထူး ထွက်အောင် ကျွန်တော်ကြိုးစားတယ်။ ကြိုးစားတဲ့အတိုင်း ပဲ “အထူးအောင်” အောင်မြင်လို့ ဂုဏ်ထူးတန်းတက်ခွင့်ရ တယ်။ အဲဒီခေတ်တုန်းက ပထမဘွဲ့ရပြီးမှ ဂုဏ်ထူးတန်း တစ်နှစ် ဆက်တက်ခွင့်ရတာဖြစ်ပါတယ်။

၁၉၈၅ ခုနှစ်မှာ ဂုဏ်ထူးတန်း တစ်နှစ်တက်တယ်။ တက်နေတဲ့အချိန် တက္ကသိုလ်မှာ ဆရာ ဆရာမတွေလိုတဲ့ အတွက်စာမေးပွဲ ဖြေခွင့်ရတယ်။ ဒါပေမယ့် အဲဒီတုန်းက နည်းနည်းပဲ အလုပ်ခန့်တယ်။ သတ္တဗေဒဆို ၁၆ ယောက် လောက်ပဲ ခန့်တဲ့အတွက် မဟာတန်းတက်ဆဲနဲ့ မဟာဘွဲ့ ရထားပြီးတဲ့ အထဲကို အစပေးဆရာ ဆရာမတွေ ဖြစ်သွား ကြတယ်။ အဲဒါက ၁၉၈၆ ခုနှစ် ဖေဖော်ဝါရီလခန့်တဲ့ အသုတ်ဖြစ်ပါတယ်။ အဲဒီနောက် ကျွန်တော်ထင်တာက နောင် တော်တော်ကြာကြာမှ ပြန်ဖြေရမယ်ထင်ထား ပေမယ့် တိုက်တိုက်ဆိုင်ဆိုင် အဲဒီ ၁၉၈၆ ခုနှစ် ဇွန်၊ ဇူလိုင်လလောက်မှာပဲ ဆရာ ဆရာမတွေ ထပ်ခန့်ဖို့ ထပ်ခေါ်တယ်။ တက္ကသိုလ်ကောလိပ်တွေ တိုးချဲ့ထားတာ ဖြစ်တဲ့အတွက်ကြောင့် တော်တော်များများခန့်မယ်ဆိုပြီး ထပ်ကြိုရတယ်။ အဲဒီမှာ ရေးဖြေနှုတ်ဖြေ စာမေးပွဲ အောင်ပြီး သရုပ်ပြဆရာအဖြစ် ၁၉၈၆ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာလ ၁ ရက်၌ မန္တလေးတက္ကသိုလ်မှာ ခန့်ထားခံရပါတယ်။ အဲဒီအချိန်မှာ ကျွန်တော် မဟာသိပ္ပံတန်း စာတမ်းပြုစုနေ တဲ့ အချိန်ဖြစ်ပါတယ်။ မဟာသိပ္ပံဘွဲ့ (သတ္တဗေဒ) ၁၉၉၀ ပြည့်နှစ်မှာ ရတယ်။ အဲဒီနှစ်မှာ ကျွန်တော် မြစ်ကြီးနားဒီဂရီ ကောလိပ်ကို ပြောင်းရွှေ့တာဝန်ထမ်းဆောင်ရပါတယ်။ အဲဒီမှာ ၂နှစ် တာဝန်ထမ်းဆောင်ခဲ့ပြီး မန္တလေးတက္ကသိုလ် ကို ၁၉၉၃ မှာ သရုပ်ပြဆရာနဲ့ ပြန်လည်ပြောင်းရွှေ့ခဲ့ပါတယ်။ ၁၉၉၄ ခုနှစ် လက်ထောက်ကထိကအဖြစ် မန္တလေး တက္ကသိုလ်မှာ ရာထူးတိုးမြှင့်ရရှိပါတယ်။

အဲဒီနောက် ၁၉၉၅ ခုနှစ် ဂျပန်နိုင်ငံကနေ ပညာတော်သင်ဆု ပေးတဲ့အချိန်မှာ ဝင်ဖြေခွင့်ရပြီး ရွေးချယ်ခံရပါတယ်။ ၁၉၉၆ ခုနှစ်မှာ ဂျပန်နိုင်ငံ



MONBUSHO ပညာတော်ဆုနဲ့ ပညာသင်သွားရောက်ခဲ့ ပြီး ၁၉၉၆ ခုနှစ် ဧပြီလကနေ ၂၀၀၀ ပြည့်နှစ်အထိ တိုကျိုတက္ကသိုလ်မှာ ပါရဂူသင်တန်းတက်ရောက်ခဲ့ပြီး ပါရဂူဘွဲ့ ရရှိခဲ့ပါတယ်။ ကျွန်တော် ငယ်စဉ်က ရောဂါတွေ ကို စိတ်ဝင်စားတာဖြစ်တဲ့အတွက် ဆရာဝန် မဖြစ်ခဲ့သော် လည်း ငါးရောဂါ(ကပ်ပါးပိုး)နဲ့ ပတ်သက်ပြီး လေ့လာ သုတေသနပြုခွင့်ရရှိခဲ့တယ်။

ဒီနေရာမှာ ဘာထပ်ဖြည့်ပြောချင်သလဲဆိုရင် ကျွန်တော်တို့ဆီမှာက သတ္တဗေဒဆိုရင် သတ္တဝါတွေကိုပဲ လေ့လာတယ်။ သူတို့ဆီမှာတော့ သတ္တဗေဒဆိုတာလည်း ရှိတယ်။ အဲဒီကနေ specialization အသစ်တွေ ခွဲထွက်ပြီး ဘာသာရပ်နယ်ပယ်အသစ်တွေမှာ လေ့လာသင်ယူမှု သုတေသနပြုမှုတွေ ပြုလုပ်နေတယ်ဆိုတာ တွေ့ရတယ်။ ဒါတွေ ကျွန်တော် တို့ဆီမှာလည်း တဖြည်းဖြည်းနဲ့ တိုးချဲ့ လေ့လာသင်ယူဖို့ ကြိုးစားနေကြကြောင်း ပြောလိုပါတယ်။ လူငယ်တွေအနေနဲ့ အဲဒီလို ပညာရပ်ဆိုင်ရာတွေမှာ ဖြာထွက်ပြီး သင်ယူခွင့်ရှိတယ်ဆိုတာ ထောက်ပြချင်လို့ပါ။ ကျွန်တော်ဆိုရင် ငါးရပ်ကပ်ပါးပိုးကို လေ့လာရုံသက်သက် မကဘဲ ဘယ်လိုကြောင့် ရောဂါဖြစ်သွားသလဲဆိုတာနဲ့ ရောဂါဖြစ်ပွား ပျံ့နှံ့မှုအထိ လေ့လာဖတ်ရှုပြီး သုတေသန လုပ်ခဲ့တာ ဖြစ်ပါတယ်။ သုတေသနအလုပ်ကိုလည်း အတော်လုပ်ခဲ့ရပါတယ်။

နိုင်ငံတကာဂျာနယ်မှာ သုတေသနစာတမ်း သုံးစောင် ပါဝင် ရေးသားခွင့်ရရှိခဲ့ပါတယ်။ သူတို့ရဲ့ အနေအထားက ပညာကို ဥစ္စာရင်လို့ ဥစ္စာရင်ခံ။ ကိုယ်သင်ယူမှ ကိုယ်ရ တယ်။ သင်ပေးခြင်းဆိုတာထက်ကို သင်ယူခြင်းက ပိုများ လာတယ်။ ကျွန်တော်တို့အနေနဲ့လည်း တော်တော်ကြိုးစား ခဲ့ရတယ်။ နံနက် ၉ နာရီမှာ ကျောင်းလာပြီး ည ၉ နာရီ ပြန်ရတယ်ဆိုတာ တော်တော်စောပါတယ်။ ဒုတိယနှစ်နဲ့ နောက်ဆုံးနှစ်ဆိုရင် ည ၁၂ နာရီအထိ သုတေသနလုပ်ခဲ့ရပါ တယ်။ အဲဒီတော့ ဂျပန်နိုင်ငံ တိုးတက်တယ်။ ဘယ်လို ကြောင့် တိုးတက်သလဲဆိုတာ ဒါတွေကိုကြည့်ရင် အထောက်အထားအနေနဲ့ တွေ့ရမှာပါ။ လူငယ်ဘဝ၊ ကျောင်းသားဘဝမှာပဲ တော်တော်အလုပ်လုပ်ကြ တယ်။ ဒီလိုနဲ့ ကျွန်တော်ငယ်ငယ်က ထားခဲ့တဲ့ ပါရဂူ ဒေါက်တာ ဘွဲ့ ရရှိဖို့ဆိုတဲ့ ရည်မှန်းချက်ရရှိ ပြီးမြောက်ခဲ့တယ်။

မေး။ ။ ဆရာကြီး ဂျပန်နိုင်ငံကနေ ပညာတော်သင် ပြန်လာပြီး ပြန်ရောက်လာချိန်မှာ ဘယ် တက္ကသိုလ်တွေမှာ ဆက်လက် တာဝန်ထမ်းဆောင်ခဲ့ပါ သလဲ။ ဖြေ။ ။ ၂၀၀၀ ပြည့်နှစ် ဧပြီလမှာ ပါရဂူဒေါက်တာဘွဲ့ ရပြီး မြန်မာနိုင်ငံကို ပြန်လာတယ်။ မန္တလေး တက္ကသိုလ်မှာ ပြန်လည်တာဝန်ထမ်းဆောင်ခဲ့တယ်။ ဂျပန်မှာ ပညာသင်နေစဉ် ၁၉၉၉ ခုနှစ်မှာ ကထိက ရာထူးတိုးခဲ့ပြီး ပြန်လာပြီးနောက် ၂၀၀၃ ခုနှစ်မှာ မန္တလေး တက္ကသိုလ်မှာပဲ တွဲဖက်ပါမောက္ခ ရာထူးတိုးတယ်။ ပြည်ပ ပြန်ပါရဂူဘွဲ့ ရရှိလာတာကြောင့် မဟာတန်း၊ မဟာ သုတေသနတန်းနဲ့ ပါရဂူတန်းတွေမှာ သင်ကြားပို့ချခြင်း၊ ကျမ်းကြီးကြပ်ခြင်းတွေ ဆောင်ရွက်ပါတယ်။ ပါရဂူတန်း မှာ ကျောင်းသား ၁၅ ယောက်၊ မဟာသုတေသနတန်းမှာ ၁၅ ယောက်လောက် ကျမ်းကြီးကြပ်ရတယ်။ မဟာသိပ္ပံ တန်းမှာတော့ ကလေးတွေက အဖွဲ့လိုက်သုတေသန လုပ်ကြတာဖြစ်တဲ့အတွက်ကြောင့် ၅ ဖွဲ့လောက် ကျမ်းကြီး ကြပ်ခဲ့တယ်။

ဒီလို ကျမ်းကြီးကြပ်ရင်းနဲ့ တစ်ဖက်ကလည်း မန္တလေးတိုင်း ငါးလုပ်ငန်းဦးစီးဌာန၊ မန္တလေးတိုင်း ငါးလုပ်ငန်းရှင်များအသင်းတို့နဲ့ ဆက်သွယ်ပြီး ငါးမှာ ရှိတဲ့ ကပ်ပါးပိုးတွေကို သုတေသနလုပ်တယ်။ ရန်ကုန်မှာ သွားပြီး မွေးမြူရေးနှင့် ရေလုပ်ငန်းဦးစီးဌာနမှာ သုတေသနစာတမ်းဖတ်ကြားတာတွေ ဆောင်ရွက်နိုင် ခဲ့ပါတယ်။ ငါးလုပ်ငန်းရှင်တွေကလည်း သူတို့အတွက် အရေးပါတဲ့ သုတေသနအချက်အလက်တွေ သိရတာ ဖြစ်တဲ့အတွက် အသိအမှတ်ပြုပြီး သဘောကျကြတယ်။

စာမျက်နှာ ၂၀ မှ

အဲဒီနေရာမှာ ပြောချင်တာက တက္ကသိုလ်က တက္ကသိုလ် သီးခြားနေတာ မဟုတ်ဘဲ၊ လုပ်ငန်းရှင်ကလည်း လုပ်ငန်း ရှင်သီးခြားနေတာ မဟုတ်ဘဲ တက္ကသိုလ်နဲ့ ပြင်ပလုပ်ငန်း ရှင် ပူးပေါင်းပြီး လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှု (University Industry Collaboration) တွေရှိတဲ့အကြောင်း ပြောချင် တာပါ။

ဒီ concept ကို အများကြီးလည်း ဆက်ပြီးအကောင် အထည်ဖော်နေကြတယ်။ လူငယ်ကျောင်းသား ကျောင်းသူ တွေ ဆရာ ဆရာမတွေကို ဒီအချက်ကလေး သတိပြုစေ ချင်လို့ပါ။ ဒါတွေကတော့ သင်ကြားရေးတာဝန်နဲ့ သုတေ သနပိုင်းဆိုင်ရာ တာဝန်ထမ်းဆောင်မှုတွေကို ပြောပြတာ ဖြစ်ပါတယ်။ အထက်မှာပြောခဲ့တဲ့ သင်ကြားသင်ယူမှု၊ သုတေသနပြုမှုလုပ်ငန်းတွေအပြင် မန္တလေးတက္ကသိုလ် နဒီဆောင်တွင် အဆောင်မျိုးအဖြစ်လည်း ၂၀၀၂ ခုနှစ်မှ ၂၀၀၇ ခုနှစ်အထိ တာဝန်ထမ်းဆောင်ခဲ့ပါတယ်။

မေး။ ။ ဟုတ်ကဲ့ဆရာကြီး၊ ရှေ့ဆက်လုပ်ဆောင်တဲ့ အပိုင်းတွေကို ဆက်လက် ပြောပြပေးစေလို ပါတယ်။

ဖြေ။ ။ အဲဒီလိုနဲ့ ၂၀၀၃ ခုနှစ်မှာ မန္တလေးတက္ကသိုလ် မှာ တွဲဖက်ပါမောက္ခ ရာထူးတိုးပြီး၊ ၂၀၀၅ ခုနှစ် မှာ အဝေးသင်တက္ကသိုလ်မှာ ပါမောက္ခအဖြစ် ရာထူး တိုးပြောင်းပြီး တာဝန်ထမ်းဆောင်ရပါတယ်။ ၂၀၀၇ ခုနှစ် မတ်လမှာ ရန်ကုန်တက္ကသိုလ် သတ္တဗေဒဌာနကို ပါမောက္ခ ရာထူးနဲ့ ပြောင်းရွှေ့တာဝန် ထမ်းဆောင် ရပါတယ်။ ရန်ကုန် တက္ကသိုလ် သတ္တဗေဒဌာနမှာ နှစ်ပတ်လောက် ပါမောက္ခ (ဌာနမှူး)အဖြစ်တာဝန်ထမ်းဆောင်ပြီးတဲ့နောက် ၂၀၀၇ ခုနှစ် ဧပြီလမှာ အဆင့်မြင့်ပညာဦးစီးဌာန၊ (အောက်မြန်မာပြည်)သို့ ဒုတိယညွှန်ကြားမှူးချုပ်အဖြစ် ရာထူးတိုးမြှင့် ရရှိပါတယ်။ ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်မှာ မတ်၊ ဧပြီ၊ မေ ၃ လလောက် တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း စာမေးပွဲ တာဝန်တွေပြီးအောင် ဆောင်ရွက်ပြီးမှ ဇွန်လဆန်းမှစ၍ အဆင့်မြင့်ပညာဦးစီးဌာန၏ ဒုတိယညွှန်ကြားမှူးချုပ်

ကိုယ်သင်ကြားတတ်မြောက်ထားတဲ့ ပညာရပ်တစ်ခုတည်း မဟုတ်ဘဲ ဒီနေ့ခေတ်မှာ အားလုံးသိကြတဲ့အတိုင်း ကိုယ့်လုပ်ငန်းတာဝန်နဲ့ နီးနွယ်တဲ့အကြောင်းအရာတွေ ကို ကိုယ်တိုင်လေ့လာသင်ယူရမယ်၊ ဒီလိုပုံစံမျိုးသွားဖို့ လိုနေပြီဆိုတာကို တိုက်တွန်းချင်တာပါ။ လူကြီးဖြစ်လာ တဲ့အခါ စီမံအုပ်ချုပ်မှုပညာ၊ စီမံခန့်ခွဲမှုပညာအကြောင်း အရာတွေကို လေ့လာသင်ယူဖို့လိုတယ်။ ကျွန်တော့် အနေ နဲ့ဆိုရင် ကိုယ့်ရဲ့သတ္တဗေဒ ငါးပညာရပ်ဆိုင်ရာ တစ်ခုတည်း မဟုတ်တော့ဘူး။ စီမံခန့်ခွဲမှုပညာရပ်တွေကိုလည်း လေ့လာဖတ်ရှုသင်ယူမှု ပြုခဲ့ရပါတယ်။ အဲဒါကြောင့် ဒုညွှန်ချုပ်တာဝန်ထမ်းဆောင်စဉ်မှာလည်း တော်တော် လေး အထောက်အကူဖြစ်ခဲ့ပြီး ထိထိရောက်ရောက် တာဝန်ထမ်းဆောင်နိုင်ခဲ့တယ်။ အဲဒါနဲ့ ဆက်စပ်ပြီး ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်မှာ ပါမောက္ခချုပ်အဖြစ် တာဝန် ထမ်းဆောင်စဉ်မှာလည်း အသက်ကြီးတယ်၊ ငယ်တယ် ဆိုတာ တွေးဖို့ထက် တာဝန်ကို ဘယ်လိုကျေပွန်စွာ ထမ်းရွက်မလဲဆိုတာကို ဦးတည်စဉ်းစားဆောင်ရွက်ခဲ့ တယ်ဆိုတာကို အတွေ့အကြုံမျှဝေ ပြောကြားလိုပါတယ်။

ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်မှာ ပါမောက္ခချုပ်အနေနဲ့တာဝန် ယူစဉ်မှာ ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်သည် ASEAN University Network (AUN) အဖွဲ့ဝင် တက္ကသိုလ်တစ်ခုဖြစ်တဲ့ အတွက် အာဆီယံတက္ကသိုလ်တွေနဲ့ ပူးပေါင်းပြီး ဘယ်လို ဆောင်ရွက်ရမလဲဆိုတဲ့ ကိစ္စရပ်တွေကို ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက် ရတယ်။ အဲဒီမှာအဓိကထားပြီးဆောင်ရွက်ဖြစ်တာကတော့ ယနေ့ခေတ်မပြောမဖြစ် မပါမဖြစ်တဲ့ Quality Assurance (QA) ကို ဆောင်ရွက်တယ်။ ASEAN University Network က ကမ်းလှမ်းလာတဲ့ Quality Assurance Training တွေ ပေးဖို့ဆောင်ရွက်ရပါတယ်။ တစ်ဖက်ကလည်း နာဂစ် ကြောင့် တက္ကသိုလ်တွင်း ထိခိုက်ပျက်စီးမှုတွေ ပြုပြင်မွမ်းမံ ခြင်းလုပ်ငန်းတို့ကို ဆောင်ရွက်ခဲ့ရပါတယ်။ အဲဒီလို ဆောင်ရွက်နေတဲ့ ကာလဖြစ်တဲ့အတွက် ပထမဆုံး Quality Assurance Training ကို မြန်မာနိုင်ငံရေကြောင်း တက္ကသိုလ်မှာ ဆောင်ရွက်ခဲ့ပြီး ဒုတိယ Training ကိုတော့



YU (ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်) နှင့် KFAS တို့ ပညာရေးပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရန် MoA လက်မှတ်ရေးထိုးပွဲ (၂၀၁၃)။

တာဝန်ကို ထမ်းဆောင်ပါတယ်။ ဒုတိယညွှန်ကြားမှူးချုပ် တာဝန်ထမ်းဆောင်စဉ် မှာ အမှတ်တရဖြစ်တာကတော့ ၂၀၀၈ ခုနှစ်မေလတွင် နာဂစ်မုန်တိုင်းကြုံတွေ့ရတာဖြစ်တဲ့အတွက် ဧရာဝတီ တိုင်း၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး အစရှိသည့် နာဂစ်ဒဏ်ခံစား ရတဲ့ ဒေသတွေရဲ့ ပညာရေးဆိုင်ရာ ထိခိုက်ပျက်စီးဆုံးရှုံးမှု များ မှတ်တမ်းတင်ခြင်း၊ ကယ်ဆယ်ရေးလုပ်ငန်းများ အတွက် စီမံခန့်ခွဲမှုလုပ်ငန်းများမှာ ပါဝင်ဆောင်ရွက်ခြင်း များသည် အမှတ်တရဖြစ်ရပါမည်။ အဲဒီနာဂစ် မုန်တိုင်းကိစ္စတွေ ဆောင်ရွက်နေချိန်မှာပဲ ၂၀၀၈ ခုနှစ် ဇွန်လကုန်ပိုင်းလောက် ရန်ကုန်တက္ကသိုလ် ပါမောက္ခချုပ် အဖြစ် ရာထူးတိုးမြှင့် တာဝန်ထမ်းဆောင်ရပါတယ်။

မေး။ ။ ဆရာကြီးက အသက်ငယ်ငယ်နဲ့ ရန်ကုန် တက္ကသိုလ်မှာ ပါမောက္ခချုပ် တာဝန် ထမ်းဆောင်ခဲ့တဲ့ အချိန်အတောအတွင်း ဆရာကြီး ဆောင်ရွက်ခဲ့တဲ့ အတွေ့အကြုံနဲ့ တာဝန်ယူရတဲ့အပိုင်း တွေကို ပြန်လည်မျှဝေပေးပါရင်။

ဖြေ။ ။ အဲဒီအချိန်တုန်းက အသက် ၄၅ နှစ်အောက် ဆိုတော့ နှိုင်းယှဉ်ကြည့်ရင် ငယ်တယ်လို့ ပြောလို့ရတာပေါ့။ သို့သော် ကျွန်တော့်အနေနဲ့ ကိုယ် သင်ယူထားတဲ့ပညာနဲ့ လေ့လာထားတဲ့ အတွေ့အကြုံတွေ အပေါ်အခြေခံပြီး နိုင်ငံတော်ကပေးအပ်လာတဲ့တာဝန်ကို ကျေပွန်စွာ ထမ်းဆောင်မယ်ဆိုတဲ့ စိတ်ကူးနဲ့ ကြိုးစားခဲ့ တာ ဖြစ်ပါတယ်။ အဲဒီမတိုင်ခင် ကတည်းက ကျွန်တော့် အနေနဲ့ စီမံခန့်ခွဲမှုနဲ့ သက်ဆိုင်တဲ့ ပညာရပ်စာအုပ်တွေကို လေ့လာခဲ့ပါတယ်။

ဒီနေရာမှာလည်း အသိပညာ မျှဝေချင်တဲ့အချက်က

Chatrium Hotel မှာ ဆောင်ရွက်ခဲ့ပါတယ်။ တတိယ အကြိမ် QA Training ကို ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်မှာ ဆောင်ရွက် နိုင်ခဲ့ပါတယ်။

ဒီလိုနဲ့ QA Training တွေ သုံးခုလောက်ပေးပြီးပြီဆို တော့ ကျွန်တော် စဉ်းစားမိတယ်။ ဒါက ရန်ကုန်တက္ကသိုလ် တစ်ခုတည်းနဲ့ မပြီးဘူး။ နယ်တက္ကသိုလ်တွေပါ Quality Assurance ပိုမိုသိနားလည်ဖို့ လိုအပ်တယ်ဆိုပြီး အဲဒီတုန်း က သွားရေးလာရေး အဆင်ပြေနိုင်တဲ့ တက္ကသိုလ်တွေက ဆရာ ဆရာမဦးရေ ၁၀၀ နီးပါးကို ဖိတ်ပြီးတော့ ဆင့်ပွား Training ဆောင်ရွက်ပေးနိုင်ခဲ့တယ်။ အဲဒီကနေ ဆရာ ဆရာမတွေဟာ Quality Assurance in Higher Educa tion ကို ပိုမိုသိနားလည်လာပြီး ကိုယ်တိုင်ဖတ်ရှုလေ့လာမှု အကောင်အထည်ဖော်မှုတွေ ဆက်လုပ် ဆောင်ရွက်ကြ တယ်လို့ သိရပါတယ်။ အဲဒီအတွက် ကျွန်တော်ဝမ်းသာမိ ပါတယ်။

နောက်ထပ် AUN နဲ့အထင်ကရ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု တစ်ခုကတော့ ၂၀၁၃ ခုနှစ် ဇူလိုင်လမှာ 29th Meeting of The ASEAN University Network Board of Trustees ကို အဖွဲ့ဝင်ဖြစ်တဲ့ (ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်နဲ့ စီးပွားရေး တက္ကသိုလ်) အခြေပြုပြီး ပညာရေးဝန်ကြီးဌာနက အိမ်ရှင် အဖြစ် ရန်ကုန်တက္ကသိုလ် စီနီရတခန်းမမှာ ကျင်းပနိုင်ခဲ့ ပါတယ်။ အဆိုပါ အစည်းအဝေး၌ မန္တလေးတက္ကသိုလ်ကို ASEAN University Network တွင် မြန်မာနိုင်ငံ၏ တတိယ မြောက် အဖွဲ့ဝင်တက္ကသိုလ်အဖြစ် အဆိုပြုတင်သွင်းခဲ့ပြီး အဖွဲ့ဝင်တက္ကသိုလ်အဖြစ် အတည်ပြုလက်ခံရရှိခဲ့ပါတယ်။ သည်ဟာကိုလည်း မိမိပါမောက္ခချုပ်ဘဝ ဆောင်ရွက် ချက်များထဲက အမှတ်တရတစ်ခုအဖြစ် ပြောပြလိုပါတယ်။

ဒေါက်တာတင်ထွန်း၏ ကိုယ်ရေးအကျဉ်း



- ကျင့်ပြည်နယ်၊ မိုးညှင်းမြို့တွင် အဖ ဦးသောင်း၊ အမိ ဒေါ်တင်အိတို့မှ ၂၁-၂-၁၉၆၃ ရက်နေ့တွင် မွေးဖွားသည်။ မိဘနှစ်ပါး စလုံး နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းများဖြစ်သည်။

- မူလတန်းပညာကို ၁၉၇၀ မှ ၁၉၇၄ ခုနှစ် အထိ မိုးကောင်းမြို့နယ်၊ ဆားမှော်ကျေးရွာ အလယ်တန်းကျောင်းတွင် သင်ယူခဲ့သည်။ အလယ်တန်းနှင့် အထက်တန်းပညာကို ၁၉၇၅ မှ ၁၉၈၀ အထိ မိုးညှင်းမြို့ အထက(၁) တွင် သင်ယူခဲ့သည်။

- အဆင့်မြင့်ပညာ ပထမနှစ်နှင့် ဒုတိယနှစ်ကို ၁၉၈၁နှင့် ၁၉၈၂ ခုနှစ်တွင် မြစ်ကြီးနားဒေသ ကောလိပ်/ မြစ်ကြီးနားကောလိပ်တွင် သိပ္ပံ ဇီဝဘာသာတွဲဖြင့် သင်ယူခဲ့သည်။ တတိယ နှစ်နှင့် စတုတ္ထနှစ်ကို ၁၉၈၃ နှင့် ၁၉၈၄ ခုနှစ် တို့တွင် မန္တလေးတက္ကသိုလ်၌ ဆက်လက် တက်ရောက်ခဲ့ပြီး ၁၉၈၄ ခုနှစ်တွင် B.Sc (Zoology) ဘွဲ့ကို ရရှိသည်။ ၁၉၈၄ ခုနှစ်တွင် မန္တလေးတက္ကသိုလ် စတုတ္ထနှစ် လူရည်ချွန် အဖြစ် ရွေးချယ်ခံရသည်။

- ဂုဏ်ထူးတန်းနှင့် မဟာသိပ္ပံတန်းများ ကို မန္တလေးတက္ကသိုလ်၌ ဆက်လက် တက်ရောက်ခဲ့ပြီး ၁၉၈၅ ခုနှစ်တွင် B.Sc (Honours) (Ichthyology) ဘွဲ့နှင့် ၁၉၉၀ ပြည့်နှစ်တွင် M.Sc (Ichthyology) ဘွဲ့တို့ကို ရရှိခဲ့သည်။

- ပါရဂူဘွဲ့သင်တန်းကို ၁၉၉၆ ခုနှစ်မှ ၂၀၀၀ ပြည့်နှစ် အထိ ဂျပန်နိုင်ငံ တိုကျို တက္ကသိုလ် တွင် တက်ရောက်ခဲ့ပြီး Ph.D (Fish Parasitology) ဘွဲ့ကို ၂၀၀၀ ပြည့်နှစ် မတ်လ တွင် ရရှိသည်။

- တက္ကသိုလ်ဆရာအဖြစ် ၁-၁၁-၁၉၈၆ ရက်နေ့ တွင် သရုပ်ပြအဖြစ် မန္တလေးတက္ကသိုလ် တွင် စတင်တာဝန်ထမ်းဆောင်ပြီး၊ ရာထူး အဆင့်ဆင့်တိုးမြှင့်ပြီး ပါမောက္ခတာဝန်ကို မန္တလေးအဝေးသင်တက္ကသိုလ် (၂၀၀၅-၂၀၀၇) နှင့် ရန်ကုန်တက္ကသိုလ် (၂၀၀၇ ခုနှစ် မတ်လ) တို့တွင် ထမ်းဆောင်ခဲ့ပါသည်။

အဲဒီနောက် ၂၀၁၂ ခုနှစ်လောက်မှာ ရန်ကုန်တက္ကသိုလ် အဆင့်မြင့်တင်ရေးအဖွဲ့ ဖွဲ့စည်းဖြစ်ပေါ်လာပြီး ကျွန်တော် လည်း ပါမောက္ခချုပ်ဖြစ်တဲ့အတွက် အဖွဲ့ဝင်အဖြစ် ပါဝင် ဆောင်ရွက်ခဲ့ပါတယ်။ တက္ကသိုလ်အဆင့်မြင့်တင်ရေး လုပ်ငန်းများအဖြစ် အဆောက်အအုံများ၊ လမ်းများ ပြုပြင် မွမ်းမံခြင်းကို အဓိကဆောင်ရွက်ခဲ့ပါတယ်။ ဆရာ ဆရာမ များ၏ သင်ကြားသင်ယူမှု သုတေသနပြုမှု အရည်အသွေး များမြှင့်မားရေးအတွက် ပြည်ပတက္ကသိုလ်များနဲ့ MoU ရေးထိုးခြင်းနှင့်အတူ အပြန်အလှန် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက် မှုတွေ ဆောင်ရွက်နိုင်ခဲ့ပါတယ်။ ပြည်ပတက္ကသိုလ်က ပညာရှင်တွေ ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်ကို လာရောက်လေ့လာ သုတေသနပြုမှုတွေရှိသလို ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်က ဆရာ ဆရာမတွေလည်း ပြည်ပတက္ကသိုလ်တွေဆီ သွားရောက် ပြီး သင်တန်းတက်ခြင်းများ၊ သုတေသနပြုခြင်းများ ဆောင်ရွက်နိုင်ခဲ့ပါတယ်။

နိုင်ငံတကာ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုတွေအဖြစ် ဂျပန်၊ ကိုရီးယား၊ ထိုင်း၊ ဩစတြေးလျနဲ့ ဂျာမနီစတဲ့ နိုင်ငံတကာ တက္ကသိုလ်တွေနဲ့ MoU ရေးထိုးတာတွေရှိတယ်။ ကျွန်တော် တာဝန်ယူစဉ်ကာလတွင် MoU ၁၂ ခုနဲ့အထိ ရေးထိုးပြီး ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်နိုင်ခဲ့ပါတယ်။ တစ်ဖက်ကလည်း မှတ်မှတ်ရရဖြစ်တာကတော့ ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်ကို ၂၀၁၂ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာလထဲမှာ အမေရိကန်နိုင်ငံသမ္မတ Mr. Barack Obama၊ ၂၀၁၃ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာလထဲမှာ မွန်ဂိုးလီးယားနိုင်ငံသမ္မတ Mr. Tsakhiagiin Elbegdorj နဲ့ ၂၀၁၄ ခုနှစ် ဖေဖော်ဝါရီလထဲမှာ ဂျာမနီနိုင်ငံသမ္မတ Mr. Joachim Gauck တို့ လာရောက်လည်ပတ်ခဲ့ကြပါတယ်။

ရန်ကုန်တက္ကသိုလ် အဆင့်မြင့်တင်ရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ရာမှာလည်း ကျွန်တော်အပါအဝင် သက်ဆိုင် ရာ ဘာသာရပ်အသီးသီးက ပါမောက္ခတွေ၊ ဆရာ ဆရာမ

- ၂၀၀၇ ခုနှစ် ဧပြီလမှ ၂၀၀၈ ခုနှစ် ဇွန်လအထိ အဆင့်မြင့်ပညာဦးစီးဌာန (အောက်မြန်မာ ပြည်) ဒုတိယညွှန်ကြားမှူးချုပ်အဖြစ် တာဝန်ထမ်းဆောင်ခဲ့ပါသည်။

- ၂၀၀၈ ခုနှစ် ဇွန်လအကုန်မှ ၂၀၁၄ ခုနှစ် မေလအထိ ရန်ကုန်တက္ကသိုလ် ပါမောက္ခ ချုပ်အဖြစ်လည်းကောင်း၊ ၂၀၁၄ ခုနှစ် မေလမှ ယခုလက်ရှိကာလအထိ တောင်ငူတက္ကသိုလ် ပါမောက္ခချုပ်အဖြစ် ဆက်လက်တာဝန် ထမ်းဆောင်လျက်ရှိပါသည်။

- တောင်ငူတက္ကသိုလ် ပါမောက္ခချုပ်တာဝန် ထမ်းဆောင်နေစဉ်ကာလအတွင်း ၂၀၁၁ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာလတွင် နေပြည်တော်၌ ကျင်းပသော 19th ASEAN University Games (AUG) တွင် မြန်မာနိုင်ငံ တက္ကသိုလ်များအားကစားအဖွဲ့မှူး ဖြစ် အဖြစ် ခေါင်းဆောင် (Head of Delegates) အဖြစ် တာဝန်ထမ်းဆောင်ခဲ့သည်။ ထို့ပြင် မြန်မာနိုင်ငံ တက္ကသိုလ်များပီတန်းအားကစားဥက္ကဋ္ဌအဖြစ် တာဝန်ယူဆောင်ရွက်ရပြီး တောင်ငူ တက္ကသိုလ်မှ ကျောင်းသား ကျောင်းသူ အများ စုနှင့် ဒဂုံတက္ကသိုလ်၊ ရွှေဘိုတက္ကသိုလ်နှင့် မော်လမြိုင်တက္ကသိုလ်တို့မှ SEA Games အတွေ့အကြုံရှိသော ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူ ၃ ဦးတို့နှင့် ပူးပေါင်းဖွဲ့စည်း ၍ စတင်ပြုစုလေ့ကျင့်ပြီး AUG တွင် ပီတန်းအားကစားပြိုင်ပွဲ ဝင်နိုင်သည်အထိ ဆောင်ရွက်ခဲ့သည်။

တွေ၊ ရုံးဘက်မှ အရာထမ်း၊ အမှုထမ်းတွေ တော်တော်လေး ညီညီညာညာနဲ့ ပါဝင်ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြတယ်။ တချို့နေ့ တွေမှာ တာဝန်ပြီးမြောက်အောင် နေ့စဉ်မိုးချုပ်အထိ အလုပ်လုပ်ခဲ့တဲ့ ကာလမျိုးလည်း ရှိပါတယ်။ အဲဒီလို ဆောင်ရွက်ခဲ့တာကြောင့် ၂၀၁၆ ခုနှစ် ဖေဖော်ဝါရီလမှာ နိုင်ငံတော်သမ္မတရဲ့ နိုင်ငံ့စွမ်းဆောင်ရည်ဆုအတွက် သမ္မတကိုယ်တိုင် လက်မှတ်ရေးထိုးထားတဲ့ ဂုဏ်ထူး ဆောင်လက်မှတ် ချီးမြှင့်တာကို လက်ခံရရှိခဲ့ပါတယ်။ ဒါတွေကတော့ ပါမောက္ခချုပ်အဖြစ် ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်မှာ တာဝန်ထမ်းဆောင်စဉ်ကာလရဲ့ အမှတ်တရများပဲ ဖြစ်ပါ တယ်။

မေး။ ။ ဆရာကြီး ငယ်စဉ်ကစပြီး ကြိုးစားအားထုတ်ခဲ့ တဲ့အပိုင်း၊ တက္ကသိုလ်ဆရာ ဖြစ်လာတဲ့အပိုင်း၊ စီမံခန့်ခွဲမှုအပိုင်းနဲ့ ပါမောက္ခချုပ်အဖြစ် တာဝန်ယူတဲ့ အပိုင်းတွေကို စိတ်ရှည်လက်ရှည်နဲ့ ပြောကြားမျှဝေ ပေးတာကို ဝမ်းသာကျေးဇူးတင်ပါတယ်။

ဖြေ။ ။ ကျွန်တော့်အနေနဲ့ ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်မှာ ၂၀၀၈ ခုနှစ် ဇွန်လကနေ ၂၀၁၄ ခုနှစ် မေလအထိ ခြောက်နှစ်နီးပါး ပါမောက္ခချုပ်အဖြစ် တာဝန် ထမ်းဆောင်ခဲ့ပါတယ်။ အခု လက်ရှိမှာလည်း တောင်ငူ တက္ကသိုလ်မှာ ပါမောက္ခချုပ်အဖြစ် ခုနှစ်နှစ်နီးပါး တာဝန် ထမ်းဆောင်လျက်ရှိပါတယ်။ အခုလိုမျိုး ရန်ကုန် တက္ကသိုလ်ရာပြည့်သဘင် အထိမ်းအမှတ်အတွက် ရန်ကုန် တက္ကသိုလ်မှာ တာဝန်ယူဆောင်ရွက်ခဲ့တဲ့ အကြောင်းအရာ တွေကို ပြန်လည်သတိရစရာ၊ လွမ်းစရာ၊ ဂုဏ်ပြုစရာ၊ ဂုဏ်ယူစရာများအဖြစ် ပြောကြားခွင့်ရတဲ့အတွက် တကယ့်ကို နှစ်ထောင်းအားရဖြစ်မိတယ်။ ဝမ်းမြောက် ဂုဏ်ယူမိပါတယ်။ အားလုံးကို ကျေးဇူးတင်ကြောင်း ပြောကြားလိုပါတယ်။ ။

၂၀၁၉ ခုနှစ် အမျိုးသားစာပေဆု ကဗျာဆုရ ဆရာမ ပန်ဒီရာ၏ အမှတ်တရစကား

၂၀၁၉ ခုနှစ်အတွက် အမျိုးသားစာပေဆုများကို သက်ဆိုင်ရာက ထုတ်ပြန်ကြေညာခဲ့ပြီး ဖြစ်သည်။ ဆရာမ ပန်ဒီရာနှင့် တွေ့ဆုံမေးမြန်းခဲ့မှုများကို ဖော်ပြလိုက်ပါသည်။

ဆရာမ ပန်ဒီရာ
အမည်ရင်း - ဒေါ်ပြည့်လှိုင်ဦး
၂၀၁၉ ခုနှစ် အမျိုးသားစာပေဆု ကဗျာ ဆုရစာအုပ်အမည် - ခရုပစ်လောင်ချာ



ရေးထားပါသည်။ ဒါဟာ စာအုပ်ထဲက ကဗျာတွေကို ဖတ်ရှုတဲ့အခါ အများကြီး အထောက်အကူပြုစေတယ်လို့ ထင်ပါတယ်။

“ပြည်သူ့အစိုးရလက်ထက်မှာ လွတ်လွတ်လပ်လပ် ဖွဲ့စည်းထားတဲ့ အမျိုးသားစာပေဆု ရှေးချယ်ရေး ကော်မတီရဲ့ ဆုံးဖြတ်ချက်နဲ့ အခုလို ဆုတွေပေးနိုင်တာ အင်မတန်မှ ဝမ်းသာစရာ ကောင်းလှပါတယ်။ ကျွန်မ ဆရာမတွေအတွက်တော့ ဝမ်းသာတာထက် အံ့ဩတာက ပိုနေပါတယ်။ ဆုကို မမျှော်လင့်ခဲ့ပါဘူး။ ကျွန်မရယ်မှ မဟုတ်ပါဘူး။ ကဗျာနယ်ပယ်ထဲမှာ ကဗျာဆရာတွေ ဆိုတာ ကိုယ်ရေးချင်တာကိုသာ တစ်စိုက်မတ်မတ် ရေးနေ ကြတာပါ။ စိတ်ထဲမှာ ဆုလိုမျိုးကို မမျှော်မှန်းမိကြသူ တွေပါပဲ။

စာအုပ်ထဲမှာပါတဲ့ ကဗျာတွေက ယနေ့ခေတ်မှာ ကဗျာဆရာ အများအပြား ရေးနေကြတဲ့ ကဗျာ အမျိုးအစားတွေထဲကပါ။ ၂၀၀၇ ကနေ ၂၀၁၈ ဆယ်နှစ်လောက်ကာလအတွင်းမှာ ရေးထားတဲ့ ကဗျာ ပုဒ်ရေရာဂဏန်းထဲက ဒီစာအုပ်အတွက် ရွေးချယ်ထားတဲ့ လက်ရွေးစဉ် ကဗျာ ၃၅ ပုဒ် ဖြစ်ပါတယ်။ ပုံသဏ္ဍာန်ရော အကြောင်းအရာပါ စုံလင်ပါတယ်။ စကားပြေဆန်တဲ့ ကဗျာအချို့လည်းပါပါတယ်။ ရှေးခေတ်ထုံးတမ်းစဉ်လာ ထဲမှာ မတွေ့ခဲ့ရတဲ့ ပုံစံတွေပါပါတယ်။ အရင်တုန်းက မသုံးနှုန်းခဲ့တဲ့ ကဗျာစကားတွေ ပါပါတယ်။ အဲဒီလို ပြောင်းလဲမှုဆိုတာကလည်း ပြောင်းလဲနေတဲ့ခေတ်ရဲ့ အာရုံခံစားမှုတွေကြောင့် လိုအပ်ချက်အရ သဘာဝကျကျ လိုက်လျောညီထွေ ပေါ်ပေါက်လာတာလို့ ယုံကြည်ပါ တယ်။

ဒီစာအုပ်ဖြစ်ပေါ်လာဖို့ အရေးကြီးသူတစ်ဦးက တော့ နှစ်ကာလများစာပေက ဆရာမိုးဝေးပါ။ ဆရာ မိုးဝေး တိုက်တွန်းပြီး ထုတ်ပေးလိုသာ ဒီစာအုပ် ထွက်လာရတာပါ။ ပြီးတော့ ဆရာဇေယျာလင်းရဲ့ အမှာစာပါ။ ဆရာအမှာစာမှာ ဒီစာအုပ်ထဲမှာပါတဲ့ ကဗျာ တွေကို သုံးသပ်ချက်အနေနဲ့ တော်တော်ကို အသေးစိတ်

အဓိက ကျေးဇူးတင်ရမှာကတော့ ယနေ့အထိ မြန်မာကဗျာ ဖြစ်ပေါ်ပြောင်းလဲလာမှု အဆင့်ဆင့်မှာ ရှေ့ကနေ ဦးဆောင်လမ်းပြခဲ့ လမ်းဖောက်ခဲ့ကြတဲ့ ဆရာတွေအားလုံးပါပဲ။ တစ်ချိန် တင်းကျပ်တဲ့ ခေတ်စနစ် အောက်မှာ အားကောင်းမောင်းသန်ရုန်းကန်ရေးသားနေကြ ချိန်မှာ အဲဒီဆရာဆရာမတွေရဲ့ ကဗျာတွေဟာ နိုင်ငံအဆင့် ဆရာထိုက်တဲ့ စာအုပ်တွေ အများအပြားပါခဲ့ကြမှာပါ။ ခေတ်နဲ့အပြိုင် ဖန်တီးမှုတွေကို ကဗျာတွေထဲမှာ တွေ့ခဲ့ကြ ရပါတယ်။ ကျွန်မတို့က အဲဒီ ဆရာတွေ မျိုးစေ့ချ ချိုက်ပျိုး ထားလို့ မှူးပွင့်နေတဲ့ အသီးအပွင့်တွေကို ဆွတ်ယူစားသုံး အကျိုးကျေးဇူး ခံစားရတာပါ။ ကျွန်မတို့ကဗျာတွေဟာ ရှေ့ကဆရာတွေ လမ်းသစ်ဖောက်ခဲ့တဲ့အတိုင်း ဆက်ရေး ခဲ့တဲ့ ကဗျာတွေပါ။ ဒီလိုကဗျာမျိုးတွေကို ဆုအဖြစ်

အသိအမှတ်ပြုပေးတာဟာ ရေးရေးက ဆရာတွေရဲ့ အားထုတ်မှုတွေ ရောင်ပြန်ဟပ်တာပါပဲ။

ပြီးတော့ ဒီခေတ်သစ်ကဗျာမျိုးတွေဟာ ပညာရေး သင်ရိုးမှာ မပါခဲ့တဲ့အတွက် ကဗျာလောကမှာက ကဗျာ ဆရာအချင်းချင်းပဲ သင်ယူရတာပါ။ ဒီတော့ ကျေးဇူးတင်ရသူ တွေထဲမှာ ထင်ရှားတဲ့ လမ်းဖောက်သူ ကဗျာဆရာတွေအပြင် သင်ဆရာ မြင်ဆရာ ကြားဆရာ၊ လက်ရှိရေးသားနေကြတဲ့ ကြီးသူ ငယ်သူ ကဗျာဆရာအားလုံး ပါဝင်ပါတယ်။ ဒီကဗျာ စာအုပ်ကို ဆုပေးလိုက်တယ်ဆိုတာက အဲဒီလိုကဗျာမျိုးတွေ ရေးသားနေကြတဲ့ အခုခေတ်ရဲ့ လက်တွေ့အနေအထားကို အနည်းနဲ့အများ ကိုယ်စားပြုနေတယ် လို့ ထင်ပါတယ်။

နောက်ထပ် အရေးကြီးသူကတော့ ကျွန်မရဲ့ ဖေဖေပါ။ ကဗျာဆရာဖြစ်လာဖို့အတွက် ဖေဖေရဲ့ ကျေးဇူး ကြီးလှပါ တယ်။ ဖေဖေက တက္ကသိုလ်မှာ အစပြုခဲ့တဲ့ ကဗျာအညွန့် အဖူးကို အခြေအနေတွေအများကြီးကြောင့် အပြည့်အဝ ပွင့်ခွင့်ခွင့်ခွင့် မရနိုင်လိုက်တဲ့ ကဗျာဆရာတစ်ဦးပါ။ ကျွန်မ လူမှန်းမသိတတ်တဲ့ အရွယ်ပုခက်တွင်းကတည်းက ကဗျာရဲ့ အသံကို ကြားနိုင်အောင် မျိုးစေ့ချပေးခဲ့သူမို့ ကျွန်မ ကဗျာ ရေးဖြစ်လာခဲ့တာပါ။ ဖေဖေဆီက ကဗျာသွေး ပါလာတယ် လို့ ပြောနိုင်ပါတယ်။ မေမေကလည်း တချိန်လုံး ပါရမီဖြည့် အားပေးသူပါ။ ဒါကြောင့် ဆုရရှိမှုအပေါ် ကျွန်မဝမ်းသာ တာထက် မိဘတွေက ပိုလို့ဝမ်းသာပါလိမ့်မယ်။

ကျွန်မကတော့ တက္ကသိုလ်တက်ချိန်မှာ ကျောင်းတွင်း ထုတ်ဝေတဲ့ မဂ္ဂဇင်းစာစောင်လောက်ပဲ ကဗျာ၊ ဝတ္ထု၊ ဆောင်းပါးတွေ ရေးခဲ့ဖြစ်တာပါ။ အင်္ဂလိပ်စာမကျာ မဟာတန်းမှာ တက်နေတုန်း သူငယ်ချင်းတွေ စုပေါင်းပြီး အိပ်မက်ထဲက သဲလွန်စေတဲ့ ကဗျာစာအုပ်ကလေး စုထုတ်ခဲ့ပါတယ်။ နောက်တော့ စင်ကာပူကို ရောက်သွားပြီး ကျောင်းတက် အလုပ်လုပ်နေတုန်း ၂၀၀၇ ကျမှ တလော့က် အင်တာနက်စာမျက်နှာမှာ ပန်ဒီရာ နာမည်နဲ့ စာစရေးပါ တယ်။ အဲဒီနောက် စာရေးဆရာဆရာမတွေ၊ ကဗျာဆရာ ဆရာမတွေရဲ့ အားပေးမှုနဲ့ မဂ္ဂဇင်းစာမျက်နှာတွေမှာ ဖော်ပြခံလာရပါတယ်။

ကဗျာကို ဖတ်ရတာရော ရေးရတာပါ အလွန်နှစ်သက်

ပါတယ်။ ဒါပေမယ့် ပိုပြီး လွမ်းမြဲတဲ့အမြင်နဲ့ ပြောရရင် ကျွန်မ အဓိကခံစားနှစ်သက်မှုက လူသားရဲ့ တီထွင်ဖန်တီး မှုပါ။ ဉာဏပစ္စည်းဆိုင်ရာ မူပိုင်ခွင့်နဲ့ဆိုင်တဲ့ လုပ်ငန်းခွင် ထဲမှာ လေ့လာဖတ်ရှုခဲ့ရတော့ လူ့စွမ်းရည် တီထွင် ဖန်တီးမှုတွေနဲ့ ပိုမိုထိတွေ့ ပိုလို့ နားလည်လာခဲ့ရပါတယ်။ ဒါကြောင့် အနုပညာဆိုင်ရာ ဖန်တီးမှုတွေအားလုံးကို နှစ်ခြိုက်ခံမင်ပါတယ်။ သူများဖန်တီးတာတွေ ခံစားတဲ့ အခါ ကိုယ်တိုင်လည်း ဖန်တီးလိုစိတ်ကိုလည်း လှုံ့ဆော်မှု ပေးပါတယ်။

ကျွန်မကတော့ ကဗျာလောကထဲက ကဗျာသမား တွေသာမက၊ တခြား စာဖတ်သူတွေကိုပါ ဒီကဗျာတွေကို မသိခဲ့။ မဖတ်ခဲ့ဖူးဆိုရင် စမ်းသပ်ဖတ်ကြည့်ဖြစ်စေချင် ပါတယ်။ ယနေ့ခေတ်ကဗျာမြင်ကွင်းနဲ့ စိမ်းနေသူတွေဟာ ဆရာကဗျာစာအုပ်မို့ စွမ်းစမ်းလိုစိတ်နဲ့ ဖတ်မိပြီး စာအုပ်ထဲ က ကဗျာတွေအပေါ် နမူနာအနေနဲ့ အာရုံဆက်သွယ်မှု ရသွားတယ်ဆိုရင်လည်း ကျွန်မရဲ့ ကဗျာတွေထက် အများကြီးအားကောင်းခိုင်းမာတဲ့ သစ်လွင်တဲ့၊ ဖတ်သင့် ဖတ်ထိုက်တဲ့ မြန်မာကဗျာတွေနဲ့ ကဗျာထဲကို စိတ်ရော ကိုယ်ပါ ဘဝကို နှစ်မြုပ်ကာ ရေးသားနေတဲ့၊ ကျွန်မတို့ လေးစားရတဲ့ လူကြီးလူငယ် ကဗျာဆရာ ဆရာမတွေ ထင်ထင်ရှားရှားရှိနေသေးတယ်ဆိုတာကိုတော့ သတင်း စကားပါးချင်ပါတယ်” ဟု ပြောကြားသည်။

ဆရာမ ပန်ဒီရာ (အမည်ရင်း - ပြည့်လှိုင်ဦး) ကို ၂၀၉၄ ခုနှစ်တွင် အဖ ဦးကြည်ဦး၊ အမိ ဒေါ်အမာမြင့်တို့က ပုသိမ်မြို့တွင် မွေးဖွားသည်။ ၂၀၉၃ ခုနှစ်မှစ၍ ရန်ကုန် တက္ကသိုလ်မဂ္ဂဇင်းများနှင့် ကျောင်းတွင်းထုတ် စာအုပ် စာစောင်များတွင် အခြားကလောင်အမည်များဖြင့် ကဗျာ၊ ဝတ္ထုများ စတင်ရေးသားခဲ့သည်။ ယခုအခါ ရန်ကုန်မြို့တွင် ခင်ပွန်း၊ သမီးနှစ်ဦးနှင့်အတူ နေထိုင်ကာ စီမံခန့်ခွဲရေး ဆိုင်ရာ အလုပ်များကို လုပ်ကိုင်ရင်း စာရေးများ ဆက်လက်ရေးသားလျက် ရှိပါသည်။

တွေ့ဆုံမေးမြန်း မြင့်မောင်ကျော်

ရန်ကုန် - ပုသိမ် လမ်းမကြီး ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး လမ်းဦးစီးက အဆင့်မြှင့်တင်

ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၇
ရန်ကုန် - ပုသိမ်လမ်းမကြီးသည် ရန်ကုန်မြို့မှ ပုသိမ်မြို့သို့ဆက်သွယ် ထားပြီး မိုင် ၁၁၃ မိုင် ၂ ဖာလုံရှည်သည်။ ရန်ကုန်မြို့မှ ပုသိမ်မြို့နှင့် ချောင်းသာ၊ ငွေဆောင်ဒေသများသို့ ယာဉ်သွားလာ မှုများပြားလာသောကြောင့် ရန်ကုန်- ပုသိမ်လမ်းမကြီး လမ်းတံတားအဆင့်မြှင့် တင်ခြင်းလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက် လျက်ရှိသည်။
ရန်ကုန်-ပုသိမ်လမ်း ရန်ကုန် တိုင်းဒေသကြီးအပိုင်းတွင် ဆောက် လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာနမှ ကြီးကြပ်ပြီး Oriental Highway Co., Ltd, က BOT စနစ်ဖြင့် မိုင်တိုင်အမှတ် (၅/၄) မှ (၇/၄) အထိ ၄၈ ပေအကျယ် မိုင်တိုင် အမှတ် (၇/၄) မှ (၁၇/၄) အထိ ၃၆ ပေ အကျယ် ကွန်ကရစ်လမ်းအဖြစ် တိုးချဲ့တည်ဆောက်ပြီး ဖြစ်သည်။ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး နယ်စပ်

မိုင် (၁၇/၄) မှ မိုင်မြတ်ထွန်းတံတား မိုင်တိုင် (၄၁/၃) အထိ လမ်းအရှည် (၂၃/၇) မိုင်ကိုမူလ ၂၄ ပေ ကတ္တရာလမ်း မှ ပေ ၃၀ အကျယ် ကွန်ကရစ်လမ်း အဖြစ် ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီးအစိုးရ အဖွဲ့က အနီးကပ်ကြီးကြပ်ပြီး လမ်း တိုးချဲ့၍ ကွန်ကရစ်ခင်းခြင်းလုပ်ငန်း များကို ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြသည်။
ဆောက်လုပ်ရေး ဝန်ကြီးဌာန လမ်းဦးစီးဌာန ပြည်ထောင်စုငွေပေး ငွေရင်း ခွင့်ပြုရန်ပုံငွေဖြင့် ၂၀၁၉ ခုနှစ် အောက်တိုဘာလမှ စတင်ဆောင်ရွက် ခဲ့ရာ ၂၀၂၀ ပြည့်နှစ် ဩဂုတ်လတွင် လုပ်ငန်းများ ပြီးစီးခဲ့ကြောင်း သိရ သည်။
ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး လမ်း ဦးစီးဌာနသည် မိမိလက်အောက်ရှိ လမ်းအဖွဲ့များမှ ၇ မိုင်၊ အထူးအဖွဲ့ (၁၄) မှ ၃ မိုင်၊ အထူးအဖွဲ့ (၂၀) မှ ၄ မိုင်၊ အထူးအဖွဲ့ (၂၀) မှ ၇ မိုင်၊ အမူပိုင်ခိုင်မှ



၇ မိုင်နှင့် ပုသိမ်ခရိုင်လမ်းအဖွဲ့ အပါအဝင် လမ်းလုပ်ငန်းအဖွဲ့များက တာဝန်ခွဲဝေကြီးကြပ်၍ ၂၀၁၉ ခုနှစ် အောက်တိုဘာလမှ စတင်ဆောင်ရွက် ခဲ့ကြရာ ၂၀၂၀ ပြည့်နှစ် ဩဂုတ်လ အတွင်း အပြီးဆောင်ရွက်နိုင်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ကွန်ကရစ်လမ်းသစ်နှင့် လမ်းပန်း

လေးလမ်းသွား ကားလမ်းအကျယ် ရရန် ၅၂ ပေအထိ တံတားချဲ့ ခြင်းလုပ်ငန်းများကို တံတားဦးစီးဌာန တံတားတည်ဆောက်ရေး အဖွဲ့ (၁) က ဆောင်ရွက်ကြောင်း သိရသည်။
ပုသိမ်မြို့အထိ ကျန်ရှိနေသည့် မိုင်တိုင် (၄၁/၃) မှ (၁၁၃/၂) အထိ ကတ္တရာလမ်းအပိုင်း အဆင့်မြှင့်တင် ခြင်းလုပ်ငန်းကို အာရှဖွံ့ဖြိုးရေးဘဏ် (ADB) မှ ချေးငွေရယူ၍ ဆောက်လုပ် ရေးဝန်ကြီးဌာနမှ ဆက်လက် ဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။
ရန်ကုန်-ပုသိမ်လမ်းသည် အရှေ့- အနောက်စီးပွားရေးစင်္ကြံလမ်းမကြီး ၏ အစိတ်အပိုင်းတစ်ခုဖြစ်ပြီး ပုသိမ် မြို့မှတစ်ဆင့် ချောင်းသာ၊ ငွေဆောင်၊ ငရုတ်ကောင်းကမ်းခြေနှင့် မြတ်မော် တင်စွန်းဘုရားသို့ လွယ်ကူစွာ သွားရောက်နိုင်တော့မည် ဖြစ်သည်။
ခရမ်းစိုးမြင့်

အရာတော်မြို့၌ အိန္ဒိယဒန့်သလွန်မျိုး စိုက်ပျိုးမှု ဖြစ်ထွန်းအောင်မြင်လျက်ရှိ

အရာတော် ဒီဇင်ဘာ ၇
စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး မုံရွာခရိုင် အရာတော်မြို့နယ်၌ အိန္ဒိယဒန့်သလွန် မြောက်လသီး စိုက်ပျိုးရာ၌ မျိုးစေ့ လေးမျိုးမှာ PKM1၊ PKM2၊ PK115၊ ODC3 တို့ဖြစ်ပြီး အိန္ဒိယမှ တိုက်ရိုက်လာသော မျိုးများဖြစ်သောကြောင့် ယခုမျိုးကွက် တွင် ဒန့်သလွန်သီး တစ်လေခွဲအထက် တစ်တောင်လျှင် ငွေကျပ် ၇၀ မှ ၁၅၀

ကျပ်အထိ ရရှိကြောင်း၊ စီးပွားဖြစ် စိုက်ပျိုးရန် သင့်တော်သည့်မျိုးများ ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။
“ ဒန့်သလွန် စိုက်ပျိုးရာတွင် PKM1 တစ်စေ့ ငွေကျပ် ၆၀၊ PKM2 တစ်စေ့ ငွေကျပ် ၈၀ နှင့် ODC3 တစ်စေ့ ငွေကျပ် ၆၀ ဖြစ်ပါတယ်။ ဒန့်သလွန် ပျိုးပင် တစ်လခန့်တွင် မြေချစိုက်ပျိုးရပါမည်။ စိုက်ပျိုးပြီး နှစ်လခွဲ သုံးလတွင်

ဒန့်သလွန်အပွင့်များ စတင်ပွင့်ပါတယ်။ လေးလခွဲငါးလတွင် အသီးများသီးပါ တယ်။ ခြောက်လရောက်တဲ့အချိန်မှာ ဒန့်သလွန်အပင် တစ်ပင်လျှင် အသီး ၁၀၀ နီးပါးသီးပါတယ်။ ဒန့်သလွန်ပင်ကို မြေချစိုက်ပျိုးတဲ့အချိန်ကစပြီး ရေပူအောင်တိုက်ရတယ်။ ပိုးမကျအောင်ထားရတယ်။ ပေါင်းရှင်းအောင် ထားရပါ တယ်။ ခြောက်လပြည့်ရင် ယခုမျိုးကွက်မှာ တစ်တောင်လျှင် ငွေကျပ် ၇၀ မှ ၁၅၀ ကျပ် အထိ ရှိပါတယ်” ဟု မုံရွာခရိုင် အရာတော်မြို့မှ ကိုချစ်မုန်းက ပြောကြားသည်။
မွှေးကြူဇင်

ကိုဗစ်အလွန် ချစ်ခင်သူများနှင့် ပျော်ရွှင်စွာအတူရှိနေဖို့ ကျန်းမာရေးစည်းကမ်းချက်တွေ လိုက်နာကြပါစို့

ကျန်းမာရေးဝန်ထမ်းများနှင့် ပူးပေါင်းအဖွဲ့များ၏ လက်ကိုင်စစ်ကာမှ လွတ်ပျံ့လာသည့် ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ အသိပညာပေး တေးသီချင်းသံ၊ အသင့်သွင်းယူထားသည့် ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါနှင့် ပတ်သက်သည့် လတ်တလော မြန်မာ့အခြေအနေ၊ ကမ္ဘာ့အခြေအနေ အသိပေးကြေညာသံများက ရန်ကုန်မြို့၏ အချက်အချာ ခရီးသွားနှင့် ကုန်စည်ကူးသန်း ပို့ဆောင်ရာ အောင်မင်္ဂလာကားကြီးဝင်းအတွင်း လွှင့်ပျံ့လို့နေသည်။

များပြားလှသော ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ်ရေး ပစ္စည်းများကို သယ်ယူကုသရန်၊ လက်ကမ်းစာစောင် ဝေငှာကဝေ၊ Mask တပ်ပါ၊ Face shield တပ်ပါ၊ လက်ဆေးပါ၊ ပြောသကပြော၊ Mask နှင့် Face shield တပ်ထားသူများအား ကိုယ်တိုင်တပ်ဆင်ပေးသူက ပေးဖြင့် တက်တက်ကြွကြွ လုပ်ဆောင်နေသည့် လှုပ်ရှားသက်ဝင်နေသည့် မြင်ကွင်း။

“ဒီလှုပ်ရှားမှုတွေက လူစည်ကားတဲ့နေရာတွေမှာ နေထိုင်ရက်ဆက်ကို ဆောင်ရွက်နေကြတာပါ။ ဒါတွေကို ပြည်သူတွေက ဂရုပြုမိပြီး စည်းကမ်းလိုက်နာမယ်ဆိုရောဂါကင်းဆက်ကို ဖြတ်တောက်နိုင်ပြီး ဖြစ်ပွားမှုတွေ သေဆုံးမှုတွေ လျော့ကျလာမယ်လို့ မျှော်မှန်းပြီး အရှိန်အဟုန်ဖြင့် ဆောင်ရွက်နေခြင်းဖြစ်ပါတယ်” ဟု ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးနှင့် ကုသရေးဦးစီးဌာန ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဒေါက်တာထွန်းမြင့်က ပြောသည်။

ဆက်လက်၍ ၎င်းက “ကျွန်တော်တို့ဘက်က ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးလုပ်ငန်းတွေကိုအရှိန်အဟုန်ဖြင့် ဆောင်ရွက်ခြင်းအားဖြင့် ဒီဆောင်းရာသီကာလမှာ မျှော်လင့်ထားတဲ့ ရောဂါကူးစက်မှုတိုးလာနိုင်တဲ့ အခြေအနေကနေ တားဆီးနိုင်လိမ့်မယ်လို့ ယုံကြည်တဲ့အတွက် ဆောင်ရွက်နေကြတာ ဖြစ်ပါတယ်” ဟု ပြောသည်။

အရှိန်အဟုန်ဖြင့် လုပ်ဆောင်

အဆိုပါ ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ်ခြင်းဆိုင်ရာ ကျန်းမာရေးအသိပညာဖြန့်ဝေရေးနှင့် ပြုမူပြောင်းလဲရေး ဆက်သွယ်ပညာပေး လူထုလှုပ်ရှားမှုစီမံချက် (Mask and Faceshields Campaign) ကို ကျန်းမာရေးနှင့် အားကစားဝန်ကြီးဌာန၏ လမ်းညွှန်ချက်ဖြင့် ဒီဇင်ဘာလ ၁၅ ရက်မှ စတင်ကာ ရန်ကုန်မြို့အပါအဝင် တစ်နိုင်ငံလုံးရှိ ဈေးများ၊ ကုန်တိုက်များ၊ အဝေးပြေးကားဝင်းများနှင့် လူစည်ကားရာနေရာများတွင် လူထုလှုပ်ရှားမှုအသွင်ဖြင့် ယခင်ကထက် အရှိန်အဟုန်ဖြင့် လုပ်ဆောင်လျက်ရှိသည်။

“ကျန်းမာရေးနှင့် အားကစားဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးရုံး လမ်းညွှန်ချက်အရ တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့ရုံး ဦးဆောင်မှုနဲ့ ကျွန်တော်တို့ ဆောင်ရွက်နေကြတာပါ။ အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာနက တာဝန်ရှိသူတွေ၊ ဈေးတွေဆိုရင်လည်း ဈေးတာဝန်ခံကစစ ဈေးသူဈေးသားတွေ၊ ကြက်ခြေနီတွေ၊ မီးသတ်တွေပါတယ်။ အဝေးပြေးကားဂိတ်တွေဆိုရင်လည်း ကားဂိတ်တာဝန်ခံတွေကစစ ယာဉ်မောင်းသမားတွေ အားလုံးပါလာပြီး ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ကြတာပါ” ဟု ဒေါက်တာထွန်းမြင့်က ပြောသည်။

မြန်မာနိုင်ငံတွင် ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ပထမဆုံးလူနာ စတင်တွေ့ရှိခဲ့သည့် ယခုနှစ် မတ်လ ၂၃ ရက်နေ့မှ စတင်ကာ ယနေ့အထိ ရောဂါပိုးကူးစက်ခဲ့သူဦးရေ ၉ သောင်း ၉ ထောင်ကျော်ရှိလာခဲ့ပြီး သေဆုံးသူဦးရေမှာလည်း နှစ်ထောင်ကျော်လာခဲ့ပြီဖြစ်သည်။



အောင်မင်္ဂလာအဝေးပြေးကားကြီးဝင်းအတွင်း Mask နှင့် Face shield တပ်ဆင်ရေး လူထုလှုပ်ရှားမှု ပြုလုပ်နေသည်ကို တွေ့ရစဉ်။

ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကူးစက်မှု ကာကွယ်ထိန်းချုပ်ရေး လုပ်ငန်းများတွင် စေတနာ့အလှောက် ပါဝင်ဆောင်ရွက်ပေးနေသည့် ပရဟိတအဖွဲ့အစည်းများ၊ ဆရာဝန်နှင့် လူနာအချိုး လုံလောက်မှုမရှိသည့် အခြေအနေတွင် ကုသစောင့်ရှောက်မှုပေးနေသည့် ဆရာဝန်များ၊ ကျန်းမာရေးဝန်ထမ်းများ သည်ပင် ရောဂါကူးစက်ခံရမှု၊ သေဆုံးမှုအခြေအနေများ ရှိလာခဲ့သည်မှာ စိတ်မကောင်းစရာပင် ဖြစ်သည်။

ထို့အတူ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအတွင်း ကိုဗစ်-၁၉ ကူးစက်ခံထားရသူ ဦးရေသည် တစ်နိုင်ငံလုံး၏ ၇၅ ရာခိုင်နှုန်းကျော်ရှိနေသည့်အတွက် တိုင်းဒေသကြီးအတွင်းရှိ ပြည်သူများအနေဖြင့်လည်း ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါနှင့် ပတ်သက်ပြီး လိုက်နာရမည့် စည်းကမ်းများကို ပိုမိုအလေးထား ဂရုပြုရမည့် အခြေအနေပင် ဖြစ်သည်။

“ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးမှာ ကိုဗစ်-၁၉ ကူးစက်ခံရတဲ့ ကျန်းမာရေးဝန်ထမ်း ၅၀၀ ကျော် ရှိပါတယ်။ အဲဒီအထဲမှာ အများစုက ဆေးရုံတွေမှာ လုပ်ကိုင်နေကြတဲ့သူတွေပါ။ ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဌာနမှာဆိုရင် ၈၀ လောက် ကူးစက်ခံထားရပါတယ်” ဟု ဒေါက်တာထွန်းမြင့်က ပြောသည်။

တိုးချဲ့ဆောင်ရွက်လာ

ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ပြည်သူ့လူထုကျန်းမာရေးစစ်ဆေးရေး ဌာနများ၊ ကူးစက်ပြန့်ပွားမှု ကာကွယ် ထိန်းချုပ်နိုင်ရန် ပြည်ပမှ ပြန်လာသူများ၊ ရောဂါပိုးရှိသူနှင့် ထိတွေ့သူများ၊ ရောဂါသံယာဉ်ရှိသူများ၊ ရောဂါကူးစက်ခံထားရသူများအား ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအတွင်း Facility Quarantine ၊ ဟိုတယ် Quarantine ၊ အနံ့ပျောက်သူတို့အတွက် အနံ့ပျောက်စင်တာ စသည့် Quarantine စင်တာ၊ ကုသရေးစင်တာ၊ ဆေးရုံစသည်တို့တွင် ထားရှိကုသစောင့်ရှောက်မှုများ ပေးနေသည့်ကြားထဲမှာပင် ရောဂါရှိသူနှင့် ထိတွေ့ခဲ့သူများ များလာသည့်အတွက် ရပ်ကွက်များတွင် Community Based Facility Quarantine များလည်း တိုးချဲ့ဆောင်ရွက်လာကြသည်။

Quarantine များလည်း တိုးချဲ့ဆောင်ရွက်လာကြရသည်။

“ကူးစက်မှုနှုန်း မြင့်တက်လာတာနဲ့အမျှ တရားရိပ်သာတွေ၊ ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်းတွေ၊ တက္ကသိုလ်တွေ၊ သင်တန်းကျောင်းတွေကို ရှာဖွေပြီးတော့ အလှူရှင်တွေ စေတနာ့အလှောက်ပေးတဲ့ နေရာတွေအားလုံးဟာ Quarantine စင်တာတွေ ဖြစ်လာရတယ်။ အခုဆို ရပ်ကွက်တွေမှာ Community Based Facility Quarantine တွေ ပေါ်လာပြီ” ဟု ဒေါက်တာထွန်းမြင့်က ပြောသည်။

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးတွင် ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကုသရေးအတွက် ဖွင့်လှစ်ထားသည့် ကုသရေးစင်တာ ၂၄ ခုရှိပြီး ခရိုင်ဆေးရုံ၊ မြို့နယ်ဆေးရုံများတွင်လည်း ကုသမှုများပေးနိုင်ရန် အဆင့်မြင့်တင် ပြုလုပ်ထားကြောင်းနှင့် ဟိုတယ် Quarantine နှင့် Facility Quarantine ၆၀ ခန့်ရှိပြီး ရပ်ကွက်အလိုက် ဖွင့်လှစ်ထားသည့် Community Based Facility Quarantine ၂၀၀ ခန့်ရှိကြောင်း ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးနှင့် ကုသရေးဦးစီးဌာနက သိရသည်။

Quarantine စင်တာတစ်ခု ရေရှည်ရပ်တည်နိုင်ရေး သည့် လွယ်ကူလှသည်တော့ မဟုတ်ပေ။ Quarantine စင်တာသို့ ရောက်ရှိလာသူများ၏ နေထိုင်စားသောက်ရေးနှင့် သွားပွတ်တံ၊ သွားတိုက်ဆေး၊ ခြင်ထောင်၊ စောင်၊ ခေါင်းအုံးမှအစ အသုံးအဆောင်ပစ္စည်းများ လုံလောက်စွာ ဖြည့်တင်းထားရှိပေးရေး၊ နှာခေါင်းတို့ဖတ်၊ အခေါင်တို့ဖတ် ရယူခြင်းတို့အပြင် ကုသရေးစင်တာများတွင်လည်း ရောဂါကူးစက်ခံထားရသူ၏ အသုံးအဆောင်များ မီးရှို့ဖျက်ဆီးရေး၊ အောက်ဆီဂျင်နှင့် ဖြည့်စွက်ဆေးဝါး၊ ကျန်းမာရေး အသုံးအဆောင်ပစ္စည်းများ၊ ကိရိယာများ ဖြည့်တင်းရေး စသည့်ကိစ္စရပ်များသည်လည်း ပါဝင်နေသည်။

ပူးပေါင်းကူညီဆောင်ရွက်
အဆိုပါလိုအပ်ချက်များကို ကျန်းမာရေးနှင့် အားကစားဝန်ကြီးဌာနနှင့် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး အစိုးရအဖွဲ့၊ မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာနမှ အုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ဝင်များ၊ အလှူရှင်များ၊ ပရဟိတအဖွဲ့အစည်းများ၏ ပူးပေါင်းကူညီဆောင်ရွက်မှုတို့ဖြင့် ရပ်တည်နေခြင်းဖြစ်သည်။

“Community Based Facility Quarantine တွေ အနေနဲ့လည်း လတ်တလောအခြေအနေမှာ ခက်ခက်ခဲခဲ ရှိနေကုန်နေရပါတယ်။ တစ်ခုက စေတနာ့ရှင် လုပ်အားပေးတဲ့ အားနည်းလာတာ ရှိပါတယ်။ ဒါကို ကျွန်တော်တို့ ထပ်မံဖြည့်ဆည်းဖို့ လိုအပ်ပါတယ်။ နောက်တစ်ခုက Community Based Facility Quarantine တွေမှာ အလှူရှင်တွေ လိုအပ်နေပါတယ်။ စားသောက်ရေးတွေ ခက်ခဲလာတဲ့ အခြေအနေမှာ ဝိုင်းပြီးကူညီမယ်ဆိုရင် ကျွန်တော်တို့က ဝမ်းမြောက်ဝမ်းသာ ကြိုဆိုပါတယ်” ဟု ဒေါက်တာထွန်းမြင့်က ပြောသည်။

နည်းစနစ်တကျ လိုက်နာ

ယခုလက်ရှိ မြန်မာနိုင်ငံတွင် ဖြစ်ပွားနေသည့် ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါသည် ဆေးသုတေသနဦးစီးဌာန၏ ရှာဖွေဖော်ထုတ်ချက်အရ ကူးစက်မှုနှုန်း လွန်စွာမြန်ဆန်သည့် G 614 အမျိုးအစား မိုင်းရစ်ဖြစ်သည့်အတွက် ကျန်းမာရေးနှင့် အားကစားဝန်ကြီးဌာန၏ ထုတ်ပြန်ကြေညာချက်များကို နည်းစနစ်တကျ လိုက်နာနိုင်မှသာလျှင် ရောဂါကူးစက်မှု ဘေးမှ ကင်းဝေးနိုင်မည်ဖြစ်ပြီး သတိတစ်ချက် လွတ်ရုံဖြင့် ရောဂါကူးစက်ခံရနိုင်မည်ဖြစ်သည်။

ကျန်းမာရေးနှင့် အားကစားဝန်ကြီးဌာနက ထုတ်ပြန်ထားသည့် - Mask တပ်ပါ။

လက်ကို ဆပ်ပြာဖြင့် မကြာခဏဆေးပါ။ လူစုလူဝေးရှောင်ကြဉ်ပါ။

မလိုအပ်လျှင် အပြင်မထွက်ပါနဲ့။

တစ်ဦးနှင့်တစ်ဦး ခြောက်ပေအကွာနေပါ စသည့် စည်းကမ်းချက်များကို လိုက်နာပြီး မြို့နယ်အလိုက် Stay At Home အစီအစဉ်တွင် ပါဝင်သည့် မြို့နယ်များရှိ ပြည်သူများအနေဖြင့်လည်း ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကူးစက်မှု လျော့ချနိုင်ရေးအတွက် သတိမှတ်ထားသည့် စည်းကမ်းချက်များကို လိုက်နာခြင်းဖြင့် မိမိကိုယ်တိုင် ရောဂါကူးစက်မှုမှ ရှောင်ရှားနိုင်မည်ဖြစ်ပြီး တစ်ပါးသူသို့လည်း ကူးစက်စေခြင်းမှ ကင်းဝေးနိုင်မည်ဖြစ်သည်။

“ကျန်းမာရေးနှင့် အားကစားဝန်ကြီးဌာနရဲ့ ထုတ်ပြန်ချက်တွေကို လိုက်နာတဲ့သူတွေအားလုံးကို ကျေးဇူးတင်ပါတယ်။ ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါကို ထိန်းချုပ်လာနိုင်ဖို့ဆိုတာ ပြည်သူတွေ တစ်ဦးချင်း တစ်ယောက်ချင်း ပူးပေါင်းပါဝင်မှသာလျှင် အောင်မြင်မှာဖြစ်လို့ အမြန်ဆုံးထိန်းချုပ်နိုင်ဖို့ အားလုံးပါဝင်ကြပါလို့ ပြောချင်ပါတယ်” ဟု ဒေါက်တာထွန်းမြင့်က ပြောသည်။

ကမ္ဘာ့နိုင်ငံတစ်ချို့တွင် ကိုဗစ်-၁၉ ကာကွယ်ဆေးထုတ်လုပ်နိုင်သည့် သတင်းများက နိုင်ငံအသီးသီးရှိ ပြည်သူများ သာမက မြန်မာနိုင်ငံရှိ ပြည်သူများအတွက်ပါ မျှော်လင့်ချက် ရောင်ခြည်တစ်ခုပင်ဖြစ်သည်။ ကိုဗစ်-၁၉ ကာကွယ်ဆေး မြန်မာနိုင်ငံသို့ မရောက်မီအချိန်အတွင်း ကျန်းမာရေးနှင့် အားကစားဝန်ကြီးဌာန၏ ထုတ်ပြန်ချက်များ၊ လမ်းညွှန်ချက်များကို အတိအကျလိုက်နာခြင်းဖြင့် မိမိတို့၏ မိသားစုများ၊ ချစ်ခင်သူများနှင့်အတူ ရှည်လျားလှသည့် အနာဂတ်ဘဝခရီးကို ကိုဗစ်အလွန်တွင် ပျော်ရွှင်စွာ ဖြတ်သန်းနိုင်ကြမည် ဖြစ်သည်။

သတင်းဆောင်းပါး- သီသီမင်း၊ မင်းသစ်/ ဓာတ်ပုံ-စန်းဝင်း



ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ် ထိန်းချုပ် ကုသရေးလုပ်ငန်းများတွင် ပါဝင်ဆောင်ရွက်နေသည့် စေတနာ့ဝန်ထမ်းများအား တွေ့ရစဉ်။



သန်လျင်မြို့မဈေးကြီးအတွင်း Mask နှင့် Face shield တပ်ဆင်ရေး လူထုလှုပ်ရှားမှု ပြုလုပ်နေသည်ကို တွေ့ရစဉ်။

ဗဟိုရုံးလုပ်ငန်းခွင်အမှတ် ၇/၂၀၁၇ တာဝန်ပေး/တိုး(၄) တိုင်းရင်းသေချာပုံနှိပ်/အမှတ်(၄) - TMR 004815(0320) / (ဆေးမှု)TMR 000394(0320)

တရားဝင်ပေးပို့ရန်အတွက် အချိန်မီ အစီအစဉ်

မြန်မာ့တိုင်းရင်းသား အဖွဲ့အစည်း စစ်မှန်သော ပရဝေအေး ပစ္စည်းများဖြင့် ဖော်စပ်ထားသောကြောင့် အံ့ ဩလောက် အောင်အောင်ပင် သေးစွမ်းထက်မြက်လှပါသည်။

များနာကိုကဲဘဲ တပ်ကွေးပျောက်လို့ နာမည်ကျော်

စိန်ဘယက ငန်းနီကျော်

အမျိုးသမီးများသွေးသားနှင့်ပတ်သက်၍ ကိုက်ခဲခြင်းကင်းပြီး သွေးသားရိတ်ညှိ လှပစေပါသည်။

ပို့ဆောင်ရေးနှင့်ဆက်သွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန

မြန်မာ့စီးရထား

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါ (Open Tender) ခေါ်ယူခြင်း

၁။ အောက်ဖော်ပြပါ လုပ်ငန်းများကို မြန်မာ့စီးရထား ပို့ဆောင်ရေးကွန်ပဏီလီမိတက် လိုပါသည် -

စဉ်	တင်ဒါ အမှတ်	လုပ်ငန်း အမည်
၁	၁၀၇/မ/CE	ရန်ကင်း-မန္တလေးရထားလမ်း အဆင့်မြှင့်တင်ရေးစီမံကိန်း (Phase II) တောင်ငူ-မန္တလေး လမ်းပိုင်း (CP-2101) (တောင်ငူ-ရွာတော်) အပိုင်းတွင် အုတ်ခြံစည်းရိုး ကာရံခြင်း (၁၉၆၈-၆၀)
၂	၁၀၈/မ/CE	တိုင်း(၆) ရန်ကင်း ပဲခူး-မော်လမြိုင် ရထားလမ်း အဆင့်မြှင့်တင်ခြင်း အတွက် ကားလမ်းကူး Level Crossing များ ထည့်သွင်းခြင်းလုပ်ငန်း (69.6 m)
၃	၁၀၉/မ/ S&T	ရန်ကင်းမြို့ပတ် (အင်းစိန် - မင်္ဂလာဒုံ - ရန်ကင်း) ရထားလမ်းပိုင်း တလျှောက် (၃၇)ကီလိုမီတာအား ဆက်သွယ်ရေးအဆင့်မြှင့်တင်ရန် Optical Fiber Cable (Overhead) သွယ်တန်းခြင်း လုပ်ငန်း

တင်ဒါပိတ်စည်းနေ့/အချိန် - (၆.၁.၂၀၂၁) (၁၄:၃၀)နာရီ

၂။ တင်ဒါပိတ်စည်းနေ့/အချိန်အတွက် (၇.၁.၂၀၂၁)ရက်နေ့မှစ၍ ရုံးချိန်အတွင်း ဝယ်ယူနိုင်ကြောင်းနှင့် အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက ၎င်းဌာနသို့မေးမြန်းနိုင်ပါသည်။
ထောက်ပံ့မှုများ မြန်မာ့စီးရထား ကုန်သည်လမ်းနှင့် ၅၁ လမ်းထိပ်၊ ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့၊ ဖုန်း 294352, 291994

ရာဇဝတ်တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့

စည်ပင်သာယာရေးဝန်ကြီးဌာန

ရာဇဝတ်တိုင်းဒေသကြီး စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့

မြောင်းမြမြို့နယ် စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါ (Open Tender) ခေါ်ယူခြင်း

၁။ ရာဇဝတ်တိုင်းဒေသကြီး၊ မြောင်းမြမြို့နယ် စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၏ ၂၀၂၀-၂၀၂၁ ဘဏ္ဍာရေးနှစ် တိုင်းဒေသကြီး ငွေလုံးငွေရင်း (တည်ဆောက်) ရန်ပုံငွေဖြင့် ဆောင်ရွက်မည့် အောက်ဖော်ပြပါ ကျပ်သန်း(၁၀၀)အထက် (ပစ္စည်း+ လုပ်အားခ အပါအဝင်)လုပ်ငန်းအား အိတ်ဖွင့်တင်ဒါ(Open Tender) တင်သွင်းခြင်းဖြင့် ဆောင်ရွက်နိုင်ရန်အတွက် မြန်မာနိုင်ငံသားလုပ်ငန်းရှင်များ၊ ကုမ္ပဏီများအား မြန်မာ့စီးရထားမြို့နယ် အောက်ပါအစီအစဉ်အတိုင်း တင်သွင်းဆောင်ရွက်နိုင်ကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်-

စဉ် လုပ်ငန်းအမည် အတိုင်းအတာ

Lot(4) ဒိုဘီကုန်းတံတားတည်ဆောက်ခြင်း ၇၀' x ၂၀' x ၁၂' (Bore Pile) သံကူကွန်ကရစ် အမျိုးအစား

၂။ တင်ဒါခေါ်ယူခြင်းနှင့် ပတ်သက်၍ အချက်အလက်များမှာ အောက်ပါအတိုင်း ဖြစ်ပါသည်-

- (က) တင်ဒါခေါ်ယူလျှောက်လွှာ - ၃၀-၁၂-၂၀၂၀ရက် စတင်ရောင်းချမည့်ရက် နံနက် ၉:၃၀နာရီ
- (ခ) အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း - ၁၁-၁-၂၀၂၁ ရက် (တနင်္လာနေ့) တင်သွင်းရမည့်ရက်၊ အချိန် ညနေ ၄နာရီအထိ
- (ဂ) တင်ဒါစိစစ်ရွေးချယ်မည့် - ၁၂-၁-၂၀၂၁ရက် (အင်္ဂါနေ့) ရက်/အချိန် နံနက် ၁၀နာရီ

၃။ တင်ဒါလျှောက်လွှာပုံစံနှင့် စည်းကမ်းချက်များအား မြောင်းမြမြို့နယ် စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့မှ၊ အင်ဂျင်နီယာဌာနခွဲတွင် ၃၀-၁၂-၂၀၂၀ရက်မှစ၍ ရုံးချိန်အတွင်း ဝယ်ယူနိုင်ပါကြောင်းနှင့် သိရှိလိုသည့်အချက်များအား ဖုန်း- ၀၄၂-၇၀၁၀၁၀၁ သို့ ရုံးချိန်အတွင်း ဆက်သွယ်မေးမြန်းနိုင်ကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။
မြို့နယ်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ မြောင်းမြမြို့

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြေညာခြင်း

ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ၄/ရပ်ကွက်၊ ဝေဘာဂီ မြို့နယ်၊ မေ(၂)လမ်း၊ အမှတ်(၃၀/၇) အကျယ်အဝန်း(၁၅၅၀၀၀)ခေဒင်ရီ အမည် ပေါက်နှစ်(၆၀)ဂရနီ မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ နေအိမ်အပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်တို့အား စာချုပ်အဆင့်ဆင့်ဖြင့်လက်ရှိ ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ထားသူ ဦးကျော်စော ၁/၂၅၇၀၀ (နိုင်) ၁၁၀၅၂၄ ငွေလုံးငွေရင်းပိုင်ဆိုင်ကြောင်း၊ အရပ်အရင်း ကင်းကြောင်း၊ ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း၊ ဝန်ခံခြင်း၊ ရောင်းချရန် ကမ်းလှမ်းရာ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေမှ အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေအဖြစ် ရောင်းပေးရမည့် တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ သို့ဖြစ်ပါ၍ ကန့်ကွက်လိုသူများ ရှိပါက ဤကြေညာချက်မှ (၇)ရက်အတွင်း ခိုင်လုံသော ပိုင်ဆိုင်ခွင့်စာချုပ် စာတမ်းအထောက်အထား(မှရင်း)များဖြင့် ကျွန်ုပ်ထံလာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပြီး ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ တရားဝင်ပြီးမြောက်အောင် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်းအများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်သူကြားချက်အရ- ဦးစောမင်းလှိုင် (LLB) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ အမှတ်(၄၂၃)နယ်သာကီ(၇)လမ်း(က)ရပ်ကွက်၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ဖုန်း- ၀၉-၉၂၀၀၈၇၅၇

မိမိ(ခ)ယာစမ်း(ခ) မြတ်သန္တာတင်နှင့် အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ ရေတွင်းကုန်းရပ်ကွက်၊ ၁၂လမ်း၊ အမှတ် ၄၀၊ (၆)လွှာ(ယာ)ဘက်နေ ဦးစောမင်းလှိုင်(ခ)နေစာမင်းမိုး ၇/၀၈၀၄ (နိုင်) ၀၃၃၄၄၁၂၈ လွှဲအပ်သူကြားချက်အရ အောက်ပါအတိုင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဦးစောမင်းမိုး(ခ)နေစာမင်းမိုးနှင့် မိမိ(ခ)ယာစမ်း(ခ)မြတ်သန္တာတင် တို့သည် ၂၀၁၃ ခုနှစ်၊ ဩဂုတ်လတွင် နေကွက်ပြုခဲ့ပြီး သားတစ်ဦးထွန်းကားခဲ့ပါသည်။ ဦးစောမင်းမိုး(ခ)နေစာမင်းမိုးသည် မိမိ(ခ)ယာစမ်း(ခ)မြတ်သန္တာတင်ကို (၂၀၁၆)ခုနှစ်၊ မတ်လက နှုတ်ဖြင့် သွားလက်(၃)ကြိမ်ပေးခဲ့၍ နှစ်ဦးသဘောတူ အကြင်လင်မယားအဖြစ်မှ ကွာရှင်းပြတ်ခွဲခြားခြင်း ကတိစာချုပ်ကို ၃-၆-၂၀၁၆ရက်တွင် နှစ်ဦးသဘောတူ လက်မှတ်ရေးထိုးချုပ်ဆိုခဲ့ပါကြောင်းနှင့် (၂၀၂၀)ပြည့်နှစ် နိုဝင်ဘာ ၁၅ရက် ညနေ(၂)နာရီတွင် စာဖြင့်သော်လည်းကောင်း၊ နှုတ်အသံဖြင့်သော်လည်းကောင်း သွားလက်(၃)ကြိမ် ထပ်မံပေးခဲ့ပြီးနောက် ၂၀၂၀ ပြည့်နှစ် နိုဝင်ဘာ ၂၄ ရက်စွဲပါ အစွဲလားစာတမ်းတင်ဆုံးဖြတ်ချက်(ပယ်ခံ) မှုမသတ်ပြန်ကြားခြင်းအရ ဦးစောမင်းမိုး(ခ)နေစာမင်းမိုးနှင့် မိမိ(ခ)ယာစမ်း(ခ)မြတ်သန္တာတင်တို့သည် ၁၅-၁၁-၂၀၂၀ရက်မှစ၍ သွားလက်ကွဲရာက အတည်ပြုခဲ့သွားပြီး ဖြစ်ပါကြောင်း လင်ခန်းမယားခန်း လုံးဝပြတ်ခွဲပြီးဖြစ်ပါကြောင်း၊ မိမိ(ခ)ယာစမ်း(ခ)မြတ်သန္တာတင် နှင့် အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်သူကြားချက်အရ- ဒေါ်မြမြင့်မြင့်(တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ) LL.B,LL.M(International Law),DBL, DML Ph: 09-421098785, 09-663910925 09-791209594, 09- 977826845

အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

မော်လမြိုင်မြို့၊ ပန်းဘဲတန်းရပ်ကွက်၊ အထက်အမှတ်(၅၅)၊ ဦးပိုင်အမှတ်(၄၂/က)၊ ဧရိယာ ၀၃၁၁၂၅၇ ဧကရှိ သိုးဘူးပိုင်မြေကွက်နှင့် ၎င်းမြေကွက်ပေါ်တွင် ဆောက်လုပ်ထားသော အမှတ်(၃၄/အေ)၊ ဦးစိန်ဘုရားလမ်းပန်းဘဲတန်းရပ်ကွက်၊ မော်လမြိုင်မြို့ဟု ခေါ်တွင်သော နှစ်ထပ်နေအိမ်အဆောက်အအုံတစ်လုံး၊ ပျဉ်ထောင်နှစ်ထပ်နေအိမ်တစ်လုံး၊ ကားဂိုဏ်းခံနိုင်စွမ်းရှိသော နှစ်ထပ်အဆောက်အအုံတစ်လုံး၊ အိမ်သုံးလျှပ်စစ်မီတာ(၂)လုံးနှင့် ပါဝါမီတာ(၁)လုံးအပါအဝင် တွယ်ကပ်ဆက်သွယ်ရရှိသော အကျိုးခံစားခွင့်အားလုံးတို့ကို အမည်ပေါက်ပိုင်ဆိုင်သူများဖြစ်ကြသော ဦးအေးသောင်း ၁၀/မလမ(နိုင်)၀၄၀၄၀၄၀၄ ခေါ်ခေါ်အမည်ဖြင့် ၁၀/မလမ(နိုင်)၀၄၀၄၀၄၀၄ တံဆိပ်မှ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေများဖြစ်ကြသော မော်လမြိုင်မြို့၊ ပန်းဘဲတန်းရပ်ကွက်၊ ဦးစိန်ဘုရားလမ်း၊ အမှတ်(၃၂/အေ) ဦးခင်ကြည် ၆/ထက(နိုင်)၀၅၂၀၅၀၅၀၅ ခေါ်ခေါ်သစ်သစ် ၆/ရမ(နိုင်)၀၅၂၀၅၀၅၀၅ တို့မှ နှစ်ဦးကလေးဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေပေးချေထားပြီး ဖြစ်ပါသည်။ အထက်ဖော်ပြပါအိမ်နှင့် မြေရောင်းချခြင်းနှင့် ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ဤသတင်းစာကြေညာချက်မှစတင်၍ ကန့်ကွက်လိုသူများအား ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ ဖြစ်စေ၊ ဦးခင်ကြည်နှင့် ခေါ်ခေါ်သစ်သစ်တို့ထံသို့ဖြစ်စေ ခိုင်လုံသော အထောက်အထား များတင်ပြ၍ ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ၎င်းရက်ကျော်လွန်ပါက အထက်ဖော်ပြပါအိမ်မြေကို အပြီးသတ်အရောင်းအဝယ် ပြုလုပ်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိစေအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်သူကြားချက်အရ- ဦးခင်မောင်မြင့်(LLB,H.G.P) ဦးပြည့်ဖြိုးဟိန်း(LLB) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်- ၂၀၂၄) အထက်တန်းရှေ့နေ(စဉ်-၄၅၀၁၂) ဖုန်း-၀၉- ၈၇၀၀၇၄၉ ဖုန်း- ၀၉-၄၃၀၀၅၆၀၅

ဦးနေလင်းထက်(LLB) အထက်တန်းရှေ့နေ(စဉ်- ၅၀၉၅၆) ဖုန်း-၀၉- ၄၄၉၂၄၉၃၅၀ အမှတ်(၁၆) ကျိုက္ခမိလမ်း၊ ကွင်းရပ်ကွက်၊ မော်လမြိုင်မြို့

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြေညာခြင်း

ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၄၁၊ စိန်ကလေးလမ်း၊ မြေကွက်အမှတ် ၁၃၅၂၊ မြေအမျိုးအစား နှစ်(၆၀)၊ အကျယ်အဝန်း (၄၂' ၆" x ၆၀' ၆") ဦးဝင်းမြင့် CE - ၁၈၄၆၄၃ အမည်ပေါက် ဂရနီ မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အဆောက်အအုံအပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ် အားလုံးတို့ကို အရောင်းအဝယ်မှတ်ပုံတင်စာချုပ်ဖြင့်ချုပ်ဆိုပြီး ဝယ်ယူသူမှ အထူး ကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာအမှတ် ၂၀၂၀/၂၀၁၃ ၏ (၂၀-၁၀-၂၀၁၃)ရက်စွဲပါ ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း အဆိုပြုသူ ဒေါ်မြမြင့်မြင့် ၁/၂ အလန(နိုင်)၀၃၃၀၃၀၃၀၃ တံဆိပ်မှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေကလေးဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ အရောင်း အဝယ်အား ကန့်ကွက်လိုပါက ကျွန်ုပ်တို့ထံ စာရွက်စာတမ်း အထောက်အထားမှရင်း များဖြင့် ယနေ့မှစ၍ ၁၄ ရက်အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ထိုရက်ကျော် လွန်သွားပါက အရောင်းအဝယ်ကိစ္စကို ဥပဒေနှင့်အညီဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်သူကြားချက်အရ- ဦးထွန်းလင်းအောင်(LLB,D.B.L,D.M.L) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ THAPYAY THAR HTAY MYINT LAW FIRM LIMITED အမှတ်(၅၈) မဟာဓမ္မလမ်း(ကားလမ်း)၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့၊ ဖုန်း- ၀၉- ၇၃၂၀၈၃၄၄

ဒေါက်တာကျော်လင်း

(ဆောက်လုပ်ရေး)၏

“သမိုင်းမှတ်တမ်းတင်ရမည့် မြန်မာအင်ဂျင်နီယာများ”

စာအုပ်ထွက်ပြီ။

ဈေးနှုန်း(၁၀၀၀၀ ကျပ်)

မြန်မာ့ နှင်းဆီလှိုင်စာပေ

ရုံး - ၀၉ ၅၀၆၆၄၉၀

ဖျံ-၅-ကောင်

အမှတ်တံဆိပ်

မြေကွက်အမှတ် ၂၀၁၇/၀၆၀၈

ဆီးချို-သွေးချိုကျဆေးနှင့် သွေးတိုးကျဆေးကို

ရန်ကင်းမြို့၊ မန္တလေးနှင့် တောင်ကြီးမြို့ရှိ မြန်မာဆေးအရောင်းဆိုင်ကြီးများမှ

တဆင့် တစ်ပြည်လုံးသို့ မြန်မာ့လိုက်ပါပြီ။

ပင်ရင်း - ဒေါက်တာစိုးမြင့်အောင်(ဝါးခယ်)

Ph.D (Alternative Medicines)

ဖျံ-၅-ကောင် တိုင်းရင်းဆေးနှင့် အမှတ်-၁၃၉(မြေညီထပ်)၊ ၄၂ လမ်း၊ ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့၊ ဖုန်း- ၀၁- 838 0175 / 839 2594

ပျောက်ဆုံးကြောင်း

ကျွန်တော် မြို့ဆေးအဆောင် ၁၂/၁၀၈ (နိုင်)၀၀၇၄၄၇ CDC ၇၂၈၆၀ စာအုပ် ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိက အကြောင်းကြားပေးပါရန်။

ဖုန်း- ၀၉-၉၂၀၅၅၅၄၀၀၉

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြေညာခြင်း

လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၁၀)၊ (၁)ကတ-၁(တိုးချ) မြေကွက်အမှတ်(၃၅)၊ ဧရိယာ(၀.၀၅၅) ဧကမြေကွက်တည်နေရာအမှတ်(၃၅)၊ စိန်ပန်းမြိုင်လမ်း၊ ၇-ရပ်ကွက်၊ လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ ဦးအောင်သိန်း ၁/၂(မရက(နိုင်)၀၅၅၅၀၅) အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀)ဂရနီမြေအား အမည်ပေါက် ဦးအောင်သိန်း(ခင်ပွန်း) ကွယ်လွန်သဖြင့် စနစ်ဖြစ်သူ ဒေါ်လှလှ ၂/မရက(နိုင်)၀၄၀၄၀၄၀၄ တစ်ဦးတည်းသော တရားဝင်စနစ် တော်စပ်ခြင်းနှင့် အမွေဆက်ခံခွင့်ရှိသူ ဖြစ်ကြောင်း တရားရုံးကွမ်းကျွန်လွှာ၊ ထောက်ခံကွမ်းကျွန်လွှာအမည်ပေါက်၏ သေဆုံးမှုလက်မှတ်နှင့် နှစ်(၆၀) မြေငှားစာချုပ်(ဂရနီ)မှရင်းတို့အားအမည်ပေါက် ဦးအောင်သိန်း(ခင်ပွန်း) မှတ်ပုံတင်အရောင်းအဝယ် စာချုပ်ချုပ်ဆိုပေးလျှောက်ခံခဲ့ရာ အင်ဒိုဒီကရီရိပ်ပါသဖြင့် တရားရုံး(ကိုယ်စား)တစ်ဦးလုံးအမည်ပေါက် ဦးအောင်သိန်း(ခင်ပွန်း) ၁၂-၇-၂၀၁၉ ရက်စွဲပါစီရင်ချက် ဒီကရီ ယင်းတရားရုံး၏ တရားမစာချုပ်အမှတ်(၂၅/၂၀၁၉)၏ နေ့စဉ်မှတ်တမ်းတင်စာချုပ်အမည်ပေါက် ချုပ်ဆိုရန် မြေပုံကွေးလျှောက်ထားလာခြင်းအား တရားဝင်ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများဖြင့် ဤကြေညာချက်မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

ဌာနမှူး(ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်) မြို့ပြစီမံကိန်းလုပ်ငန်းတာဝန်ခံအဖွဲ့ ရန်ကင်းမြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြေညာခြင်း

သယံဇာတကွန်မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၂၀၁၅၀၀၀၊ မြေကွက်အမှတ် ၁၀၉ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ်(၁၀၉)သစ်ရာဝင်လမ်း၊ (၂၃-၁၀၀)ရပ်ကွက်သယံဇာတကွန်မြို့နယ်၊ မြေကွက်အမှတ်(၆)၊ (၆)လွှာ(ယာ)ဘက်နေ ဦးစောမင်းလှိုင်(ခ)နေစာမင်းမိုး ၇/၀၈၀၄ (နိုင်) ၀၃၃၄၄၁၂၈ လွှဲအပ်သူကြားချက်အရ အောက်ပါအတိုင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဌာနမှူး(ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်) မြို့ပြစီမံကိန်းလုပ်ငန်းတာဝန်ခံအဖွဲ့ ရန်ကင်းမြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြေညာခြင်း

ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်-၃၆/အဆင့်မြင့်၊ မြေကွက်အမှတ်-၅၀၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ်-၅၀၊ နဝရတလမ်း၊ ၃၆/အဆင့်မြင့်ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း) ဒေါ်ဖြူဖြူလှိုင် ၇/၀တန(နိုင်)၀၀၉၀၉၀၅ အမည်ပေါက်နှစ်(၆၀)မြေကွက်နှင့် ဦးအောင်သိန်း(ခင်ပွန်း) အမွေဆက်ခံခွင့်ရှိသူ ဖြစ်ကြောင်း တရားရုံးကွမ်းကျွန်လွှာ၊ ထောက်ခံကွမ်းကျွန်လွှာအမည်ပေါက်၏ သေဆုံးမှုလက်မှတ်နှင့် နှစ်(၆၀) မြေငှားစာချုပ်(ဂရနီ)မှရင်းတို့အားအမည်ပေါက် ဦးအောင်သိန်း(ခင်ပွန်း) မှတ်ပုံတင်အရောင်းအဝယ် စာချုပ်ချုပ်ဆိုပေးလျှောက်ခံခဲ့ရာ အင်ဒိုဒီကရီရိပ်ပါသဖြင့် တရားရုံး(ကိုယ်စား)တစ်ဦးလုံးအမည်ပေါက် ဦးအောင်သိန်း(ခင်ပွန်း) ၁၂-၇-၂၀၁၉ ရက်စွဲပါစီရင်ချက် ဒီကရီ ယင်းတရားရုံး၏ တရားမစာချုပ်အမှတ်(၂၅/၂၀၁၉)၏ နေ့စဉ်မှတ်တမ်းတင်စာချုပ်အမည်ပေါက် ချုပ်ဆိုရန် မြေပုံကွေးလျှောက်ထားလာခြင်းအား တရားဝင်ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများဖြင့် ဤကြေညာချက်မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်းဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

ဌာနမှူး(ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်) မြို့ပြစီမံကိန်းလုပ်ငန်းတာဝန်ခံအဖွဲ့ ရန်ကင်းမြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း ကြေညာခြင်း

ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ကောလိယလမ်း၊ ၁၃ရပ်ကွက်၊ အမှတ်(၄၀၉-၁)တွင်ဆောက်လုပ်ထားသောတိုက်၏ တတိယထပ် (၄၄၄)ကန့်တိုက်ပိုင်ဆိုင်သော အခန်းအား ကျွန်ုပ်မှဝယ်ယူရန် စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသ ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသဖြင့် အဆိုပါတိုက်ခန်းအရောင်းအဝယ်ကို ကန့်ကွက်လိုပါက ဤကြေညာချက်မှ(၇)ရက်အတွင်းပိုင်ဆိုင်သည့်အထောက်အထား(မှရင်း)များနှင့် ကျွန်ုပ်ထံလာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတိမှတ်ရန်အတွက် ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ အရောင်းအဝယ်ကိစ္စကို ဥပဒေနှင့်အညီဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

ဦးကျော်ဝင်း ၁/၂၄ကတ(နိုင်)၁၁၄၀၄၅ အမှတ်(၃၃၇-၁)၊ ကောလိယ(၃၁)လမ်း၊ ၁၃ရပ်ကွက်၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး

အယူခံမှုဆိုင်ရန်ချိန်းဆိုသည့်ရက်ကိုအယူခံတရားပြိုင်သို့

အကြောင်းကြားစာ

(တရားမကျင့်ထုံးကိုစဉ်းစားအမိန့်နှင့် နည်းဥပဒေနှင့်)

ကျောက်မဲခရိုင်တရားရုံးတော်

၂၀၂၀ပြည့်နှစ် တရားမအယူခံမှုအမှတ်-၁

ဦးလှိုင်မင်းသိန်း နှင့် ၁။ ဒေါ်အေးအေးခိုင်

အယူခံတရားလို အယူခံတရားပြိုင်များ

၂၀၂၀ပြည့်နှစ်၊ ဇန်နဝါရီလ(၂၄)ရက်စွဲပါ နောင်ဆိုမြို့နယ် တရားရုံးတော်မှ

၂၀၁၇ခုနှစ် ၊ တရားမကြီးမှုအမှတ်-၄၈ကို အယူခံမှု။

နောင်ဆိုမြို့၊ မြန်မာ့စီးပွားရေးဘဏ်(ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေး)လီမိတက်

ဒေါ်အေးအေးခိုင် (ယခုနေရပ်လိပ်စာမသိ)သို့ ရေပေးသည်။

ယခုအမှုတွင် နောင်ဆိုမြို့နယ်တရားရုံးတော်က ချပေးသည့်

ဒီကရီကိုဦးလှိုင်မင်းသိန်းက အယူခံရာ ဤရုံးတော်တွင် မှတ်ပုံတင်

စာရင်းတင်သွင်း၍ ထိုအယူခံမှုကို ၂၀၂၀ပြည့်နှစ်၊ ဒီဇင်ဘာလ (၂၈)

ရက်၊(၁၃၅) ခုနှစ်၊ နိုဝင်ဘာလပြည့်ကျော်၁၄ရက်) နေ့တွင် ဆိုင်ဆိုရန်

ဤရုံးတော်က ချိန်းဆိုလိုက်သည်။ သင်္ကေတပုံတင်ဖြစ်စေ၊ သင့်ရှေ့နေဖြစ်စေ၊

ဤအယူခံမှုတွင် သင့်အတွက် ဆောင်ရွက်ရန် ဥပဒေအရရှိပြုထားသူ

ကိုယ်စားလှယ်ဖြစ်စေ၊မလုပ်ရောက်ခဲ့လျှင် ၎င်းအယူခံမှုကို သင်မရှိသည့်

အခါတွင် တစ်ဖက်သတ်စီရင်ဆုံးဖြတ်လိုမည်။

ထို့ပြင် သင်က အယူခံနိုင်ခဲ့ရုံသာမက ဤအမှုတွင်ဒီကရီကို အမိန့်နှင့်

နည်းဥပဒေ ၂၂အရ ကန့်ကွက်လိုလျှင် အမိန့် ၄၁၊ နည်းဥပဒေ ၂၂ အရ

ချိန်းထားသည့် အချိန်အားသင်က ကန့်ကွက်လိုကြောင်း ဤအယူခံမှု၌

အကြောင်းကြားအစီရင်ခံစာတင်သွင်းရမည်။

၂၀၂၀ပြည့်နှစ်၊ နိုဝင်ဘာ (၂၃)ရက်တွင် ဤရုံးတော်ဆိုင်ရုံးကိုင်၍

ကျွန်ုပ်လက်မှတ်ရေးထိုး ထုတ်ပေးလိုက်သည်။

(သန့်စိုးဦး)

ဒုတိယခရိုင်တရားသူကြီး

ကျောက်မဲခရိုင်တရားရုံး

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြေငြာ

လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက် အမှတ်(၁)ကတ-၁/တိုးချဲ့မြေကွက်အမှတ် (၃၈)၊ ဧရိယာ(၀.၀၅၅)ဧက၊ မြေကွက် တည်နေရာအမှတ်(၃၈)၊ စိန်ပန်းမြိုင်လမ်း၊ ၇-ရပ်ကွက်၊ လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ ဦးအောင် သိန်း ၁/မရက(နိုင်)၀၈၅၂၀၅ အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀)ဂရုန့်မြေအား အမည်ပေါက် ဦးအောင်သိန်း(ခင်ပွန်း) ကွယ်လွန်သဖြင့် ဇနီးဖြစ်သူ ဒေါ်လှလှ ၁/မရက(နိုင်) ၀၄၁၈၅၂၀၅ တစ်ဦးတည်းသော တရားဝင် ဇနီးတော်စပ်ကြောင်းနှင့် အမွေဆက်ခံခွင့် ရှိသူ ဖြစ်ကြောင်း တရားရုံးကျွမ်းကျင်သူ၊ ထောက်ခံချက်ကျွမ်းကျင်သူ အမည်ပေါက် ၏သေဆုံးမှုလက်မှတ်နှင့် နှစ်(၆၀)မြေပွား စာချုပ်(ဂရုန့်)မူရင်းတို့အား တင်ပြ၍ အမွေ ဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ကြောင်းစာချုပ် ချုပ်ဆိုရန် မြေပုံကူးလျှောက်ထားလာရာ တရားဝင် နိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ဤ ကြေငြာပါသည့်ရက်မှစ၍(၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှု မရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက် ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေး ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဌာနမှူး (ဒုတိယဌာနကြားရေးမှူးချုပ်) ဖြူဖြစ်မိတ်နန်းလှိုင်ငန်းတာဝန်ခံအဖွဲ့ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြေငြာ

လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက် အမှတ်(၁)ကတ-၁/တိုးချဲ့မြေကွက်အမှတ် (၃၇)၊ ဧရိယာ(၀.၀၅၅)ဧက၊ မြေကွက် တည်နေရာအမှတ်(၃၇)၊ စိန်ပန်းမြိုင်လမ်း၊ ၇-ရပ်ကွက်၊ လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ ဦးအောင် သိန်း ၁/မရက(နိုင်)၀၈၅၂၀၅ အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀)ဂရုန့်မြေအား အမည်ပေါက် ဦးအောင်သိန်း(ခင်ပွန်း) ကွယ်လွန်သဖြင့် ဇနီးဖြစ်သူ ဒေါ်လှလှ ၁/မရက(နိုင်) ၀၄၁၈၅၂၀၅ တစ်ဦးတည်းသော တရားဝင် ဇနီးတော်စပ်ကြောင်းနှင့် အမွေဆက်ခံခွင့် ရှိသူဖြစ်ကြောင်း တရားရုံးကျွမ်းကျင်သူ၊ ထောက်ခံချက်ကျွမ်းကျင်သူ အမည် ပေါက်၏ သေဆုံးမှုလက်မှတ်နှင့်နှစ်(၆၀) မြေပွားစာချုပ်(ဂရုန့်)မူရင်းတို့အား တင်ပြ၍ အမွေ ဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ကြောင်းစာချုပ် ချုပ်ဆိုရန် မြေပုံကူးလျှောက်ထားလာရာ တရားဝင် နိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ဤကြေငြာပါသည့်ရက်မှစ၍ (၇)ရက် အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေး ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဌာနမှူး (ဒုတိယဌာနကြားရေးမှူးချုပ်) ဖြူဖြစ်မိတ်နန်းလှိုင်ငန်းတာဝန်ခံအဖွဲ့ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြေငြာ

လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက် အမှတ်(၁)ကတ-၁/တိုးချဲ့မြေကွက်အမှတ် (၃၉)၊ ဧရိယာ(၀.၀၅၅)ဧက၊ မြေကွက် တည်နေရာအမှတ်(၃၉)၊ စိန်ပန်းမြိုင်လမ်း၊ ၇-ရပ်ကွက်၊ လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ ဦးအောင် သိန်း ၁/မရက(နိုင်)၀၈၅၂၀၅ အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀)ဂရုန့်မြေအား အမည်ပေါက် ဦးအောင်သိန်း(ခင်ပွန်း) ကွယ်လွန်သဖြင့် ဇနီးဖြစ်သူ ဒေါ်လှလှ ၁/မရက(နိုင်) ၀၄၁၈၅၂၀၅ တစ်ဦးတည်းသော တရားဝင် ဇနီးတော်စပ်ကြောင်းနှင့် အမွေဆက်ခံခွင့် ရှိသူ ဖြစ်ကြောင်း တရားရုံးကျွမ်းကျင်သူ၊ ထောက်ခံချက်ကျွမ်းကျင်သူ အမည်ပေါက် ၏ သေဆုံးမှုလက်မှတ်နှင့် နှစ်(၆၀)မြေပွား စာချုပ်(ဂရုန့်)မူရင်းတို့အား တင်ပြ၍ အမွေ ဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ကြောင်းစာချုပ် ချုပ်ဆိုရန် မြေပုံကူးလျှောက်ထားလာရာ တရားဝင် နိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ဤ ကြေငြာပါသည့်ရက်မှစ၍(၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှု မရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက် ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေး ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဌာနမှူး (ဒုတိယဌာနကြားရေးမှူးချုပ်) ဖြူဖြစ်မိတ်နန်းလှိုင်ငန်းတာဝန်ခံအဖွဲ့ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ပျောက်ဆုံးကြောင်း

Myo Aung CDC - 45446 ၏ PSC လက်မှတ်ပျောက်ဆုံးကြောင်း၊ တွေ့ရှိပါက အကြောင်းကြားပေးပါရန်။ ဖုန်း- ၀၉- ၇၈၅၂၃၀၅၅

သားအဖြစ်မှ အမွေပြတ်စွန့်လွှတ်ခြင်း

တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး၊ မြိတ်မြို့၊ ပါရမီ(၂)ရပ်ကွက်၊ မေတ္တာလမ်း၊ အမှတ် (၂၀၅)တွင် နေထိုင်သော (ဘ) ဦးလှလှ (၆/မအရ(နိုင်)၀၄၅၆၅၂၀၅) သား မောင်ဟန်နိုင်စိုး (၆/မအရ(နိုင်)၀၄၂၀၅၅) သည် မိဘဆုံးရှုံးမှုသည်ကို ခုနစ်သက် နှစ်သက်အထိ အမျိုးမျိုးစိတ်ဆင်းရဲ အောင် ပြုလုပ်နေပါသဖြင့် ယနေ့မှစ၍ သားအဖြစ်မှ အမွေပြတ်စွန့်လွှတ်လိုက် ကြောင်း၊ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက် ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေး ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဌာနမှူး (ဒုတိယဌာနကြားရေးမှူးချုပ်) ဖြူဖြစ်မိတ်နန်းလှိုင်ငန်းတာဝန်ခံအဖွဲ့ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သာယာဝတီမြို့နယ်၊ ဘဝမြင့် ရပ်ကွက်၊ သရဖီ(၁)လမ်း၊ Malikha Complex အိမ်ရာစီမံကိန်း၊ (၄)ခန်းတွဲ (၅)ထပ်တိုက် အနက်မှ တိုက်အမှတ်(၂)အခန်းအမှတ် (၂၀၂) (ဒုတိယထပ်) အကျယ်အဝန်း (၈၀၀-၈၀၇၅) ဧရိယာရှိ တိုက်ခန်းနှင့် အကျယ်အဝန်း အရပ်အဝန်းအရပ်အဝန်းကို ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူ ဦးဟန်ကျော်ကျော်ထင် (၁၂/ဥကတ(နိုင်)၀၈၀၄၇)ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့အား ဦးဟန်ကျော်ကျော်ထင် အတွက် စရန်ငွေပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ အရောင်းအဝယ်အား ကန့်ကွက်လိုပါက ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ စာရွက်စာတမ်း အထောက်အထား မှုရင်းများဖြင့် ယနေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း လာရောက် ကန့်ကွက် နိုင်ပါသည်။ ထိုရက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်ကိစ္စကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက် ဆောင်ရွက်သွား မည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာ အပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ ဦးစောမျိုးစိန် L.L.B, D.B.L, အထက်တန်းရှေ့နေ(စဉ်-၄၅၆၅၃) အမှတ်(၇/တိ) ပထမထပ်၊ မေတ္တာလမ်း၊ သူပိုင်တိုင်းကြီးရပ်ကွက်၊ သာယာဝတီမြို့နယ်၊ ၀၉၂၅၀၂၅၀၇၈၁

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် (၅)၊ မြေကွက်အမှတ် ၂၃၂/က၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ် (၂၃၂/က)၊ ဝတ္ထုပြားလမ်း၊ (၆)ရပ်ကွက်၊ ဒေါ်ရင်သိန်း ၁/ဥကမ (နိုင်)၀၄၀၀၀ အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀)ဂရုန့်မြေအား အမည်ပေါက်(မိခင်) ဒေါ်ရင်သိန်းသည် (၂၀-၂-၂၀၁၀)ရက်တွင်လည်းကောင်း၊ (မိခင်)ဦးလှစိန်သည် (၁၄-၉-၁၉၆၅)ရက်တွင် ကွယ်လွန် သဖြင့် သားသမီးများဖြစ်ကြသော ဒေါ်နီနီစိန်စိန် ၁/ဥကမ(နိုင်)၀၄၀၀၀၊ ဦးစိန်စိန်စိန် ၁/ဥကမ (နိုင်)၀၄၀၀၀ တို့မှ အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်တရားရုံး၊ ကျွမ်းကျင်သူအမှတ် ၃/၁၂၊ သေစာရင်း၊ အိမ်ထောင်စုစာရင်း၊ ဂရုန့်ပျောက်ဆုံးကြောင်း၊ တရားရုံးကျွမ်းကျင်သူအမှတ် ၃/၁၂၊ ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး၊ ရဲစခန်းထောက်ခံချက်၊ ကိုယ်တိုင်ခံနိုင်မှုစာရွက်စာတမ်းဖြင့် ခိုင်ဆိုင်ကြောင်းစာချုပ်ရန် မြေပုံကူးလျှောက်ထားလာမှု အပေါ် တရားဝင်နိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ဤကြေငြာပါသည့်ရက်မှစ၍ ခုနစ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက် ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

ဌာနမှူး (ဒုတိယဌာနကြားရေးမှူးချုပ်) ဖြူဖြစ်မိတ်နန်းလှိုင်ငန်းတာဝန်ခံအဖွဲ့ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

သမီးအဖြစ်မှအမွေပြတ်စွန့်လွှတ်ခြင်း

သာယာဝတီမြို့နယ်၊ ကြီးပွားရေးရပ်ကွက်၊ အနော်ရထာလမ်း၊ အမှတ်(၆၈)နေ ကျွန်ုပ်တော်ဦးခင်မောင် ၁/သယက(နိုင်)၀၅၄၄၇၅၅၅၅ သည် ဖခင်ဖြစ်သူ အရင်းဖြစ်သော မအိအိဖြူ ၁/သယက(နိုင်)၀၅၅၅၅၅၅၅ သည် ဖခင်ဖြစ်သူ ကျွန်ုပ်တော်ဦးခင်မောင်၏ဆုံးရှုံးမှုများကို နှာခံမှုမရှိခြင်း၊ ဖခင်အပေါ် အကြိမ်ကြိမ်စိတ်ဆင်းရဲအောင်ပြုလုပ်သဖြင့် မအိအိဖြူအား အမွေစား အမွေခံသမီးအဖြစ်မှ အပြီးတိုင်စွန့်လွှတ်ခဲ့ပြီးဖြစ်သဖြင့် ၎င်းနှင့် ပတ်သက်သည့်မည်သည့်ကိစ္စမဆို လုံးဝတာဝန်ယူဖြေရှင်းပေးမည်မဟုတ် ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာလိုက်ပါသည်။

ဦးခင်မောင်(ဖခင်) ၁/သယက(နိုင်) ၀၅၄၄၇၅၅၅၅

ထိမ်းမြားမင်္ဂလာလက်ထပ်ပြီးစီးခြင်း

နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ၊ လယ်ဝေးမြို့၊ ရန်ကုန်-မန္တလေးလမ်း၊ အမှတ်(၁/၆၁၅)နေ

ဦးလှမြင့်-ဒေါ်ဌေးဌေးထွန်း(ပန်းမြို့တော်စတိုး) တို့၏သား

မောင်သီဟဖြိုးကျော်(ခ)ဗိုလ်ကြီးဟိန်းထက် B.E(Civil), M.E(Russia)

နှင့်

မကွေးတိုင်းဒေသကြီး၊ မင်းဘူးမြို့နယ်၊ စကျီမြို့မင်းလမ်း၊ အမှတ်(၁/၃၅၅)နေ

ဦးစိုးမြင့်+ဒေါ်စိုးစိုးနွယ်(ကောင်းကောင်းစားသောက်ဆိုင်)တို့၏သမီး

မအိမိကြာဖြူ B.A(Myanmar)

တို့သည်၂-၁-၂၀၂၀ (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့)တွင် နှစ်ဖက်မိဘများ၏ သဘောတူညီချက်ဖြင့် နှစ်ဦးသဘောတူ

မကွေးတိုင်းဒေသကြီး၊ မကွေးတရားရုံးချုပ်တွင် လက်မှတ်ရေးထိုးလက်ထပ်ပြီးစီးပါကြောင်း။

နှစ်ဖက်မိဘများနှင့်

ဗိုလ်ကြီးဟိန်းထက်-မအိမိကြာဖြူ

မွေးသက္ကရာဇ် အမှန် တောင်သာမြို့နယ်၊ တံယာကျေးရွာနေ ဦးလက်တင်၏သမီး မခင်မျိုးသက် ၉/တပဒ(နိုင်)၂၀၁၄၄၇ ၏ မွေးသက္ကရာဇ်အမှန် မှာ (၁၀-၆-၁၉၉၅)ဖြစ်ပါကြောင်း။



GTI ပညာရေးခရီး (၁၂)နှစ်ပြည့် အထိမ်းအမှတ် ကာတွန်း၊ ကဗျာ ဆောင်းပါး၊ ဝတ္ထုတိုပြိုင်ပွဲ ဖိတ်ခေါ်

၂၀၂၀ ပြည့်နှစ်၊ ဧပြီလ (၁)ရက်တွင် ကျရောက်ခဲ့သည့် GTI ပညာရေးခရီး(၁၂) နှစ်ပြည့် အထိမ်းအမှတ် ကာတွန်း၊ ကဗျာ ဆောင်းပါး၊ ဝတ္ထုတို ပြိုင်ပွဲ ပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပါသည်။

အဆိုပါ ကာတွန်း၊ ကဗျာ ဆောင်းပါး၊ ဝတ္ထုတိုပြိုင်ပွဲကို GTI ပညာရေး၏ သမိုင်း အစဉ်အလာ ကြီးပွားမှုများ၊ စက်မှုလက်မှုပညာကျောင်းကြီးများအဖြစ် ရပ်တည်ခဲ့မှု များ၊ လူ့အဖွဲ့ အစည်းနှင့်ကမ္ဘာကြီးကို အကျိုးပြုနိုင်သော စွမ်းဆောင်ရည် ပြည့်စုံသည့် ကျွမ်းကျင်သူတို့အား ဖြစ်ထွန်းအောင်မြင်စေရန် ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်နေမှု များအား ဖော်ညွှန်းရေးသား ယှဉ်ပြိုင်ရမည်ဖြစ်ပါသည်။

ကာတွန်း၊ ကဗျာ ဆောင်းပါး၊ ဝတ္ထုတိုပြိုင်ပွဲကို စာမူများသည် GTI ပညာရေးခရီး (၁၂)နှစ်ပြည့် အထိမ်းအမှတ် အနှစ်သာရ ရှည်ရွယ်ချက်များပါရှိရမည်။

ကာတွန်း၊ ကဗျာ ဆောင်းပါး၊ ဝတ္ထုတိုပြိုင်ပွဲသို့ GTI ကျောင်းသားဟောင်းများနှင့် လက်ရှိ ပညာသင်ကြားရက်ရှိသော ကျောင်းသားများ ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်နိုင်ပါသည်။

ကာတွန်း၊ ကဗျာ ဆောင်းပါး၊ ဝတ္ထုတိုပြိုင်ပွဲကို အကျိုးပြုနိုင်သော စွမ်းဆောင်ရည် ပြည့်စုံသည့် ကျွမ်းကျင်သူတို့အား ဖြစ်ထွန်းအောင်မြင်စေရန် ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်နေမှု များအား ဖော်ညွှန်းရေးသား ယှဉ်ပြိုင်ရမည်ဖြစ်ပါသည်။

ကာတွန်း၊ ကဗျာ ဆောင်းပါး၊ ဝတ္ထုတိုပြိုင်ပွဲသို့ GTI ကျောင်းသားဟောင်းများနှင့် လက်ရှိ ပညာသင်ကြားရက်ရှိသော ကျောင်းသားများ ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်နိုင်ပါသည်။

ကာတွန်း၊ ကဗျာ ဆောင်းပါး၊ ဝတ္ထုတိုပြိုင်ပွဲကို အကျိုးပြုနိုင်သော စွမ်းဆောင်ရည် ပြည့်စုံသည့် ကျွမ်းကျင်သူတို့အား ဖြစ်ထွန်းအောင်မြင်စေရန် ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်နေမှု များအား ဖော်ညွှန်းရေးသား ယှဉ်ပြိုင်ရမည်ဖြစ်ပါသည်။

ကာတွန်း၊ ကဗျာ ဆောင်းပါး၊ ဝတ္ထုတိုပြိုင်ပွဲကို အကျိုးပြုနိုင်သော စွမ်းဆောင်ရည် ပြည့်စုံသည့် ကျွမ်းကျင်သူတို့အား ဖြစ်ထွန်းအောင်မြင်စေရန် ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်နေမှု များအား ဖော်ညွှန်းရေးသား ယှဉ်ပြိုင်ရမည်ဖြစ်ပါသည်။

ကာတွန်း၊ ကဗျာ ဆောင်းပါး၊ ဝတ္ထုတိုပြိုင်ပွဲကို အကျိုးပြုနိုင်သော စွမ်းဆောင်ရည် ပြည့်စုံသည့် ကျွမ်းကျင်သူတို့အား ဖြစ်ထွန်းအောင်မြင်စေရန် ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်နေမှု များအား ဖော်ညွှန်းရေးသား ယှဉ်ပြိုင်ရမည်ဖြစ်ပါသည်။

ကာတွန်း၊ ကဗျာ ဆောင်းပါး၊ ဝတ္ထုတိုပြိုင်ပွဲကို အကျိုးပြုနိုင်သော စွမ်းဆောင်ရည် ပြည့်စုံသည့် ကျွမ်းကျင်သူတို့အား ဖြစ်ထွန်းအောင်မြင်စေရန် ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်နေမှု များအား ဖော်ညွှန်းရေးသား ယှဉ်ပြိုင်ရမည်ဖြစ်ပါသည်။

ကာတွန်း၊ ကဗျာ ဆောင်းပါး၊ ဝတ္ထုတိုပြိုင်ပွဲကို အကျိုးပြုနိုင်သော စွမ်းဆောင်ရည် ပြည့်စုံသည့် ကျွမ်းကျင်သူတို့အား ဖြစ်ထွန်းအောင်မြင်စေရန် ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်နေမှု များအား ဖော်ညွှန်းရေးသား ယှဉ်ပြိုင်ရမည်ဖြစ်ပါသည်။

ကာတွန်း၊ ကဗျာ ဆောင်းပါး၊ ဝတ္ထုတိုပြိုင်ပွဲကို အကျိုးပြုနိုင်သော စွမ်းဆောင်ရည် ပြည့်စုံသည့် ကျွမ်းကျင်သူတို့အား ဖြစ်ထွန်းအောင်မြင်စေရန် ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်နေမှု များအား ဖော်ညွှန်းရေးသား ယှဉ်ပြိုင်ရမည်ဖြစ်ပါသည်။

ကာတွန်း၊ ကဗျာ ဆောင်းပါး၊ ဝတ္ထုတိုပြိုင်ပွဲကို အကျိုးပြုနိုင်သော စွမ်းဆောင်ရည် ပြည့်စုံသည့် ကျွမ်းကျင်သူတို့အား ဖြစ်ထွန်းအောင်မြင်စေရန် ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်နေမှု များအား ဖော်ညွှန်းရေးသား ယှဉ်ပြိုင်ရမည်ဖြစ်ပါသည်။

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြေငြာ

မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် (၅)၊ မြေကွက်အမှတ် ၂၃၂/က၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ် (၂၃၂/က)၊ ဝတ္ထုပြားလမ်း၊ (၆)ရပ်ကွက်၊ ဒေါ်ရင်သိန်း ၁/ဥကမ (နိုင်)၀၄၀၀၀ အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀)ဂရုန့်မြေအား အမည်ပေါက်(မိခင်) ဒေါ်ရင်သိန်းသည် (၂၀-၂-၂၀၁၀)ရက်တွင်လည်းကောင်း၊ (မိခင်)ဦးလှစိန်စိန်သည် (၁၄-၉-၁၉၆၅)ရက်တွင် ကွယ်လွန် သဖြင့် သားသမီးများဖြစ်ကြသော ဒေါ်နီနီစိန်စိန် ၁/ဥကမ(နိုင်)၀၄၀၀၀၊ ဦးစိန်စိန်စိန် ၁/ဥကမ (နိုင်)၀၄၀၀၀ တို့မှ အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်တရားရုံး၊ ကျွမ်းကျင်သူအမှတ် ၃/၁၂၊ သေစာရင်း၊ အိမ်ထောင်စုစာရင်း၊ ဂရုန့်ပျောက်ဆုံးကြောင်း၊ တရားရုံးကျွမ်းကျင်သူအမှတ် ၃/၁၂၊ ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး၊ ရဲစခန်းထောက်ခံချက်၊ ကိုယ်တိုင်ခံနိုင်မှုစာရွက်စာတမ်းဖြင့် ခိုင်ဆိုင်ကြောင်းစာချုပ်ရန် မြေပုံကူးလျှောက်ထားလာမှု အပေါ် တရားဝင်နိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ဤကြေငြာပါသည့်ရက်မှစ၍ ခုနစ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက် ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

ဌာနမှူး (ဒုတိယဌာနကြားရေးမှူးချုပ်) ဖြူဖြစ်မိတ်နန်းလှိုင်ငန်းတာဝန်ခံအဖွဲ့ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ ဒေါ်ခင်အေးအေး (B.A, H.G.P, R.L, B.R.E) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၂၆၄၆) အမှတ် ၅၂၀၊ အရောင်လမ်း၊ နံ့သာကုန်းရပ်ကွက်၊ အင်းစိန်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး

တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် (၅)၊ မြေကွက်အမှတ် (၇၄၂/က)၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ် (၇၄၂/က)၊ ၂၅လမ်း၊ (၅)ရပ်ကွက်၊ တောင် ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ဦးအောင်မြင့် ၁/ဥကတ(နိုင်)၀၈၀၀၀ အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀) ဂရုန့်မြေအား အမည်ပေါက် ဦးအောင်မြင့်ထံမှ ကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာအမှတ် (၇၈၆/ ၁၃-၇-၂၀၂၀)ဖြင့် ရရှိသူ ဦးအောင်မြင့်သိန်း ၈/မအရ(နိုင်)၀၄၁၃၅၂ မှ ပါဝါပေးသူ သက်ရှိထင်ရှားရှိကြောင်းနှင့် ၎င်းပါဝါမရပ်သိမ်းသေးကြောင်း ကျွမ်းကျင်သူ (၉/၆/ ၁-၉-၂၀၂၀)နှင့် ဂရုန့်မူရင်းတို့ တင်ပြ၍ အရောင်းမြေပုံစာချုပ်ချုပ်ဆိုရန် မြေပုံကူး လျှောက်ထားလာရာ (၁၉၉၇)ခုနှစ်တွင် ဦးအောင်မြင့်မှ အရောင်းမြေပုံကူးလျှောက်ထား မြေပုံနှင့် ပတ်သက်၍ အရောင်းမြေပုံသည် အခြားမည်သည့်နေရာတွင် အသုံးပြုခြင်း မရှိဘဲ ပျောက်ဆုံးခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း ကျွမ်းကျင်သူ (၉/ ၆/၁-၉-၂၀၂၀)ဖြင့် တင်ပြ လာပါသဖြင့် အဆိုပါအရောင်းမြေပုံကူး လျှောက်ထားလာခြင်းအား တရားဝင် နိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ဤကြေငြာပါသည့်ရက်မှစ၍ ခုနစ်ရက် အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

ဌာနမှူး(ဒုတိယဌာနကြားရေးမှူးချုပ်) ဖြူဖြစ်မိတ်နန်းလှိုင်ငန်းတာဝန်ခံအဖွဲ့ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

ကြည့်မြင်တိုင်မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် (၂၆အေ)၊ မြေကွက်အမှတ်(၉)၊ တည်နေရာအမှတ် (၆၅)၊ စကားပင်လမ်း၊ မကျည်းတန်းမြောက် အရှေ့ရပ်ကွက်နေ ဦးသန်းစိန် အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀)မြေပွားဂရုန့်မြေအား ဦးသန်းစိန်(ဖခင်)သည် (၁၆- ၁၂-၁၉၉၅)၊ မိခင် ဒေါ်ခင်စန်းရီ (၅-၄-၁၉၉၄)တို့တွင် ကွယ်လွန်၍ ဦးမြတ်စိုး၊ ဦးမျိုးသော်၊ ဦးဌေးဝင်း၊ ဦးမျိုးမုစ်၊ ဒေါ်သန်းသန်းဆင့်၊ ဒေါ်တင်တင်မြတ်စိုး အမည်ပေါက် သားသမီးများတော်စပ်ကြောင်းနှင့် ဦးမျိုးသော်-ဇနီးဒေါ်မြင့်မြင့်ထွန်း၊ တို့မှ ကွယ်လွန် သဖြင့် ဒေါ်ပါဝါမြင့်၊ ဒေါ်ယုညိုထွန်းတို့မှ အမည်ပေါက်မြေးများ တော်စပ်ကြောင်း မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်တရားရုံး၏ ကျွမ်းကျင်သူအမှတ် (၉/၅၄/၁၉)ထောက်ခံ ကျွမ်းကျင်သူအမှတ်(၉/၅၅/၁၉)နှင့် (၉/၅၆/၁၉)သေစာရင်း၊ အိမ်ထောင်စု လွှဲဦးရေ စာရင်း တင်ပြ၍ ၁။ ဦးမြတ်စိုး ၁/ကမတ(နိုင်)၀၄၀၄၄၇ ၂။ ဦးမျိုးမုစ် ၁/ကမတ (နိုင်)၀၄၀၄၄၇ ၃။ ဒေါ်သန်းသန်းဆင့် ၁/ကမတ(နိုင်)၀၄၀၄၅၅ ၄။ ဒေါ်တင်တင်မြ ၁/ကမတ(နိုင်)၀၄၀၄၅၅ တို့ထံမှ ကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာ အမှတ် (၁၃၀/ ၂၀၁၉)(၃-၅-၂၀၁၉) တင်ပြ၍ ဦးဌေးဝင်း ၁/ကမတ(နိုင်)၀၄၀၄၄၉ ၎င်းတို့ကိုယ်တိုင်မှ အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင် ကြောင်းနှင့် စွန့်လွှတ်စာချုပ်ချုပ်ဆိုရန် မြေပုံကူးလျှောက်ထားလာရာ တရားဝင် နိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ဤကြေငြာပါသည့်ရက်မှစ၍ ခုနစ်ရက် အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

ဌာနမှူး (ဒုတိယ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်) ဖြူဖြစ်မိတ်နန်းလှိုင်ငန်းတာဝန်ခံအဖွဲ့ ရန်က

(၁)လပြည့် လွမ်းဆွတ်သတ်ခြင်း
ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း ဒါယကာမကြီး
ဒေါ်ထွေးရီ (ညွှန်းဝိသာခါ)
အသက်(၇၀)နှစ်

မေကြီးရေ . . .

မေကြီးအတွက် ရည်စူးပြီး

- * အနန္တဂုဏ်ရည် ကျောင်းတိုက်ရှိ သံဃာအကုန်ကို အရုဏ်ဆွမ်း၊
- * ပဉ္စနိကာယကျောင်းတရားဦးစွာစကြာဆရာတော် အရှင်ပညာသီဟာတိဝံသနဲ့ ပင့်သံဃာ(၆)ပါးတို့အား နေအိမ်၌ နေ့ဆွမ်း၊
- * အနန္တဂုဏ်ရည်ကျောင်းတိုက်ရှိ ဆောက်လုပ်ဆဲကျောင်းဆောင်သစ်ကြီးမှာ စကျင်ကျောက်ဘုရားခန်းကြီးကိုလည်း မေကြီးအတွက် ရည်စူးပြီး လှူဒါန်းထားတယ်၊
- * လွမ်းမောရတဲ့ ဝေဒနာထဲမှာ အိပ်ရာထလွမ်းရတဲ့ဝေဒနာက အဆိုးဆုံးပါ(မေကြီးရေ)
- * ကျန်ခဲ့လည်းလွမ်း၊ ချန်ခဲ့လည်းလွမ်းဆိုပေမဲ့ ကျန်သူချန်သူ နှစ်ဦးသားအနက် ကျန်ခဲ့ရသူတို့က မြင်ကွင်းတိုင်းကို နေရာတိုင်းမှာ (မေကြီး)ကို မြင်နေရလို့ ပို၍ပို၍ လွမ်းရပါသည်(မေကြီးရေ)။

ကျန်ရစ်သူမိသားစု
 ဇေယျကျော်ထင် ဦးအောင်သိမ်း
 သံအမတ်ကြီး(ငြိမ်း)/ဒုတိယကြီး(ငြိမ်း)

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း၊ ဇရပ် ဒါယကာကြီး
ဦးတင်ဝင်း (မိုးကုတ်ယောဂီ)
တောင်ကုတ်၊ ရွာမမြို့
အသက်(၇၁)နှစ်

တောင်ကုတ်မြို့နယ်၊ ရွာမမြို့နေ (ဦးဘအေး-ဒေါ်အေးကြိုင်)တို့၏သား၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ပန်းဘဲတန်းမြို့နယ်၊ အမှတ်(၆၁) နေ ဒေါ်ညွှန်တင်(ခ)ဒေါ်မလေး၏ခင်ပွန်း၊ ဦးတင်အေး-ဒေါ်မြင့်မြင့်ရီ၊ ဦးခင်မောင်ဝင်း-ဒေါ်ခင်အုန်းမြင့်၊ ဦးခင်မောင်ရွှေ-ဒေါ်အေးအေးမူတို့၏ အစ်ကိုသည် ၆-၁၂-၂၀၂၀ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့) ညနေ ၅:၃၀နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် သင်္ဂြိုဟ်ပြီးဖြစ်ပါကြောင်း ရပ်နီးရပ်ဝေးမှ ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟများအား အသိပေးအကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။

ကျန်ရစ်သူမိသားစု

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ညောင်တုန်းမြို့နယ်အသင်း(ရန်ကုန်)
ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း ဒါယကာမကြီး
ဒေါ်ခင်မာအေး
အသက်(၇၆)နှစ်

ရန်ကုန်မြို့၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ (၃)ရပ်ကွက်၊ မင်းဓမ္မလမ်းသွယ်၊ အမှတ်(၂) (ခ) နေ (သီရိပျံချိုဦးလွန်းသီ)၏ ဇနီး ဒေါ်ခင်မာအေး(နာယကကြီး၊ ညောင်တုန်းမြို့နယ်အသင်း၊ ရန်ကုန်) သည် ၆-၁၂-၂၀၂၀ရက်တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း ကြားသိရပါသဖြင့် ညောင်တုန်းမြို့နယ်အသင်း(ရန်ကုန်)ကို အထူးကျေးဇူးပြု ကူညီစောင့်ရှောက်ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့သူတစ်ဦး ဆုံးရှုံးရသည့်အတွက် အသင်းသား/အသင်းသူများမှ ကျန်ရစ်သူမိသားစုနှင့်ထပ်တူ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း မှတ်တမ်းတင် ဖော်ပြအပ်ပါသည်။

အလုပ်အမှုဆောင်အဖွဲ့
 ညောင်တုန်းမြို့နယ်အသင်း(ရန်ကုန်)

သစ်တောမှန်လျှင်

အသုံးဝင်၊

အစဉ်ထာဝရ

ထိန်းသိမ်းကြ

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဦးခင်အောင် (စန်းစန်း စောင်းကောက်ဖိနပ်)
အသက်(၈၃)နှစ်

မြင်းမူမြို့နယ်၊ ခွက်ခွင်းကျေးရွာနေ (ဦးကံဆင့်-ဒေါ်စော) တို့၏သား၊ စောင်းကောက် ဦးလှကျော်-ဒေါ်အိတို့၏ သားသမက်၊ (ဦးခင်ဇော်ဦး)၊ (ဦးကျော်စံ)-ဒေါ်ခင်နှင်း၊ ဒေါ်ခင်ခိုင်ညွန့်၊ ဦးကျော်အောင်-ဒေါ်အေးမိမိ၊ ဦးတင်မြင့်ဦး (မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ဥပဒေအရာရှိ)-ဒေါ်မြင့်မြင့်အောင်၊ ဦးကျော်မင်းအောင် (ဆွီတီးဟုမ်း-မူဆယ်)၊ ဦးစိုးဝင်း-ဒေါ်စန်းသင်း၊ ဦးသက်ခိုင်-ဒေါ်သန်းသန်းဌေးတို့၏ ချစ်လှစွာသော ဖခင်၊ မြေး ခုနစ်ယောက်တို့၏ ချစ်လှစွာသောအဘိုး၊ (ဒေါ်စန်းစန်း)၏ ချစ်လှစွာသော ခင်ပွန်း ဦးခင်အောင်(စန်းစန်း စောင်းကောက်ဖိနပ်) အသက် (၈၃) နှစ်သည် ၆-၁၂-၂၀၂၀ ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့) နံနက် ၆:၄၅ နာရီတွင် (၉၆)ပါးသော ရောဂါဝေဒနာဖြင့် ဘဝတစ်ပါးသို့ ကူးပြောင်းသွားပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

ဥပဒေချုပ်နှင့်
 တိုင်း/ခရိုင်/မြို့နယ်ဥပဒေရုံး
 အရာထမ်း၊ အမှုထမ်း မိသားစုများ

အထူးကျေးဇူးတင်ရှိခြင်း
သီဟသူဓမ္မ မဏိဇောတဓရ
ဦးမျိုးညွန့်
အသက် (၅၇)နှစ်

၁-၁၂-၂၀၂၀ရက် (အင်္ဂါနေ့)တွင် ဘဝတစ်ပါးသို့ ပြောင်းသွားသော စတားမိုးယံလုပ်ငန်းစု၏ နာယက၊ မြန်မာနိုင်ငံထိလုပ်ငန်းရှင်များ အသင်းဥက္ကဋ္ဌအား မကျန်းမာစဉ်အခါမှစ၍ ဆေးကုသပေးကြသော ပြည်တွင်းပြည်ပမှ ဆရာဝန်ကြီးများ၊ ဆရာဝန်မများ၊ လိုလေသေးမရှိအောင် စီစဉ်ပြုစုဆောင်ရွက်ပေးကြသော ဆွေမျိုးများ၊ မိတ်ဆွေများ၊ ကုမ္ပဏီမှ ဝန်ထမ်းများအားလည်းကောင်း၊ ဝမ်းနည်းကြောင်းနှစ်သိမ့်အားပေး ဖော်ပြခဲ့ကြသည့် လူပုဂ္ဂိုလ်ဌာနဆိုင်ရာအဖွဲ့အစည်းအသီးသီးကိုလည်းကောင်း၊ ထိချစ်သူ မိုးယံကိုယ်စားလှယ်တော်ကြီးများအားလည်းကောင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံထိလုပ်ငန်းရှင်အသင်းသူ အသင်းသားများ၊ ထိကုန်သည်ကြီးများ၊ ထိနှင့် အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းပြုသူများအားလည်းကောင်း၊ ပြည်တွင်းပြည်ပ ကုမ္ပဏီအသီးသီးမှ လုပ်ဖော်ကိုင်ဖက်မိတ်ဆွေ သူငယ်ချင်းများအားလည်းကောင်း၊ သတင်းစာမျက်နှာနှင့် ဝမ်းနည်းကြောင်း အားပေးနှစ်သိမ့်သူများအားလည်းကောင်း၊ တယ်လီဖုန်း၊ အီးမေးလ်၊ ဗိုက်ဘာဖြင့် သတင်းမေးဆုတောင်းမေတ္တာ ပို့ကြသူများအားလည်းကောင်း၊ လူမှုကွန်ရက်စာမျက်နှာများမှတစ်ဆင့်ဖော်ပြ၍ ဝမ်းနည်းကြောင်း သတင်းမေးဆုတောင်းမေတ္တာပို့ကြသူများအားလည်းကောင်း၊ စာနာမှုဖြင့် လွမ်းသူ့ပန်းခွေ၊ ပန်းခြင်းများ၊ လှူဖွယ်ဝတ္ထုအစုစုကို ပေးပို့လှူဒါန်းကြသူများ၊ မိမိတို့အလှူဒါနအစုစုကို အမျှပေးဝေကြသူများအားလုံးကိုလည်းကောင်း၊ နာရေးကိစ္စအဝဝကို စီစဉ်ပေး ကြသော ဘုန်းတော်ကြီးများ၊ နာရေးကူညီမှုအသင်း(ရန်ကုန်) အားလည်းကောင်း၊ အခက်အခဲများကြားမှ နောက်ဆုံးခရီးအား တကူး တကလိုက်ပါ ပို့ဆောင်ကြသူများအားလည်းကောင်း၊ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေးအတွက် စီစဉ်လှူဒါန်းပေးကြသူများအားလုံး၊ အဘက်ဘက်မှ မေတ္တာစေတနာရှေ့ထား၍ ဝိုင်းဝန်းကူညီဆောင်ရွက်ကြသူများနှင့်ဆွေမျိုးများ၊ စတားမိုးယံလုပ်ငန်းစု ကုမ္ပဏီရှိအရာရှိအရာခံ ဝန်ထမ်းများအားလည်းကောင်း၊ သိ၍ဖြစ်စေ မသိ၍ဖြစ်စေ တစ်ဦးတစ်ယောက်မကျန် အားလုံးကို အထူးပင်ကျေးဇူးဥပကာရတင်ရှိပါသည်။

ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဘုရား၊ သိမ်၊ ကျောင်းဒါယိကာမကြီး
ဒေါ်ခင်ရီ (ဖျာပုံ)
အသက် (၈၇)နှစ်

ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး၊ ဖျာပုံမြို့နယ် (ဦးအေးမောင်-ဒေါ်ခင်အေး)တို့၏သမီး၊ အင်းစိန်မြို့နယ်၊ ကမ်းနားအလယ်ရပ်ကွက်၊ အောင်ဇေယျအိမ်ရာ၊ တိုက်(၄၃) အခန်း (၃၀၁-၃၀၂)နေ (ဦးတင်လွင်)၏ဇနီး၊ (ဦးခမ်းဗိုလ်-ဒေါ်ခင်မျိုးမြင့်) ဦးတင်လွင်နှင့် (ဟန်စိန်သန့်ကုမ္ပဏီ) ဒေါ်မြင့်သီတာ (အထက-၂ အင်းစိန်) (ဒေါ်နီနီလွင်)-ဦးသိန်းဆွေ၊ ဒေါ်အေးအေးလွင် [စက်ရုံတာဝန်ခံ အထည်ချုပ် (၁၇)၊ အထည်စက်ရုံ (အမှတ်-၁)၊ မရမ်းကုန်း]-ဦးကျော်ဇေယျ၊ ဒေါ်မိုးမိုးလွင် [အထပြ၊ အထက (၁)အင်းစိန်]တို့၏ချစ်လှစွာသောမိခင်ကြီး၊ မြေး ခုနစ်ယောက်၊ မြစ် တစ်ယောက်တို့၏ အဘွားသည် ၆-၁၂-၂၀၂၀ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့) မွန်းတည့် ၁၂နာရီတွင် အင်းစိန်မြို့နယ်၊ အောင်ဇေယျအိမ်ရာ၌ ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ယင်းနေ့ညနေ ၄နာရီတွင် ထိန်ပင်သုသာန်၌ ပို့ဆောင်မီးသင်္ဂြိုဟ်ပြီးဖြစ်ပါကြောင်း။ ကွယ်လွန်သွားရမည့်အခါ ၅-၁၂-၂၀၂၀ရက် (စနေနေ့) နံနက် ၇နာရီတွင် အထက်ပါနေအိမ်သို့ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေးတရားတော်နာကြွရောက်ပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

ကျန်ရစ်သူမိသားစု

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း

ကြည်း-၁၉၀၃၃ ဗိုလ်မှူးတင်ဇော်မိုး (ငြိမ်း)

ဗိုလ်လောင်းသင်တန်းအမှတ်စဉ် (၆၈) စည်သူတပ်ခွဲ

ညွှန်ကြားရေးမှူး၊ နေပြည်တော်တိုင်းဦးစီးမှူး၊ လူမှုဝန်ထမ်းဦးစီးဌာန

အသက် (၆၀)

၅-၁၂-၂၀၂၀ရက်တွင် ကွယ်လွန်သွားတဲ့ သူငယ်ချင်း ကိုတင်ဇော်မိုးအတွက် စည်သူ(၆၈) မှ သူငယ်ချင်းများနဲ့ မိသားစုများက ကျန်ရစ်သူမိသားစုနဲ့ထပ်တူ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း။

စည်သူ (၆၈) မိသားစုများ

ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း၊ ကထိန် ဒါယကာကြီး

ဦးသိန်းကြိုင်

လပုတ္တရမြို့နယ် ကုန်သွယ်ရေး၊ မြန်မာ့ကုန်တိုက်၊ ယာဉ်/စက်၊ ကုန်သွယ်ရေး(ယာသံတာ)

အသက်(၈၁)နှစ်

ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး၊ ကျောင်းကုန်းမြို့နယ်နေ (ဦးမောင်ဝါ - ဒေါ်အေးရင်)တို့၏သား၊ ကြည့်မြင်တိုင် အရိုးအထူးကုဆေးရုံ အဆင့်မြင့်အရောဂါရိပ်သာနေ ဒေါ်အုန်းသန်း၏ခင်ပွန်း၊ ဦးသက်နိုင် (LizStar Shipping Ltd)-ဒေါ်ဝင့်သူထွန်း၊ ဦးစိုင်းဝဏ္ဏစိုး-ဒေါက်တာအိအိခိုင် (SCS Radiologist ကြည့်မြင်တိုင်အရိုးအထူးကုဆေးရုံ)၊ ဦးဝေမြိုးအောင်-ဒေါ်စန်းသော်တာရွှေ(ခေတ္တ-စင်ကာပူ) တို့၏ဖခင်၊ မြေးငါးယောက်တို့၏အဘိုးသည် ၆-၁၂-၂၀၂၀ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့) ညနေ ၆:၂၅ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါကြောင်း ရပ်နီးရပ်ဝေးမှ ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂြိုဟ်အား အသိပေး အကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။

ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ပြင်ဆင်ဖတ်ရှုပါရန်

၇-၁၂-၂၀၂၀ရက်နေ့ထုတ် ဤသတင်းစာ၏ စာမျက်နှာ(၉) အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း ဒေါ်စိစိသော် အသက်(၈၆)နှစ် ကြော်ငြာတွင် ဒေါက်တာ အောင်သူကျော်-ဒေါ်စောမျိုးမျိုးဦးအစား ဒေါက်တာ အောင်ကျော်သူ - ဒေါ်စောမျိုးမျိုးဦးဟု ပြင်ဆင်ဖတ်ရှုပါရန်။

အများသိစေရန်

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း

ကြော်ငြာခြင်း

မြစ်ကြီးနားခရိုင်၊ မြစ်ကြီးနားမြို့၊ ယုဇနရပ်ကွက်၊ ကွင်း/အထက်အမှတ် ၄၄အမည် (၁၆က/၅)၊ ဦးပိုင်အမှတ် (၄)၊ မြေဧရိယာ ၀.၁၁၁၁၃၇၅၀၀၀၀၀ မြေကွက် အား မူလက ဒေါ်ကရင်၊ ဦးဘရန်အုတ်တို့ နှစ်ဦးအမည်ဖြင့် အမှုတွဲအမှတ် ၁၃၇/V (၂၀၁၄-၂၀၁၅)အရ (၂၅-၉-၂၀၁၆)ထိ နှစ် (၃၀) မြေငှားဂရန်ရရှိခဲ့ပါသည်။ အဆိုပါမြေငှားဂရန် အမည်ပေါက်သူ မိခင် ဒေါ်ကရင်၊ ဖခင် ဦးရေဒေါင်တန်ဂွန်းတို့ နှစ်ဦးသည် ကွယ်လွန်သွားခဲ့ပြီးဖြစ်၍ ၎င်းတို့၏ တစ်ဦးတည်းသော သားဖြစ်သူ ဦးဘရန်နဲ့ ၁/မကန(နိုင်)၀၈၃၆၉၃၄မှ မြေငှားဂရန်(အမည်လျှော့) လျှောက်ထား လာမှုအပေါ် ကျိုးကြောင်းဖော်ပြချက်ခိုင်လုံစွာဖြင့် ကန့်ကွက်တင်ပြ သူမည်သူဆို ဤကြော်ငြာပါသည်ရက်မှစ၍ ၁၅ ရက် ပြည့်မြောက်သည့်ရက်အထိ ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက လျှောက်ထားမှုအား လုပ်ထုံးလုပ်နည်း ညွှန်ကြားချက်များနှင့်အညီ ဆက်လက် ဆောင်ရွက် သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများ သိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။ ကော်လံဇွော့အရာရှိ ခရိုင်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန မြစ်ကြီးနားမြို့

သစ်တောသစ်ပင်

ခွဲချစ်ခင်

နှစ်စဉ်စိုက်ပျိုး

အလှတိုင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သန်လျင်မြို့၊ အောင်ချမ်းသာရပ်ကွက်နေ (ဦးဘကျော်-ဒေါ်ဟန်ကြည်)တို့၏သမီး၊ (ဦးစိန်ထွန်း)၏ညီမ၊ (ဦးထွန်းအုပ်)၏ ချစ်လှစွာသောဇနီး၊ (ဦးမင်းမင်းထွန်း)၊ ဒေါ်တင်တင်ထွန်း-တာက မျိုးဇော် (ကျောက်ဖြူရေတပ်စခန်း)၊ ဒေါ်လွင်လွင်ထွန်း(လဝက-ငြိမ်း)၊ ဦးလှမျိုး(ခန္တီးခရိုင်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး)-ဒေါ်အေးအေးကြည်တို့၏ မိခင်၊ မြေး ရှစ်ယောက်တို့၏ အဘွားသည် ၆-၁၂-၂၀၂၀ရက် ညနေ ၄:၁၅နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၇-၁၂-၂၀၂၀ရက်တွင် မီးသင်္ဂြိုဟ်ပြီးဖြစ်ပါကြောင်း ရပ်နီးရပ်ဝေးမှ ဆွေမျိုး မိတ်သင်္ဂြိုဟ်အား အသိပေး အကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။

ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်းဒါယိကာမကြီး
ဒေါ်ခင်ခင်အုန်း (ကွမ်းစိန်ထိရုံ)
အသက် (၉၀)

(ဦးဘစော-ဒေါ်စောတင်)တို့၏သမီး၊ (ဦးကွမ်းစိန်-ဒေါ်လောကီစာ) ဒေါ်ရွှေမြယ်)တို့၏ဇနီး၊ ဦးတင်အောင်၏ဇနီး၊ ဦးမျိုးချွန်-ဒေါ်ခင်ဝင်းမူ၊ ဦးသိန်းဌေး-ဒေါ်ခင်မျိုးရီ၊ ဦးမျိုးဝင်း-ဒေါ်ခင်စန်းမြင့်၊ ဦးမျိုးလွင်အောင်-ဒေါ်မာမာမြင့်တို့၏ကျေးဇူးရှင်မိခင်ကြီး၊ မြေး ရှစ်ယောက်၊ မြစ် ငါးယောက်တို့၏အဘွားသည် ၇-၁၂-၂၀၂၀ရက် (တနင်္လာနေ့) နံနက် ၆:၁၀နာရီတွင် မြင်းမူမြို့၊ ဘုရင့်နောင်ရပ်၊ မြတ်လေးလမ်းနေအိမ်၌ ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၈-၁၂-၂၀၂၀ရက် (အင်္ဂါနေ့) ညနေ ၃နာရီတွင် နေအိမ်မှကားများ ထွက်ခွာ၍ အနောက်သုသာန်၌ မီးသင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း ရပ်ဝေးရပ်နီးမှ ဆွေမျိုး မိတ်ဆွေများအကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။

ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း

ဦးခန့်

အသက်(၈၆)နှစ်

သူငယ်ချင်း ဦးဇော်မင်း(ခေတ္တညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်၊ အကျဉ်းဦးစီးဌာန)-ဒေါ်ခင်သူဇာတို့၏ချစ်လှစွာသောဖခင်ကြီး ဦးခန့် အသက်(၈၆)နှစ်သည် ၇-၁၂-၂၀၂၀ရက် နံနက် ၉နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် ကျန်ရစ်သူမိသားစုနှင့်ထပ်တူ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။ စစ်တက္ကသိုလ် အမှတ်စဉ်(၂၇)မှ သူငယ်ချင်းများနှင့် မိသားစုများ

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ ကျောင်း ဒါယကာကြီး

ဦးကျော်ဝင်း(ခ)ဦးဘိုဝ(ဟံဇား)

မန္တလေးဈေးချို (L)ရုံ၊ သစ်မင်းချည်ဆိုင်

အသက် (၈၇)နှစ်

မန္တလေးမြို့နေ ဦးမြင့်သန်း-ဒေါ်သစ်သစ်(သစ်မင်းချည်ဆိုင်ဝယ်ရေး)၊ ဝမ်းတွင်းမြို့နယ်၊ လှော်ပင်ကျေးရွာနေ ဦးမင်းခိုင်-ဒေါ်အေးအေးလှိုင်၊ ရန်ကုန်မြို့နေ ဦးစောနိုင်-ဒေါ်သီတာ၊ မယဉ်ယဉ်အေး၊ မအေးမအေး (သစ်မင်း၊ သိမ်ကြီးဈေး၊ B ရုံ) တို့၏ချစ်လှစွာသောဖခင်ကြီး၊ မြေး ကိုးယောက်တို့၏အဘိုး၊ ရန်ကုန်မြို့နေ ဒေါ်မြစိန်၏ ချစ်လှစွာသော ခင်ပွန်းသည် ၆-၁၂-၂၀၂၀ရက်(တနင်္ဂနွေနေ့) နံနက် ၆:၃၀နာရီတွင် ရန်ကုန်မြို့ ပင်လုံ ဆေးရုံ၌ ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ယင်းနေ့တွင်ပင် ရေဝေးသုသာန်၌ မီးသင်္ဂြိုဟ်ပြီးဖြစ်ပါကြောင်း ရပ်နီးရပ်ဝေးမှ ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂြိုဟ်အား အသိပေးအကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။

ကျန်ရစ်သူမိသားစု

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း ဒါယိကာမကြီး
ဒေါ်ခင်မာအေး

အသက်(၇၆)နှစ်

ရန်ကုန်မြို့၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ (၃)ရပ်ကွက်၊ မင်းဓမ္မလမ်းသွယ်၊ အမှတ်(၂၊ ၁)နေ (သိရီပျံချို ဦးလွန်းသီ)၏ဇနီး၊ ဦးဇော် လွန်း-ဒေါ်တင်မိုးသူ၊ ဒေါ်မြစိမ်းအေး၊ ဒေါက်တာဇော်မောင်လွန်း-ဒေါက်တာစာမြည်ကို တို့၏မိခင်၊ မြေးလေးယောက်တို့၏အဘွားဘွားကြီး သည် ၆-၁၂-၂၀၂၀ရက် နံနက် ၈:၃၀နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

ဦးအောင်မြင့်-ဒေါ်မြသီတာ

ဦးဆောင်ညွှန်ကြားရေးမှူးနှင့်

မြန်မာ့ရေခဲတရားဗေဒလုပ်ငန်းခုံထမ်းများ

လျှပ်စစ်နှင့်စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း

ဦးခန့်

အသက်(၈၆)နှစ်

ဇီးကုန်းမြို့၊ (၁)ရပ်ကွက်၊ ရွာမလမ်းနေ ဒေါ်ခင်သိန်းညို၏ခင်ပွန်း၊ အကျဉ်းဦးစီးဌာန၊ ခေတ္တညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်ဦးဇော်မင်း-ဒေါ်ခင်သူဇာတို့၏ ဖခင် ဦးခန့်သည် ၇-၁၂-၂၀၂၀ရက် (တနင်္လာနေ့) နံနက် ၉နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် ကျန်ရစ်သူမိသားစုနှင့်ထပ်တူ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်းနှင့် ကောင်းရာသုဂတိဘုံဘဝရောက်ပါစေကြောင်း ဆုတောင်းမေတ္တာ ပို့သအပ်ပါသည်။

အကျဉ်းဦးစီးဌာန၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး

ဝန်ထမ်းနှင့်မိသားစုများ

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း ဒါယကာကြီး

ဦးဝင်းမြင့်(ပဲခူး)

ရန်ကုန်တိုင်းညွှန်ကြားရေးမှူး(ငြိမ်း)အကျဉ်းဦးစီးဌာန
အသက်(၇၈)နှစ်

ရန်ကုန်မြို့၊ အင်းစိန်မြို့နယ်၊ ရွာမပရိယတ္တိစာသင်တိုက်ခွဲ၊ စန္ဒကူး ပရိယတ္တိစာသင်တိုက် ဆရာတော် ဘဒ္ဒန္တ ပညာနန္ဒ၏ ရဟန်းဒါယကာကြီး၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ ပဲခူးမြို့၊ ညောင်ဝိုင်း(၁၀)လမ်း၊ အမှတ်(၁၅)နေ (ဦးတိုနီ-ဒေါ်ခင်စိန်)တို့၏သား၊ (ဦးစိုးမင်း-ဒေါ်ပု)တို့၏သား၊ ရန်ကုန်မြို့၊ အင်းစိန်မြို့နယ်၊ က/၃လမ်း၊ အမှတ်(၁၅၄)နေ ဗိုလ်မှူး စိန်လှဝင်း(ငြိမ်း)-ဒေါ်သီတာဝင်း၊ ဦးမျိုးဝင်းအောင်-ဒေါ်ခင်မိမိအေး၊ ဒေါ်စန္ဒာဝင်း၊ ဒေါ်မေမျိုးဝင်း၊ ဦးသန်းထိုက်အောင်တို့၏ဖခင်၊ မြေး ရှစ်ယောက်တို့၏အဘိုး၊ ဒေါ်အေးမြင့်၏ ချစ်လှစွာသောခင်ပွန်းသည် ၇-၁၂-၂၀၂၀ရက် (တနင်္လာနေ့) နံနက် ၉:၁၅နာရီတွင် ဗဟိုရပ်ဆေးရုံ၌ ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၉-၁၂-၂၀၂၀ ရက် (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) မွန်းလွဲ ၁နာရီတွင် ထိန်ပင်သုသာန်သို့ ပို့ဆောင်သင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း။ ကွယ်လွန်သွားရမည့်အခါ ၁၃-၁၂-၂၀၂၀ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့) နံနက် ၇နာရီမှ ၁၁နာရီအထိ အင်းစိန်မြို့နယ်၊ က/၃လမ်း၊ အမှတ်(၁၅၄) နေအိမ်သို့ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေးတရားတော်နာကြွရောက်ပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဘဒ္ဒန္တစန္ဒ
(နိုင်ငံတော်ဩဝါဒါစရိယ၊ အဘိဓမ္မ မဟာရဋ္ဌဂုရု၊ အဂ္ဂမဟာ ပဏ္ဍိတ၊ အဂ္ဂမဟာ သဒ္ဓမ္မဓမ္မာဘိကဓမ္မ)
သက်တော်(၈၉)နှစ်၊ သိက္ခာတော်(၆၉)ဝါ

ရခိုင်ပြည်နယ် စစ်တွေမြို့၊ ပြည်တော်သာရပ်ကွက်၊ ဒက္ခိဏေပရိယတ္တိစာသင်တိုက်၏ တိုက်တာသိက္ခာနိကာ ပဓာနမဟာနာယက၊ ရခိုင်ပြည်နယ် မင်းကန်နိကာယ (သုဓမ္မ) ဂိုဏ်းကြီး၏ ဂိုဏ်းအုပ်ဂဏပိတေက ဂဏပိတေ၊ ရခိုင်ပြည်နယ် သမိုင်းဝင် ဘုရားများ ဖြစ်သော ကျောက်တော်မြို့နယ်မဟာမြတ်မုနိဘုရား၊ ပေါက်တောမြို့နယ် ဆံတော်ရင်ဘုရား၊ ပုဏ္ဏားကျွန်းမြို့နယ် ဦးရာစတောင်ဘုရား၊ ထပ်တောင်ဘုရား၊ ကျောက်ဝယ်တောင်ဘုရား၊ စစ်တွေမြို့နယ် လက်ဝဲသလုံတော်ခေတ်ဘုရား၊ အတွက် မာရစိန်ပြည်လုံးလုံးသာဘုရားကြီး လောကနန္ဒဓမ္မတော်တော်ဘုရား-ဂေါပကဓမ္မတို့၏ ဩဝါဒါစရိယ၊ ဘဒ္ဒန္တစန္ဒ သက်တော် (၈၉)နှစ်၊ သိက္ခာတော်(၆၉)ဝါရှိ ဆရာတော်ကြီး၏ ရုပ်ကလာပ်တော်အား (၁၃၈၂)နှစ် နတ်တော်လာဆန်း ၁၃ရက်၊ ၂၇-၁၂-၂၀၂၀ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့) တွင် စစ်တွေမြို့၊ ဒုက္ခိတီကွင်း၌ အန္တိမ အဂ္ဂိဇ္ဈာပနပူဇာ ပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း ရပ်နီးရပ်ဝေးမှ တပည့်သင်္ဂြိုဟ်တော်များနှင့် ဆွေမျိုး တပည့် ဒါယကာ၊ ဒါယိကာမ ပေါင်းတို့အား အသိပေးအကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။ ဈာပန ကော်မတီ၊ ဒက္ခိဏေပရိယတ္တိစာသင်တိုက်

ရဟန်းမယ်တော်ကြီး
ဒေါ်ယာဖြူမေ အသက်(၉၅)နှစ်

ရခိုင်ပြည်နယ်၊ ပေါက်တောမြို့နယ်၊ သစ်ပုတ်ချောင်းကျေးရွာ (ဦးစံထောင်းဦး-ဒေါ်ဘုမယေ)တို့၏သမီး၊ (ဦးဦးကျော်မြ)၏ဇနီး၊ စစ်တွေမြို့ သဒ္ဓမ္မဂရ(ပုသိမ်)ကျောင်းတိုက်၊ စာချဆရာတော် စစ်တွေမြို့ စက်ရုံစုရပ်ကွက်၊ သဟယဂရကျောင်း ပဓာနနာယကဆရာတော် အရှင်ကောသလ္လ (ဓမ္မာစရိယ)၊ ပထမပြန်ပညာရေးဗဟိုအဖွဲ့၊ အရှင်သောဘန (သဟယဂရ)၊ (ဦးဦးကျော်စိန်)၊ (ဦးမောင်ကံတော်)၊ (ဒေါ်ခင်စောညွန့်)၊ ဒေါ်ခင်စောနု၊ (ဒေါ်ခင်စောအေး)တို့၏ မွေးမိခင်၊ မြေး ၃၁ယောက်တို့၏ အဘောင်ရှင်၊ မြစ် ၅၁ ယောက်တို့၏အဖိုးရှင်၊ သို့ သုံးယောက်တို့၏ အဖုရှင် ဒေါ်ယာဖြူမေသည် စစ်တွေမြို့၊ ရွာကြီး မြောက်ရပ်ကွက်နေအိမ်၌ ၆-၁၂-၂၀၂၀ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့) ည ၈:၃၀ နာရီတွင် ကွယ်လွန်အံ့စွ ရောက်သွားပါ၍ ၇-၁၂-၂၀၂၀ရက် (တနင်္လာနေ့) နေ့လည် ၂ နာရီတွင် စစ်တွေမြို့ အာက္ခိတီတော်ကုန်းသုသာန်၌ မီးသင်္ဂြိုဟ်ပြီးဖြစ်ပါကြောင်း နှင့် ကွယ်လွန်သွားရမည့်အခါ အမျှဝေ ရက်လည်ဆွမ်းကို ၁၄-၁၂-၂၀၂၀ ရက်တွင် စစ်တွေမြို့ သဒ္ဓမ္မဂရ(ပုသိမ်)ကျောင်းတိုက်၌ ဆက်ကပ် လှူဒါန်းမည်ဖြစ်ပါကြောင်း ရပ်ဝေးရပ်နီးရှိ ဆွေမျိုးမိသင်္ဂြိုဟ်အပေါင်း တို့အား အကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။

ကျန်ရစ်သူမိသားစု

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဒေါ်စိစိသော်

မြို့ရွာနှင့်အိုးအိမ်ဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာန(ငြိမ်း)
အသက်(၈၆)နှစ်

နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန၊ နိုင်ငံရေးရာဇဝိဇ္ဇာဌာန၊ တောင်နှင့်အနောက် အာရှဌာနမှ ညွှန်ကြားရေးမှူး ဒေါက်တာအောင်ကျော်သူ-ဒေါ်စောမျိုးမျိုးဦးတို့၏ ချစ်လှစွာသော မိခင်၊ မောင်သွင်ထူးကျော်နှင့် မောင်အေးကျော်သူတို့၏ ချစ်လှစွာသော အဘွား ဒေါ်စိစိသော်သည် ၅-၁၂-၂၀၂၀ ရက်(စနေနေ့) ညနေပိုင်းတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

တောင်နှင့်အနောက်အာရှဌာနဝန်ထမ်းများ

နိုင်ငံရေးရာဇဝိဇ္ဇာဌာန

ကျောင်းဒါယိကာမကြီး
တပ်ကြပ်ကြီး/သားဖွား ဒေါ်ကြည်မေ(ငြိမ်း)

အသက်(၇၉)နှစ်

နေပြည်တော်၊ ပျဉ်းမနားမြို့၊ ရွာကောက်ရပ်ကွက်၊ မေတ္တာလမ်း၊ ပေါင်းလောင်း(၃)၊ အမှတ်(၁၄၂)နေ ဦးကြည်မြင့်၏ဇနီး၊ မောင်အေးကျော်သူတို့၏ ချစ်လှစွာသော အဘွား ဒေါ်စိစိသော်သည် ၅-၁၂-၂၀၂၀ ရက်(စနေနေ့) ညနေပိုင်းတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

တောင်နှင့်အနောက်အာရှဌာနဝန်ထမ်းများ

နိုင်ငံရေးရာဇဝိဇ္ဇာဌာန

ကျောင်းဒါယိကာမကြီး
တိုင်းရင်းဆေးဆရာ(စဉ်-၂၇၉၇)

ကညန ဝန်ထမ်းဟောင်း
အသက်(၆၈)နှစ်

ပန်းတနော်မြို့နေ (ဦးကိန္ဒ-ဒေါ်ကြည်)တို့၏သား၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ကြည့်မြင်တိုင်မြို့နယ်၊ ရတနာပုံလမ်း၊ အမှတ်(၂၇) သုံးလွှာ) နေ (ဦးကြည်ရှိန်-ဒေါ်လှရွှေ)တို့၏သား၊ ဒေါ်မေဝယ်(လ်)ရှိန်၏ချစ်လှစွာသောခင်ပွန်း၊ ဒေါက်တာစည်သူအောင်၏ဖခင် ဦးအေးအောင်သည် ၆-၁၂-၂၀၂၀ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့) နံနက် ၈:၂၀နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ယင်းနေ့တွင်ပင်သင်္ဂြိုဟ်ပြီး ဖြစ်ပါကြောင်း ဆွေမျိုး မိတ်သင်္ဂြိုဟ်အား အသိပေးအကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။

ကျန်ရစ်သူမိသားစု

မသူဇာနွယ်(ခ)နွယ်နွယ်
အသက်(၂၇)နှစ်

ပခုက္ကူမြို့နယ်၊ ရွှေကျောင်းကျွန်းကျေးရွာနေ (ဦးဌေးဝင်း)-ဒေါ်အံ့ကြည် တို့၏သမီး၊ ကိုလှသက်နိုင်-မင်းမြတ်နွယ်၊ မလပြည့်ဝင်းတို့၏အစ်မ၊ ရန်ကုန်မြို့၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ၉/၉၈၊ ဥဇနာ(၃)လမ်းနေ ဦးအောင်ဌေး -ဒေါ်တင်မုန်းတို့၏သမီးချွေးမ၊ ကိုကျော်မင်းအောင်၊ ကိုကျော်ဇော်အောင်တို့၏ ညီမ၊ ကိုကျော်နိုင်အောင်၏ ချစ်လှစွာသောဇနီး၊ မလွန်းရတီနိုင်၏မိခင်သည် ၇-၁၂-၂၀၂၀ရက် နံနက် ၈နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၉-၁၂-၂၀၂၀ ရက် မွန်းတည့် ၁၂နာရီတွင် ရေဝေးသုသာန်၌ မီးသင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း။ ကွယ်လွန်သွားရမည့်အခါ ၁၃-၁၂-၂၀၂၀ ရက်တွင် ရက်လည်ဆွမ်းကျွေးတရားတော်နာကြွရောက်ပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

ကျန်ရစ်သူမိသားစု

လွှတ်တော်အစည်းအဝေးများကျင်းပရေး ဗဟိုကော်မတီနှင့် လုပ်ငန်းကော်မတီများ၏ လုပ်ငန်းညှိနှိုင်းအစည်းအဝေးအမှတ်စဉ်(၄/၂၀၂၀) ကျင်းပ

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၇
တတိယအကြိမ် ပြည်ထောင်စုအဆင့်
လွှတ်တော်များ၏ ပထမပုံမှန်အစည်း
အဝေးများအတွက် ကြိုတင်ပြင်ဆင်ရ
မည့် အုပ်ချုပ်မှုဆိုင်ရာ လုပ်ငန်းများ
နှင့်စပ်လျဉ်း၍ လွှတ်တော်အစည်း
အဝေးများ ကျင်းပရေး ဗဟိုကော်မတီ
နှင့် လုပ်ငန်းကော်မတီများ၏ လုပ်ငန်း
ညှိနှိုင်းအစည်းအဝေး အမှတ်စဉ်
(၄/၂၀၂၀) ကို ယနေ့မနက် ၁ နာရီ
တွင် နေပြည်တော်ရှိ လွှတ်တော်
အဆောက်အအုံ ဧည့်သည်ရံဆောင်
အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ပြုလုပ်သည်။
အစည်းအဝေး၌ ပြည်ထောင်စု
လွှတ်တော်နာယက၊ ပြည်သူ့
လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးတိခွန်မြတ်က
ဒုတိယအကြိမ်လွှတ်တော်သက်တမ်း
ကာလသည် ၂၀၂၁ ခုနှစ်၊ ဇန်နဝါရီ ၃၁
ရက်တွင် ကုန်ဆုံးမည်ဖြစ်ကြောင်း၊
၂၀၂၀ ပြည့်နှစ် ပါတီစုံဒီမိုကရေစီ
အထွေထွေ ရွေးကောက်ပွဲကို ဒီဇင်ဘာ
၈ ရက်တွင် ကျင်းပပြုလုပ်ခဲ့ပြီး
စာမျက်နှာ ၄ ကော်လံ ၁



လွှတ်တော်အစည်းအဝေးများကျင်းပရေး ဗဟိုကော်မတီနှင့် လုပ်ငန်းကော်မတီများ၏ လုပ်ငန်းညှိနှိုင်းအစည်းအဝေးအမှတ်စဉ်(၄/၂၀၂၀) ကျင်းပစဉ်။ သတင်းစဉ်

မဟာဗန္ဓုလပန်းခြံသို့ ပြည်သူများ ဝင်ရောက်ခွင့်မပြုတော့

ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၇
ကိုဗစ် - ၁၉ ရောဂါကာကွယ်ထိန်းချုပ်နိုင်ရေးအတွက်
ရန်ကုန်မြို့လယ်ရှိ မဟာဗန္ဓုလပန်းခြံသို့ ယနေ့နံနက်ပိုင်း
မှစ၍ ပြည်သူများအား ဝင်ရောက်ခွင့်မပြုတော့ကြောင်း
ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ ပန်းဥယျာဉ်
နှင့် အားကစားကွင်းများဌာနမှ သိရသည်။
“ကျွန်တော်တို့ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေး
ကော်မတီ ညွှန်ကြားချက်နဲ့ ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ်
ထိန်းချုပ်ရေးအတွက် မနက်က ပိတ်လိုက်တာပါ” ဟု
ပန်းဥယျာဉ်နှင့်အားကစားကွင်းများဌာန (ဌာနမှူး) ဦးကိုကို
လင်းက ပြောကြားသည်။
ရန်ကုန်မြို့ မဟာဗန္ဓုလပန်းခြံလမ်းတွင် ကိုဗစ်-၁၉
ရောဂါ တားဆီးထိန်းချုပ်ဆဲ ကာလဖြစ်သည့်အတွက်
ဈေးမရောင်းရကာလအဖြစ် သတ်မှတ်ထားသော်လည်း
တန်ဆောင်မုန်းလပြည့်ညမှ စတင်ကာ လူစုလူဝေး
တဖြည်းဖြည်း များပြားလာသည့်အတွက် ရန်ကုန်
မြို့တော် စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီမှ ကျန်းမာရေး
ဆိုင်ရာ အသိပေးနှိုးဆော်မှုများ ပြုလုပ်ခဲ့ကြောင်း
သိရသည်။
စာမျက်နှာ ၁၆ ကော်လံ ၁

ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၇
ကိုဗစ် - ၁၉ ရောဂါကာကွယ်ထိန်းချုပ်နိုင်ရေးအတွက်
ရန်ကုန်မြို့လယ်ရှိ မဟာဗန္ဓုလပန်းခြံသို့ ယနေ့နံနက်ပိုင်း
မှစ၍ ပြည်သူများအား ဝင်ရောက်ခွင့်မပြုတော့ကြောင်း
ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ ပန်းဥယျာဉ်
နှင့် အားကစားကွင်းများဌာနမှ သိရသည်။
“ကျွန်တော်တို့ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေး
ကော်မတီ ညွှန်ကြားချက်နဲ့ ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ်
ထိန်းချုပ်ရေးအတွက် မနက်က ပိတ်လိုက်တာပါ” ဟု
ပန်းဥယျာဉ်နှင့်အားကစားကွင်းများဌာန (ဌာနမှူး) ဦးကိုကို
လင်းက ပြောကြားသည်။
ရန်ကုန်မြို့ မဟာဗန္ဓုလပန်းခြံလမ်းတွင် ကိုဗစ်-၁၉
ရောဂါ တားဆီးထိန်းချုပ်ဆဲ ကာလဖြစ်သည့်အတွက်
ဈေးမရောင်းရကာလအဖြစ် သတ်မှတ်ထားသော်လည်း
တန်ဆောင်မုန်းလပြည့်ညမှ စတင်ကာ လူစုလူဝေး
တဖြည်းဖြည်း များပြားလာသည့်အတွက် ရန်ကုန်
မြို့တော် စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီမှ ကျန်းမာရေး
ဆိုင်ရာ အသိပေးနှိုးဆော်မှုများ ပြုလုပ်ခဲ့ကြောင်း
သိရသည်။
စာမျက်နှာ ၁၆ ကော်လံ ၁



ရွေးကောက်ပွဲတာဝန်ရှိသူများအပေါ် ခြိမ်းခြောက်ရာရောက်သည့်
ရေးသားဖော်ပြချက်များနှင့်စပ်လျဉ်း၍
အသိပေးကြေညာချက်ထုတ်ပြန်ခြင်း

၂၀၂၀ ပြည့်နှစ်၊ ဒီဇင်ဘာလ ၇ ရက်
၁။ အမျိုးသားနိုင်ငံရေးဒီမိုကရက်တစ်ပါတီ (DNP) က ထုတ်ပြန်သော ၆-၁၁-၂၀၂၀ ရက်စွဲပါ သဘောထား
ထုတ်ပြန်ကြေညာချက်အမှတ် ၅/၂၀၂၀ စာပိုဒ် ၉ နှင့် ၉-၁၁-၂၀၂၀ ရက်စွဲပါ သဘောထား ထုတ်ပြန်ကြေညာချက်အမှတ်
၆/၂၀၂၀ စာပိုဒ် ၄ တို့တွင် “ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင် ဥက္ကဋ္ဌ ဦးလှသိန်းနှင့်အဖွဲ့ဝင်များ၊ အဆင့်ဆင့်သော
ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲတာဝန်ရှိသူများနှင့် သက်ဆိုင်ရာ ရပ်ကျေးရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲ ဥက္ကဋ္ဌ
နှင့် အဖွဲ့ဝင်များသည် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံ ဥပဒေပုဒ်မ (၃၉၉) (ဇ) နှင့် ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်ဥပဒေ
ပုဒ်မ (၁၀) (၃)ပါ ဥပဒေတစ်ရပ်ရပ်အရ ပေးအပ်ထားသောတာဝန်များကို ထမ်းဆောင်ရန် ပျက်ကွက်ခြင်းဖြစ်ပါကြောင်း၊
ပြဋ္ဌာန်းချက်က ပြုလုပ်ရန်လိုအပ်သောပြုလုပ်မှုကို တမင်ချန်လှပ်ခြင်းဖြစ်ပါသဖြင့် ရာဇသတ်ကြီး ပုဒ်မ (၁၃၀)
(က) ကျူးလွန်ကြောင်း၊ နှစ်ယောက် (သို့) နှစ်ယောက်ထက်ပိုသောသူများက ဥပဒေနှင့် မညီသော ပြုလုပ်မှုကိုပြုလုပ်
ခြင်းဖြစ်ပါ၍ ရာဇသတ်ကြီးပုဒ်မ (၁၂၀) (က) ကို ကျူးလွန်ကြောင်း၊ မည်သူမဆို လိမ်လည်အတုပြုထားသော
စာတမ်းအမှတ်အသား ဖြစ်ကြောင်းသိရှိလျက် ထိုစာတမ်းကို အသုံးပြုခြင်း ဖြစ်ပါသဖြင့် ရာဇသတ်ကြီးပုဒ်မ (၄၇၁)
နှင့် အတုပြုလုပ်ထားသော ဆန္ဒမဲလက်မှတ်များကို မဲပုံးထဲသို့ထည့်သွင်းခြင်းသည် သက်ဆိုင်ရာ ရွေးကောက်ပွဲ
ဥပဒေပုဒ်မ (၅၉) (ည) တို့ကို ကျူးလွန်ပါကြောင်း” စသည်ဖြင့် ဖော်ပြထားပါသည်။
စာမျက်နှာ ၁၁ ကော်လံ ၅

တိုင်ကြားပေးပို့လာသော မူးယစ်ဆေးဝါး အိန္ဒိယနိုင်ငံတွင် ထူးဆန်းသည့် အဖျား
သတင်းများနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ထပ်မံ ရောဂါတစ်မျိုးကြောင့် လူ ၁၄၀ ကျော်
ဖော်ထုတ်ရရှိမှုများ ထုတ်ပြန် စာ ၈ ဆေးရုံတက်ရ စာ ၁၂

နောက်တစ်ဆင့်သို့ တက်ရောက်ရန် ရေကုန်ရေခန်းယှဉ်ပြိုင်ကစားကြရမည့် ချန်ပီယံလိဂ်အုပ်စုပွဲစဉ် (၆)

ယူအီးအက်ဖ်အေ ချန်ပီယံလိဂ်အုပ်စုအဆင့် ပွဲစဉ် (၆) ပွဲစဉ်များကို ယနေ့တွင်
ယှဉ်ပြိုင်ကစားမည်ဖြစ်သည်။ ချန်ပီယံလိဂ်အုပ်စုအဆင့် ပွဲစဉ် (၆) ပွဲစဉ်များ
ယှဉ်ပြိုင်မကစားမီတွင် နောက်တစ်ဆင့်သို့ ဘိုင်ယန်၊ မန်စီးစီး၊ လီဗာပူး၊
ချယ်ဆီး၊ ပေါ်တို၊ ဆီဗီလာ၊ ဒေါ့မြန်၊ ဘာစီလိုနာနှင့် ဂျူဗင်တပ်စ်အသင်းတို့
တက်ရောက်နိုင်ခဲ့သည်။ ချန်ပီယံလိဂ်ပြိုင်ပွဲ နောက်တစ်ဆင့်သို့ တက်ရောက်
ရန် အသင်းများလည်း ကျန်ရှိနေသေးသည်။ ထိုအသင်းများထဲမှ ပရီသတ်
အကြိုက်တွေ့စေမည့် ပွဲစဉ်အဖြစ် ချန်ပီယံလိဂ်အုပ်စု (F) မှ လာဇီယိုနှင့်
ကာလ်ဘရက် အသင်း၊ အုပ်စု (H) မှ လိုက်ပီဇစ်နှင့်မန်ယူအသင်းတို့ ရှိနေသည်။
ချန်ပီယံလိဂ်အုပ်စု (F) တွင် အမှတ်ပေးဇယားဦးဆောင်သူ ဒေါ့မြန်အသင်း
နောက်တစ်ဆင့်သို့ တက်ရောက်နိုင်ခဲ့သော်လည်း လက်ကျန်တစ်နေရာအတွက်
လာဇီယိုနှင့် ကာလ်ဘရက်အသင်းတို့ ရေကုန်ရေခန်း ယှဉ်ပြိုင်ကစားရဦးမည်
ဖြစ်သည်။ အဆိုပါ ပွဲစဉ်ကို ဗုဒ္ဓဟူးနေ့ နံနက် ၁၂ နာရီ ၂၅ မိနစ်တွင် လာဇီယို
အိမ်ကွင်း၌ ယှဉ်ပြိုင်ကစားမည်ဖြစ်သည်။ လက်ရှိတွင် လာဇီယိုအသင်းက
ရမှတ် ကိုးမှတ်ဖြင့် ဒုတိယနေရာတွင် ရပ်တည်နေသော်လည်း ကာလ်ဘရက်
အသင်းက ရမှတ် ၇ မှတ်ဖြင့် တတိယနေရာတွင် ရပ်တည်နေသည့်အတွက်

နောက်တစ်ဆင့်တက်ရောက်ရန် နှစ်သင်းစလုံးမျှော်လင့်ချက်ရှိနေသည်။ ယခု
ပွဲစဉ်တွင် ကာလ်ဘရက်အသင်းက လာဇီယိုအသင်းကို အနိုင်ရရှိခဲ့လျှင် ရမှတ်
၁၀ မှတ်ဖြင့် နောက်တစ်ဆင့်သို့ တက်ရောက်နိုင်မည်ဖြစ်သည်။ လာဇီယို
အသင်းက ယခုပွဲစဉ်တွင် သရေတစ်မှတ်ရရှိဖြင့် နောက်တစ်ဆင့်သို့
တက်ရောက်နိုင်မည်ဖြစ်သည့်အတွက် ပွဲမှာပြိုင်ဆိုင်မှု ပိုမိုပြင်းထန်လာဖွယ်
ရှိနေသည်။ လာဇီယိုအသင်းနှင့် ကာလ်ဘရက်အသင်းတို့ ပထမအကျော့ ကာလ်ဘရက်
အိမ်ကွင်းတွင် ယှဉ်ပြိုင်ကစားခဲ့စဉ်က တစ်ဖက်တစ်ဖိုစီ သရေကျထားသည်။
လာဇီယိုအသင်း နောက်ဆုံးယှဉ်ပြိုင်ကစားခဲ့သည့် ငါးပွဲကြည့်လျှင် သုံးပွဲနိုင်၊
တစ်ပွဲသာရေ တစ်ပွဲရှုံးနိုင်ခဲ့ထားသည်။ ထိုနည်းတူ ကာလ်ဘရက်အသင်းကလည်း
နောက်ဆုံးငါးပွဲတွင် သုံးပွဲနိုင်၊ တစ်ပွဲသာရေ တစ်ပွဲရှုံးနိုင်ခဲ့ထားသည်။ ထို့ကြောင့်
ဒေါ့မြန်အသင်းနှင့်အတူ ချန်ပီယံလိဂ်နောက်တစ်ဆင့်သို့ တက်ရောက်နိုင်မည့်
အသင်းက လာဇီယိုအသင်းလား၊ ကာလ်ဘရက်အသင်းလားဆိုသည်ကို
စောင့်ကြည့်ရမည်ဖြစ်သည်။
စာမျက်နှာ ၁၁ ကော်လံ ၁





၂၀၂၀ ရွေးကောက်ပွဲ လွှတ်တော်အသီးသီးမှ ကိုယ်စားလှယ်လောင်းတစ်ဦးချင်းစီ၏ ဆန္ဒမဲရရှိမှု

အင်္ဂါ၊ ဒီဇင်ဘာ ၈၊ ၂၀၂၀

အချုပ်ပုံ၊ စာမျက်နှာ-၁

တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော် သို့မဟုတ် ပြည်နယ်လွှတ်တော် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်လောင်းတစ်ဦးချင်းစီအလိုက် ဆန္ဒမဲရရှိမှုအခြေအနေ (၂၀၂၀ ပြည့်နှစ်၊ အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲ)

ယမန်နေ့မှအဆက်

စဉ်	မဲဆန္ဒနယ်အမည်	မဲဆန္ဒရှင် ဦးရေ	မဲပေးသူဦးရေ			မဲပေးသူ ရာခိုင်နှုန်း	ပယ်မဲ/ပျောက်မဲ အရေအတွက်			ကိုယ်စားလှယ်လောင်း အမည်	ပါတီ/ တစ်သီးပုဂ္ဂလ	ရရှိသည့်မဲရလဒ်			မဲရလဒ် ရာခိုင်နှုန်း
			မဲရမဲ	ကြိုတင်မဲ	ပေါင်း		ပယ် မဲ	ပျောက် မဲ	ပေါင်း			မဲရမဲ	ကြိုတင်မဲ	ပေါင်း	
	ချင်းပြည်နယ်	၂၈၆၃၀၈	၁၇၉၄၆၀	၄၃၃၂၉	၂၂၂၇၈၉	၇၇.၈၁	၆၂၀၀	၁၀၂	၆၃၀၂			၁၇၄၁၄၉	၄၂၃၃၈	၂၁၆၄၈၇	
၆၅	တီးတိန်မြို့နယ်(၁)	၂၈၁၄၀	၁၆၇၈၂	၃၉၀၁	၂၀၆၈၃	၇၃.၅၀	၅၂၃	၁	၅၂၄			၁၆၂၅၂	၃၈၇၇	၂၀၁၅၉	
										ဦးထန်သွင်းပေါင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၆၄၀၃	၁၅၉၃	၇၉၉၆	၃၉.၆၇%
										ဦးခင်ဆွင်းမိုး	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၄၀၉၁	၁၀၆၆	၅၁၅၇	၂၅.၅၈%
										ဦးခင်လှိုင်မာန်	စိုးမိုးဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၃၇၉၅	၆၄၀	၄၄၃၅	၂၂.၀၀%
										ဦးကင်လှိုင်ထွန်း	ချင်းအမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၁၂၇၅	၃၈၈	၁၆၆၃	၈.၂၅%
										ဦးကင်ခင်ပေါင်	တစ်သီးပုဂ္ဂလ	၆၂၅	၁၇၆	၈၀၁	၃.၉၇%
										ဦးလှိုင်ခင်အောင်	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၉၃	၁၄	၁၀၇	၀.၅၃%
၆၆	တီးတိန်မြို့နယ်(၂)	၂၈၆၂၄	၁၇၉၄၉	၃၇၈၁	၂၁၇၃၀	၇၅.၉၂	၁၀၉၄	၅	၁၀၉၉			၁၆၉၄၉	၃၆၈၂	၂၀၆၃၁	
										ဦးမန်ဟင်းခင်လှိုင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၈၇၁၄	၁၈၈၂	၁၀၅၉၆	၅၁.၃၆%
										ဦးဆွေခင်ထွန်း	စိုးမိုးဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၄၁၉၄	၉၀၅	၅၀၉၉	၂၄.၇၂%
										ဦးဆွေခင်ကျော်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၃၅၀၉	၇၈၂	၄၂၉၁	၂၀.၈၀%
										ဦးအိုင်ရှင်ပေါင်	ချင်းအမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၄၁၃	၉၇	၅၁၀	၂.၄၇%
										ဦးအိုင်လှိုင်ထွန်း	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၁၁၉	၁၆	၁၃၅	၀.၆၅%
၆၇	တွန်းဇံမြို့နယ်(၁)	၉၇၈၄	၇၁၂၂	၁၄၀၅	၈၅၂၇	၈၇.၁၅	၁၈၁	၂၄	၂၀၅			၆၉၂၂	၁၄၀၀	၈၃၂၂	
										ဦးကမ်းခင်မန်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၂၆၅၂	၆၅၂	၃၃၀၄	၃၃.၇၀%
										ဦးဘင်ဇမင်	ချင်းအမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၁၇၇၀	၂၆၇	၂၀၃၇	၂၄.၄၈%
										ဦးထွန်းမာန်	စိုးမိုးဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၁၆၂၀	၃၃၉	၁၉၅၉	၂၃.၅၄%
										ဦးထွန်းသွင်းမာန်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၅၅၅	၁၀၃	၆၅၈	၇.၉၀%
										ဒေါ်ထွန်းမာန်စု	စိုးတိုင်းရင်းသားဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၂၀၁	၂၁	၂၂၂	၂.၆၇%
										ဦးထွန်းခင်လှိုင်	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၁၂၄	၁၈	၁၄၂	၁.၇၁%
၆၈	တွန်းဇံမြို့နယ်(၂)	၈၀၄၃	၆၁၈၀	၉၃၇	၇၁၁၇	၈၈.၄၉	၁၁၆	၁	၁၁၇			၆၀၈၀	၉၂၀	၇၀၀၀	
										ဦးပေါင်လှိုင်မင်းထွန်း	စိုးမိုးဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၃၁၅၃	၄၈၄	၃၆၃၇	၅၁.၉၆%
										ဦးထွန်းသွင်းမင်း	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၂၄၁၁	၃၄၉	၂၇၆၀	၃၄.၄၃%
										ဦးကိုးဒီတင်ပြောင်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၃၄၅	၇၂	၄၁၇	၅.၉၆%
										ဦးပုမိုးခင်မင်း	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၁၂၆	၁၀	၁၃၆	၁.၉၄%
										ဦးပေါင်ရှင်ခိုင်	စိုးတိုင်းရင်းသားဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၄၅	၅	၅၀	၀.၇၁%
၆၉	ဖလမ်းမြို့နယ်(၁)	၁၈၉၀၀	၁၀၆၆၆	၂၄၈၁	၁၃၁၄၇	၇၀.၆၂	၂၃၆	၁	၂၃၇			၁၀၆၆၆	၂၄၄၄	၁၃၁၁၀	
										ဦးရာလှိုင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၅၁၉၆	၁၁၉၂	၆၃၈၈	၄၈.၇၃%
										ဦးသော့လှိုင်	ချင်းအမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၂၂၄၂	၅၂၅	၂၇၆၇	၂၁.၁၁%
										ဦးကျော်စိန်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၁၇၄၂	၄၁၉	၂၁၆၁	၁၆.၄၈%
										ဦးကျော်စိန်	တစ်သီးပုဂ္ဂလ	၁၄၈၆	၃၀၈	၁၇၉၄	၁၃.၆၈%
၇၀	ဖလမ်းမြို့နယ်(၂)	၂၀၃၇၃	၁၂၁၉၈	၂၁၈၆	၁၄၃၈၄	၇၀.၆၀	၂၆၃	၄	၂၆၇			၁၁၉၉၈	၂၁၁၉	၁၄၁၁၇	
										ဦးဆလင်းလှိုင်လှိုင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၇၈၃၀	၁၄၁၃	၉၂၄၃	၆၅.၄၇%
										ဦးခိုင်ထွန်း(ခ) နီထွန်းကင်	ချင်းအမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၄၁၆၈	၇၀၆	၄၈၇၄	၃၄.၅၃%
၇၁	ကန်ပက်လက်မြို့နယ်(၁)	၈၂၈၀	၅၁၇၂	၁၀၇၄	၆၂၄၆	၇၅.၄၃	၁၄၇	၁	၁၄၈			၅၀၂၄	၁၀၇၄	၆၀၉၈	
										ဦးကိုးအောင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၁၈၅၀	၄၉၄	၂၃၄၄	၃၈.၄၄%
										ဦးမာန်ခိုင်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၁၂၄၄	၂၅၂	၁၄၉၆	၂၄.၅၃%
										ဦးမာန်ခိုင်	ချင်းအမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၉၄၀	၁၅၁	၁၀၉၁	၁၃.၈၉%
										ဦးကျော်စိန်	တစ်သီးပုဂ္ဂလ	၈၁၁	၁၁၉	၉၃၀	၁၅.၂၅%
										ဦးကျော်စိန်	ပြည်သူ့ပါတီ	၁၀၂	၂၅	၁၂၇	၂.၀၈%
										ဦးလှိုင်ကျော်	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၇၇	၃၃	၁၁၀	၁.၈၁%
၇၂	ကန်ပက်လက်မြို့နယ်(၂)	၆၄၃၂	၄၇၀၃	၇၄၆	၅၄၄၉	၈၄.၇၂	၁၀၅	၁	၁၀၆			၄၆၀၃	၇၄၀	၅၃၄၃	
										ဦးဖွဲ့အေး	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၁၉၆၂	၃၁၉	၂၂၈၁	၄၂.၆၉%
										ဦးစိုးမြင့်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၁၆၀၃	၂၉၄	၁၈၉၇	၃၅.၅၁%
										ဦးတင်မောင်လှ	ချင်းအမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၉၂၀	၁၀၉	၁၀၂၉	၁၉.၂၆%



၂၀၂၀ ရွေးကောက်ပွဲ လွှတ်တော်အသီးသီးမှ ကိုယ်စားလှယ်လောင်းတစ်ဦးချင်းစီ၏ ဆန္ဒမဲရရှိမှု

အင်္ဂါ၊ ဒီဇင်ဘာ ၈၊ ၂၀၂၀

အချုပ်စုံ၊ စာမျက်နှာ-၂

စာမျက်နှာ ၁ မှ

စဉ်	မဲဆန္ဒနယ်အမည်	မဲဆန္ဒရှင် ဦးရေ	မဲပေးသူဦးရေ			မဲပေးသူ ရာခိုင်နှုန်း	ပယ်မဲ/ပျောက်မဲ အရေအတွက်			ကိုယ်စားလှယ်လောင်း အမည်	ပါတီ/ တစ်သီးပုဂ္ဂလ	ရရှိသည့်မဲရလဒ်			မဲရလဒ် ရာခိုင်နှုန်း	
			မဲရမဲ	ကြိုတင်မဲ	ပေါင်း		ပယ် မဲ	ပျောက် မဲ	ပေါင်း			မဲရမဲ	ကြိုတင်မဲ	ပေါင်း		
											ဦးထန်းပိုင်	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၈၆	၁၃	၉၉	၁.၈၅%
											ဦးမာနားကျီး	ပြည်သူ့ပါတီ	၃၂	၅	၃၇	၀.၆၉%
၇၃	မင်းတပ်မြို့နယ်(၁)	၁၅၃၃၆	၁၀၀၁၃	၂၅၂၃	၁၂၅၃၆	၈၁.၇၄	၃၄၄	၂	၃၄၆				၉၇၂၇	၂၄၆၃	၁၂၁၉၀	
											ဦးထန်းချွမ်းဖေ	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၅၁၂၆	၁၂၃၇	၆၃၆၃	၅၂.၂၀%
											ဦးအောင်ကျော်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၂၇၀၈	၈၀၅	၃၅၁၃	၂၈.၈၂%
											ဦးမာနားကျီး	ချင်းအမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၁၈၀၈	၃၉၄	၂၂၀၂	၁၈.၀၆%
											ဦးရီရီလောကီး	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၈၅	၂၇	၁၁၂	၀.၉၂%
၇၄	မင်းတပ်မြို့နယ်(၂)	၁၅၃၇၀	၉၇၄၅	၂၄၁၀	၁၂၁၅၅	၇၉.၀၈	၃၁၇	၂	၃၁၉				၉၄၆၈	၂၃၆၈	၁၁၈၃၆	
											ဦးဟုန်းခိုင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၅၀၁၉	၁၂၇၅	၆၂၉၄	၅၃.၁၇%
											ဦးထန်းလိန်း	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၂၂၆၈	၅၆၁	၂၈၂၉	၂၃.၉၀%
											ဦးမာနားကျီး	ချင်းအမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၁၈၇၀	၄၅၁	၂၃၂၁	၁၉.၆၁%
											ဦးအောင်ဟာ	တစ်သီးပုဂ္ဂလ	၂၀၁	၄၀	၂၄၁	၂.၀၄%
											ဦးတင်မောင်	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၁၁၀	၄၁	၁၅၁	၁.၂၆%
၇၅	ပလက်ဝမြို့နယ်(၁)	၈၃၈၄	၃၂၉၁	၁၀၉၃	၄၃၈၄	၅၂.၂၉	၁၉၁	၁	၁၉၂				၃၁၉၁	၁၀၀၁	၄၁၉၂	
											ဦးစိုးထက်(ခ) ဆလင်းမဲလှ	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၂၁၃၃	၇၈၇	၂၉၂၀	၆၉.၆၆%
											ဦးနန်းဆိုင်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၁၀၇၈	၂၁၄	၁၂၉၂	၃၁.၃၄%
၇၆	ပလက်ဝမြို့နယ်(၂)	၇၆၁၃	၃၉၄၆	၁၇၃၄	၅၆၈၀	၇၄.၆၁	၂၄၇	၁	၂၄၈				၃၇၄၆	၁၆၈၆	၅၄၃၂	
											ဦးမျိုးထပ်(ခ) ဆလင်းမျိုးထိုက်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၁၅၈၀	၅၉၆	၂၁၇၆	၄၀.၀၆%
											ဦးစာနီ	ချင်းအမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၁၂၇၅	၆၄၁	၁၉၁၆	၃၅.၂၇%
											ဦးကြာထွန်း	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၇၂၈	၃၉၉	၁၁၂၇	၂၀.၇၅%
											ဦးအောင်ဘ	ချင်း(ခ)အမျိုးသားပါတီ	၁၆၃	၅၀	၂၁၃	၃.၉၂%
၇၇	မတူပီမြို့နယ်(၁)	၁၉၈၈၁	၁၁၅၇၀	၄၈၃၇	၁၆၄၀၇	၈၂.၅၃	၄၅၉	၂၀	၄၇၉				၁၁၁၇၀	၄၇၅၈	၁၅၉၂၈	
											ဦးပါထန်း	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၄၀၇၇	၁၇၇၃	၅၈၅၀	၃၆.၇၃%
											ဦးငိုင်းဆာမ်	ချင်းအမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၃၁၁၆	၁၂၈၇	၄၄၀၃	၂၂.၆၄%
											ဦးအုန်းလွင်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၁၃၄၄	၇၅၁	၂၀၉၅	၁၃.၁၅%
											ဦးထန်ကျင်း	တစ်သီးပုဂ္ဂလ	၁၄၅၁	၄၂၇	၁၈၇၈	၁၁.၇၉%
											ဦးခိုင်ထွန်း	တစ်သီးပုဂ္ဂလ	၁၀၈၅	၄၇၉	၁၅၆၄	၉.၈၂%
											ဒေါ်ခွမဟာ	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၉၇	၄၁	၁၃၈	၀.၈၇%
၇၈	မတူပီမြို့နယ်(၂)	၁၈၁၃၈	၁၁၇၇၁	၃၉၀၂	၁၅၆၇၃	၈၆.၄၁	၃၄၇	၁၄	၃၆၁				၁၁၄၇၁	၃၈၄၁	၁၅၃၁၂	
											ဦးစိကော	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၆၅၃၄	၂၂၆၅	၈၇၉၉	၅၇.၄၇%
											ဦးမုန်ဆန်	တိုင်းရင်းသားလူမျိုးစုများဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၃၅၉၄	၁၂၀၄	၄၇၉၈	၃၁.၃၃%
											ဦးမိုးမောင်	ချင်းအမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၁၃၄၃	၃၇၂	၁၇၁၅	၁၁.၂၀%
၇၉	ထန်တလန်မြို့နယ်(၁)	၁၇၇၀၉	၁၂၃၄၈	၁၉၅၅	၁၄၃၀၃	၈၀.၇၇	၄၉၃	၁	၄၉၄				၁၂၀၄၈	၁၇၆၁	၁၃၈၀၉	
											ဦးချန်ဟမ်း	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၅၀၈၆	၇၇၅	၅၈၆၁	၄၂.၄၄%
											မိုင်စိမ်းချင်ထန်း(ခ) ချင်းချင်းပက်ထန်း	ချင်းအမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၃၃၃၈	၄၉၃	၃၈၃၁	၂၇.၇၄%
											ဦးစန်နီ	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၁၉၅၆	၃၃၃	၂၂၈၉	၁၆.၅၈%
											ဦးလှလှမောင်ကျိုး	ချင်းတိုင်းရင်းသားများပါတီ	၁၆၆၈	၁၆၀	၁၈၂၈	၁၃.၂၄%
၈၀	ထန်တလန်မြို့နယ်(၂)	၁၆၀၉၇	၁၀၉၃၅	၂၃၆၄	၁၃၂၉၉	၈၂.၆၂	၃၂၈	၁	၃၂၉				၁၀၇၃၅	၂၂၃၅	၁၂၉၇၀	
											ဒေါ်နီရွှေလှနီ	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၃၆၅၉	၈၂၅	၄၄၈၄	၃၄.၅၇%
											ဒေါက်တာမူထန်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၂၈၈၇	၆၂၉	၃၅၁၆	၂၇.၁၁%
											ဦးမုန်ရိုးလှနီ	ချင်းအမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၂၃၈၂	၅၀၇	၂၈၈၉	၂၂.၂၆%
											ဦးဌန်လှထွန်းသုန်း	တစ်သီးပုဂ္ဂလ	၁၈၀၇	၂၇၄	၂၀၈၁	၁၆.၀၄%
၈၁	ဟားခါးမြို့နယ်(၁)	၁၉၆၈၉	၁၂၃၄၅	၂၉၇၉	၁၅၃၂၄	၇၇.၈၃	၃၈၅	၁၈	၄၀၃				၁၁၉၄၅	၂၉၇၆	၁၄၉၂၁	
											ဦးထန်ကျိုး(ခ) ဆန်နီဇာဟိုး	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၅၅၉၃	၁၅၄၀	၇၁၃၃	၄၇.၈၀%
											ဦးစန်ချန်ကျဲအို	ချင်းအမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၃၅၅၃	၇၆၀	၄၃၁၃	၂၈.၉၁%
											ဦးထွန်းဟာရီ	တစ်သီးပုဂ္ဂလ	၁၄၅၇	၃၀၄	၁၇၆၁	၁၁.၈၀%
											ဦးဖိရ်မောင်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၁၁၃၂	၃၂၇	၁၄၅၉	၉.၇၈%
											ဦးရီဘင်	တစ်သီးပုဂ္ဂလ	၂၁၀	၄၅	၂၅၅	၁.၇၁%
၈၂	ဟားခါးမြို့နယ်(၂)	၁၉၅၁၅	၁၂၅၂၄	၃၀၂၁	၁၅၅၄၅	၇၉.၆၆	၄၂၄	၄	၄၂၈				၁၂၅၂၄	၂၉၉၃	၁၅၅၁၅	
											ဦးရှန်မန်း	ချင်းအမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၄၇၇၄	၁၂၁၂	၅၉၆၆	၃၉.၄၇%
											ဦးရွှေထီးအိုး	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၄၅၉၉	၁၂၀၁	၅၈၀၀	၃၈.၃၇%
											ဒေါ်အိယန်တီလ်	တစ်သီးပုဂ္ဂလ	၁၆၂၂	၃၂၃	၁၉၄၅	၁၂.၈၆%
											ဦးဌန်ခါး	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၁၁၄၉	၂၅၇	၁၄၀၆	၉.၃၀%



၂၀၂၀ ရွေးကောက်ပွဲ လွှတ်တော်အသီးသီးမှ ကိုယ်စားလှယ်လောင်းတစ်ဦးချင်းစီ၏ ဆန္ဒမဲရရှိမှု

အင်္ဂါ၊ ဒီဇင်ဘာ ၈၊ ၂၀၂၀

အချက်အလက် - ၃

စာမျက်နှာ ၂၄

စဉ်	မဲဆန္ဒနယ်အမည်	မဲဆန္ဒရှင်ဦးရေ	မဲပေးသူဦးရေ			မဲပေးသူ ရာခိုင်နှုန်း	ပယ်မဲ/ပျောက်မဲ အရေအတွက်			ကိုယ်စားလှယ်လောင်း အမည်	ပါတီ/ တစ်သီးပုဂ္ဂလ	ရရှိသည့်မဲခွဲ			ခိုင်လုံမဲ ရာခိုင်နှုန်း
			မဲရုံမဲ	ကြိုတင်မဲ	ပေါင်း		ပယ်မဲ	ပျောက်မဲ	ပေါင်း			မဲရုံမဲ	ကြိုတင်မဲ	ပေါင်း	
	စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး	၄၃၀၅၄၀၃	၂၆၅၄၇၄၈	၇၂၈၅၃၀	၃၃၈၃၂၇၈	၇၈.၅၈	၆၃၃၈၁	၅၃၃၄	၆၆၇၁၅			၂၅၉၃၇၈၃	၇၂၂၇၈၀	၃၃၁၆၅၆၃	
၈၃	ကလေးမြို့နယ် (၁)	၁၄၁၃၅၇	၈၂၃၇၂	၂၂၀၂၂	၁၀၄၃၉၄	၇၃.၈၅	၁၈၂၇	၈၁	၁၉၀၈			၈၀၅၅၃	၂၁၉၃၃	၁၀၂၄၈၆	
										ဒေါ်သန့်ဝေကျော်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၆၁၃၁၅	၁၅၈၇၅	၇၇၁၉၀	၇၅.၃၂%
										ဦးအောင်ဆန်းဝင်း	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၁၁၉၆၃	၃၇၃၉	၁၅၇၀၂	၁၅.၃၂%
										ဦးချန်ဘိတ်လျှန်	ချင်းအမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၅၃၃၃	၁၃၃၅	၆၆၆၈	၆.၅၀%
										ဒေါ်လှဌေး	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၁၁၁၃	၆၁၅	၁၇၁၈	၁.၆၈%
										ဦးထွန်းနိုင်ဝင်း (ခ) မင်းရဲစစ်နိုင်	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၄၆၀	၁၇၉	၆၃၉	၀.၆၂%
										ဦးဝင်းစိန်	တစ်သီးပုဂ္ဂလ	၃၇၉	၁၉၀	၅၆၉	၀.၅၆%
၈၄	ကလေးမြို့နယ် (၂)	၁၄၄၀၅၂	၇၀၉၂၄	၂၁၁၁၀	၉၂၀၃၄	၆၃.၈၉	၁၇၂၉	၁၀၈	၁၈၃၇			၆၉၁၈၉	၂၁၀၈၈	၉၀၃၉၇	
										ဦးဘွဲ့ဟုတ်ထန်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၃၉၀၅၇	၁၁၇၉၆	၅၀၈၅၃	၅၆.၃၈%
										ဦးနွဲ့နွဲ့ဆန်းငါ	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၁၃၆၆၀	၄၄၀၄	၁၈၂၆၄	၂၀.၂၅%
										ဦးကမ္ဘာလှိုင်	စီမံအမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၆၃၇၂	၁၉၁၀	၈၂၈၂	၉.၁၈%
										ဦးထွန်းစွာ (ခ) ဦးစိုးအောင်	ချင်းအမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၆၅၃၈	၁၅၉၉	၈၁၃၇	၉.၀၂%
										ဦးဖန်လာလိမ္မန်	အမျိုးသားနိုင်ငံရေးဒီမိုကရက်တစ်ပါတီ	၁၃၂၁	၃၀၁	၁၆၂၂	၁.၈၀%
										ဦးထွန်းဆွမ်းမုန်	ပြည်သူ့ပါတီ	၁၀၅၂	၄၃၇	၁၄၈၉	၁.၆၅%
										ဦးဘိန်း	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၆၁၀	၃၅၈	၉၆၈	၁.၀၇%
										ဦးမောင်မောင်နိုင်	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၃၇၉	၂၀၃	၅၈၂	၀.၆၅%
၈၅	ကလေးမြို့နယ် (၁)	၂၁၃၈၁	၁၄၇၅၃	၃၁၇၇	၁၇၉၃၀	၈၃.၈၆	၄၂၄	၂၄	၄၄၈			၁၄၃၁၈	၃၁၆၄	၁၇၄၈၂	
										ဦးအောင်သန်းကျော်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၈၁၀၄	၁၇၆၅	၉၈၆၉	၅၆.၄၅%
										ဦးတင်ထွန်းလွင်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၅၇၈၃	၁၂၁၈	၇၀၀၁	၄၀.၈၅%
										ဦးမြင့်ကျော်	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၃၀၇	၁၅၀	၄၅၇	၂.၆၁%
										ဦးထင်ဝင်း	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၁၂၄	၃၁	၁၅၅	၀.၈၉%
၈၆	ကလေးမြို့နယ် (၂)	၂၂၆၇၇	၁၅၂၆၈	၃၄၁၈	၁၈၆၈၆	၈၂.၄၀	၃၃၈	၄	၃၄၂			၁၄၉၃၂	၃၄၁၂	၁၈၃၄၄	
										ဦးထွန်းထွန်း	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၇၀၉၄	၁၅၆၈	၈၆၆၂	၄၇.၂၂%
										ဦးနေညီထွန်းအောင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၆၉၉၃	၁၅၅၁	၈၅၄၄	၄၆.၅၈%
										ဦးဘဟိန်	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၄၃၅	၁၈၇	၆၂၂	၃.၃၉%
										ဦးမောင်အံ (ခ) ဦးစိန်ဝင်း	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၄၁၀	၁၀၆	၅၁၆	၂.၈၁%
၈၇	မင်းကင်းမြို့နယ် (၁)	၄၂၁၇၆	၂၇၀၈၂	၆၉၃၄	၃၄၀၁၆	၈၀.၆၅	၁၅၈၄	၅၇	၁၆၄၁			၂၅၅၇၇	၆၈၅၈	၃၂၃၃၅	
										ဒေါ်ခင်မွှေးလွင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၁၆၄၀၃	၃၉၁၈	၂၀၃၂၁	၆၂.၇၆%
										ဦးဇော်မိုးလွင်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၈၆၆၂	၂၇၃၇	၁၁၃၉၉	၃၅.၂၁%
										ဦးတုတ်ပေါ	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၂၄၈	၁၂၆	၃၇၄	၀.၉၀%
										ဦးသိန်းနိုင်အေး	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၂၅၄	၇၇	၃၃၁	၀.၈၇%
၈၈	မင်းကင်းမြို့နယ် (၂)	၄၅၉၄၄	၂၉၅၀၉	၈၆၆၂	၃၇၅၇၁	၈၁.၇၈	၆၂၅	၁၄၉	၇၇၄			၂၈၉၂၂	၇၈၇၅	၃၆၇၉၇	
										ဦးအောင်ထွန်းလွင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၁၅၈၈၂	၄၀၆၀	၁၉၉၄၂	၅၄.၂၀%
										ဒေါက်တာဆန်းဝင်း	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၁၂၆၄၄	၃၆၆၈	၁၆၃၁၂	၄၄.၃၃%
										ဦးမြင့်ဆွေ	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၃၄၈	၁၃၅	၄၈၃	၁.၃၃%
										ဦးအောင်ကျော်ဦး	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၄၈	၁၂	၆၀	၀.၁၆%
၈၉	ကသာမြို့နယ် (၁)	၆၀၈၅၆	၃၆၅၈၆	၆၂၃၅	၄၂၈၂၁	၇၀.၃၆	၁၁၄၈	၃၆	၁၁၈၄			၃၅၅၆၉	၆၀၆၈	၄၁၆၃၇	
										ဦးသန်း	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၂၅၁၃၀	၃၉၈၈	၂၉၁၁၈	၆၉.၉၃%
										ဦးမိုးကျော်လွင်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၈၉၇၃	၁၈၁၇	၁၀၇၉၀	၂၅.၉၁%
										ဦးစိုးတင်ဦး	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၁၁၈၅	၂၀၅	၁၃၉၀	၃.၃၄%
										ဦးမြင့်ဝင်း	ပြည်သူ့ရွှေဆောင်ပါတီ	၂၈၁	၅၈	၃၃၉	၀.၅၅%
၉၀	ကသာမြို့နယ် (၂)	၆၁၆၇၁	၃၆၇၅၆	၉၄၂၃	၄၆၁၇၉	၇၄.၈၈	၉၇၈	၃၃	၁၀၁၁			၃၅၉၄၆	၉၂၂၂	၄၅၁၆၈	
										ဦးဝင်းရွှေ	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၂၃၆၅၂	၅၅၄၆	၂၉၁၉၈	၆၄.၆၄%
										ဦးအောင်ကိုစံ	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၁၀၂၃၀	၃၀၀၀	၁၃၂၃၀	၂၉.၂၉%
										ဦးဇော်မြင့်ဦး	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၁၀၂၅	၂၆၃	၁၂၈၈	၂.၈၅%
										ဦးအောင်လှ	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၅၃၈	၂၄၀	၇၇၈	၁.၇၃%
										ဦးဘဇော်	ပြည်သူ့ရွှေဆောင်ပါတီ	၅၁၁	၁၇၃	၆၈၄	၁.၄၉%
၉၁	ထီးချိုင့်မြို့နယ် (၁)	၄၇၉၄၆	၂၉၇၄၁	၉၀၄၈	၃၈၇၈၉	၈၀.၉၀	၆၈၅	၇၂	၇၅၇			၂၉၀၅၅	၈၉၇၇	၃၈၀၃၂	
										ဦးစိုးသိန်း	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၁၉၉၂၅	၅၄၃၉	၂၅၃၆၄	၆၆.၆၉%
										ဦးစိုးစိုး	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၈၂၆၂	၃၁၃၁	၁၁၃၉၃	၂၉.၉၆%
										ဦးလေးမောင်	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၃၄၂	၁၈၅	၅၂၇	၁.၃၈%
										ဦးမျိုးမင်းကျော်	တစ်သီးပုဂ္ဂလ	၂၈၉	၁၃၆	၄၂၅	၀.၉၂%
										ဦးထွန်းထွန်းဝင်း	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၂၃၇	၈၆	၃၂၃	၀.၈၅%
၉၂	ထီးချိုင့်မြို့နယ် (၂)	၄၇၈၂၂	၂၉၀၈၄	၇၀၈၃	၃၆၁၆၇	၇၅.၆၃	၈၀၄	၁၅	၈၁၉			၂၈၂၉၁	၇၀၅၇	၃၅၃၄၈	
										ဦးသိန်းဟန်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၂၃၀၄	၅၃၂၄	၂၈၃၆၈	၈၀.၇၁%
										ဦးမာအင်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၄၇၉၀	၁၆၇၀	၆၄၆၀	၁၈.၂၇%
										ဦးဇော်မျိုးဦး	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၂၉၇	၆၃	၃၆၀	၀.၇၅%
၉၃	ဗန်းမောက်မြို့နယ် (၁)	၃၆၀၉၁	၂၅၆၄၀	၅၀၈၀	၃၀၇၂၀	၈၅.၁၂	၁၄၅၅	၃၀	၁၄၈၅			၂၄၁၇၅	၅၀၆၀	၂၉၂၃၅	
										ဦးဝင်းရွှေ	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၁၃၂၃၃	၂၂၂၀	၁၅၄၅၃	၅၂.၈၂%



၂၀၂၀ ရွေးကောက်ပွဲ လွှတ်တော်အသီးသီးမှ ကိုယ်စားလှယ်လောင်းတစ်ဦးချင်းစီ၏ ဆန္ဒမဲရရှိမှု

အင်္ဂါ၊ ဒီဇင်ဘာ ၈၊ ၂၀၂၀

အချုပ်ပုံ၊ စာမျက်နှာ-၄

စာမျက်နှာ ၃ မှ

စဉ်	မဲဆန္ဒနယ်အမည်	မဲဆန္ဒရှင် ဦးရေ	မဲပေးသူဦးရေ			မဲပေးသူ ရာခိုင်နှုန်း	ပယ်မဲ/ပျောက်မဲ အရေအတွက်			ကိုယ်စားလှယ်လောင်း အမည်	ပါတီ/ တစ်သီးပုဂ္ဂလ	ရရှိသည့်မဲလုံး			နိုင်လုံးမဲ ရာခိုင်နှုန်း
			မဲရုံမဲ	ကြိုတင်မဲ	ပေါင်း		ပယ် မဲ	ပျောက် မဲ	ပေါင်း			မဲရုံမဲ	ကြိုတင်မဲ	ပေါင်း	
										ဦးမင်းစောမြင့်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၆၅၀၃	၁၅၀၁	၈၀၀၄	၂၇.၃၈%
										ဦးအောင်အောင်	တစ်သီးပုဂ္ဂလ	၁၈၅၉	၄၅၈	၂၃၁၇	၇.၉၃%
										ဦးစေမျိုးထက်	တိုင်းလိုင်(ရှမ်းနီ)အမျိုးသားများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပါတီ	၁၆၀၃	၃၉၇	၂၀၀၀	၆.၈၄%
										ဦးအောင်ကျော်	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၅၈၈	၂၇၀	၈၅၈	၂.၆၆%
										ဦးမင်းသူ	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၂၅၉	၁၁၉	၃၇၈	၁.၂၉%
										ဒေါ်မြင့်မြင့်သိန်း	ပြည်သူ့ပါတီ	၂၂၀	၉၅	၃၁၅	၁.၀၈%
၉၄	ဗန်းမောက်မြို့နယ် (၂)	၃၅၅၇၃	၂၄၇၀၆	၄၄၀၁	၂၉၁၀၇	၈၁.၈၂	၁၃၄၁	၃	၁၃၄၄			၂၃၅၅၅	၄၂၈၈	၂၇၈၄၃	
										ဦးညီညီဟန်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၉၇၂၉	၁၄၃၂	၁၁၁၆၁	၄၀.၂၂%
										ဒေါ်ခင်ဝင်းကြည်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၆၄၂၁	၁၃၆၅	၇၇၈၆	၂၈.၀၄%
										ဦးခင်မောင်ဝင်း	တိုင်းလိုင်(ရှမ်းနီ)အမျိုးသားများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပါတီ	၅၅၉၅	၈၄၂	၆၄၄၇	၂၃.၁၈%
										ဦးစိန်လွင်	တစ်သီးပုဂ္ဂလ	၁၀၈၁	၂၄၇	၁၃၂၈	၄.၇၈%
										ဦးပြေသိမ်း	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၄၇၆	၂၄၆	၇၂၂	၂.၆၀%
										ဦးမြင့်လွင်ဦး	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၂၄၃	၈၆	၃၂၉	၁.၁၈%
၉၅	အင်းတော်မြို့နယ် (၁)	၄၆၄၉၄	၂၈၁၂၈	၈၃၂၉	၃၆၄၅၇	၇၈.၄၁	၈၄၄	၁	၈၄၅			၂၇၂၉၇	၈၃၁၅	၃၅၆၁၂	
										ဦးဘိုးသန်းညွန့်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၂၀၂၅၀	၅၇၄၅	၂၀၉၉၅	၇၂.၉၉%
										ဒေါ်သူသူစင်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၆၀၂၈	၂၀၀၉	၈၀၃၇	၂၂.၅၇%
										ဦးပေါက်စ(ခ)ချစ်ရွှေ	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၇၅၂	၄၁၆	၁၁၆၈	၃.၂၅%
										ဦးအောင်မြိုးမြင့်	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၂၆၇	၁၄၅	၄၁၂	၁.၁၆%
၉၆	အင်းတော်မြို့နယ် (၂)	၄၅၉၇၉	၂၆၉၈၈	၇၉၈၅	၃၄၉၇၃	၇၆.၀၆	၁၂၁၂	၄	၁၂၁၆			၂၅၇၈၂	၇၉၅၅	၃၃၇၃၇	
										ဦးသန်းဝင်း	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၁၆၆၆၂	၄၆၂၅	၂၁၂၈၇	၆၃.၀၆%
										ဦးမိုးဆွေဦး	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၆၅၆၃	၂၁၈၇	၈၇၅၀	၂၅.၉၂%
										ဦးစော်မျိုးထွန်း	တစ်သီးပုဂ္ဂလ	၁၂၃၃	၃၉၃	၁၆၂၆	၄.၇၆%
										ဦးတင်မြင့်	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၇၃၇	၄၄၅	၁၁၈၂	၃.၅၀%
										ဦးတင်လှ	တိုင်းလိုင်(ရှမ်းနီ)အမျိုးသားများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပါတီ	၃၅၂	၁၇၃	၅၂၅	၁.၅၅%
										ဦးသန်းလွင်	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၂၅၅	၁၅၂	၄၀၇	၁.၂၁%
၉၇	ကောလင်းမြို့နယ် (၁)	၅၉၃၅၂	၃၉၁၁၉	၁၀၀၃၅	၄၉၁၅၄	၈၂.၈၂	၉၄၉	၃၀	၉၇၉			၃၈၃၈၂	၉၇၉၃	၄၈၁၇၅	
										ဒေါ်ဖြူဖြူဝင်း	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၃၀၃၄၄	၇၄၉၂	၃၇၈၃၆	၇၈.၄၇%
										ဦးဝင်းသောင်း	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၆၃၇၆	၁၇၅၅	၈၁၃၁	၁၆.၈၈%
										ဦးတင်ဝင်း	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၁၃၇၇	၄၁၉	၁၇၉၆	၃.၇၃%
										ဦးအုန်းလှ	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၃၁၅	၁၂၇	၄၄၂	၀.၉၂%
၉၈	ကောလင်းမြို့နယ် (၂)	၅၅၄၆၅	၃၇၁၅၁	၉၂၃၃	၄၆၃၈၄	၈၃.၆၃	၉၃၂	၃၄	၉၆၆			၃၆၃၉၂	၉၀၂၆	၄၅၄၁၈	
										ဦးတင်စိုး	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၃၀၇၆၁	၇၄၁၄	၃၈၁၇၅	၈၄.၅၅%
										ဦးကျော်လွင်ဦး	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၄၉၇၆	၁၃၇၄	၆၃၅၀	၁၃.၉၈%
										ဦးဌေးအောင်	တစ်သီးပုဂ္ဂလ	၃၄၇	၁၀၀	၄၄၇	၀.၉၉%
										ဒေါ်ထားနွဲ့ဝင်း	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၃၀၈	၁၃၈	၄၄၆	၀.၉၈%
၉၉	ဝန်းသိုမြို့နယ် (၁)	၂၈၁၀၇	၁၆၂၆၆	၆၃၂၂	၂၂၅၈၈	၈၀.၃၆	၃၂၉	၁၄	၃၄၃			၁၆၀၂၄	၆၂၁၁	၂၂၂၃၅	
										ဦးစော်လင်းဦး	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၁၁၀၂၁	၄၈၂	၁၅၅၀၃	၆၇.၅၈%
										ဦးထိန်မင်း	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၄၄၆၃	၁၈၃၁	၆၂၉၄	၂၈.၂၉%
										ဦးကျော်မင်း	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၄၀၃	၂၆၉	၆၇၂	၃.၀၂%
										ဦးကျော်သိန်း	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၁၃၇	၁၀၉	၂၄၆	၁.၁၁%
၁၀၀	ဝန်းသိုမြို့နယ် (၂)	၂၇၇၁၄	၁၇၁၄၅	၄၉၂၆	၂၂၀၇၁	၇၉.၆၄	၃၉၉	၁၉	၄၁၈			၁၆၈၃၇	၄၈၁၆	၂၁၆၅၃	
										ဒေါ်ခိုင်ခိုင်ဝင်း	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၁၀၆၉၁	၂၈၉၄	၁၃၅၈၅	၆၂.၇၄%
										ဒေါ်ငြိမ်းပြည့်ပြည့်ဝင်းရွှေ	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၆၀၈၅	၁၈၉၀	၇၉၇၅	၃၆.၈၃%
										ဦးလှထွန်း	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၆၁	၃၂	၉၃	၀.၄၃%
၁၀၁	ပင်လည်ဘူးမြို့နယ် (၁)	၄၂၄၇၉	၂၈၉၀၄	၅၉၃၁	၃၄၈၃၅	၈၂.၀၁	၆၄၄	၁၄	၆၅၈			၂၈၂၆၀	၅၉၁၇	၃၄၁၇၇	
										ဦးသန်းလှိုင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၁၈၁၄၃	၃၆၁၇	၂၁၇၆၀	၆၃.၆၈%
										ဦးမြင့်ကျော်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၈၁၇၀	၁၆၉၉	၉၈၆၉	၂၈.၈၇%
										ဦးမောင်ကို	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၈၈၆	၂၅၂	၁၁၃၈	၃.၃၃%
										ဦးမိုးဆွေ	ပြည်သူ့ပါတီ	၆၉၃	၁၇၆	၈၆၉	၂.၅၄%
										ဦးအောင်သန်းမြင့်	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၃၆၈	၁၇၃	၅၄၁	၁.၅၈%
၁၀၂	ပင်လည်ဘူးမြို့နယ် (၂)	၄၁၇၈၇	၂၇၉၂၀	၆၁၂၂	၃၄၀၄၂	၈၁.၄၇	၁၁၀၉	၄	၁၁၁၃			၂၆၈၁၁	၆၁၁၈	၃၂၉၂၉	
										ဦးသန်းလှိုင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၁၈၄၅၀	၃၇၆၆	၂၂၂၁၆	၆၇.၅၃%
										ဦးထွေးမောင်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၇၀၃၂	၁၈၇၉	၈၉၁၁	၂၇.၀၆%
										ဦးခင်မောင်ညွန့်	ပြည်သူ့ပါတီ	၇၇၃	၂၀၆	၉၇၉	၂.၉၇%
										ဦးမောင်မောင်	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၅၅၆	၂၄၇	၈၀၃	၂.၄၄%
၁၀၃	ကန်ဘလူမြို့နယ် (၁)	၁၂၀၁၇၇	၇၆၅၀၇	၁၄၈၆၄	၉၁၃၇၁	၇၆.၀၃	၂၅၇၀	၆၈	၂၆၃၈			၇၃၉၃၇	၁၄၇၉၆	၈၈၇၃၃	
										ဦးမြင့်စောဦး	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၅၀၉၇၇	၉၇၂၈	၆၀၆၉၅	၆၈.၄၀%
										ဦးအောင်ခိုင်ဦး	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၂၀၈၈၈	၄၃၉၂	၂၅၂၈၀	၂၈.၄၉%
										ဦးညွှတ်တင်	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၈၂၅	၂၈၁	၁၁၀၆	၁.၂၅%
										ဦးကျော်ကျော်	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၅၆၆	၃၀၇	၈၇၃	၀.၉၈%
										ဦးအုန်းကြိုင်	ပြည်သူ့ပါတီ	၆၉၁	၈၈	၇၇၉	၀.၈၈%



၂၀၂၀ ရွေးကောက်ပွဲ လွှတ်တော်အသီးသီးမှ ကိုယ်စားလှယ်လောင်းတစ်ဦးချင်းစီ၏ ဆန္ဒမဲရရှိမှု

အင်္ဂါ၊ ဒီဇင်ဘာ ၈၊ ၂၀၂၀

အချစ်ပို၊ စာမျက်နှာ-၅

စာမျက်နှာ ၄ မှ

စဉ်	မဲဆန္ဒနယ်အမည်	မဲဆန္ဒရှင်ဦးရေ	မဲပေးသူဦးရေ			မဲပေးသူ ရာခိုင်နှုန်း	ပယ်မဲ/ပျောက်မဲအရေအတွက်			ကိုယ်စားလှယ်လောင်း အမည်	ပါတီ/ တစ်သီးပုဂ္ဂလ	ရရှိသည့်မဲရလဒ်			မဲရလဒ် ရာခိုင်နှုန်း
			မဲရုံမဲ	ကြိုတင်မဲ	ပေါင်း		ပယ်မဲ	ပျောက်မဲ	ပေါင်း			မဲရုံမဲ	ကြိုတင်မဲ	ပေါင်း	
၁၀၄	ကန်ဘလူမြို့နယ် (၂)	၁၁၇၈၆၂	၇၃၈၅၁	၁၇၀၀၅	၉၀၈၅၆	၇၇.၀၉	၂၂၁၈	၃၉	၂၂၅၇			၇၁၆၃၃	၁၆၉၆၆	၈၈၅၉၉	
										ဦးနေဇင်လတ်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၄၉၀၅၂	၁၁၆၃၈	၆၀၆၉၀	၆၈.၅၀%
										ဦးအောင်နိုင်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၂၁၆၅၉	၅၀၆၆	၂၆၇၂၅	၃၀.၅၀%
										ဦးကျော်ညိုမိုး	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၉၂၂	၂၄၂	၁၁၆၄	၁.၃၀%
၁၀၅	ကျွန်းလှမြို့နယ် (၁)	၃၆၈၁၂	၂၂၄၉၃	၅၆၈၄	၂၈၁၇၇	၇၆.၅၄	၇၀၆	၁၁၀	၈၁၆			၂၁၇၇၉	၅၅၈၂	၂၇၃၆၁	
										ဦးကျော်လင်း	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၁၅၈၆၆	၃၆၉၈	၁၉၅၆၄	၇၁.၅၀%
										ဦးစိုးကျော်နိုင်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၅၅၁၀	၁၆၈၀	၇၁၉၀	၂၆.၂၈%
										ဦးရွှေကျော်	ပြည်သူ့ပါတီ	၂၀၂	၁၃၆	၃၃၈	၁.၂၄%
										ဦးဟန်ထွန်း	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၂၀၁	၆၈	၂၆၉	၀.၉၈%
၁၀၆	ကျွန်းလှမြို့နယ် (၂)	၄၀၃၅၂	၂၇၀၈၉	၅၅၈၉	၃၂၆၇၈	၈၀.၉၈	၇၀၇	၁၃၀	၈၃၇			၂၆၃၇၅	၅၄၆၆	၃၁၈၄၁	
										ဦးစိုးဝင်း	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၂၂၀၆၇	၄၃၈၅	၂၆၄၅၂	၈၃.၀၈%
										ဦးမျိုးမြင့်ထွန်း	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၃၄၄၀	၈၂၄	၄၂၆၄	၁၃.၃၉%
										ဦးစိန်ကြိုင်	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၄၈၀	၁၃၈	၆၁၈	၁.၉၄%
										ဦးမျိုးတင့်ဦး	ပြည်သူ့ပါတီ	၃၈၈	၁၁၉	၅၀၇	၁.၅၉%
၁၀၇	လေးရိုးမြို့နယ် (၁)	၅၈၄၆	၃၈၅၃	၁၁၃၅	၄၉၈၈	၈၅.၃၂	၁၅၀	၃၅	၁၈၅			၃၇၀၂	၁၁၀၁	၄၈၀၃	
										ဦးကျော်ဌေး	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၁၈၁၅	၅၃၆	၂၃၅၁	၄၈.၉၅%
										ဦးစိန်ထွန်း	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၁၀၀၁	၃၅၁	၁၃၅၂	၂၈.၁၅%
										ဦးစိန်လှိုင်ထွန်း	နာမကျန်းပါတီ	၈၄၉	၁၉၁	၁၀၄၀	၂၁.၆၅%
										ဦးစန်းလင်းမူ	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၃၇	၂၃	၆၀	၁.၂၅%
၁၀၈	လေးရိုးမြို့နယ် (၂)	၅၀၇၃	၃၂၈၉	၈၈၅	၄၁၇၄	၈၂.၂၈	၁၁၂	၀	၁၁၂			၃၁၇၈	၈၈၄	၄၀၆၂	
										ဦးရီထင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၁၃၉၇	၃၆၀	၁၇၅၇	၄၃.၂၅%
										ဦးရီသီး	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၁၂၉၃	၄၀၃	၁၆၉၆	၄၁.၇၅%
										ဦးစိုးဆန်း	နာမကျန်းပါတီ	၄၈၂	၁၁၉	၆၀၁	၁၄.၈၀%
										ဦးအကြိုင်ကြိုင်	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၆	၂	၈	၀.၂၀%
၁၀၉	လဟယ်မြို့နယ် (၁)	၁၇၆၈၆	၁၂၆၀၃	၂၄၄၃	၁၅၀၄၆	၈၅.၀၇	၂၇၉	၈	၂၈၇			၁၂၃၂၄	၂၄၃၅	၁၄၇၅၉	
										ဦးစွမ်းကြွေး	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၄၉၁၇	၁၂၂၇	၆၁၄၄	၄၁.၆၃%
										ဦးသက်နောင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၄၁၉၂	၈၀၅	၄၉၉၇	၃၃.၈၆%
										ဦးယောကြမ်း	နာမကျန်းပါတီ	၃၀၃၁	၃၅၆	၃၃၈၇	၂၂.၉၅%
										ဦးကျော်မြင့်နိုင်	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၁၈၄	၄၇	၂၃၁	၁.၅၆%
၁၁၀	လဟယ်မြို့နယ် (၂)	၁၆၀၂၇	၁၁၂၅၅	၂၃၆၅	၁၃၆၂၀	၈၄.၉၈	၄၅၂	၇၇	၄၇၉			၁၀၈၅၃	၂၂၈၈	၁၃၁၄၁	
										ဦးကယ်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၄၅၄၉	၈၂၉	၅၃၇၈	၄၀.၉၃%
										ဦးထန်စု	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၃၇၃၅	၈၈၃	၄၆၁၈	၃၅.၁၄%
										ဦးပန်	နာမကျန်းပါတီ	၂၃၈၇	၅၂၆	၂၉၁၃	၂၂.၁၇%
										ဒေါ်သန်းသန်းအေး	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၁၈၂	၅၀	၂၃၂	၁.၇၆%
၁၁၁	နန်းယွန်းမြို့နယ် (၁)	၁၅၉၉၈	၉၄၈၂	၃၃၇၆	၁၂၈၅၈	၈၀.၃၇	၅၆၅	၁၉၈	၇၆၃			၈၉၃၇	၃၁၇၈	၁၂၀၉၅	
										ဦးစိမ်းမောင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၃၅၄၈	၁၂၀၇	၄၇၅၅	၃၉.၃၂%
										ဦးချစ်ယောင်း	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၂၇၂၆	၁၁၂၃	၃၈၄၉	၃၁.၈၂%
										ဦးလှိုင်တိုး	နာမကျန်းပါတီ	၂၂၇၉	၇၀၀	၂၉၇၉	၂၄.၆၃%
										ဦးနာဖား	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၃၆၄	၁၄၈	၅၁၂	၄.၂၃%
၁၁၂	နန်းယွန်းမြို့နယ် (၂)	၁၅၇၄၆	၉၂၂၄	၃၂၉၇	၁၂၅၂၁	၇၉.၅၂	၅၁၁	၂၆	၅၃၇			၈၇၃၃	၃၂၇၁	၁၁၉၈၄	
										ဦးလှိုင်ယု	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၃၈၇၉	၁၃၀၆	၅၁၈၅	၄၃.၂၇%
										ဦးကဲရန်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၂၉၈၁	၁၂၇၁	၄၂၅၂	၃၅.၄၈%
										ဦးရှုမောင်	နာမကျန်းပါတီ	၁၄၉၁	၅၆၁	၂၀၅၂	၁၇.၁၂%
										ဦးစိုးဆန်း	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၃၆၂	၁၃၃	၄၉၅	၄.၁၃%
၁၁၃	ခန္တီးမြို့နယ် (၁)	၁၆၁၈၉	၉၆၂၇	၂၂၃၂	၁၁၈၅၉	၇၃.၂၅	၅၂၇	၆	၅၃၃			၉၁၆၂	၂၁၆၄	၁၁၃၂၆	
										ဦးမောင်တေး	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၅၀၀၁	၁၀၅၇	၆၀၅၈	၅၃.၄၉%
										ဦးခေါမန်	နာမကျန်းပါတီ	၂၃၇၉	၅၁၉	၂၈၉၈	၂၄.၉၇%
										ဦးလှထွန်း	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၁၆၆၇	၅၃၈	၂၂၀၅	၁၉.၄၇%
										ဦးကျော်သူရအောင်	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၁၈၅	၅၀	၂၃၅	၂.၀၇%
၁၁၄	ခန္တီးမြို့နယ် (၂)	၁၅၁၉၅	၈၁၃၅	၂၆၄၉	၁၀၈၈၄	၇၂.၉၇	၅၀၆	၈	၅၁၄			၇၇၁၈	၂၅၅၂	၁၀၂၇၀	
										ဦးသိန်းလှိုင်ဝင်း	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၃၆၉၄	၁၀၂၈	၄၇၂၂	၄၅.၉၈%
										ဦးစောမြင့်ဦး	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၁၅၇၂	၇၀၈	၂၂၈၀	၂၂.၂၁%
										ဦးဝင်းကျော်ဦး(ခ) ဝင်းဇော်ဦး	နာမကျန်းပါတီ	၁၂၈၆	၄၁၅	၁၇၀၁	၁၆.၅၆%
										ဦးဘိုဘိုအောင်	တိုင်းလှိုင် (ရုမ်းနီ) အမျိုးသားများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပါတီ	၅၅၉	၁၅၀	၇၀၉	၆.၉၀%
										ဦးအောင်ကျော်မြင့်	ရုမ်းနီ (တိုင်းလှိုင်) သွေးစည်းညီညွတ်ရေး ပါတီ	၃၃၃	၉၂	၄၂၅	၃.၉၄%
										ဦးမျိုးမြင့်	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၁၉၂	၉၈	၂၉၀	၂.၈၂%
										ဒေါ်ခင်ကြူကြူသိန်း	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၉၀	၅၆	၁၄၆	၁.၄၂%
										ဦးမြင့်ဇော်(ခ) မိုးဇော်သွင်	တစ်သီးပုဂ္ဂလ	၁၂	၅	၁၇	၀.၁၇%



၂၀၂၀ ရွေးကောက်ပွဲ လွှတ်တော်အသီးသီးမှ ကိုယ်စားလှယ်လောင်းတစ်ဦးချင်းစီ၏ ဆန္ဒမဲရရှိမှု

အင်္ဂါ၊ ဒီဇင်ဘာ ၈၊ ၂၀၂၀

အချစ်ပို၊ စာမျက်နှာ-၆

စာမျက်နှာ ၅ မှ

စဉ်	မဲဆန္ဒနယ်အမည်	မဲဆန္ဒရှင် ဦးရေ	မဲပေးသူဦးရေ			မဲပေးသူ ရာခိုင်နှုန်း	ပယ်မဲ/ပျောက်မဲအရေအတွက်			ကိုယ်စားလှယ်လောင်း အမည်	ပါတီ/ တစ်သီးပုဂ္ဂလ	ရရှိသည့်မဲရလဒ်			နိုင်လုံးမဲ ရာခိုင်နှုန်း
			မဲရမဲ	ကြိုတင်မဲ	ပေါင်း		ပယ် မဲ	ပျောက် မဲ	ပေါင်း			မဲရမဲ	ကြိုတင်မဲ	ပေါင်း	
၁၁၅	ဟုမ္မလင်းမြို့နယ်(၁)	၇၄၉၉၉	၄၂၅၃၃	၁၀၃၉၈	၅၂၉၁၁	၇၀.၅၅	၁၈၀၀	၃၀	၁၈၃၀			၄၀၉၃၈	၁၀၃၄၃	၅၁၂၈၁	၆၈.၁၆%
										ဦးကျော်ဆွေဝင်း	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၁၆၃၃၉	၃၆၇၇	၂၀၀၁၆	၃၉.၁၆%
										ဦးသန်းဝင်း	ရှမ်းနီ(တိုင်းလျှောက်)သွေးစည်းညီညွတ်ရေးပါတီ	၁၃၇၀၂	၃၅၀၂	၁၇၂၀၄	၃၃.၆၈%
										ဦးခင်မောင်ဝေ	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၄၈၅၇	၁၃၀၄	၆၁၆၁	၁၂.၀၆%
										ဒေါ်အေးအေးနိုင်	တိုင်းရင်း(ရှမ်းနီ)အမျိုးသားများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပါတီ	၂၅၃၂	၆၃၆	၃၁၆၈	၆.၂၀%
										ဒေါ်စိန်စိန်	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၂၄၅၄	၆၈၂	၃၁၃၆	၆.၁၄%
										ဦးထွန်းရွှေ	နာမကျန်အမျိုးသားပါတီ	၈၅၄	၂၅၃	၁၁၀၇	၂.၁၇%
										ဦးနိုင်ညီညွတ်	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၂၀၀	၈၉	၂၈၉	၀.၅၇%
၁၁၆	ဟုမ္မလင်းမြို့နယ်(၂)	၉၂၇၀၄	၅၆၀၈၁	၇၈၃၂	၆၃၉၁၃	၆၈.၉၄	၂၃၉၀	၃၃	၂၄၂၃			၅၃၈၈၆	၇၈၀၄	၆၁၆၉၀	၆၆.၅၅%
										ဦးမြင့်ထိုက်ဦး	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၂၉၈၈၇	၃၃၆၇	၃၃၂၅၄	၅၃.၉၁%
										ဒေါက်တာစိုင်းကံရွှေ	ရှမ်းနီ(တိုင်းလျှောက်)သွေးစည်းညီညွတ်ရေးပါတီ	၁၁၅၈၄	၂၀၈၂	၁၃၆၆၆	၂၂.၀၂%
										ဒေါ်နန်းခမ်းလွင်	တိုင်းရင်း(ရှမ်းနီ)အမျိုးသားများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပါတီ	၅၃၀၅	၁၀၅၆	၆၃၆၁	၁၀.၃၁%
										ဦးသိန်းစို	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၅၁၈၄	၉၁၅	၆၀၉၉	၉.၈၉%
										ဦးထွန်းမင်းဦး	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၁၅၃၈	၃၄၃	၁၈၈၁	၃.၀၅%
										ဒေါ်စန်းစန်းဝင်း	ပြည်သူ့ပါတီ	၂၄၀	၆၃	၃၀၃	၀.၄၉%
										ဦးစောနည်လွင်	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၁၄၈	၅၈	၂၀၆	၀.၃၃%
၁၁၇	စစ်ကိုင်းမြို့နယ်(၁)	၁၂၃၈၂၈	၇၆၀၀၅	၂၂၈၀၇	၉၈၈၁၂	၇၉.၈၀	၁၂၆၇	၁၃၁	၁၃၉၈			၇၄၆၈၂	၂၂၇၃၂	၉၇၄၁၄	၇၉.၅၅%
										ဦးစိုးဦး	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၅၉၉၅၄	၁၇၇၃၆	၇၇၆၉၀	၇၉.၇၅%
										ဦးမင်းမင်းဇေယျာမြင့်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၁၁၀၉၆	၃၉၁၂	၁၅၀၀၈	၁၅.၄၁%
										ဦးကျော်	မြန်မာနိုင်ငံတော်သုလသမား ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပါတီ	၂၈၁၂	၆၇၆	၃၄၈၈	၃.၅၈%
										ဦးမောင်မောင်ခိုင်	ပြည်သူ့ရွှေ့ဆောင်ပါတီ	၄၃၆	၁၉၈	၆၃၄	၀.၆၅%
										ဦးမြသွေး	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၂၁၁	၁၃၇	၃၄၈	၀.၃၅%
										ဒေါ်နန်းစင်မာထွန်း	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၁၇၇	၇၃	၂၅၀	၀.၂၆%
၁၁၈	စစ်ကိုင်းမြို့နယ်(၂)	၁၂၄၁၇၀	၇၅၉၈၄	၂၅၈၈၄	၁၀၁၈၆၈	၈၂.၀၄	၁၁၀၀	၁၅၅	၁၂၅၅			၇၄၈၁၃	၂၅၇၈၂	၁၀၆၁၃	၈၅.၃၁%
										ဦးစော်လှိုင်သိန်း	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၅၉၉၆၄	၁၉၅၇၇	၇၉၅၄၁	၇၉.၀၁%
										ဒေါ်ထားယုခိုင်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၁၁၉၃၈	၅၂၃၇	၁၇၁၇၅	၁၃.၈၃%
										ဦးကျော်စွာ	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၂၂၂၆	၅၉၇	၂၈၂၃	၂.၂၁%
										ဦးနိုင်သက်ဦး	ပြည်သူ့ရွှေ့ဆောင်ပါတီ	၃၄၇	၂၀၉	၅၅၆	၀.၅၅%
										ဦးသီဟထွန်း	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၁၉၄	၁၀၀	၂၉၄	၀.၂၄%
										ဦးထွန်းထွန်းကျော်	မြန်မာနိုင်ငံတော်သုလသမား ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပါတီ	၁၆၂	၁၁၂	၂၇၄	၀.၂၂%
၁၁၉	မြင်းမူမြို့နယ်(၁)	၄၆၇၄၉	၃၀၄၀၄	၉၀၁၀	၃၉၄၁၄	၈၄.၃၁	၉၉၁	၈၁	၁၀၇၂			၂၉၄၀၅	၈၉၃၇	၃၈၃၄၂	၈၂.၀၄%
										ဦးတေဇနိုင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၂၃၀၂၆	၆၅၁၃	၂၉၅၃၉	၇၇.၀၄%
										ဦးသောင်းမြင့်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၅၅၃၉	၂၁၅၉	၇၆၉၈	၂၀.၀၈%
										ဦးကျော်စိုးဦး	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၇၆၆	၂၃၆	၁၀၀၂	၂.၆၁%
										ဦးသိန်းဌ	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၇၄	၂၉	၁၀၃	၀.၂၂%
၁၂၀	မြင်းမူမြို့နယ်(၂)	၄၉၀၅၆	၂၉၈၃၉	၉၆၁၃	၃၉၄၅၂	၈၀.၄၂	၄၈၉	၇၈	၅၆၇			၂၉၃၄၅	၉၅၄၀	၃၈၈၈၅	၇၉.၀၄%
										ဒေါ်နီလာလွင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၂၂၈၄၁	၆၈၅၇	၂၉၆၂၈	၇၆.၃၃%
										ဦးဝင်းနိုင်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၅၇၁၁	၂၃၆၃	၈၀၇၄	၂၀.၇၇%
										ဦးကျော်သန့်စင်	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၅၀၉	၁၁၅	၆၂၄	၀.၆၀%
										ဦးဝင်းစေတီဦး	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၂၈၄	၂၀၅	၄၈၉	၀.၂၆%
၁၂၁	မြောင်းမြမြို့နယ်(၁)	၄၃၅၅၂	၂၅၅၄၃	၁၀၂၆၈	၃၅၈၁၁	၈၂.၂၃	၂၃၆	၄၄	၂၈၀			၂၅၃၀၆	၁၀၂၅၅	၃၅၅၃၁	၈၁.၅၅%
										ဦးသက်ချမ်းငြိမ်း	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၂၁၃၆၄	၈၃၀၁	၂၉၆၆၅	၈၃.၄၈%
										ဦးကျော်လွင်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၃၆၉၂	၁၇၄၀	၅၄၃၂	၁၅.၂၉%
										ဒေါ်ချောစုလှိုင်	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၁၇၃	၉၂	၂၆၅	၀.၇၅%
										ဦးတင်အုန်း	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၇၇	၉၂	၁၆၉	၀.၄၈%
၁၂၂	မြောင်းမြမြို့နယ်(၂)	၄၆၂၈၉	၂၉၀၉၀	၉၉၈၇	၃၉၀၇၇	၈၄.၄၂	၃၈၁	၄၁	၄၂၂			၂၈၇၇၉	၉၉၄၆	၃၈၆၅၅	၈၃.၅၆%
										ဒေါ်အေးမြတ်စွန်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၂၄၇၇၉	၈၁၇၈	၃၂၉၅၇	၈၅.၂၆%
										ဒေါ်သီရိဝင်းရွှေ	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၃၃၆၇	၁၅၂၄	၄၈၉၁	၁၀.၆၅%
										ဒေါက်တာစိုင်းစိုင်းလွမ်း	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၄၄၆	၁၇၉	၆၂၅	၁.၆၂%
										ဦးခင်မောင်လွင်	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၁၁၇	၆၅	၁၈၂	၀.၄၇%
၁၂၃	တမူးမြို့နယ်(၁)	၄၅၀၅၀	၂၆၃၄၇	၆၆၇၈	၃၃၀၂၅	၇၃.၃၁	၇၂၇	၃၄	၇၆၁			၂၅၆၀၄	၆၆၅၈	၃၂၂၆၄	၇၃.၅၆%
										ဦးမြင့်နိုင်ဦး	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၁၆၉၈၉	၃၉၄၆	၂၀၉၃၅	၆၄.၈၉%
										ဦးဝင်းမြိုးမြတ်(ခ) ကိုမြိုး	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၈၁၃	၂၅၀၆	၁၀၆၂၉	၃.၂၉%
										ဒေါ်ခိုင်နွယ်စန်း	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၃၃၃	၁၅၀	၄၈၃	၁.၄၄%
										ဦးလားပျန်းထန်ရာ	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၁၈၉	၄၈	၂၃၇	၀.၇၃%



၂၀၂၀ ရွေးကောက်ပွဲ လွှတ်တော်အသီးသီးမှ ကိုယ်စားလှယ်လောင်းတစ်ဦးချင်းစီ၏ ဆန္ဒမဲရရှိမှု

အင်္ဂါ၊ ဒီဇင်ဘာ ၈၊ ၂၀၂၀

အချက်အလက် စာမျက်နှာ-၇

စာမျက်နှာ ၆ မှ

စဉ်	မဲဆန္ဒနယ်အမည်	မဲဆန္ဒရှင်ဦးရေ	မဲပေးသူဦးရေ			မဲပေးသူ ရာခိုင်နှုန်း	ပယ်မဲ/ပျောက်မဲအရေအတွက်			ကိုယ်စားလှယ်လောင်းအမည်	ပါတီ/ တစ်သီးပုဂ္ဂလ	ရရှိသည့်မဲလုံး			မဲလုံးရာခိုင်နှုန်း
			မဲရုံမဲ	ကြိုတင်မဲ	ပေါင်း		ပယ်မဲ	ပျောက်မဲ	ပေါင်း			မဲရုံမဲ	ကြိုတင်မဲ	ပေါင်း	
၁၂၄	တမူးမြို့နယ် (၂)	၃၉၃၃၄	၂၂၄၃၂	၅၅၈၀	၂၈၀၁၂	၇၁.၂၂	၄၆၁	၂၉	၄၉၀	ဦးမုတ်အာလ်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၁၁၈၁၂	၃၁၄၁	၁၄၉၅၃	၅၄.၃၃%
										ဦးရိုးထန်ဦးယား	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၈၅၆၃	၁၉၆၁	၁၀၅၂၄	၃၈.၂၃%
										ဒေါ်လှယ်ခွဲ	ချင်းအမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၁၃၅၅	၃၂၂	၁၆၇၇	၆.၀၉%
										ဦးမောင်ဝင်း	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၁၆၇	၈၇	၂၅၄	၀.၉၂%
										ဒေါ်ခင်ဇော်ဝင်း	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၇၇	၃၇	၁၁၄	၀.၄၃%
၁၂၅	ချောင်းဦးမြို့နယ် (၁)	၄၅၃၈၀	၂၉၇၃၀	၈၆၂၅	၃၈၃၅၅	၈၄.၅၂	၃၂၂	၄၃	၃၆၅	ဦးဝင်းမြင့်(ခ)ဦးဝင်းမြင့်ခင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၂၄၆၇၂	၆၆၀၅	၃၁၂၇၇	၈၂.၃၁%
										ဦးချစ်ပ(ခ)ဦးအောင်တိုး	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၃၈၁၅	၁၅၀၆	၅၃၂၁	၁၄.၈၀%
										ဦးသာအောင်	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၅၈၀	၃၁၅	၈၉၅	၂.၃၅%
										ဦးသန်းမွှေး	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၂၇၄	၁၂၄	၃၉၈	၁.၀၅%
										ဦးကျော်စိုးနိုင်	မြန်မာနိုင်ငံတော်သုလယသမား ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပါတီ	၇၇	၃၂	၁၀၉	၀.၂၉%
၁၂၆	ချောင်းဦးမြို့နယ် (၂)	၄၃၈၄၅	၂၈၉၂၅	၇၉၈၈	၃၆၉၁၃	၈၄.၁၉	၃၃၄	၄၂	၃၇၆	ဦးဝင်းသန့်နိုင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၂၃၀၇၇	၅၈၂၃	၂၈၉၀၀	၇၉.၁၀%
										ဦးမုတ်(ခ) ဒေါက်တာမြင့်သိန်း	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၄၅၃၆	၁၇၂၆	၆၂၆၂	၁၇.၁၄%
										ဦးစောလှထွန်း	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၅၃၈	၂၉၂	၈၃၀	၂.၂၇%
										ဦးရွှေမှတ်	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၃၀၅	၅၉	၃၆၄	၀.၈၀%
										ဦးကျော်ဆန်း	တစ်သီးပုဂ္ဂလ	၁၃၅	၄၆	၁၈၁	၀.၄၉%
၁၂၇	ဘုတလင်မြို့နယ် (၁)	၅၈၅၉၄	၃၁၇၁၉	၉၆၅၂	၄၁၃၇၁	၇၀.၆၁	၅၁၆	၈၁	၅၉၇	ဦးအောင်ကျော်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၂၇၀၈၆	၈၀၆၃	၃၅၁၄၉	၈၆.၂၁%
										ဦးစိန်ဝင်းလှိုင်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၃၄၉၃	၁၂၇၅	၄၇၆၈	၁၁.၆၉%
										ဦးလှဝေ	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၃၃၈	၁၁၈	၄၅၆	၁.၁၂%
										ဦးဌေးမြင့်	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၂၈၆	၁၁၅	၄၀၁	၀.၉၈%
၁၂၈	ဘုတလင်မြို့နယ် (၂)	၅၉၇၄၂	၃၂၇၄၉	၁၁၇၂၇	၄၄၄၇၆	၇၄.၄၅	၄၆၉	၁၀၇	၅၇၆	ဒေါက်တာကျော်စေလင်း (ခ)စေလင်းမောင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၂၇၀၉၉	၉၅၄၅	၃၆၆၄၄	၈၃.၄၇%
										ဒေါက်တာဝင်းမြင့်အောင်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၄၉၄၂	၁၉၄၆	၆၈၈၈	၁၅.၆၉%
										ဦးမင်းမင်းနိုင်	ညီညွတ်သောတိုင်းရင်းသားလူမျိုးများ ဒီမိုကရေစီပါတီ	၁၂၅	၆၅	၁၉၀	၀.၄၉%
										ဦးမြသိန်းထွန်း	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၁၁၄	၆၄	၁၇၈	၀.၄၁%
၁၂၉	မုံရွာမြို့နယ် (၁)	၁၃၉၈၃၄	၈၈၀၁၅	၂၆၄၈၈	၁၁၄၅၀၃	၈၁.၈၈	၇၃၃	၄၂၈	၁၁၆၁	ဒေါ်အမာကြည်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၇၇၀၈၉	၂၂၇၃၇	၉၉၈၂၆	၈၈.၁၀%
										ဦးတင်လှိုင်မြင့်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၉၀၇၈	၃၁၇၆	၁၂၂၅၄	၁၀.၈၁%
										ဦးလှမြင့်	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၄၉၀	၂၀၅	၆၉၅	၀.၆၁%
										ဦးမြမောင်	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၂၇၇	၁၃၁	၄၀၈	၀.၃၆%
										ဦးမျိုးဟန်ချင်း	တစ်သီးပုဂ္ဂလ	၉၉	၄၀	၁၃၉	၀.၁၂%
၁၃၀	မုံရွာမြို့နယ် (၂)	၁၅၃၃၄၂	၉၈၅၇၉	၂၇၄၅၄	၁၂၆၀၃၃	၈၂.၁၉	၇၀၉	၅၀၇	၁၂၁၆	ဒေါ်အောင်ကြည်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၉၁၈၀	၂၄၆၀၉	၁၁၅၇၉	၉၂.၇၇%
										ဦးစိုးသိန်း	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၅၈၆၈	၂၃၈၈	၈၂၅၆	၆.၆၁%
										ဦးသိန်းလွင်မြင့်	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၅၅၈	၂၁၄	၇၇၂	၀.၆၂%
၁၃၁	အရာတော်မြို့နယ် (၁)	၆၉၈၉၀	၄၆၈၅၂	၁၁၆၃၀	၅၈၄၈၂	၈၃.၆၈	၉၂၂	၁၀၁	၁၀၂၃	ဒေါက်တာစော်ဝင်း	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၃၇၈၂၅	၉၃၂၄	၄၇၁၄၉	၈၂.၀၄%
										ဦးတင်ဝင်း	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၇၁၈၄	၁၈၉၀	၉၀၇၄	၁၅.၇၉%
										ဒေါ်ရွှေမာ	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၇၆၈	၂၅၅	၁၀၂၃	၁.၇၈%
										ဦးစိုးကိုကို	မြန်မာနိုင်ငံတော်သုလယသမား ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပါတီ	၁၆၃	၆၀	၂၂၃	၀.၃၉%
၁၃၂	အရာတော်မြို့နယ် (၂)	၇၂၄၇၆	၄၅၃၉၁	၁၂၆၇၈	၅၈၀၆၉	၈၀.၁၂	၇၄၁	၁၂၉	၈၇၀	ဦးခင်မောင်လွင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၃၈၉၉	၁၀၉၂၂	၄၉၈၅၁	၈၇.၁၅%
										ဦးအေးကို	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၅၃၁၉	၁၄၅၆	၆၇၇၅	၁၁.၈၅%
										ဦးလှဝင်းအောင်	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၂၇၀	၇၃	၃၄၃	၀.၆၀%
										ဦးခင်မောင်လှ	မြန်မာနိုင်ငံတော်သုလယသမား ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပါတီ	၁၃၂	၉၈	၂၃၀	၀.၄၀%
၁၃၃	ဖောင်းပြင်မြို့နယ် (၁)	၄၂၄၂၀	၂၇၁၅၆	၆၇၂၃	၃၃၈၇၉	၇၉.၈၇	၆၁၁	၁၄	၆၂၅	ဦးမောင်မောင်လတ်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၁၄၉၄၄	၃၆၁၈	၁၈၆၀၂	၅၅.၉၄%
										ဦးအောင်နိုင်ဦး	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၁၀၈၈၃	၂၅၃၂	၁၂၆၁၅	၃၇.၉၄%
										ဦးကျော်စိန်	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၆၅၈	၃၂၃	၉၈၁	၂.၉၅%
										ဦးအောင်ကြိုင်	ရုမ်နီ(တိုင်းလျန်)သွေးစည်းညီညွတ်ရေး ပါတီ	၅၄၁	၁၄၁	၆၈၂	၂.၀၅%
										ဦးအောင်ချစ်	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၂၇၉	၉၅	၃၇၄	၁.၁၂%
၁၃၄	ဖောင်းပြင်မြို့နယ် (၂)	၄၃၆၈၇	၂၃၈၉၃	၆၈၄၄	၃၀၇၃၇	၇၀.၃၆	၆၂၈	၂၅	၆၅၃	ဦးစိုးစိုးဝင်း(ခ)ဦးစိုးဝင်း	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၁၃၀၁၆	၃၄၁၇	၁၆၄၃၃	၅၄.၆၂%



၂၀၂၀ ရွေးကောက်ပွဲ လွှတ်တော်အသီးသီးမှ ကိုယ်စားလှယ်လောင်းတစ်ဦးချင်းစီ၏ ဆန္ဒမဲရရှိမှု

အင်္ဂါ၊ ဒီဇင်ဘာ ၈၊ ၂၀၂၀

အချုပ်ပုံ၊ စာမျက်နှာ-၈

စာမျက်နှာ ၇ မှ

စဉ်	မဲဆန္ဒနယ်အမည်	မဲဆန္ဒရှင် ဦးရေ	မဲပေးသူဦးရေ			မဲပေးသူ ရာခိုင်နှုန်း	ပယ်မဲ/ပျောက်မဲအရေအတွက်			ကိုယ်စားလှယ်လောင်း အမည်	ပါတီ/ တစ်သီးပုဂ္ဂလ	ရရှိသည့်မဲရလဒ်			မဲရလဒ် ရာခိုင်နှုန်း
			မဲရမဲ	ကြိုတင်မဲ	ပေါင်း		ပယ် မဲ	ပျောက် မဲ	ပေါင်း			မဲရမဲ	ကြိုတင်မဲ	ပေါင်း	
										ဦးစော်ဝင်း	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၉၃၆၂	၂၈၉၁	၁၂၂၅၃	၄၀.၇၃%
										ဦးတင့်ဆွေဦး	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၅၅၅၅	၃၆၂	၅၉၁၇	၃၀.၅၅%
										ဦးသန်းဝင်းဦး	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၂၀၁	၇၁	၂၇၂	၀.၉၁%
										ဦးစံလှ	ရုမ်းနီ(တိုင်းလျှောက်)သွေးစည်းညီညွတ်ရေးပါတီ	၁၃၁	၇၈	၂၀၉	၀.၆၉%
၁၃၅	မော်လိုက်မြို့နယ်(၁)	၂၀၃၁၇	၁၂၆၃၁	၃၃၃၄	၁၅၉၆၅	၇၈.၅၈	၃၄၇	၉	၃၅၆			၁၂၆၈၆	၃၃၂၃	၁၅၉၆၅	၇၈.၅၈%
										ဒေါ်လတ်လတ်မိုးအောင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၆၄၈၂	၁၆၀၃	၈၀၈၅	၅၁.၈၀%
										ဦးသိန်းစော်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၄၃၅၆	၁၂၇၄	၅၆၃၀	၃၆.၀၇%
										ဦးမိုးလှိုင်	တစ်သီးပုဂ္ဂလ	၁၀၂၅	၂၃၅	၁၂၆၀	၈.၀၇%
										ဒေါ်မြင့်မြင့်ခိုင်(ခ) ဒေါ်အေးသာ	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၃၄၇	၁၈၃	၅၃၀	၃.၄၀%
										ဦးအောင်မျိုးနောင်	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၇၆	၂၈	၁၀၄	၀.၆၆%
၁၃၆	မော်လိုက်မြို့နယ်(၂)	၂၀၀၃၁	၁၂၀၁၄	၃၁၉၃	၁၅၀၂၇	၇၅.၉၂	၄၃၅	၂၄	၄၅၉			၁၅၀၂၇	၃၁၉၃	၁၅၀၂၇	၇၅.၉၂%
										ဦးလှိုင်မြင့်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၆၂၅၈	၁၆၄၁	၇၉၀၉	၅၃.၅၆%
										ဒေါက်တာတင်ထွန်း	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၄၉၅၅	၁၃၁၈	၆၂၇၃	၄၂.၅၅%
										ဦးသန်းဝေ	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၂၆၆	၁၅၈	၄၂၄	၂.၈၇%
										ဦးသိန်းထွန်း	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၁၀၄	၄၈	၁၅၂	၁.၀၃%
၁၃၇	ကနီမြို့နယ်(၁)	၅၈၁၅၃	၃၂၃၈၇	၉၅၆၅	၄၁၉၅၂	၇၂.၁၄	၁၄၃၁	၄	၁၄၃၅			၃၂၃၈၇	၉၅၆၅	၄၁၉၅၂	၇၂.၁၄%
										ဦးရွှေဌေး (ခ) ဦးရွှင်ဌေး	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၂၆၁၈၇	၇၅၆၈	၃၃၇၅၅	၈၃.၃၁%
										ဦးရှိန်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၄၅၇၃	၁၉၂၁	၆၄၉၄	၁၆.၀၃%
										ဦးလှဝေ	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၁၉၇	၇၁	၂၆၈	၀.၆၆%
၁၃၈	ကနီမြို့နယ်(၂)	၅၉၀၆၈	၃၆၆၆၈	၉၈၈၃	၄၆၅၅၁	၇၈.၈၁	၂၃၇၄	၁၀၂	၂၄၇၆			၃၆၆၆၈	၉၇၈၃	၄၆၅၅၁	၇၈.၈၁%
										ဦးထွန်းထွန်းဝင်း	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၂၉၄၂၁	၇၈၉၉	၃၇၃၂၀	၈၄.၆၇%
										ဦးကျွန်းထွန်း	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၄၄၈၂	၁၆၀၉	၆၀၉၁	၁၃.၈၂%
										ဦးခင်မောင်သန့်	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၁၉၀	၁၄၃	၃၃၃	၀.၇၆%
										ဦးညွန့်အောင်	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၁၉၉	၁၃၂	၃၃၁	၀.၇၅%
၁၃၉	ဆားလင်းကြီးမြို့နယ်(၁)	၅၄၄၂၂	၃၄၅၄၈	၁၁၄၀၂	၄၅၉၅၀	၈၄.၄၃	၄၃၀	၄၅	၄၇၅			၃၄၅၄၈	၁၁၄၀၂	၄၅၉၅၀	၈၄.၄၃%
										ဦးကိုကိုအောင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၃၀၉၄၄	၉၇၂၀	၄၀၇၄၄	၈၉.၅၁%
										ဦးအောင်သန်း	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၁၄၈၁	၈၃၇	၂၃၁၈	၅.၁၀%
										ဦးတင့်အောင်စိုး	တစ်သီးပုဂ္ဂလ	၁၄၈၈	၆၉၁	၂၁၇၉	၄.၆၆%
										ဦးတင်ဝင်း	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၂၁၆	၁၁၈	၃၃၄	၀.၇၃%
၁၄၀	ဆားလင်းကြီးမြို့နယ်(၂)	၅၄၇၉၇	၃၄၀၈၁	၉၆၅၄	၄၃၇၃၅	၇၉.၈၁	၄၃၂	၄၀	၄၇၂			၃၄၀၈၁	၉၆၅၄	၄၃၇၃၅	၇၉.၈၁%
										ဦးအောင်အောင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၂၅၅၆၂	၆၇၆၃	၃၂၃၂၅	၇၄.၇၂%
										ဒေါ်ကြူကြူစိန်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၆၆၅၄	၂၂၅၈	၈၉၁၂	၂၀.၆၀%
										ဒေါက်တာသိန်းနိုင်	တစ်သီးပုဂ္ဂလ	၁၀၈၈	၃၆၂	၁၄၅၀	၃.၃၅%
										ဦးညွန့်ရှိ	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၁၇၀	၁၂၁	၂၉၁	၀.၆၇%
										ဦးစော်နိုင်ဝင်း	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၁၇၅	၁၁၀	၂၈၅	၀.၆၆%
၁၄၁	ပုလဲမြို့နယ်(၁)	၆၆၀၄၆	၄၁၂၅၂	၁၁၅၁၅	၅၂၇၆၇	၇၉.၈၉	၉၄၃	၄	၉၄၇			၄၁၂၅၂	၁၁၅၁၅	၅၂၇၆၇	၇၉.၈၉%
										ဦးစော်ထက်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၂၈၇၈၈	၈၂၈၇	၃၇၀၇၅	၇၁.၅၅%
										ဦးအောင်မြင့်ဦး	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၈၁၁၁	၂၃၀၂	၁၀၄၁၃	၂၀.၀၉%
										ဦးထွန်း	တစ်သီးပုဂ္ဂလ	၃၀၉၃	၇၇၈	၃၈၇၁	၇.၄၄%
										ဦးထွန်းမြင့်ချို	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၂၀၄	၆၁	၂၆၅	၀.၅၁%
										ဦးရဲမြင့်	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၁၁၄	၈၂	၁၉၆	၀.၃၈%
၁၄၂	ပုလဲမြို့နယ်(၂)	၆၀၆၉၄	၄၀၅၃၆	၈၄၉၅	၄၉၀၃၁	၈၀.၇၈	၁၀၆၁	၁၃	၁၀၇၄			၄၀၅၃၆	၈၄၉၅	၄၉၀၃၁	၈၀.၇၈%
										ဦးမြင့်ကြည်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၂၈၉၄၉	၅၉၇၀	၃၄၉၁၉	၇၂.၈၁%
										ဦးတင်ဆွေ(ခ)ဦးတင်ဆွေ	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၁၀၀၉၇	၂၄၁၅	၁၂၅၁၂	၂၆.၀၉%
										ဒေါ်အမာစီ(ခ)ဒေါ်စိန်ခိုင်	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၄၁၈	၁၀၈	၅၂၆	၁.၁၀%
၁၄၃	ယင်းမာပင်မြို့နယ်(၁)	၆၂၃၀၅	၃၉၃၁၈	၁၀၇၉၆	၅၀၁၁၄	၈၀.၄၃	၇၆၀	၁၁၆	၈၇၆			၃၉၃၁၈	၁၀၇၉၆	၅၀၁၁၄	၈၀.၄၃%
										ဒေါ်ခင်နှင်းရီ	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၃၃၁၂၀	၈၉၂၄	၄၂၀၄၄	၈၅.၃၉%
										ဦးသုရိန်ထွန်း	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၄၂၃၀	၁၅၆၂	၅၇၉၂	၁၁.၇၆%
										ဒေါ်သန်းသန်းညို	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၁၁၈၄	၂၁၈	၁၄၀၂	၂.၈၅%
၁၄၄	ယင်းမာပင်မြို့နယ်(၂)	၆၁၃၀၁	၃၅၁၃၃	၁၀၅၀၇	၄၅၆၄၀	၇၄.၄၅	၅၃၉	၁၆၉	၇၀၈			၃၅၁၃၃	၁၀၅၀၇	၄၅၆၄၀	၇၄.၄၅%
										ဒေါ်အေးစန္ဒာကျော်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၂၉၄၁၀	၈၃၉၅	၃၇၈၀၅	၈၄.၁၄%
										ဦးသန်းနိုင်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၄၅၉၀	၁၅၆၅	၆၁၅၅	၁၃.၇၀%
										ဦးညွန့်ဆွေ	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၄၁၅	၂၉၁	၇၀၆	၁.၅၇%
										ဦးမြင့်ဝင်း	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၁၇၀	၉၆	၂၆၆	၀.၅၅%
၁၄၅	ခင်ဦးမြို့နယ်(၁)	၆၂၅၂၁	၄၀၃၁၆	၁၁၇၁၈	၅၂၀၃၄	၈၃.၂၃	၆၁၈	၉၈	၇၁၆			၄၀၃၁၆	၁၁၇၁၈	၅၂၀၃၄	၈၃.၂၃%
										ဒေါ်သင်းသင်းကြူ	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၃၂၆၈၀	၉၄၈၀	၄၂၁၆၀	၈၂.၁၅%
										ဦးအောင်မျိုးငြိမ်း	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၆၅၆၄	၁၉၁၁	၈၄၇၅	၁၆.၅၁%
										ဦးသူရအောင်	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၂၉၅	၁၁၉	၄၁၄	၀.၈၁%
										ဦးမောင်မောင်ချစ်	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၁၃၄	၉၂	၂၂၆	၀.၄၄%



၂၀၂၀ ရွေးကောက်ပွဲ လွှတ်တော်အသီးသီးမှ ကိုယ်စားလှယ်လောင်းတစ်ဦးချင်းစီ၏ ဆန္ဒမဲရရှိမှု

အင်္ဂါ၊ ဒီဇင်ဘာ ၈၊ ၂၀၂၀

အချုပ်ပုံ၊ စာမျက်နှာ-၉

စာမျက်နှာ ၈ မှ

စဉ်	မဲဆန္ဒနယ် အမည်	မဲဆန္ဒရှင် ဦးရေ	မဲပေးသူဦးရေ			မဲပေးသူ ရာခိုင်နှုန်း	ပယ်မဲ/ပျောက်မဲ အရေအတွက်			ကိုယ်စားလှယ်လောင်း အမည်	ပါတီ/ တစ်သီးပုဂ္ဂလ	ရရှိသည့်ခွဲလုံး			ခွဲလုံး ရာခိုင်နှုန်း
			မဲရုံမဲ	ကြိုတင်မဲ	ပေါင်း		ပယ် မဲ	ပျောက် မဲ	ပေါင်း			မဲရုံမဲ	ကြိုတင်မဲ	ပေါင်း	
										ဦးကျော်သိန်း(ခ) စစ်ရန်နိုင်	အခြေခံလူတန်းစားဘဝမြှင့်တင်ရေးပါတီ	၂၈	၁၅	၄၃	၀.၀၉%
၁၄၆	ခင်ဦးမြို့နယ်(၂)	၆၀၆၂၇	၃၇၇၂၃	၁၀၉၀၉	၄၈၆၃၂	၈၀.၂၂	၉၃၀	၄၈	၉၇၈			၃၆၈၁၄	၁၀၈၄၀	၄၇၆၅၄	
										ဦးကျော်မင်းထွန်း	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၂၇၀၇၉	၇၇၇၀	၃၄၈၄၉	၇၃.၁၂%
										ဦးမင်းသိုက်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၈၇၈၇	၂၇၄၄	၁၁၅၃၁	၂၄.၂၀%
										ဦးမိုးရန်နိုင်	တစ်သီးပုဂ္ဂလ	၇၉၄	၂၇၅	၁၀၆၉	၂.၂၄%
										ဦးအောင်ကိုလတ်	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၁၅၄	၅၁	၂၀၅	၀.၄၄%
၁၄၇	ဒီပဲယင်းမြို့နယ်(၁)	၅၅၈၅၂	၃၄၅၉၇	၁၂၂၂၂	၄၆၇၁၉	၈၃.၆၅	၂၈၉	၀	၂၈၉			၃၄၃၀၈	၁၂၂၂၂	၄၆၅၃၀	
										ဒေါ်နှင်းစိုင်းစိုး	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၂၉၉၈၇	၁၀၂၆၇	၄၀၂၅၄	၈၆.၇၀%
										ဦးသန်းစိန်ဦး	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၃၅၈၉	၁၅၅၈	၅၁၄၇	၁၁.၀၉%
										ဦးဝင်းစော်မြင့်	ပြည်သူ့ရှေ့ဆောင်ပါတီ	၅၀၃	၂၁၁	၇၁၄	၁.၅၄%
										ဦးစော်မျိုးအောင်	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၂၂၉	၈၆	၃၁၅	၀.၆၇%
၁၄၈	ဒီပဲယင်းမြို့နယ်(၂)	၆၇၁၂၃	၃၉၁၁၆	၁၂၁၂၁	၅၆၃၃၇	၈၄.၁၃	၄၉၆	၀	၄၉၆			၃၈၆၂၆	၁၂၁၁၅	၅၀၇၄၁	
										ဦးမိုးမင်းဝင်း	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၃၂၄၇၂	၉၇၁၀	၄၂၁၈၂	၈၃.၁၃%
										ဦးလှမြင့်သန်း	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၅၅၅၃	၂၁၃၈	၇၆၉၁	၁၅.၀၆%
										ဦးတင်ဝင်း	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၆၅၁	၂၆၇	၉၁၈	၁.၈၁%
၁၄၉	ရွှေဘိုမြို့နယ်(၁)	၁၀၂၇၅၈	၆၄၉၁၂	၁၇၄၆၀	၈၂၃၇၂	၈၀.၁၆	၁၁၃၁	၄၂	၁၁၇၃			၆၃၇၄၄	၁၇၄၅၅	၈၁၁၉၉	
										ဦးကျော်သူ	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၄၈၅၅၈	၁၂၇၇၉	၆၁၃၃၇	၇၅.၅၄%
										ဦးသန်းဝင်းထွန်း	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၁၂၀၂၆	၃၅၃၄	၁၅၅၆၀	၁၉.၁၆%
										ဦးစိန်နှင်း(ခ)ဦးကျော်ဝင်း	တစ်သီးပုဂ္ဂလ	၂၂၃၄	၇၅၂	၂၉၈၆	၃.၆၈%
										ဦးစော်မင်း	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၆၂၈	၂၄၆	၈၇၄	၁.၀၈%
										ဦးဝင်းမောင်	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၂၉၈	၁၄၄	၄၄၂	၀.၅၄%
၁၅၀	ရွှေဘိုမြို့နယ်(၂)	၁၂၁၈၀၅	၇၆၂၃၀	၂၃၇၈၄	၁၀၀၀၁၄	၈၂.၁၁	၈၇၄	၂၃	၉၀၇			၇၅၃၃၄	၂၃၇၈၃	၉၉၁၁၇	
										ဒေါက်တာမြင့်နိုင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၆၆၆၀၁	၂၀၅၄၀	၈၇၁၄၁	၈၇.၉၂%
										ဦးတိုးမြင့်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၆၉၇၂	၂၆၄၉	၉၆၂၁	၉.၇၀%
										ဦးမြတ်သာထွန်း	တစ်သီးပုဂ္ဂလ	၁၀၉၆	၃၁၇	၁၄၁၃	၁.၄၃%
										ဦးဘိုသန်း	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၃၂၉	၁၇၇	၅၀၆	၀.၅၁%
										ဦးဝင်းလှိုင်မြင့်	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၃၃၆	၁၀၀	၄၃၆	၀.၄၄%
၁၅၁	ဝက်လက်မြို့နယ်(၁)	၈၆၂၃၈	၅၄၄၅၉	၁၄၈၂၆	၆၉၂၃၅	၈၀.၃၄	၁၀၄၅	၅	၁၀၅၀			၅၃၄၉၉	၁၄၇၉၆	၆၈၂၃၅	
										ဦးမောင်မောင်ဝင်း	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၄၃၅၃၃	၁၁၂၉၀	၅၄၈၂၃	၈၀.၃၅%
										ဦးစိုးနိုင်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၉၂၄၀	၃၂၃၅	၁၂၄၇၅	၁၄.၃၅%
										ဒေါ်အေးမြတ်မွန်	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၃၉၉	၁၆၄	၅၆၃	၀.၆၄%
										ဦးသန်းမြင့်	အမျိုးသားတိုးတက်ရေးပါတီ	၁၇၆	၇၇	၂၅၃	၀.၃၇%
										ဦးစောမင်း	တစ်သီးပုဂ္ဂလ	၈၇	၃၀	၁၁၇	၀.၁၃%
၁၅၂	ဝက်လက်မြို့နယ်(၂)	၈၇၃၃၆	၅၈၄၅၄	၁၇၁၉၆	၇၅၆၅၀	၈၆.၆၂	၇၄၄	၄၃၇	၁၁၈၁			၅၇၃၃၉	၁၇၁၃၀	၇၄၄၆၉	
										ဒေါက်တာနိုင်အောင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၅၁၄၅၅	၁၅၀၄၃	၆၆၅၃၈	၈၉.၃၅%
										ဒေါက်တာတင်မောင်သန်း	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၅၂၆၁	၁၈၅၈	၇၁၁၉	၉.၅၆%
										ဦးခင်မောင်စိုး	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၃၁၂	၁၂၁	၄၃၃	၀.၅၀%
										ဦးခင်မောင်ဆန်း	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၂၀၆	၈၃	၂၈၉	၀.၃၃%
										ဦးမြင့်အောင်	အမျိုးသားတိုးတက်ရေးပါတီ	၆၅	၂၅	၉၀	၀.၁၂%
၁၅၃	တန့်ဆည်မြို့နယ်(၁)	၇၃၄၈၁	၄၄၇၄၆	၁၂၄၅၅	၅၇၂၀၁	၇၇.၈၄	၆၁၈	၁၄၈	၇၆၆			၄၄၁၃၀	၁၂၃၀၅	၅၆၄၃၅	
										ဦးကျော်ရွှေ	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၃၈၉၇၅	၁၀၄၄၆	၄၉၄၂၁	၈၇.၅၇%
										ဦးကြီးညို	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၄၁၆၀	၁၄၈၄	၅၆၄၄	၁၀.၀၀%
										ဦးလှမျိုးထွန်း	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၈၉၆	၂၉၄	၁၁၉၀	၂.၁၁%
										ဦးထွန်းဝေ	မြန်မာနိုင်ငံတော်သူလယ်သမား ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပါတီ	၉၉	၈၁	၁၈၀	၀.၃၂%
၁၅၄	တန့်ဆည်မြို့နယ်(၂)	၇၃၀၁၇	၄၃၂၁၈	၁၃၁၁၇	၅၆၃၃၅	၇၇.၁၅	၇၅၃	၉	၇၆၂			၄၂၄၆၇	၁၃၁၀၆	၅၅၅၇၃	
										ဦးမင်းလွင်(ခ) ဦးမြင့်ဦး	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၃၂၄၇၇	၉၅၃၄	၄၂၀၁၁	၇၅.၆၀%
										ဦးသက်နိုင်ဝင်း	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၉၅၀၉	၃၃၆၁	၁၂၈၇၀	၂၃.၁၅%
										ဦးစိုးမင်းအောင်	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၄၈၁	၂၁၁	၆၉၂	၁.၂၅%
၁၅၅	ရွှေဦးမြို့နယ်(၁)	၅၃၇၆၉	၃၂၈၈၃	၉၈၆၆	၄၂၇၄၉	၇၉.၅၀	၅၀၄	၁၉၉	၇၀၃			၃၂၃၇၂	၉၆၇၄	၄၂၀၄၆	
										ဦးသန်းညွန့်(ခ) ဦးသန်းညွန့်ဝင်း	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၂၅၀၈၃	၇၅၆၃	၃၂၆၄၆	၇၇.၆၄%
										ဦးခင်မောင်ဆန်း	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၆၇၈၂	၁၉၂၀	၈၇၀၂	၂၀.၇၀%
										ဦးအုန်းကျော်	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၂၃၈	၁၂၄	၃၆၂	၀.၈၆%
										ဦးစော်နိုင်ထွန်း	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၂၆၉	၆၇	၃၃၆	၀.၈၀%
၁၅၆	ရွှေဦးမြို့နယ်(၂)	၅၀၉၁၅	၃၀၈၂၉	၁၀၃၄၆	၄၁၁၇၅	၈၀.၈၇	၃၉၁	၂၂၉	၆၂၀			၃၀၄၃၁	၁၀၂၄၄	၄၀၅၅၅	
										ဦးမြင့်ထွန်း	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၂၄၆၂၆	၇၉၇၆	၃၂၆၀၂	၈၀.၃၉%
										ဦးဌေးညွန့်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၅၃၁၈	၁၉၇၂	၇၂၉၀	၁၇.၉၈%
										ဦးကျော်ဝင်း	မြန်မာနိုင်ငံတော်သူလယ်သမား ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပါတီ	၃၁၆	၁၀၆	၄၂၂	၁.၀၄%
										ဦးဝင်းလှိုင်	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၁၇၁	၇၀	၂၄၁	၀.၅၉%



၂၀၂၀ ရွေးကောက်ပွဲ လွှတ်တော်အသီးသီးမှ ကိုယ်စားလှယ်လောင်းတစ်ဦးချင်းစီ၏ ဆန္ဒမဲရရှိမှု

အင်္ဂါ၊ ဒီဇင်ဘာ ၈၊ ၂၀၂၀

အချုပ်ပို၊ စာမျက်နှာ-၁၀

စာမျက်နှာ ၉ မှ

စဉ်	မဲဆန္ဒနယ် အမည်	မဲဆန္ဒရှင် ဦးရေ	မဲပေးသူဦးရေ			မဲပေးသူ ရာခိုင်နှုန်း	ပယ်မဲ/ပျောက်မဲ အရေအတွက်			ကိုယ်စားလှယ်လောင်း အမည်	ပါတီ/ တစ်သီးပုဂ္ဂလ	ရရှိသည့်ခိုင်လုံမဲ			ခိုင်လုံမဲ ရာခိုင်နှုန်း
			မဲရုံမဲ	ကြိုတင်မဲ	ပေါင်း		ပယ် မဲ	ပျောက် မဲ	ပေါင်း			မဲရုံမဲ	ကြိုတင်မဲ	ပေါင်း	
	တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး	၁၁၉၁၈၉၀	၆၂၀၀၂	၁၆၉၀၀၀	၇၉၁၀၀၂	၆၆.၃၇	၂၀၃၄၃	၇၄၃	၂၁၀၈၆			၆၀၇၀၃၆	၁၆၄၈၈၀	၇၇၂၉၁၆	
၁၅၇	ကော့သောင်းမြို့နယ်(၁)	၅၂၆၃၇	၂၄၉၁၆	၆၂၆၃	၃၁၁၇၉	၅၉.၂၃	၁၀၄၇	၄	၁၀၅၁	ဦးကျော်သက်နိုင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၁၆၆၁၄	၃၇၈၆	၂၀၄၀၀	၇၄.၃၅%
										ဦးဝင်းဌေး	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၄၁၃၆	၁၄၄၉	၅၅၈၅	၁၈.၅၄%
										ဦးညွှန်ထွန်း	မွန်ညီညွတ်ရေးပါတီ	၅၁၅	၂၅၉	၇၇၄	၂.၅၇%
										ဒေါ်သူစာမိုးမိုးအိ	တစ်သီးပုဂ္ဂလ	၄၁၄	၁၀၇	၅၂၁	၁.၇၃%
										ဦးမြတ်ရှိန်	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၂၂၅	၁၁၈	၃၄၃	၁.၁၄%
										ဦးဖုန်းကျော်အောင်	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၁၁၄	၆၅	၁၇၉	၀.၅၅%
										ဦးကြည်စိုး	ထားဝယ်တိုင်းရင်းသားများပါတီ	၁၃၈	၄၀	၁၇၈	၀.၅၅%
										ဦးမိုးကျော်ဝင်း	ပြည်ထောင်စုလယ်သမားအလုပ်သမား အစည်းအရုံးပါတီ	၁၀၅	၄၃	၁၄၈	၀.၄၉%
၁၅၈	ကော့သောင်းမြို့နယ်(၂)	၅၉၉၅၂	၂၅၄၅၅	၈၁၃၃	၃၃၅၈၈	၅၆.၀၂	၈၁၈	၂	၈၂၀	ဦးမြင့်မောင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၁၉၁၉၇	၄၆၀၃	၂၃၈၀၀	၇၂.၆၃%
										ဒေါက်တာဝင်းအောင်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၄၂၈၄	၂၂၃၈	၆၅၂၂	၁၉.၉၀%
										ဦးမျိုးသူအောင်	မွန်ညီညွတ်ရေးပါတီ	၇၈၄	၃၅၀	၁၁၃၄	၃.၄၆%
										ဒေါက်တာအောင်သက်	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၃၉၃	၁၄၈	၅၄၁	၁.၆၅%
										ဦးတင်သိန်း	ထားဝယ်တိုင်းရင်းသားများပါတီ	၂၀၅	၇၀	၂၇၅	၀.၈၄%
										ဦးချစ်ဆွေ	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၁၄၃	၁၀၈	၂၅၁	၀.၇၇%
										ဦးလှရီ	ပြည်ထောင်စုလယ်သမား အလုပ်သမားအင်အားစုပါတီ	၁၇၁	၇၄	၂၄၅	၀.၇၅%
၁၅၉	ဘုတ်ပြင်းမြို့နယ်(၁)	၂၇၉၈၂	၁၈၅၁၇	၂၆၃၆	၂၁၁၅၃	၇၅.၆၀	၁၀၈၈	၁	၁၀၈၉	ဦးဆွေမြင့်(ခ)မန်းဆွေမြင့်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၁၁၇၇၇	၁၃၆၃	၁၃၁၄၀	၆၅.၄၉%
										ဦးအောင်ကျော်ကျော်ဦး	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၄၄၄၆	၁၀၈၀	၅၅၄၆	၂၇.၁၄%
										ဦးဇော်ဇော်မင်း	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၆၈၆	၁၀၅	၇၉၁	၃.၉၄%
										စောခက်ငယ်	ကရင်ပြည်သူပါတီ	၃၇၆	၄၃	၄၁၉	၂.၀၉%
										ဦးအောင်သူဟိန်း	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၂၂၃	၄၅	၂၆၈	၁.၃၄%
၁၆၀	ဘုတ်ပြင်းမြို့နယ်(၂)	၃၁၁၁၇	၁၉၁၆၄	၂၅၈၇	၂၁၇၅၁	၆၉.၉၀	၉၁၅	၆	၉၂၁	ဦးခင်နောင်ဝင်း	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၁၃၃၃၆	၅၅၁	၂၀၈၃၁	၆၈.၉၆%
										ဦးကျော်သူရ	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၄၄၄၁	၁၀၂၇	၅၄၆၈	၂၆.၂၅%
										ဒေါ်အေးအေးမော်	မွန်ညီညွတ်ရေးပါတီ	၅၁၂	၉၈	၆၁၀	၂.၉၃%
										ဒေါ်ခင်ချို	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၃၂၀	၆၇	၃၈၇	၁.၈၆%
၁၆၁	ထားဝယ်မြို့နယ်(၁)	၇၃၅၅၈	၃၄၁၂၃	၁၃၀၀၃	၄၇၁၂၆	၆၄.၀၇	၄၆၂	၆	၄၆၈	ဦးအောင်ဝင်း	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၂၈၀၀၁	၉၁၉၃	၃၇၁၉၄	၇၉.၇၂%
										ဦးသန်းအောင်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၃၉၅၃	၃၀၁၂	၆၉၆၅	၁၄.၉၃%
										ဦးရဲအောင်စည်မွန်	ထားဝယ်တိုင်းရင်းသားများပါတီ	၁၀၃၃	၂၃၇	၁၂၇၀	၂.၇၂%
										ဦးကိုကိုလွင်	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၃၁၃	၂၀၅	၅၁၈	၁.၁၁%
										ဦးသန်းအေး(ခ)ဦးတင်ဦး	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၁၉၁	၁၈၉	၃၈၀	၀.၈၁%
										ဦးညွှန်ထွန်း	ပြည်သူ့ရွှေ့ဆောင်ပါတီ	၁၁၆	၇၇	၁၉၃	၀.၄၁%
										ဦးဦးသန်း	ပြည်သူပါတီ	၇၆	၆၂	၁၃၈	၀.၃၀%
၁၆၂	ထားဝယ်မြို့နယ်(၂)	၆၁၁၆၅	၂၆၉၈၆	၁၁၆၄၇	၃၈၆၃၃	၆၃.၁၆	၄၈၆	၁၄	၅၀၀	ဒေါ်မိုးမိုးသူ	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၁၉၈၈၄	၇၆၀၆	၂၇၄၉၀	၇၂.၀၉%
										ဦးမြတ်ကို	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၄၈၉၂	၃၀၆၁	၇၉၅၃	၂၀.၈၅%
										စောလှသွေးဒို	ကရင်ပြည်သူပါတီ	၈၇၀	၃၆၅	၁၂၃၅	၃.၂၄%
										ဦးလှသိန်း(ခ) ဦးမောင်သိန်း	ထားဝယ်တိုင်းရင်းသားများပါတီ	၄၄၅	၁၂၇	၅၇၂	၁.၅၀%
										ဦးနေမင်း	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၃၂၇	၁၈၆	၅၁၃	၁.၃၅%
										ဦးအောင်သိန်း	ပြည်သူ့ရွှေ့ဆောင်ပါတီ	၇၁	၂၃၉	၃၁၀	၀.၈၁%
										ဦးဝင်းဦး	ပြည်သူပါတီ	၂၇	၃၃	၆၀	၀.၁၆%
၁၆၃	ရေဖြူမြို့နယ်(၁)	၅၃၂၀၆	၂၄၅၀၄	၈၉၄၇	၃၃၄၅၁	၆၂.၈၇	၈၆၂	၈	၈၇၀	ဦးလှထွေး	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၁၈၀၂၂	၆၂၂၀	၂၄၂၄၂	၇၄.၄၁%
										ဦးနိုင်ဦး	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၃၇၆၈	၁၇၅၂	၅၅၂၀	၁၆.၉၄%
										ဦးကိုလေးလွင်	ထားဝယ်တိုင်းရင်းသားများပါတီ	၆၀၉	၁၄၈	၇၅၇	၂.၃၂%
										ဦးမျိုးနေကို	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၄၃၇	၂၂၆	၆၆၃	၂.၀၃%
										ဦးသက်နိုင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအင်အားစုပါတီ	၃၅၆	၂၁၆	၅၇၂	၁.၇၆%
										စောအာကာလင်း	ကရင်ပြည်သူပါတီ	၃၇၃	၈၅	၄၅၈	၁.၄၁%
										ဦးရောထွန်း	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၂၁၇	၁၅၂	၃၆၉	၁.၁၃%

စာမျက်နှာ ၁၁ မှ



၂၀၂၀ ရွေးကောက်ပွဲ လွှတ်တော်အသီးသီးမှ ကိုယ်စားလှယ်လောင်းတစ်ဦးချင်းစီ၏ ဆန္ဒမဲရရှိမှု

အင်္ဂါ၊ ဒီဇင်ဘာ ၈၊ ၂၀၂၀

အချက်အလက်၊ စာမျက်နှာ-၁၁

စာမျက်နှာ ၁၀ မှ

စဉ်	မဲဆန္ဒနယ် အမည်	မဲဆန္ဒရှင် ဦးရေ	မဲပေးသူဦးရေ			မဲပေးသူ ရာခိုင်နှုန်း	ပယ်မဲ/ပျောက်မဲ အရေအတွက်			ကိုယ်စားလှယ်လောင်း အမည်	ပါတီ/ တစ်သီးပုဂ္ဂလ	ရရှိသည့်မဲခွဲ			မဲခွဲရရှိမှု ရာခိုင်နှုန်း
			မဲရုံမဲ	ကြိုတင်မဲ	ပေါင်း		ပယ်မဲ	ပျောက်မဲ	ပေါင်း			မဲရုံမဲ	ကြိုတင်မဲ	ပေါင်း	
၁၆၄	ရေဖြူမြို့နယ်(၂)	၆၀၉၆၈	၂၉၅၄၇	၈၁၁၆	၃၇၆၆၃	၆၁.၇၈	၁၆၉၀	၅	၁၆၉၅			၂၈၃၆	၇၈၃၂	၃၇၉၆၈	၆၀.၇၅%
										ဦးကြည်စိုး	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၁၇၅၇၉	၄၂၇၂	၂၁၈၅၁	၆၀.၇၅%
										ဦးအောင်မျိုးခိုင်	မွန်ညီညွတ်ရေးပါတီ	၆၂၇၃	၁၂၈၇	၇၅၆၀	၂၁.၀၂%
										ဦးကျော်မြင့်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၃၆၉၈	၂၀၅၁	၅၇၄၉	၁၅.၉၈%
										ဒေါ်သဲအိမြိုး	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၂၉၈	၁၁၈	၄၀၆	၁.၁၄%
										ဦးတိုးပို	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအင်အားစုပါတီ	၂၉၆	၁၀၄	၄၀၀	၁.၁၁%
၁၆၅	လောင်းလုံးမြို့နယ်(၁)	၆၄၃၈၀	၃၀၃၈၉	၉၈၄၃	၄၀၂၃၂	၆၂.၄၉	၄၀၅	၁၁	၄၁၆			၂၉၉၇၃	၉၈၄၃	၃၉၈၁၆	၆၁.၅၅%
										ဦးဇော်ထွေး	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၂၆၀၄၁	၈၀၃၇	၃၄၀၇၈	၈၅.၅၉%
										ဒေါက်တာဝင်းအောင်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၂၆၂၈	၁၄၃၅	၄၀၆၃	၁၀.၂၀%
										ဦးဟိန်းမင်းဦး	ထားဝယ်တိုင်းရင်းသားများပါတီ	၁၀၃၆	၂၃၅	၁၂၇၁	၃.၁၉%
										ဦးအုန်းကြည်	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၂၆၈	၁၃၆	၄၀၄	၁.၀၂%
၁၆၆	လောင်းလုံးမြို့နယ်(၂)	၆၃၀၉၄	၂၇၃၄၅	၈၆၁၁	၃၅၉၅၆	၅၆.၉၀	၇၅၀	၁၂	၇၆၂			၂၆၅၈၃	၈၆၁၁	၃၅၉၄၄	၅၆.၉၀%
										ဦးမြင့်စန်း	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၂၂၁၂၄	၆၇၅၉	၂၈၈၈၃	၅၂.၀၇%
										ဦးကျော်ကျော်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၃၂၇၅	၁၃၈၄	၄၆၅၉	၁၃.၂၄%
										ဦးမောင်မောင်အေး	ထားဝယ်တိုင်းရင်းသားများပါတီ	၈၆၃	၂၁၇	၁၀၈၀	၃.၀၇%
										ဦးခင်မောင်လှ	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၂၃၇	၁၄၄	၃၈၁	၁.၀၈%
										ဦးဖိုးမြင့်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအင်အားစုပါတီ	၈၄	၁၀၇	၁၉၁	၀.၅၄%
၁၆၇	သရက်ချောင်းမြို့နယ်(၁)	၅၀၈၂၂	၂၂၉၆၁	၉၀၀၀	၃၁၉၆၁	၆၂.၈၉	၆၂၇	၃	၆၃၀			၂၂၅၃၁	၈၈၀၀	၃၁၉၃၁	၆၂.၈၉%
										ဒေါ်ယုယုဝါ	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၁၈၃၄၅	၆၆၁၅	၂၄၉၆၀	၇၉.၆၇%
										ဦးဇော်ညွန့်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၂၁၀၃	၁၂၀၇	၃၃၁၀	၁၀.၅၆%
										ဦးအောင်ဝင်း	တစ်သီးပုဂ္ဂလ	၁၄၈၂	၆၀၈	၂၀၉၀	၆.၆၇%
										ဦးသန်းမြင့်	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၅၂၄	၂၉၃	၈၁၇	၂.၆၁%
										ဦးညိုသိမ်း	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၇၇	၇၇	၁၅၄	၀.၄၉%
၁၆၈	သရက်ချောင်းမြို့နယ်(၂)	၅၅၆၁၄	၂၅၉၂၅	၈၂၈၈	၃၄၂၁၃	၆၁.၅၂	၉၁၀	၂	၉၁၂			၂၅၁၇၆	၈၁၁၅	၃၃၂၉၁	၅၉.၅၄%
										ဒေါ်သီသီစန်း	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၁၇၅၉၈	၅၂၁၈	၂၂၈၁၆	၆၈.၅၄%
										ဦးမင်းထွေး	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၅၂၁၃	၂၀၆၆	၇၂၇၉	၂၁.၈၇%
										ဦးသောင်းတင်	ကရင်ပြည်သူ့ပါတီ	၁၁၄၈	၂၄၆	၁၃၉၄	၄.၁၆%
										ဦးကျော်မင်းထိုက်	ထားဝယ်တိုင်းရင်းသားများပါတီ	၇၀၇	၂၅၂	၉၅၉	၂.၈၈%
										ဦးကြည်စိန်	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၃၁၀	၁၆၁	၄၇၁	၁.၄၁%
										ဦးကြည်စိုး	တစ်သီးပုဂ္ဂလ	၁၀၉	၁၁၀	၂၁၉	၀.၆၆%
										ဦးနိုင်ဝင်းထိုက်	ပြည်သူ့ရွှေ့ဆောင်ပါတီ	၉၉	၆၂	၁၆၁	၀.၄၄%
၁၆၉	ကျွန်းစုမြို့နယ်(၁)	၅၄၉၂၀	၃၅၀၅၄	၈၉၄၉	၄၄၀၀၃	၈၀.၁၂	၁၀၆၆	၃	၁၀၆၉			၃၄၀၄၇	၈၈၆၇	၄၂၉၁၄	၇၆.၅၄%
										ဦးအောင်မြတ်ထွန်း	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၂၄၁၂၃	၅၇၀၅	၂၉၈၂၈	၆၉.၅၁%
										ဦးသိန်းလွင်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၈၂၉၀	၂၇၂၇	၁၁၀၁၇	၂၅.၆၇%
										စောလင်းကယ်	ကရင်ပြည်သူ့ပါတီ	၉၇၁	၁၉၅	၁၁၆၆	၂.၇၂%
										ဦးဘိုဘိုစင်မင်း	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၅၁၅	၁၆၈	၆၈၃	၁.၅၉%
										ဦးကျော်စိုးမိုး	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၁၄၈	၇၂	၂၂၀	၀.၅၀%
၁၇၀	ကျွန်းစုမြို့နယ်(၂)	၅၉၂၄၁	၃၇၇၀၄	၆၂၇၂	၄၃၉၇၆	၇၄.၂၃	၁၄၁၁	၂	၁၄၁၃			၃၆၇၂၀	၅၈၂၃	၄၂၅၉၃	၇၁.၅၄%
										ဒေါက်တာထူးနေအောင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၂၈၀၆၆	၄၂၃၉	၃၂၃၀၅	၇၅.၉၄%
										ဦးတင်စိုး	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၇၆၈၃	၁၃၈၈	၉၀၇၁	၂၁.၃၂%
										ဒေါ်မိုးဝါ	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၅၇၃	၁၃၅	၇၀၈	၁.၆၆%
										ဦးသန်းနိုင်စိုး	ဒီမိုကရက်တစ်ပါတီ (မြန်မာ)	၃၉၈	၆၁	၄၅၉	၁.၀၈%
၁၇၁	တနင်္သာရီမြို့နယ်(၁)	၄၁၁၃၉	၂၄၉၁၄	၄၉၃၉	၂၉၈၅၃	၇၂.၅၇	၁၀၅၇	၃၆	၁၀၉၃			၂၃၉၉၉	၄၇၆၁	၂၈၇၆၀	၇၀.၁၆%
										ဦးအောင်သူရ(ခ) နောင်နိုင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၁၉၂၁၇	၃၅၄၀	၂၂၇၅၇	၇၉.၁၃%
										ဦးသန်းနိုင်(ခ)ကိုနိုင်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၂၈၇၃	၈၁၉	၃၆၉၂	၁၂.၈၄%
										ဦးလှထွန်းနိုင်	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၇၄၄	၁၉၉	၉၄၃	၃.၂၅%
										စောဩဂုတ်စတင်	ကရင်ပြည်သူ့ပါတီ	၇၈၀	၉၈	၈၇၈	၃.၀၅%
										ဒေါ်အေးတင်	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၃၈၅	၁၀၅	၄၉၀	၁.၇၀%
၁၇၂	တနင်္သာရီမြို့နယ်(၂)	၄၁၁၇၄	၂၅၀၇၁	၅၇၀၁	၃၀၇၇၂	၇၄.၇၄	၁၀၆၂	၂၃	၁၀၈၅			၂၄၁၆၀	၅၄၂၇	၂၉၅၈၇	၇၁.၆၆%
										ဦးအောင်ကျော်ဟိန်း (ခ)ဘိုနီ	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၁၉၄၀၂	၃၈၀၉	၂၃၂၁၁	၇၈.၄၅%
										ဦးထင်ပေါ်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၃၅၉၅	၁၂၁၂	၄၈၀၇	၁၆.၂၅%
										ဦးဆောင်းတင်(ခ) ဦးအင်ရှိ	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၃၉၂	၁၈၂	၅၇၄	၁.၄၉%
										ဦးကျော်သိန်း	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၃၉၃	၁၄၄	၅၃၇	၁.၈၁%
										ဦးစော်ရွှေထွန်း	ပြည်သူ့ရွှေ့ဆောင်ပါတီ	၃၇၈	၈၀	၄၅၈	၁.၅၅%



၂၀၂၀ ရွေးကောက်ပွဲ လွှတ်တော်အသီးသီးမှ ကိုယ်စားလှယ်လောင်းတစ်ဦးချင်းစီ၏ ဆန္ဒမဲရရှိမှု

အင်္ဂါ၊ ဒီဇင်ဘာ ၈၊ ၂၀၂၀

အချုပ်ပုံ၊ စာမျက်နှာ-၁၂

စာမျက်နှာ ၁၁ မှ

စဉ်	မဲဆန္ဒနယ် အမည်	မဲဆန္ဒရှင် ဦးရေ	မဲပေးသူဦးရေ			မဲပေးသူ ရာခိုင်နှုန်း	ပယ်မဲ/ပျောက်မဲ အရေအတွက်			ကိုယ်စားလှယ်လောင်း အမည်	ပါတီ/ တစ်သီးပုဂ္ဂလ	ရရှိသည့်မဲရလဒ်			မဲရလဒ် ရာခိုင်နှုန်း
			မဲရမဲ	ကြိုတင်မဲ	ပေါင်း		ပယ်မဲ	ပျောက်မဲ	ပေါင်း			မဲရမဲ	ကြိုတင်မဲ	ပေါင်း	
၁၇၃	ပုလောမြို့နယ်(၁)	၅၅၉၉၇	၃၁၂၃၀	၉၁၈၀	၄၀၄၁၀	၇၂.၁၆	၉၈၈	၂၂၄	၁၂၁၂	ဦးကျော်မင်း(ခ)ဦးဖိုးမင်း	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၂၄၅၄၀	၆၅၂၄	၃၁၀၆၄	၇၉.၂၅%
										ဦးအောင်နေဇာလင်း	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၄၇၂၈	၂၀၁၈	၆၇၄၆	၁၇.၂၁%
										စောဆေးကတောအို	ကရင်ပြည်သူ့ပါတီ	၄၄၅	၁၀၉	၅၅၄	၁.၄၁%
										ဒေါ်ခင်စန္ဒာ	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၁၉၈	၁၅၇	၃၅၅	၀.၉၁%
										ဦးချိုဝင်း	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၁၉၀	၁၁၃	၃၀၃	၀.၇၇%
										ဒေါ်နေဇာဦး	ပြည်သူ့ရေးဆောင်ပါတီ	၇၅	၂၈	၁၀၃	၀.၂၆%
										ဒေါ်စန်းမော်	ပြည်သူ့ပါတီ	၄၆	၂၇	၇၃	၀.၁၉%
၁၇၄	ပုလောမြို့နယ်(၂)	၅၈၀၂၆	၂၈၅၁၆	၈၃၈၅	၃၆၉၀၁	၆၃.၅၉	၁၆၀၆	၂၇၁	၁၈၇၇	ဦးကင်းရှိန်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၁၉၂၂	၄၉၅၉	၂၄၁၉၁	၆၉.၀၇%
										ဦးလှစိုး	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၄၅၇၄	၁၉၅၂	၆၅၂၆	၁၈.၆၃%
										ဒေါ်အေးစုမွန်	မွန်ညီညွတ်ရေးပါတီ	၁၄၂၀	၆၃၆	၂၀၅၆	၅.၈၇%
										စောကြာအေး	ကရင်ပြည်သူ့ပါတီ	၁၁၅၈	၂၇၂	၁၄၃၀	၄.၀၈%
										ဦးမြမင်း(ခ)မြတ်မင်း	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၂၆၅	၁၃၉	၄၀၄	၁.၁၅%
										စောမဲဂျယ်	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၁၂၄	၇၀	၁၉၄	၀.၅၆%
										ဦးစော်ဦး	ပြည်သူ့ရေးဆောင်ပါတီ	၇၈	၃၅	၁၁၃	၀.၃၃%
										ဒေါ်ချစ်ဝေ	ပြည်သူ့ပါတီ	၅၆	၅၄	၁၁၀	၀.၃၁%
၁၇၅	မြိတ်မြို့နယ်(၁)	၁၁၄၁၆၃	၆၅၈၀၇	၁၆၇၇၂	၈၂၅၇၉	၇၂.၃၃	၁၃၆၃	၃၃	၁၃၉၆	ဦးစောနန္ဒာမျိုး	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၅၃၉၄၁	၁၁၈၇၀	၆၅၈၁၁	၈၁.၀၆%
										ဦးမောင်မောင်ထွန်း	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၇၈၀၆	၃၃၅၄	၁၁၁၆၀	၁၃.၇၅%
										ဦးခင်မောင်ဦး	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၁၂၀၅	၅၄၅	၁၇၅၀	၂.၁၅%
										ဦးပြည်အေး	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၇၃၁	၃၃၈	၁၀၆၉	၁.၃၂%
										ဒေါ်အိအိဝေ	ပြည်သူ့ရေးဆောင်ပါတီ	၅၈၄	၁၉၄	၇၇၈	၀.၉၆%
										ဦးမိုးကျော်သူ	ပြည်သူ့ပါတီ	၄၅၉	၁၅၆	၆၁၅	၀.၇၆%
၁၇၆	မြိတ်မြို့နယ်(၂)	၁၁၂၆၃၅	၆၃၈၇၄	၁၁၇၂၈	၇၅၆၀၂	၆၇.၁၂	၁၅၈၀	၇၇	၁၆၅၇	ဒေါ်ရီရီချို	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၄၉၇၇၅	၈၁၈၂	၅၇၉၅၇	၇၈.၃၈%
										ဦးကျော်ကျော်ဦး	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၇၁၃၇	၁၇၀၂	၈၈၃၉	၁၁.၉၅%
										ဦးထွန်းဝင်း	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၃၀၁၉	၇၄၅	၃၇၆၄	၅.၀၉%
										ဦးအောင်မျိုး	မွန်ညီညွတ်ရေးပါတီ	၇၃၁	၂၆၆	၉၉၇	၁.၃၃%
										ဦးစိုးကြည်	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၅၃၀	၁၇၆	၇၀၆	၀.၉၅%
										ဦးစိုးညီညီ	ပြည်သူ့ရေးဆောင်ပါတီ	၅၈၉	၉၉	၆၈၈	၀.၉၃%
										ဦးတင်စိုး	ပြည်သူ့ပါတီ	၄၇၄	၁၀၉	၅၈၃	၀.၇၉%
										နော်စီစီလျား	ကရင်ပြည်သူ့ပါတီ	၃၆၅	၄၆	၄၁၁	၀.၅၆%
	ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး	၃၉၅၁၆၃၇	၂၁၈၁၉၅၁	၆၅၇၅၉၂	၂၈၃၉၅၄၃	၇၁.၈၆	၅၅၂၃၇	၂၃၈၅	၅၇၆၂၂			၂၁၃၁၈၅၂	၆၅၀၁၉၅	၂၇၈၁၉၂၁	
၁၇၇	ကျောက်ကြီးမြို့နယ်(၁)	၄၃၈၄၃	၂၃၂၉၆	၄၉၆၇	၂၈၂၆၃	၆၄.၄၆	၇၃၉	၂	၇၄၁	ဦးစည်သူလွင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၁၄၂၁၂	၂၇၅၅	၁၆၉၆၇	၆၁.၆၅%
										ဦးသက်ထွန်း	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၄၄၁၆	၁၃၃၃	၅၇၅၉	၂၀.၈၂%
										စိုင်းမင်းအောင်	ကရင်ပြည်သူ့ပါတီ	၂၀၇၉	၄၄၇	၂၅၂၆	၉.၁၈%
										ဦးသူရကျော်	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၁၂၀၅	၂၆၅	၁၄၇၀	၅.၃၄%
										ဦးဆွေမင်းသိန်း	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၅၆၀	၁၄၈	၇၀၈	၂.၅၇%
										ဦးစိုးကျော်သူ	ပြည်သူ့ပါတီ	၈၃	၃၉	၁၂၂	၀.၄၄%
၁၇၈	ကျောက်ကြီးမြို့နယ်(၂)	၄၄၀၃၈	၂၅၀၇၀	၆၇၁၀	၃၁၇၈၀	၇၂.၁၆	၅၇၆	၆	၅၈၂	ဒေါ်မေသူဖြိုး(ခ)ယမင်း	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၁၂၃၅၇	၂၅၂၀	၁၄၈၇၇	၄၇.၆၉%
										ဦးလှဖုန်း	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၆၀၈၀	၂၃၆၇	၈၄၄၇	၂၇.၀၇%
										စောနီဘယ်(လ်)	ကရင်ပြည်သူ့ပါတီ	၂၂၃၇	၅၆၇	၂၈၀၄	၉.၀၀%
										ဦးမိုးစော်ဦး	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၂၀၂၀	၆၇၄	၂၆၉၄	၈.၆၃%
										ဦးဝင်းနိုင်	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၁၅၁၈	၅၁၀	၂၀၂၈	၆.၅၀%
										ဦးရန်နိုင်အောင်	ပြည်သူ့ပါတီ	၂၇၆	၇၂	၃၄၈	၁.၁၁%
၁၇၉	တောင်ငူမြို့နယ်(၁)	၁၀၃၀၀၀	၅၆၁၉၇	၂၂၉၄၂	၇၉၁၃၉	၇၆.၈၃	၁၀၈၁	၆၂	၁၁၄၃	ဦးအေးမင်းဝင်း	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၄၁၁၆၀	၁၂၉၅၁	၅၄၁၁၁	၆၉.၃၇%
										ဦးကျော်မင်းနိုင်(ခ)မင်းမင်း	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၁၂၁၂၃	၉၂၇၆	၂၁၃၉၉	၂၇.၄၄%
										ဦးတိုးလွင်ဦး	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၆၂၂	၂၄၉	၈၇၁	၁.၁၂%
										ဦးကျော်စိုးမိုး	မြန်မာနိုင်ငံတော်သမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်	၅၇၇	၂၃၄	၈၁၁	၁.၀၄%
										ဒေါ်စစ်စာခြည်အိမ်အိမ်မြင့်	ပြည်သူ့ရေးဆောင်ပါတီ	၅၇၂	၂၃၂	၈၀၄	၁.၀၃%



၂၀၂၀ ရွေးကောက်ပွဲ လွှတ်တော်အသီးသီးမှ ကိုယ်စားလှယ်လောင်းတစ်ဦးချင်းစီ၏ ဆန္ဒမဲရရှိမှု

အင်္ဂါ၊ ဒီဇင်ဘာ ၈၊ ၂၀၂၀

အချုပ်ပို၊ စာမျက်နှာ-၁၃

စာမျက်နှာ ၁၂ မှ

စဉ်	မဲဆန္ဒနယ်အမည်	မဲဆန္ဒရှင်ဦးရေ	မဲပေးသူဦးရေ			မဲပေးသူ ရာခိုင်နှုန်း	ပယ်မဲ/ပျောက်မဲ အရေအတွက်			ကိုယ်စားလှယ်လောင်း အမည်	ပါတီ/ တစ်သီးပုဂ္ဂလ	ရရှိသည့်ခိုင်လုံမဲ			ခိုင်လုံမဲ ရာခိုင်နှုန်း
			မဲရုံမဲ	ကြိုတင်မဲ	ပေါင်း		ပယ်မဲ	ပျောက်မဲ	ပေါင်း			မဲရုံမဲ	ကြိုတင်မဲ	ပေါင်း	
၁၈၀	တောင်ငူမြို့နယ် (၂)	၉၆၉၀၂	၄၉၇၃၃	၁၅၅၇၇	၆၅၃၁၀	၆၇.၄၀	၁၁၆၆	၃၀	၁၁၉၆			၄၈၅၇၇	၁၅၅၇၇	၆၄၁၁၄	
										ဦးမိုးမခ	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၃၈၂၅၂	၁၁၂၉၀	၄၉၅၄၂	၇၇.၂၇%
										ဦးမောင်မောင်စိုး	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၉၂၈၀	၃၇၇၅	၁၃၀၅၅	၂၀.၃၆%
										ဦးကျော်ဝေလင်း	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၄၀၉	၂၀၅	၆၁၄	၀.၉၆%
										ဦးလင်းသူရိန်ထွန်း	မြန်မာနိုင်ငံတောင်သူလယ်သမား ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပါတီ	၃၅၆	၁၉၄	၅၅၀	၀.၈၆%
										ဦးအာကာစိုး	ပြည်သူ့ရှေ့ဆောင်ပါတီ	၁၉၈	၈၆	၂၈၄	၀.၄၄%
										ဦးကျော်ဝင်း	မတူကွဲပြားခြင်းနှင့် ငြိမ်းချမ်းရေးပါတီ	၄၂	၂၇	၆၉	၀.၁၁%
၁၈၁	ထန်းတပင်မြို့နယ် (၁)	၄၈၃၈၆	၂၆၃၅၀	၆၇၈၈	၃၃၁၃၈	၆၈.၄၉	၈၆၆		၈၆၆			၂၅၄၈၄	၆၇၈၈	၃၂၇၂၂	
										ဦးခင်မောင်ဝင်း	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၁၈၀၀၆	၄၅၀၃	၂၂၅၀၉	၆၉.၇၅%
										ဦးသက်တင်ထွန်း	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၇၀၅၁	၂၁၀၄	၉၁၅၅	၂၃.၃၇%
										ဦးတင်မောင်ဝင်း	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၄၂၇	၁၈၁	၆၀၈	၁.၈၈%
၁၈၂	ထန်းတပင်မြို့နယ် (၂)	၄၈၂၀၆	၂၆၈၂၇	၅၆၉၁	၃၂၅၁၈	၆၇.၄၆	၁၁၉၇		၁၁၉၇			၂၆၀၀၀	၅၃၂၁	၃၁၃၂၁	
										ဦးကျော်လေးနီ	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၁၅၁၀၃	၂၉၀၄	၁၈၀၀၇	၅၇.၄၉%
										ဦးကျော်ဌေး	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၇၃၁၉	၁၆၉၈	၉၀၁၇	၂၈.၇၉%
										ဒေါက်တာခွန်မြင့်နိုင်	ပအိုဝ်းအမျိုးသားအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၃၁၅၉	၆၀၅	၃၇၆၄	၁၂.၀၁%
										ဦးသန်းထွန်း	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၂၄၁	၆၈	၃၀၉	၀.၉၉%
										ဒေါ်နန်းနန်းအိဝေ	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၁၇၈	၄၆	၂၂၄	၀.၇၂%
၁၈၃	မြူးမြို့နယ် (၁)	၁၀၀၅၉၆	၅၅၆၀၃	၁၂၃၉၃	၆၇၉၉၆	၆၇.၅၉	၁၇၅၄	၂၂	၁၇၇၆			၅၃၈၅၇	၁၂၃၉၃	၆၆၂၅၀	
										ဦးသက်စိန်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၃၇၁၉၈	၇၉၀၀	၄၅၀၉၈	၆၈.၁၀%
										ဦးခင်မောင်စိုး	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၁၁၀၈၈	၂၈၄၃	၁၃၉၃၁	၂၁.၀၄%
										ဒေါ်မေသူကျော်	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၄၆၂၂	၁၃၆၇	၅၉၈၉	၉.၀၅%
										ဦးဌေးသိန်း	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၄၃၇	၁၄၀	၅၇၇	၀.၈၇%
										ဦးကြည်ဝင်း	အမျိုးသားနိုင်ငံရေးဒီမိုကရက်တစ်ပါတီ	၃၀၈	၉၁	၃၉၉	၀.၆၀%
										ဦးကျော်လွင်ဦး	အခြေခံလူတန်းစားဘဝမြှင့်တင်ရေးပါတီ	၁၇၄	၅၂	၂၂၆	၀.၃၄%
၁၈၄	မြူးမြို့နယ် (၂)	၁၁၀၀၉၂	၅၉၈၄၆	၁၂၄၃၅	၇၂၃၈၁	၆၅.၆၆	၁၅၅၈	၁၂၄	၁၆၈၂			၅၈၃၄၄	၁၂၅၈၅	၇၀၆၂၉	
										ဦးအောင်မျိုးတင့်(ခ) ဦးမျိုးတင့်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၃၈၈၄၃	၇၃၇၁	၄၆၂၁၄	၆၅.၄၃%
										ဦးသက်ဝင်းနိုင်(ခ) ကိုတူး	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၁၂၀၄၅	၂၉၄၀	၁၄၉၈၅	၂၁.၂၂%
										ဦးထွေးကြည်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၆၈၅၉	၁၈၂၄	၈၆၈၃	၁၂.၂၉%
										ဦးပေါက်ဖော်(ခ) ဦးစံရွှေ	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၄၉၀	၁၂၄	၆၁၄	၀.၈၇%
										ဦးသက်ထွန်း	အခြေခံလူတန်းစားဘဝမြှင့်တင်ရေးပါတီ	၁၀၇	၂၆	၁၃၃	၀.၁၉%
၁၈၅	ရေတာရှည်မြို့နယ် (၁)	၇၉၅၉၉	၄၃၆၂၄	၁၂၈၇၆	၅၆၅၀၀	၇၀.၉၈	၁၅၉၅		၁၅၉၅			၄၂၀၉၉	၁၂၈၇၆	၅၄၈၂၅	
										ဒေါက်တာကျော်ကျော်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၂၆၈၉၁	၇၇၃၆	၃၄၆၂၇	၆၃.၀၇%
										ဦးဝေလင်းစိုး	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၁၃၆၁၁	၄၃၆၅	၁၇၉၇၆	၃၂.၇၄%
										ဦးနိုင်နိုင်	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၇၁၆	၃၈၆	၁၁၀၂	၂.၀၀%
										ဒေါ်အေးအေးလင်း	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၅၁၈	၁၇၇	၆၉၅	၁.၂၇%
										ဦးမြင့်အေး	မြန်မာနိုင်ငံတောင်သူလယ်သမား ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပါတီ	၁၆၁	၁၁၃	၂၇၄	၀.၅၀%
										ဦးသိန်းထွန်းဝင်း	အမျိုးသားတိုးတက်ရေးပါတီ	၈၂	၅၇	၁၃၉	၀.၂၅%
										ဦးတင်ဦး	အမျိုးသားညီညွတ်သောဒီမိုကရက်တစ်ပါတီ	၅၀	၄၂	၉၂	၀.၁၁%
၁၈၆	ရေတာရှည်မြို့နယ် (၂)	၈၇၄၂၁	၄၉၀၈၂	၁၄၅၀၃	၆၃၅၈၅	၇၂.၇၃	၁၇၂၄		၁၇၂၄			၄၈၀၁၀	၁၄၅၀၃	၆၂၅၁၃	
										ဦးဝင်းသိန်း	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၃၂၀၉၅	၈၀၀၁	၄၀၀၉၆	၆၄.၈၁%
										ဦးအောင်နိုင်ထွန်း	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၁၃၅၀၇	၄၇၉၇	၁၈၃၀၄	၂၉.၅၉%
										ဦးအုန်းကြိုင်	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၁၃၅၇	၅၆၇	၁၉၂၄	၃.၁၁%
										ဦးသိန်းဝင်း	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၆၁၁	၂၃၄	၈၄၅	၁.၃၇%
										ဦးထွန်းနိုင်	မြန်မာနိုင်ငံတောင်သူလယ်သမား ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပါတီ	၂၈၉	၁၆၃	၄၅၂	၀.၇၃%
										ဦးစန်းမောင်	အမျိုးသားတိုးတက်ရေးပါတီ	၁၅၁	၈၉	၂၄၀	၀.၃၉%
၁၈၇	အုတ်တွင်းမြို့နယ် (၁)	၆၆၄၁၂	၃၈၆၉၄	၇၅၈၉	၄၆၂၈၃	၆၉.၆၉	၅၁၈		၅၁၈			၃၈၁၇၆	၇၅၈၉	၄၅၇၆၅	
										ဦးကျော်ဇေယျ	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၂၉၂၆၃	၅၀၅၇	၃၄၃၂၀	၇၄.၉၉%
										ဦးစော်လွင်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၈၀၇၀	၂၃၃၃	၁၀၃၉၃	၂၂.၇၁%
										ဦးသက်လွင်	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၇၄၁	၁၇၇	၉၁၈	၂.၀၁%
										ဦးအောင်သူရဝင်း	ပြည်သူ့ရှေ့ဆောင်ပါတီ	၁၀၂	၃၂	၁၃၄	၀.၂၉%
၁၈၈	အုတ်တွင်းမြို့နယ် (၂)	၆၅၉၅၆	၃၆၈၀၀	၈၀၈၂	၄၄၈၈၂	၆၈.၀၅	၅၉၈		၅၉၈			၃၆၂၅၂	၈၀၈၂	၄၄၂၈၄	
										ဦးဌေးလွင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၂၅၅၃၃	၅၄၃၄	၃၀၉၆၇	၆၉.၉၃%
										ဦးသန့်စင်ဝင်း	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၉၉၂၆	၂၄၆၁	၁၂၃၈၇	၂၇.၉၇%
										ဦးစော်မင်းသက်	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၆၁၁	၁၆၀	၇၇၁	၁.၇၄%
										ဦးသန်းစိုး	ပြည်သူ့ရှေ့ဆောင်ပါတီ	၁၃၂	၂၇	၁၅၉	၀.၃၆%



၂၀၂၀ ရွေးကောက်ပွဲ လွှတ်တော်အသီးသီးမှ ကိုယ်စားလှယ်လောင်းတစ်ဦးချင်းစီ၏ ဆန္ဒမဲရရှိမှု

အင်္ဂါ၊ ဒီဇင်ဘာ ၈၊ ၂၀၂၀

အချုပ်ပို၊ စာမျက်နှာ-၁၄

စာမျက်နှာ ၁၃ မှ

စဉ်	မဲဆန္ဒနယ်အမည်	မဲဆန္ဒရှင် ဦးရေ	မဲပေးသူဦးရေ			မဲပေးသူ ရာခိုင်နှုန်း	ပယ်မဲ/ပျောက်မဲ အရေအတွက်			ကိုယ်စားလှယ်လောင်း အမည်	ပါတီ/ တစ်သီးပုဂ္ဂလ	ရရှိသည့်မဲရလဒ်			မဲရလဒ် ရာခိုင်နှုန်း
			မဲရမဲ	ကြိုတင်မဲ	ပေါင်း		ပယ် မဲ	ပျောက် မဲ	ပေါင်း			မဲရမဲ	ကြိုတင်မဲ	ပေါင်း	
၁၈၉	ကဝမြို့နယ်(၁)	၇၉၁၂	၄၁၁၅	၁၂၇၁	၅၃၈၆	၆၈.၁၁	၁၅၉၉	၂၂	၁၆၂၁	ဦးညွန့်ရွှေ	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၃၉၈၉	၁၂၇၁	၅၂၆၀	၇၆.၄၈%
										ဦးအောင်မင်း	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၇၉၂၂	၂၆၄၄	၁၀၅၆၆	၂၀.၂၂%
										ဦးသက်နိုင်	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၁၁၉၈	၅၂၈	၁၇၂၆	၃.၃၀%
၁၉၀	ကဝမြို့နယ်(၂)	၇၉၅၃၇	၄၄၂၉၀	၁၃၂၇၈	၅၇၅၆၈	၇၂.၃၈	၁၄၃၂	၃၂	၁၄၆၄	ဦးမျိုးခိုင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၄၃၉၁	၁၃၀၃၃	၅၆၁၀၄	၇၄.၆၃%
										ဦးရဲထွဋ်အောင်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၇၉၈၁	၂၈၀၅	၁၀၇၈၆	၁၉.၂၂%
										ဦးသန်းစိုး	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၁၇၈၅	၅၇၀	၂၃၅၅	၄.၂၀%
										ဦးကျော်သိန်း	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၃၈၁	၂၂၃	၆၀၄	၁.၀၈%
										ဒေါ်မြင့်မြင့်ရီ	ပြည်ထောင်စုလယ်သမားအလုပ်သမား အင်အားစုပါတီ	၃၂၀	၁၆၇	၄၈၇	၀.၈၇%
၁၉၁	ကျောက်တံခါးမြို့နယ် (၁)	၁၀၉၂၀၈	၅၃၁၁၁	၁၀၀၀၈	၆၃၁၁၉	၆၄.၉၉	၂၄၆၄	၁၃၃	၂၅၉၇	ဦးလင်းလင်းကျော်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၅၀၉၅၇	၉၅၆၅	၆၀၅၂၂	၅၅.၈၁%
										ဦးသိန်းဆွေ	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၇၈၁၇	၁၇၉၉	၉၆၁၆	၁၅.၈၉%
										ဦးကျော်စင်မောင်	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၂၆၂၅	၄၀၁	၃၀၂၆	၅.၇၀%
										စောဝီလျှံ	ကရင်ပြည်သူ့ပါတီ	၁၁၇၄	၂၅၄	၁၄၂၈	၂.၃၆%
										ဦးကျော်တင့်	ပြည်သူ့ပါတီ	၄၉၇	၇၀	၅၆၇	၀.၉၄%
၁၉၂	ကျောက်တံခါးမြို့နယ် (၂)	၁၀၂၂၀၀	၅၂၇၆၈	၁၃၄၁၂	၆၆၁၈၀	၆၄.၇၆	၁၅၉၁	၁၀၅	၁၆၉၆	ဦးကြည်စင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၅၁၀၇၂	၁၃၄၁၂	၆၄၄၈၄	၆၃.၀၅%
										ဦးကျော်ဆန်းဦး	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၉၃၆၆	၂၅၃၆	၁၁၉၀၂	၁၈.၄၆%
										ဦးတိုးဆန်း	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၄၂၁၃	၁၀၄၆	၅၂၅၉	၈.၁၄%
										ဦးကျော်ဝင်း	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၇၀၆	၂၆၉	၉၇၅	၁.၅၁%
										စောဆာဝါး	ကရင်ပြည်သူ့ပါတီ	၁၅၁	၄၉	၂၀၀	၀.၃၁%
၁၉၃	ညောင်လေးပင်မြို့နယ် (၁)	၈၁၂၈၈	၄၁၇၀၁	၁၃၀၀၀	၅၄၇၀၁	၆၇.၂၉	၈၁၁	၄၅	၈၅၆	ဦးအောင်နိုင်ဦး	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၄၀၉၆၆	၁၂၈၇၉	၅၃၈၄၅	၆၁.၅၃%
										ဦးကျော်ဌေး	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၇၇၇၇	၂၈၅၄	၁၀၆၃၁	၁၃.၇၄%
										ဦးသိန်းဇော်	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၁၁၂၁	၃၇၉	၁၅၀၀	၂.၇၉%
										ဦးတင်ဇော်ဝင်း	ပြည်သူ့ပါတီ	၁၀၄၈	၃၁၁	၁၃၅၉	၂.၅၂%
										ဦးမြင့်လွင်	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၄၆၈	၂၆၃	၇၃၁	၁.၃၆%
၁၉၄	ညောင်လေးပင်မြို့နယ် (၂)	၈၃၀၈၇	၃၈၂၅၈	၁၂၀၁၉	၅၀၂၇၇	၆၀.၅၁	၁၀၁၇	၁၆၀	၁၁၇၇	ဦးညီညီထွေး	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၃၇၂၅၁	၉၀၈၅	၃၉၆၂၆	၈၀.၇၁%
										ဦးမြင့်စိုး	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၅၆၄၀	၂၂၃၇	၇၈၇၇	၁၆.၀၄%
										ဦးသန်းနိုင်	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၃၂၆	၁၉၆	၅၂၂	၁.၀၆%
										ဦးအောင်ကျော်ဌေး	ပြည်သူ့ရေးဆောင်ပါတီ	၃၄၆	၁၀၁	၄၄၇	၀.၉၃%
										ဦးမောင်ဝင်း	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၂၂၅	၁၂၅	၃၅၀	၀.၇၁%
										ဦးတင်ဝင်း	တစ်သီးပုဂ္ဂလ	၁၄၆	၁၃၂	၂၇၈	၀.၅၇%
၁၉၅	ဒိုက်ဦးမြို့နယ်(၁)	၈၀၇၉၁	၄၁၄၉၃	၁၁၈၈၅	၅၃၃၇၈	၆၆.၀၇	၈၆၅	၃၉	၉၀၄	ဦးကျော်စိုးနိုင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၄၀၅၈၉	၁၁၈၈၅	၅၂၄၇၄	၆၅.၉၁%
										ဒေါက်တာပွင့်ဆန်း	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၄၅၂၇	၁၆၁၀	၆၁၃၇	၁၁.၇၀%
										ဦးဌေးအောင်	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၆၉၂	၃၂၅	၁၀၁၇	၁.၉၄%
										ဦးအောင်ကျော်လွင်	မြန်မာနိုင်ငံတောင်သူလယ်သမား ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပါတီ	၁၄၅	၉၃	၂၃၈	၀.၄၅%
၁၉၆	ဒိုက်ဦးမြို့နယ်(၂)	၈၁၀၂၀	၄၁၁၁၉	၁၁၁၈၇	၅၂၃၀၆	၆၄.၅၆	၁၃၇၃	၁၃၇	၁၅၁၀	ဦးသူရဇော်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၃၉၇၄၆	၁၁၁၈၇	၅၀၉၃၃	၆၂.၈၁%
										ဦးမင်းအောင်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၆၈၁၅	၂၆၅၁	၉၄၆၆	၁၈.၅၈%
										ဦးလှမောင်	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၈၅၃	၂၈၆	၁၁၃၉	၂.၂၄%
၁၉၇	ပဲခူးမြို့နယ်(၁)	၂၀၆၉၄၂	၁၀၈၆၉၅	၃၅၁၁၀	၁၄၃၈၀၅	၆၉.၄၉	၁၃၈၀	၃၁	၁၄၁၁	ဦးညွန့်ရွှေ	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၈၇၇၈၇	၂၆၈၀၃	၁၁၄၅၉၀	၈၀.၄၇%
										ဦးမင်းခန့်ကျော်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၁၄၉၉၉	၆၄၉၁	၂၁၄၉၀	၁၅.၀၉%
										ဦးဗညားဉာဏ်ထွန်း	မွန်ညီညွတ်ရေးပါတီ	၁၉၁၆	၇၅၀	၂၆၆၆	၁.၈၇%
										ဦးမျိုးမင်းထွေး	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၇၁၁	၄၀၁	၁၁၁၂	၀.၇၈%
										ဦးကျော်ကျော်	အမျိုးသားနိုင်ငံရေးဒီမိုကရက်တစ်ပါတီ	၇၁၀	၁၅၀	၈၆၀	၀.၆၀%
										ဦးနေဝင်း	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၂၉၈	၁၉၆	၄၉၄	၀.၃၅%
										ဦးတင့်ဆွေ	လမ်းပြကြယ်ပါတီ	၃၄၇	၁၁၅	၄၆၂	၀.၃၃%
										ဦးထွန်းထွန်းဝင်း	မြန်မာနိုင်ငံတောင်သူလယ်သမား ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပါတီ	၂၅၁	၁၁၆	၃၆၇	၀.၂၆%
										ဦးတင်စိုး	မြန်မာနိုင်ငံအလုပ်သမားလယ်သမား မဟာမိတ်ပါတီ	၂၆၅	၈၈	၃၅၃	၀.၂၅%
၁၉၈	ပဲခူးမြို့နယ်(၂)	၂၀၅၆၈၉	၁၀၈၉၅၈	၃၅၁၀၇	၁၄၄၀၆၅	၇၀.၀၄	၇၇၁	၁၄	၇၈၅	ဦးသိန်းဒန်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၈၃၈၇၂	၂၄၄၇၈	၁၀၈၃၅၀	၇၅.၆၂%
										ဒေါက်တာထူးခြားအောင် (ခ)ဦးထူးအောင်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၂၁၂၆၃	၉၃၃၁	၃၀၅၉၄	၂၁.၃၅%
										ဦးမောင်နိုင်	မွန်ညီညွတ်ရေးပါတီ	၉၄၈	၃၄၄	၁၂၉၂	၀.၉၁%



၂၀၂၀ ရွေးကောက်ပွဲ လွှတ်တော်အသီးသီးမှ ကိုယ်စားလှယ်လောင်းတစ်ဦးချင်းစီ၏ ဆန္ဒမဲရရှိမှု

အင်္ဂါ၊ ဒီဇင်ဘာ ၈၊ ၂၀၂၀

အချုပ်ပို၊ စာမျက်နှာ-၁၅

စာမျက်နှာ ၁၄ မှ

စဉ်	မဲဆန္ဒနယ်အမည်	မဲဆန္ဒရှင် ဦးရေ	မဲပေးသူဦးရေ			မဲပေးသူ ရာခိုင်နှုန်း	ပယ်မဲ/ပျောက်မဲ အရေအတွက်			ကိုယ်စားလှယ်လောင်း အမည်	ပါတီ/ တစ်သီးပုဂ္ဂလ	ရရှိသည့်မဲရလဒ်			မဲရလဒ် ရာခိုင်နှုန်း
			မဲရုံမဲ	ကြိုတင်မဲ	ပေါင်း		ပယ် မဲ	ပျောက် မဲ	ပေါင်း			မဲရုံမဲ	ကြိုတင်မဲ	ပေါင်း	
										ဦးခင်အေး	လမ်းပြကြယ်ပါတီ	၇၁၇	၂၇၁	၉၈၈	၀.၆၉%
										ဦးအောင်သောင်း	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၆၃၅	၃၁၆	၉၅၁	၀.၆၆%
										ဒေါ်သန်းသန်းဌေး	မြန်မာနိုင်ငံအလုပ်သမားလယ်သမား မဟာမိတ်ပါတီ	၄၂၃	၁၃၄	၅၅၇	၀.၃၉%
										ဦးမောင်ကိုကို	မြန်မာနိုင်ငံတောင်သူလယ်သမား ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပါတီ	၁၂၄	၁၂၃	၂၄၇	၀.၁၇%
										ဦးတင့်ဆွေ	အမျိုးသားနိုင်ငံရေးဒီမိုကရက်တစ်ပါတီ	၁၂၄	၅၉	၁၈၃	၀.၁၃%
										ဦးဝင်းသူကိုယ်	တစ်သီးပုဂ္ဂလ	၆၇	၅၁	၁၁၈	၀.၀၈%
၁၉၉	ရွှေကျင်မြို့နယ် (၁)	၃၈၇၄၉	၂၀၃၇၄	၆၅၅၅	၂၆၈၉၉	၆၉.၄၂	၇၀၃	၄၈	၇၅၁			၁၉၇၉၀	၆၃၅၈	၂၆၁၄၈	
										ဦးဝင်းမြင့်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၁၃၆၃၈	၃၉၆၇	၁၇၆၀၅	၆၇.၃၃%
										ဦးလှထွန်း	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၄၆၅၇	၁၇၃၆	၆၃၉၃	၂၄.၄၅%
										ဦးစိုးရည်	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၇၅၈	၃၅၅	၁၁၁၃	၄.၂၅%
										ဦးရဲထွန်းဆောင်	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၅၁၀	၂၅၃	၇၆၃	၂.၉၂%
										ဦးမြင့်စိုး	ကရင်ပြည်သူပါတီ	၂၂၇	၄၇	၂၇၄	၁.၀၅%
၂၀၀	ရွှေကျင်မြို့နယ် (၂)	၃၈၃၈၈	၂၀၆၂၆	၇၁၀၁	၂၇၇၂၇	၇၂.၁၃	၇၅၇	၅၆	၈၁၃			၂၀၀၀၁	၆၉၁၃	၂၆၉၁၄	
										ဒေါ်လှလှဝင်း	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၁၁၉၉၇	၃၅၀၁	၁၅၄၉၈	၅၇.၅၈%
										ဦးဇော်ဝင်း	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၆၄၆၁	၂၈၂၁	၉၂၈၂	၃၄.၄၉%
										ဦးအောင်မြင့်	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၇၄၉	၂၅၁	၁၀၀၀	၃.၇၂%
										စောကပေါလား	ကရင်ပြည်သူပါတီ	၆၃၁	၂၅၅	၈၈၆	၃.၂၉%
										ဦးခင်မောင်ဌေး	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၁၆၃	၈၅	၂၄၈	၀.၉၂%
၂၀၁	ပေါ်မြို့နယ် (၁)	၇၆၈၉၆	၃၅၁၄၉	၁၂၁၄၁	၄၇၂၉၀	၆၁.၅၀	၁၇၁၅	၁၃	၁၇၂၈			၃၃၅၄၄	၁၈၈၈၈	၅၂၄၃၂	
										ဦးမောင်ဒီ	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၂၅၈၅၀	၈၅၁၅	၃၄၃၆၅	၇၅.၄၃%
										ဦးအောင်နိုင်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၇၃၈၀	၃၀၁၀	၁၀၃၉၀	၂၂.၈၀%
										ဦးကျော်မြင့်	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၅၂၄	၂၈၃	၈၀၇	၁.၇၇%
၂၀၂	ပေါ်မြို့နယ် (၂)	၇၄၁၅၄	၃၄၃၀၄	၁၁၄၀၀	၄၅၇၀၄	၆၁.၆၃	၁၀၅၃	၁၂	၁၀၆၅			၃၃၄၄၇	၁၁၁၉၂	၄၄၆၃၉	
										ဒေါ်ရီရီထိုက်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၂၄၀၅၂	၇၄၆၆	၃၁၅၁၈	၇၀.၆၅%
										ဦးမောင်ယု	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၇၅၉၆	၃၀၁၇	၁၀၆၀၃	၂၃.၇၈%
										ဦးသန်းအေး	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၁၇၉၉	၆၈၉	၂၄၈၈	၅.၅၇%
၂၀၃	သနပ်ပင်မြို့နယ် (၁)	၆၁၃၅၅	၂၇၀၄၁	၈၈၄၁	၃၅၈၈၂	၅၈.၄၈	၉၂၈	၁	၉၂၉			၂၆၆၈၀	၈၂၇၃	၃၄၉၅၃	
										ဦးမင်းထက်သာ	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၂၂၃၆၁	၆၇၉၇	၂၉၁၅၈	၈၃.၄၂%
										ဦးသိန်းမြင့်အေး	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၃၀၉၇	၁၀၈၀	၄၁၇၇	၁၁.၇၂%
										ဦးအေးလွင်	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၉၄၆	၄၀၄	၁၃၅၀	၃.၈၆%
										ဦးတင်ဝင်း	မြန်မာနိုင်ငံအလုပ်သမားလယ်သမား မဟာမိတ်ပါတီ	၂၇၆	၇၂	၃၄၈	၁.၀၀%
၂၀၄	သနပ်ပင်မြို့နယ် (၂)	၆၂၁၇၇	၃၂၂၉၄	၉၁၀၅	၄၁၃၉၉	၆၆.၅၄	၉၉၅		၉၉၅			၃၁၂၉၉	၉၁၀၅	၄၀၄၀၄	
										ဦးမျိုးမြင့်အောင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၂၄၉၇၇	၇၀၁၃	၃၁၆၇၈	၇၉.၀၀%
										ဦးတင်မျိုးဝင်း	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၄၉၆၉	၁၄၄၇	၆၄၁၆	၁၅.၈၈%
										ဦးကျော်စန်း	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၁၄၂၃	၆၄၅	၂၀၆၈	၅.၁၂%
၂၀၅	ပေါက်ခေါင်းမြို့နယ် (၁)	၅၀၁၈၈	၃၅၅၁၀	၈၅၀၇	၄၄၀၁၇	၈၇.၇၃	၁၈၀	၁၀	၁၉၀			၃၂၄၄၇	၈၃၈၀	၄၀၈၂၇	
										ဦးသက်မင်းဇော်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၂၀၈၁၃	၅၁၆၃	၂၅၉၇၆	၆၃.၆၂%
										ဦးဝင်းထွန်းမြင့်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၁၁၃၅၂	၃၁၃၂	၁၄၄၈၄	၃၅.၄၈%
										ဦးမောင်မောင်ဌေး	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၂၈၂	၈၅	၃၆၇	၀.၉၀%
၂၀၆	ပေါက်ခေါင်းမြို့နယ် (၂)	၄၉၄၃၅	၃၃၅၇၉	၆၅၇၁	၄၀၁၅၀	၈၁.၂၂	၂၃၁	၉	၂၄၀			၃၃၄၈၉	၆၄၂၁	၃၉၉၁၀	
										ဦးဝင်းနိုင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၁၉၃၇၆	၃၇၃၂	၂၃၁၀၈	၅၇.၉၀%
										ဦးလှိုင်မြင့်ဦး	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၁၃၄၄၅	၂၅၅၀	၁၅၉၉၅	၄၀.၀၈%
										ဆလှိုင်းအောင်မျိုးဇော်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၃၄၈	၆၅	၄၁၃	၁.၀၃%
										ဦးမြတ်ကိုကို	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၂၆၅	၅၄	၃၁၉	၀.၈၀%
										ဦးဌေးဝင်းအောင်	ပြည်သူပါတီ	၅၅	၂၀	၇၅	၀.၁၉%
၂၀၇	ပေါင်းတည်မြို့နယ် (၁)	၅၅၄၀၂	၃၂၀၃၂	၁၁၄၅၂	၄၃၄၈၄	၇၈.၄၉	၇၇၉	၁၉	၇၉၈			၃၀၄၁၃	၁၁၂၇၃	၄၂၆၈၆	
										ဦးဇော်ဝင်း	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၂၃၇၁၅	၈၃၁၀	၃၂၀၂၅	၇၅.၀၃%
										ဦးအောင်နိုင်ဦး	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၇၀၁၁	၂၆၇၅	၉၆၈၆	၂၂.၆၉%
										ဦးကောင်းမြတ်သူ	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၃၄၈	၁၅၃	၅၀၁	၁.၁၇%
										ဒေါ်ကြည်ကြည်ဝင်း	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၃၄၈	၁၃၅	၄၈၃	၁.၁၁%
၂၀၈	ပေါင်းတည်မြို့နယ် (၂)	၅၆၃၅၇	၃၃၀၄၇	၁၁၂၀၂	၄၄၂၄၉	၇၈.၅၂	၇၇၀	၃၀	၈၀၀			၃၂၃၄၄	၁၁၀၇၅	၄၃၄၂၉	
										ဦးထွန်းထွန်းဦး	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၂၅၇၅၆	၈၈၀၄	၃၄၅၆၀	၇၉.၅၄%
										ဒေါ်ဆွေဆွသင်း	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၅၇၅၄	၂၀၀၃	၇၇၅၇	၁၇.၈၅%
										ဦးမောင်ညွန့်	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၅၃၅	၁၆၄	၇၀၀	၁.၆၁%
										ဦးသောင်းရွှေ	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၃၂၉	၁၀၄	၄၃၃	၁.၀၀%
၂၀၉	ပန်းတောင်းမြို့နယ် (၁)	၆၀၃၅၆	၃၅၁၁၉	၁၃၄၂၀	၄၈၅၃၉	၈၀.၄၂	၉၅၉		၉၅၉			၃၄၄၅၅	၁၃၂၀၅	၄၇၆၆၀	
										ဒေါ်ခင်စိုးထိုက်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၂၂၄၂၀	၇၀၆၂	၂၉၄၈၂	၆၂.၁၇%
										ဦးကျော်မြင့်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၁၀၃၉	၅၁၃၈	၁၅၄၆၇	၃၂.၅၁%
										ဆလှိုင်းစိတ်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၇၅၉	၃၈၃	၁၁၄၂	၂.၄၀%



၂၀၂၀ ရွေးကောက်ပွဲ လွှတ်တော်အသီးသီးမှ ကိုယ်စားလှယ်လောင်းတစ်ဦးချင်းစီ၏ ဆန္ဒမဲရရှိမှု

အင်္ဂါ၊ ဒီဇင်ဘာ ၈၊ ၂၀၂၀

အချုပ်ပို၊ စာမျက်နှာ-၁၆

စာမျက်နှာ ၁၅ မှ

စဉ်	မဲဆန္ဒနယ်အမည်	မဲဆန္ဒရှင်ဦးရေ	မဲပေးသူဦးရေ			မဲပေးသူ ရာခိုင်နှုန်း	ပယ်မဲ/ပျောက်မဲ အရေအတွက်			ကိုယ်စားလှယ်လောင်း အမည်	ပါတီ/ တစ်သီးပုဂ္ဂလ	ရရှိသည့်ခိုင်လုံမဲ			ခိုင်လုံမဲ ရာခိုင်နှုန်း	
			မဲရုံမဲ	ကြိုတင်မဲ	ပေါင်း		ပယ်မဲ	ပျောက်မဲ	ပေါင်း			မဲရုံမဲ	ကြိုတင်မဲ	ပေါင်း		
											ဦးကျော်သူဆန်း	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၅၂၂	၃၀၆	၈၂၈	၁.၇၄%
											ဦးအောင်စိုး	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၃၄၅	၂၁၆	၅၆၁	၁.၁၈%
၂၁၀	ပန်းတောင်းမြို့နယ် (၂)	၅၅၃၄၀	၃၁၈၆၉	၁၄၅၃၀	၄၆၃၉၉	၈၃.၈၄	၇၂၆		၇၂၆				၃၁၃၂၂	၁၄၃၆၁	၄၅၆၈၃	
											ဒေါ်ပပဟန်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၁၉၇၂၈	၇၃၇၉	၂၇၁၀၇	၅၉.၃၅%
											ဦးသန်းဇော်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၈၆၂၀	၅၅၀၄	၁၄၁၂၄	၃၀.၉၂%
											ဦးတင်ရှိန်	တစ်သီးပုဂ္ဂလ	၂၄၉၁	၁၀၇၀	၃၅၆၁	၇.၈၀%
											ဦးခင်ဇော်	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၂၃၂	၂၃၃	၄၆၅	၁.၀၂%
											ဒေါ်ထားထားလှိုင်	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၂၄၁	၁၇၅	၄၁၆	၀.၉၁%
၂၁၁	ပြည်မြို့နယ် (၁)	၁၀၀၈၃၃	၆၁၈၂၇	၁၈၃၄၂	၈၀၁၆၉	၇၉.၅၁	၁၃၇၁	၄၅၉	၁၈၃၀				၆၀၂၈၉	၁၈၀၅၀	၇၈၃၃၉	
											ဦးသက်ဝင်းလှိုင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၄၆၀၂၉	၁၂၇၂၇	၅၈၇၅၆	၅၈.၀၀%
											ဦးကျော်ကျော်လင်း	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၁၂၈၄၀	၄၉၇၅	၁၇၈၁၅	၂၂.၇၄%
											ဦးသန်းဇော်ထွန်း(ခ)ဇော်ထွန်း	ညီညွတ်သောတိုင်းရင်းသားလူမျိုးများ ဒီမိုကရေစီပါတီ	၁၀၉၂	၁၇၂	၁၂၆၄	၁.၆၂%
											ဦးစိန်လှမောင်	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၃၂၈	၁၇၆	၅၀၄	၀.၆၄%
၂၁၂	ပြည်မြို့နယ် (၂)	၉၅၉၃၆	၅၇၁၅၃	၁၆၁၅၆	၇၃၃၀၉	၇၆.၄၁	၈၈၂	၃၉၅	၁၂၇၇				၅၆၁၁၉	၁၅၉၁၃	၇၂၀၃၂	
											ဦးကျော်စေယျ	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၄၄၃၄၅	၁၁၁၈၄	၅၅၅၂၉	၅၇.၀၉%
											ဦးမျိုးအောင်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၁၀၅၁၁	၄၁၉၇	၁၄၇၀၈	၂၀.၄၂%
											ဦးကျော်စွာလင်း	ညီညွတ်သောတိုင်းရင်းသားလူမျိုးများ ဒီမိုကရေစီပါတီ	၅၀၀	၁၆၂	၆၆၂	၀.၉၂%
											ဦးအေးဖေမြင့်	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၄၁၅	၁၉၂	၆၀၇	၀.၈၄%
											ဦးခင်မောင်တင်	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၃၄၈	၁၇၈	၅၂၆	၀.၇၃%
၂၁၃	ရွှေတောင်မြို့နယ် (၁)	၅၁၆၈၄	၂၉၄၄၀	၁၂၇၇၆	၄၂၂၁၆	၈၁.၆၈	၅၄၈	၁၄	၅၆၂				၂၈၉၁၉	၁၂၇၃၅	၄၁၆၅၄	
											ဦးဝင်းနိုင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၂၃၀၇၂	၉၆၉၆	၃၂၇၆၈	၆၃.၆၇%
											ဦးခင်အောင်ဝင်း	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၄၅၉၆	၂၃၂၄	၆၉၂၀	၁၆.၆၁%
											ဦးရဲလင်းကျော်	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၆၄၅	၃၉၄	၁၀၃၉	၂.၄၉%
											ဦးကျော်မြင့်	တစ်သီးပုဂ္ဂလ	၄၄၄	၂၂၃	၆၆၇	၁.၅၈%
											ဒေါ်ဝေမွန်လှိုင်	ပြည်သူ့ပါတီ	၁၇၂	၉၈	၂၇၀	၀.၆၅%
၂၁၄	ရွှေတောင်မြို့နယ် (၂)	၅၃၄၃၈	၃၀၉၀၃	၁၂၁၁၃	၄၃၀၁၆	၈၀.၅၀	၈၈၂	၉	၈၉၁				၃၀၀၁၂	၁၂၁၁၃	၄၂၁၂၅	
											ဦးအုန်းသွင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၂၃၉၄၀	၈၇၉၄	၃၂၇၃၄	၆၁.၇၁%
											ဦးထွန်းထွန်းဦး	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၄၉၉၃	၂၇၈၄	၇၇၇၇	၁၄.၅၆%
											ဦးမင်းထွန်းဦး(ခ)မင်းမင်း	ပြည်သူ့ရွှေ့ဆောင်ပါတီ	၅၇၀	၂၈၉	၈၅၉	၂.၀၄%
											ဦးမောင်မောင်ကျော်	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၅၅၉	၂၄၆	၈၀၅	၁.၅၉%
၂၁၅	သဲကုန်းမြို့နယ် (၁)	၅၃၁၂၉	၃၂၁၈၁	၁၀၉၈၃	၄၃၁၆၄	၈၁.၂၄	၇၅၃	၃၀	၇၈၃				၃၁၄၂၈	၁၀၉၅၃	၄၂၃၈၁	
											ဦးထက်ထက်ဇော်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၂၃၀၂၁	၇၄၉၁	၃၀၅၁၂	၅၇.၄၅%
											ဒေါ်ဥမ္မာမိုးမိုးဇော်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၇၉၄၄	၃၂၇၈	၁၁၂၂၂	၂၆.၄၈%
											ဒေါ်ချိုချိုလှိုင်ဆွေ	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၂၆၀	၁၀၄	၃၆၄	၀.၈၆%
											ဦးသက်လွင်ဦး	ပြည်သူ့ရွှေ့ဆောင်ပါတီ	၂၀၃	၈၀	၂၈၃	၀.၆၇%
၂၁၆	သဲကုန်းမြို့နယ် (၂)	၅၅၀၉၉	၃၄၅၁၉	၁၂၄၈၄	၄၇၀၀၃	၈၅.၃၁	၇၁၅	၄၀	၇၅၅				၃၃၈၀၄	၁၂၄၄၄	၄၆၂၄၈	
											ဒေါ်မေဦးနိုင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၂၃၇၈၀	၇၆၁၁	၃၁၄၉၁	၆၇.၈၈%
											ဦးအုန်းသွင်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၉၃၁၂	၄၆၁၅	၁၃၉၂၇	၃၀.၁၁%
											ဦးကဲမြင့်	ပြည်သူ့ရွှေ့ဆောင်ပါတီ	၃၇၇	၁၀၂	၄၇၉	၁.၀၄%
											ဦးစိန်ဝင်း	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၃၃၅	၁၁၆	၄၅၁	၀.၉၇%
၂၁၇	ကြို့ပင်ကောက်မြို့နယ် (၁)	၄၈၈၉၅	၂၇၇၁၀	၁၀၀၈၂	၃၇၇၉၂	၇၇.၂၉	၆၄၇	၈	၆၅၅				၂၇၁၈၈	၉၉၄၉	၃၇၁၃၇	
											ဦးအောင်ကိုမင်း	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၁၉၄၀၇	၆၉၀၈	၂၆၃၁၅	၅၄.၈၆%
											ဦးခင်မောင်လွင်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၆၆၀၄	၂၅၁၉	၉၁၂၃	၂၄.၅၆%
											ဦးတင်မောင်ဦး	ဒီမိုကရက်တစ်ပါတီ (မြန်မာ)	၇၉၄	၂၆၄	၁၀၅၈	၂.၈၅%
											ဦးအောင်ကျော်စိ	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၂၅၅	၁၃၈	၃၉၃	၁.၀၆%
											ဒေါ်တင်မြင့်	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၈၀	၇၁	၁၅၁	၀.၄၁%
											ဦးလွင်မောင်	အမျိုးသားနိုင်ငံရေးဒီမိုကရက်တစ်ပါတီ	၄၈	၄၉	၉၇	၀.၂၆%
၂၁၈	ကြို့ပင်ကောက်မြို့နယ် (၂)	၄၈၀၀၆	၂၈၀၂၀	၉၃၉၆	၃၇၄၁၆	၇၇.၉၄	၆၉၁	၁၃	၇၀၄				၂၇၅၀၃	၉၂၀၉	၃၆၇၁၂	
											ဦးတင်ထွန်း(ခ)ဖိုးငယ်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၂၀၁၆၁	၆၂၀၉	၂၆၃၇၀	၅၄.၈၃%
											ဦးဝင်းမြင့်စိုး	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၅၈၅၅	၂၂၆၂	၈၁၁၇	၂၂.၁၁%
											ဦးဇော်ထွန်း	ဒီမိုကရက်တစ်ပါတီ (မြန်မာ)	၁၀၈၃	၄၉၃	၁၅၇၆	၄.၂၉%
											ဦးထွန်းသိန်းဦး	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၁၆၀	၁၁၈	၂၇၈	၀.၇၂%
											ဦးဝင်းရှိန်	ပြည်ထောင်စုကောင်းကျိုးဆောင်ပါတီ	၁၇၅	၈၉	၂၆၄	၀.၇၂%
											ဦးဝင်းလှိုင်	အမျိုးသားနိုင်ငံရေးဒီမိုကရက်တစ်ပါတီ	၆၉	၃၈	၁၀၇	၀.၂၉%

ဆက်လက်ဖော်ပြပါမည်

ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန သတင်းနှင့်စာနယ်ဇင်းလုပ်ငန်းမှ ထုတ်ဝေသည်